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AN ACCOMPLISHED MAYOR, MCADAMS 

HOPES TO BRING BIPARTISAN 
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APPROACH TO POLARIZED CONGRESS 

i 
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Ben McAdams meets \Oters on the campaign trail. 

If you ask Ben McAdams how he has managed to accomplish so much 

as Salt Lake County Mayor, his answer is pretty simple. Collaboration 

and bipartisanship. 

Read rrore here. 

A new survey by the University of Utah's Hinckley Institute of Politics in 

partnership with The Salt Lake Tribune has McAdams and Love at a 

dead heat at 46%-46%. The race is rated as a "toss-up" by The Cook 

Political Report 
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WHERE HAVE ALL THE DEFICIT HAWKS 

GONE? 

Despite all the blustering on the campaign trail about the debt and deficit, 

this ½eek the Treasury Department announced a fiscal year 2018 deficit 

of $779 billion. This is the largest deficit since 2012, two years after the 

Tea Party wave s½ept Democrats out of power in the House in 2010. 

What are budget hawks in Congress saying? 

Blue Dog Coalition on Twitter: Unfortunately, we're now seeing the 

repercussions of the partisan, deficit-exploding GOP tax law. But, it 

doesn't have to be this way. Our future depends on both parties working 

together to get our nation's fiscal house back in order. We can be 

fiscally responsible-we must be. 

Data Gap in Measuring Alternative Work 

In recent decades, globalization and technological change has disrupted 

work and accelerated changing dynamics bet½een workers and 

companies, giving rise to more alternative work arrangements. 

Read the New Democrat Coalition's latest blog post on the data gap in 

measuring alternative 'v\Ork and what we can do to empower American 

workers v.nth the tools they need to succeed. 
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About Stand With Parkland 

MISSION STATEMENT 

Stand with Park land is a national organization representing American families. We are 

committed to advocating for practical public safety reforms focused on the safety of 

our children and staff at school, improved mental health support, and responsible 

firearms ownership. Personal respons ibility and a desire for change are paramount to 

this effort, and it is the people involved at all levels that will make these goals a reality. 

Violence in our schools affects everyone. It is an American epidemic, and it is time that 

we all come together to do something about it. 

lcanva-photo-editor(41) 
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ICSPAN_AZ Senate Debate 

~ 

L 
Arizona Senate Debate 
Candidates for Arizona's U.S. Senate seat, U.S. Representatives Kyrsten Sinema (D) and Martha 

McSally (R), debated at an event hosted by Arizona PBS and the Arizona Republic in Phoenix. They 
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discussed the Trump administration, tariffs, Supreme Court Justice Brett Kavanaugh, health care, 

immigration reform, and the 2017 Republican tax bill. 

Watch Now 

ICSPAN_VA-07 Debate 

L 
Virginia 7th Congressional District Debate 
Candidates for Virginia's 7th Congressional District seat, incumbent Representative Dave Brat (R) and 

challenger Abigail Spanberger (D), took part in a debate. They discussed the national debt, education 

funding, immigration , and health care reform. 

Watch Now 

Candidate Profile: Katie Hill 
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Katie is an experienced change maker running for Congress in her 

hometowi (Saugus '04!) to give a voice to the people of California's 25th 

district If you're a member of this community then you already know 

Katie - she's the daughter of a local registered nurse and police officer, 

she's been educated at your public schools, and there's a good chance 

you've shared a grocery store checkout lane once or twice. Katie 

attended public schools in the 25th District and holds a BA and Master 's 

from Cal State University t-.brthridge. Click here to watch Katie's 

campaign \1deo and learn more about her. 

Defunding America's Future: The Squeeze 
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on Public Investment in the United States 

Publication/Policy Memo by Ben Ritz, PPI 

Every year since President Bill Clinton left office in 2001 , the federal 

government has spent more money than it raised in revenue, borrowing 

from outside investors to make up the difference. 

All this borro½1ng comes at a cost: By the end of the next decade, the 

federal government is projected to pay out over $1 trillion annually on 

interest payments alone if current policies remain in place. That's $1 

trillion e\ery year that we could be investing in America's future by 

researching promising new technologies, building bridges and railroads, 

or training a next-generation workforce. Instead, it will be wasted paying 

for yesterday's debts. Read more. 

In The News 

• McConnell Blames Entitlements, Not GOP, for Rising Deficits 

By Steven T. Dennis 

• Top-Spending Republican Group Says Little About Trun:p Tax Law in 

Campaign 

By Sahil Kapur and John McCormick 

• No Sign of Breakthrough After Pon:peo Meets With Saudi Rulers 

Over Missing Journalist 

By Tracy Wilkinson and Umar Farooq 
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EVERY DAY IS SOME DAY: National 

Fossil Day 

Source: National Day Calendar 

' 
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National Fossil Day™ 2018 Artv.ork (National Park SeNce) 

National Fossil Day was first held on October 13, 2010, during Earth 

Science Week. National Fossil Day was established to promote the 

scientific and educational values of fossils. Each year a new National 
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Fossi l Day logo is created depicting a prehistoric organism. The logos 

help to promote National Fossil Day and provide educational 

opportunities to share more information about fossi ls. Celebrate by 

visiting a local museum or do some research about fossi ls. 

#NationalFossilDay 

MIDTERMS 2018: POLLING AND ADS 

HMP Launches $4.7 Million in Ads in 11 Media Markets 

House rvlajority PAC launched new lV ads in 9 districts across the 

country: AZ-02, IA-03, KS-03, KY-06, MN-01 , NJ-03, NJ-05, TX-23, and 

WA-08. The buys across these 9 districts total approximately $4.7 million 

with ads in 11 different media markets. 

EDF Action Launches Television Buy in NJ-03 

This week EDF Action launched a new television ad, "Cost," targeting 

Congressman Tom rvlacArthur in New Jersey's 3rd Congressional 

District. The ad is part of a previously announced $1 mi llion joint effort 

by LCV Victory Fund, EDF Action, Environment America Action Fund 

and Clean Water Action. 

NEWS YOU CAN'T USE 
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Climate Change Will Lead To Beer Shortages And Price Hikes 

( I FLScience! ) 

The Well News, 777 6th Street, NW, V'lashington, DC, 20001 
Unsubscribe 
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Davis,  Mike  (Judiciary-Rep)  

From:  Davis,  Mike  (Judiciary-Rep)  

Sent:  Friday,  October  19,  2018 1:24  PM  

To:  Davis,  Mike  (Judiciary-Rep)  

Subject:  SCOTUS -- Judicial  Watch  Files Bar  Complaint Against Christine  Blasey Ford’s  Lawyers  

https://www.judicialwatch.org/press-room/press-releases/judicial-watch-files-bar-complaint-against-christine-

blasey-fords-lawyers/?utm_source=t.co&utm_medium=social&utm_campaign=press%20release  

Judicial Watch • Judicial Watch Files Bar ComplaintAgainst Christine Blasey Ford’s Lawyers  

Judicial  Watch  Files  Bar  Complaint  Against  

Christine  Blasey  Ford’s  Lawyers  

Judicial  Watch  Files  Bar  Complaint  Against  Christine  Blasey  Ford’s  

Lawyers  

OCTOBER 19, 2018  

Judicial Watch https://www.judicialwatch.org/t/images/judicial_watch-logo_schema.jpg  

https://www.judicialwatch.org  

Judicial Watch  

https://www.judicialwatch.org/t/images/judicial_watch-logo_schema.jpg  

Email PrintText Size  

Dr.  Ford’s lawyers  neglected to  inform  their client that she  couldhave  been  interviewedby female  staffers  at  

home,  in  private  rather than  the  formalhearing in  Washington,  DC  

(Washington,  DC) – Judicial Watch announced today that it filed a complaint to the Board ofProfessional  

Responsibility ofthe District ofColumbia Court ofAppeals ofDebra S. Katz, Lisa J. Banks, and Michael R.  

Bromwich for violating the rules ofprofessional responsibility in their representation ofDr. Christine Blasey  

Ford before the U.S. Senate Judiciary Committee during the hearings on the nomination ofthe Honorable Brett  

Kavanaugh.  

According to the Judicial Watch complaint, by not informing their clientDr. Ford that Sen. Chuck Grassley,  

Chairman ofthe Senate Judiciary Committee offered in a letter to “fly female staffinvestigators to meet Dr.  

Ford…  in California, or anywhere else, to obtain (her) testimony,” Katz, Banks, and Bromwich violated the  

following District ofColumbia Rules ofProfessional Conduct:  

Rule l.4(a) – A lawyer shall keep a client reasonably informed about the status ofa matter and promptly comply  

with reasonable requests for information.  

Document  ID:  0.7.22222.233543  
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Rule 1.4(b) – A lawyer shall explain a matter to the extent reasonably necessary to permit the client to make  

informed decisions regarding the representation.  

The Judicial Watch complaint is reprinted below:  

To the Office ofDisciplinary Counsel:  

Judicial Watch hereby files a disciplinary complaint against District ofColumbia barmembers Debra S. Katz,  

Lisa J. Banks, and Michael R. Bromwich in connection with their representation ofDr. Christine Blasey Ford  

before the U.S. Senate Judiciary Committee [the”Committee”].[1]  

Rule l.4(a) ofthe District ofColumbia Rules ofProfessional Conduct [“DC Rules”] states: “A lawyer shall  

keep a client reasonably informed about the status ofa matter and promptly comply with reasonable requests for  

information.” Rule 1  .4(b) provides: “A lawyer shall explain a matter to the extent reasonably necessary to  

permit the client to make informed decisions regarding the representation.”[2]  

In this case, Dr. Ford made well-publicized allegations ofsexual misconduct involving Judge BrettKavanaugh  

ofthe U.S. Court ofAppeals for the District ofColumbia Circuit, whose nomination to the U.S. Supreme Court  

was before the Committee. Her identity was first revealed in connection with these allegations on September  

16, 2018. The next day, September 17, 2018, Ms. Katz went on several television shows asking that the  

Committee hold a public hearing so that Dr. Ford could offer her testimony.[3]  

Sen. Chuck Grassley, Chairman ofthe U.S. Senate Judiciary Committee, honored that request. In a letter sent  

on September 19, 2018, he informed Ms. Katz and Ms. Banks that the Committee was scheduling a hearing on  

Judge Kavanaugh’s nomination for September 24, 2018, in order to “give Dr. Ford an opportunity to tell her  

story to the Senate and, ifshe chooses, to the American people.” Letter from Sen. Chuck Grassley, Chairman,  

S. Judiciary Comm., to Debra S. Katz and Lisa J. Banks (Sep. I 9, 2018) (available at https://goo.gl/ce3SVv).  

He informed Ms. Katz and Ms. Banks that the hearing could be public or private, and thatDr. Ford could also  

choose to have a public or private staffinterview with Committee staff, either by phone or in-person. Id. “To  

that end,” Chairman Grassley continued, “Committee staffhas attempted to contact you directly by phone and  

e-mail several times to schedule a call at a time convenient for you and your client. We thus far have not heard  

back from you with regard to that request.” Id. He reiterated that “my staffwould still welcome the opportunity  

to speak with Dr. Ford at a time and place convenient to her.” Id.  

On September 21, 2018, Chairman Grassley wrote another letter to Ms. Katz, where he stated that “[t]he  

Chairman has offered the ability forDr. Ford to testify in an open session, a closed session, a public staff  

interview, and a private staffinterview. Press Release, Senate Judiciary Committee, Ford ‘Wasn’t Clear’  

Committee Offered California Interview in lieu ofPublic Washington Hearing (Oct. 2, 2018) (available at  

https://goo.gl/6dmNJd). The  Chairman  is  even  willing  to  fly  female  staffinvestigators  to  meet  Dr.  Ford  

and  you  in  California,  or  anywhere  else,  to  obtain  Dr.  Ford’s  testimony.” Id. (emphasis added).  

When the hearing finally took place on September 27, 2018, however, the following exchange took place  

between Dr. Ford, under oath, and counsel for the Committee, Rachel Mitchell:  

“MITCHELL: May I ask, Dr. Ford, how did you get to Washington?  

FORD: In an airplane.  

MITCHE  –  an  LL: OK. It’s  I ask that, because it’s been reported by the press that you would not submit to  

interview with the committee because ofyour fear offlying. Is – is that true?  
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FORD: Well, I was willing – I  was  hoping  that  they  would  come  to  me,  but  then  I  realized  that  was  an  

unrealistic  request.  

MITCHELL: It would’ve been a quicker trip forme.  

FORD: Yes. So  that  was  certainly  what  I  was  hoping,  was  to  avoid  having  to  get  on  an  airplane, but I  

eventually was able to get up the gumption with the help ofsome friends, and get on the plane.”  

Nomination ofthe Honorable BrettMKavanaugh to be an  ourt ofthe  Associate Justice ofthe Supreme C  

UnitedStates (Day 5): Hearings before the Comm. on the Judiciary., 115th Cong. (2018) (emphasis added).  

Mitchell’s questioning at the hearing continued:  

“MITCHELL: Was it communicated to you by your counsel or someone else, that the committee had asked to  

interview you and that – that they offered to come out to California to do so?  

BROMWICH: We’re going to object, Mr. Chairman, to any call for privileged conversations between counsel  

and Dr. Ford. It’s a privileged conversation …  

(CROSSTALK)  

GRASSLE  –  –  we  could you validate the fact that the offerwas made without her  Y: Would  could  could  –  

saying a word?  

BROMWICH: (OFF-MIKE)  

GRASSLE  be answered without violating any counsel relationships?  Y: Is it possible for that question to  

FORD: Can I say something to you – do you mind ifI say something to you directly?  

GRASSLEY: Yes.  

FORD: I just appreciate that you did offer that. I  wasn’t  clear  on  what  the  offer  was.  Ifyou  were  going  to  

come  out  to  see  me,  I  would  have  happily  hosted  you  and  had  you  –  had  been  happy  to  speak  with  you  

out  there.  I  just  did  not  –  it  wasn’t  clear  to  me  that  that  was  the  case.“  

Id. (emphasis added).  

Thus, it is clear, by Dr. Ford’s own testimony, that her attorneys did not communicate the Committee’s multiple  

offers to take her testimony in California, despite the fact that this was Dr. Ford’s preferred option. In fact, Dr.  

Ford testified that she “wasn’t clear on what the offerwas” and regarded the possibility ofinvestigators taking  

her testimony in California as “unrealistic”-when in fact it had been specifically  offered.  Id.  

Despite knowing ofDr. Ford’s strong preference to not travel to Washington, D.C., it was inexcusable that Dr.  

Ford’s attorneys should have neglected to inform her ofthe fact that the Committee investigators were willing to  

meet her in California. Dr. Ford was thus deprived ofthe ability to “participate intelligently in decisions  

concerning the objectives ofthe representation and the means by which they are to be pursued.” D.C. Rules of  

ProfI Conduct r. 1.4(b) cmt. 1.  

The misconduct ofMs. Katz, Ms. Banks, and Mr. Bromwich noted above has been widely reported. It appears  

likely that they knowingly subordinated their client’s interest in avoiding the publicity ofa Senate hearing and  
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avoiding travel to Washington, D.C. to the desire ofDemocratic Senators on the Committee to have such a  

hearing take place in Washington, D.C. Their failure to inform their client ofthe offer to have Committee staff  

investigate Dr. Ford in California was  itherway, it is inexcusable, and  dishonest atworst and careless at best. E  

raises substantial questions about their character and fitness to practice law. It warrants a full investigation by the  

Office ofDisciplinary Counsel.  

“We are concerned that ethics rules were violated by Dr. Ford’s attorneys during the Kavanaugh confirmation  

and took action to get accountability,” stated Judicial Watch President Tom Fitton. “We already filed a Senate  

ethics complaint against Sen. Cory Booker over his admitted rule breaking and are considering additional steps  

to address the misconduct committed by Justice Kavanaugh’s opponents.”  

###  

1  Debra S. Katz, Lisa J. Banks, and Michael R. Bromwich were admitted to the District ofColumbia bar on  

October 14, 1987, August 6, 2001, and December 19, 1980 respectively.  

2 Courts in the District ofColumbia have a  v.  hao, 304 F. Supp.  history ofenforcing DC Rule 1.4. See Breen  C  

3d 9,  

26 (D.D.C. 2018) (Attorneys have “a professional obligation to explain matters to their clients”); C varranza  .  

Fraas, 763 F. Supp. 2d 113, 125-126 (D.D.C. 2011) (“Withholding such information precludes a client’s ability  

to participate in any substantial way in decisions that go to the core ofthe attorney-client relationship.”); In re  

Ukwu, 926 A.2d 1106, 1135-39 (D.C. 2007) (DC Rules “are notmere aspirations. They set standards that the  

legal profession is obliged to meet because lawyers often are entrusted with responsibility for some ofthe most  

importantmatters in their clients’ lives …  xplaining legal matters to their clients is an  E  essential part ofthe work  

oflawyers.”)  

3 Dr. Ford engaged her attorneys in the summer of2018.  

Thank you,  

Mike Davis  

Mike Davis,  Chief Counsel  for  Nominations  

United  States Senate Committee on  the Judiciary  

Senator  Chuck Grassley (R-IA),  Chairman  

224 Dirksen  Senate Office Building  

Washington,  DC 20510  

(b) (6)
(b) (6)

(direct)  

(cell)  

202-224-9102  (fax)  

(b) (6)
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USDOJ-Office of Public Affairs 

From: 
Sent: 
To: 
Subject: 

USDOJ-Office of Public Affa irs 
Wednesday, October 24, 2018 4:51 PM 
Whitaker, Matthew (OAG) 
FOUR LOCAL MEMBERS OF WHITE SUPREMACY GROUP FACE FEDERAL CHARGES IN 
ATTACKS AT POLITICAL RALLI ES ACROSS CALIFORNIA 

FOUR LOCAL MEMBERS OF WHITE SUPREMACY GROUP 
FACE FEDERAL CHARGES IN ATTACKS AT POLITICAL 

RALLIES ACROSS CALIFORNIA 

WASHINGTON - Four Southern California men who allegedly are members of a 
white supremacy extremist group have been named in a federal criminal 
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complaint that charges them of travelling to political rallies across California, 
where they violently attacked counter-protesters, journalists and a police officer. 
Three of the four defendants are now in custody, and authorities are continuing 
to search for the fourth defendant. 

The criminal complaint unsealed today alleges that the four defendants are 
members of the Southern California-based "Rise Above Movement" (RAM) and 
that they used the internet "with the intent to organize, promote, encourage, 
participate in, or carry on riots." The four RAM members allegedly engaged in a 
series ofviolent attacks at political rallies in 2017, including events in 
Huntington Beach, Berkeley and San Bernardino. The affidavit in support of the 
complaint alleges that the men used the internet to coordinate "combat 
training," attendance and travel prior to the events, and then to "celebrate their 
acts ofviolence in order to recruit members for future events." 

The three men taken into custody are: 

• Robert Rundo, 28, of Huntington Beach, allegedly a founding member of 
RAM and the man behind RAM's Twitter account, who made his first court 
appearance on Monday, and at a hearing this morning in United States 
District Court was ordered detained pending trial; 

• Robert Boman, 25, ofTorrance, who was arrested this morning by special 
agents with the Federal Bureau oflnvestigation and is expected to appear 
in federal court this afternoon; and 

• Tyler Laube, 22, of Redondo Beach, who also was arrested this morning by 
the FBI and is expected to appear in court this afternoon. 

The fourth defendant named in the complaint - Aaron Eason, 38, who resides in 
the Riverside County community ofAnza - is currently being sought by federal 
authorities. 

"Every American has a right to peacefully organize, march and protest in 
support of their beliefs - but no one has the right to violently assault their 
political opponents," said United States Attorney Nick Hanna. "The allegations 
describe an orchestrated effort to squelch free speech as members of the 
conspiracy travelled to multiple locations to attack those who hold different 
views. This case demonstrates our commitment to preserve and protect the 
freedoms guaranteed by the Constitution." 

"The safeguarding of Constitutionally-protected activity is at the heart of the 
FBI's mission," said Paul Delacourt, the Assistant Director in Charge of the FBI's 
Los Angeles Field Office. "There is no place in our democracy, however, for 
lawbreaking by individuals who cross the line from protected free speech to 
violence in the name of extremist ideology." 

According to the complaint, which charges the four defendants with violating the 
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federal conspiracy and riots statutes: 

• At the Huntington Beach "Make America Great Again" rally on March 25, 

2017, members of RAM broke off from the main rally and confronted 
counter-protesters, where Rundo, Boman and Laube attacked a number of 
people, including two journalists. 

• In the weeks following this melee, RAM members celebrated the attacks, 
which were noted on a neo-Nazi website, and solicited others to attend an 
upcoming rally in Berkeley, as well as combat training to be held in a park 
in San Clemente. 

• At the Berkeley rally on April 15, 2017, Rundo, Boman and Eason were 
involved in violent attacks, which resulted in Rundo being arrested after 
punching a "defenseless person" and a Berkeley Police Officer. 

• In the subsequent months, RAM members celebrated the assaults in 
Berkeley, which included Boman posting photos of himself attacking people 
and RAM members engaging in combat training. 

• On June 10, 2017, Rundo and other RAM members attended an "Anti­
Islamic Law" rally in San Bernardino, where they participated in violent 
attacks. 

The case announced today follows the filing of an indictment in federal court in 
Charlottesville, Virginia that charges four other California RAM members with 
violating the riots statute during violent altercations at a torch-lit march at the 
University ofVirginia and Unite the Right Rally in August 2017. The affidavit 
unsealed today in Los Angeles noted the connections between the defendants in 
both cases. 

RAM and its members documented and promoted their white supremacy 
ideology through postings on various internet platforms and through graffiti, 
including tags found in Irvine. In a video posted online earlier this year and 
described in the complaint, Rundo said he was "a big supporter of the fourteen," 
which is a reference to the "14 words," a slogan used by white supremacists and 
neo-Nazis that reads: "We must secure the existence ofour people and a future 
for white children." 

In the spring of 2018, Rundo and two of the men charged in the Charlottesville 
case travelled to Europe to celebrate Adolf Hitler's birthday and to meet with 
members of other white supremacy extremist groups, according to the 
complaint. 

"Rundo, Boman, Laube, and Eason, along with other RAM members, have used 
the internet to prepare to incite and participate in violence at various political 
events, have committed violent assaults while at those events, and have 
applauded each other for it and publicly documented their assaults in order to 

Document ID: 0.7.22222.235291 



recruit more members to engage in further assaults," the complaint alleges. 

A criminal complaint contains allegations that a defendant has committed a 
crime. Every defendant is presumed to be innocent until and unless proven guilty 
in court. 

If convicted of the conspiracy and riots charges in the complaint, each defendant 
would face a statutory maximum sentence of 10 years in federal prison. 

This case is being investigated by the FBI's Joint Terrorism Task Force. The Los 
Angeles Sheriffs Department, the Redondo Police Department and the Torrance 
Police Department provided assistance in relation to this morning's arrests. This 
matter is being prosecuted by Assistant United States Attorney David T. Ryan of 
the Terrorism and Export Crimes Section in the National Security Division of the 
United States Attorney's Office. 

### 

Do not reply to this message. Ifyou have questions, please use the contacts in the 
message. 

Followus:O DD D 
This email was se!lt t IIIJ!~iJ!jl§ff'll!¥§ 1sing Gov Delivery, on behalf o_f U.S. Department of Justice Office of Public_Affairs • 950 Pennsylvania 
Ave., NW· Washmgton, • • - 14- ZUU I • TTY (866) 544-5309. GovDelivery may not use your subscnpbon mformahon for any other putposes. 
Click here to unsubscribe. 

Department ofJustice Privacy Policy I GovDelivery Privacy Policy 
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Davis,  Mike  (Judiciary-Rep)  

From:  Davis,  Mike  (Judiciary-Rep)  

Sent:  Thursday,  October  25,  2018  12:50  PM  

To:  Davis,  Mike  (Judiciary-Rep)  

Subject:  SCOTUS -- Second  Criminal  Referral  from  Chairman  Grassley to the  Attorney General  

and  FBI  Director  

Attachments:  2018-10-25  CEG  to DOJ  FBI  (Swetnick and  Avenatti  Referral)_Redacted.pdf  

FYI,  Senate Judiciary Committee Chairman  Chuck Grassley made a criminal referral to the Justice Department against  

attorney Michael Avenatti and his client Julie Swetnick.  

Please see below and  attached.  (NOTE:  The attached file is redacted.  The file sent to the Justice Department is un-

redacted.)  

Chairman  Grassley will issue a press statement momentarily.  

Thank you,  

Mike Davis  

Mike Davis,  Chief Counsel  for  Nominations  

United  States Senate Committee on  the Judiciary  

Senator  Chuck Grassley (R-IA),  Chairman  

224 Dirksen  Senate Office Building  

0Washington,  DC 2051

(b) (6)

(b) (6)

(direct)  

(cell)  

202-224-9102  (fax)  

(b) (6)

From:  Davis,  Mike (Judiciary-Rep)  

Sent:  Thursday,  October 25, 2018 12:26 PM  

To:  'Tyson,  Jill C.  (DO)  (OGA)'  >; Boyd,  Stephen  E.  (OLA)  (JMD)  >  

Cc:  Escalona,  Prim F.  (OLA)  (JMD)  >; Lasseter,  David  F.  (OLA)  (JMD)  

>; Duck,  Jennifer (Judiciary-Dem)  >  

(b) (6), (b) (7)(C) (b) (6)

(b) (6)

(b) (6) (b) (6)

Subject:  RE: SCOTUS -- Second Criminal Referral from  Chairman  Grassley to the Attorney General and FBI Director  

Appreciate it,  Ms.  Tyson.  

Thank you,  

Mike Davis  

Mike Davis,  Chief Counsel  for  Nominations  

United  States Senate Committee on  the Judiciary  

Senator  Chuck Grassley (R-IA),  Chairman  

224 Dirksen  Senate Office Building  

0Washington,  DC 2051

(b) (6)

(b) (6)

(direct)  

(cell)  

202-224-9102  (fax)  

(b) (6)
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From:  Tyson,  Jill C.  (DO) (OGA  ]  (b) (6), (b) (7)(C)

Sent:  Thursday,  October 25, 2018 12:24 PM  

To:  Davis,  Mike (Judiciary-Rep)  (b) (6) >; Boyd,  Stephen  E.  (OLA) (JMD)  

>  (b) (6)

Cc:  Escalona,  Prim F.  (OLA) (JMD)  (b) (6) >; Lasseter,  David F.  (OLA) (JMD)  

(b) (6) >; Duck,  Jennifer (Judiciary-Dem)  (b) (6) >  

Subject:  Re: SCOTUS -- Second Criminal Referral from  Chairman  Grassley to the Attorney General and FBI Director  

Mr. Davis:  

Confirming receipt for FBI.  

Thank you.  

Jill C. Tyson  

A  ssistantDirectorcting A  

FBI Office ofCongressional Affairs  

-

-------- Original message --------

From: "Davis, Mike (Judiciary-Rep)"  >  (b) (6)

Date: 10/25/18 12:16 PM (GMT-05:00)  

To: "Boyd, Stephen E. (OLA) (JMD)"  (b) (6) >, "Tyson, Jill C. (DO) (OGA)"  

>  (b) (6), (b) (7)(C)

Cc: "Escalona, Prim F. (OLA  (b) (6) >, "Lasseter, David F. (OLA  ) (JMD)"  ) (JMD)"  

>, "Duck, Jennifer (Judiciary-Dem)"  

>  

(b) (6) (b) (6)

Subject: SCOTUS -- ttorney General and FBI  Second Criminal Referral from Chairman Grassley to the A  

Director  

Mr.  Boyd  and Ms.  Tyson:  

Please find  the attached letter (and enclosures) from the Chairman.  

Please confirm receipt.  

Thank you,  

Mike Davis  

Mike Davis,  Chief Counsel  for  Nominations  

United  States Senate Committee on  the Judiciary  

Senator  Chuck Grassley (R-IA),  Chairman  

224 Dirksen  Senate Office Building  

0Washington,  DC 2051

(b) (6)

(b) (6)

(direct)  

(cell)  

202-224-9102  (fax)  

Document  ID:  0.7.22222.235648  
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October  25,  2018  

VIA  ELECTRONIC  TRANSMISSION  

The  Honorable  Jeff  Sessions  The  Honorable  Christopher  A.  Wray  
Attorney General  Director  
U.S.  Department  of  Justice  Federal  Bureau  of  Investigation  
950  Pennsylvania  Avenue,  NW  935  Pennsylvania  Avenue,  NW  
Washington,  DC  20530  Washington,  DC  20535  

Dear  Attorney General  Sessions  and  Director  Wray:  

As  you  know,  the  Senate  Judiciary Committee  recently processed  the  nomination  of  Judge  Brett  
M.  Kavanaugh  to  serve  as  an  Associate  Justice  on  the  Supreme  Court  of  the  United  States,  leading  to  his  
eventual  confirmation  on  October  6,  2018.  As  part  of  that  process,  the  Committee  has  investigated  various  
allegations  made  against  Judge  Kavanaugh.  The  Committee’s  investigation  has  involved  communicating  
with  numerous  individuals  claiming  to  have  relevant  information.  While  many of  those  individuals  have  
provided  the  Committee  information  in  good  faith,  it  unfortunately appears  some  have  not.  As  explained  
below,  I  am  writing  to  refer  Mr.  Michael  Avenatti  and  Ms.  Julie  Swetnick  for  investigation  of  potential  
violations  of  18  U.S.C.  §§  371,  1001,  and  1505,  for  materially false  statements  they made  to  the  Committee  
during  the course ofthe Committee’s  investigation.  

ALLEGATIONS  BY  MR. AVENATTI  AND  MS. SWETNICK  

On  September  23,  2018,  Mr.  Avenatti  posted  a  message  on  social  media  claiming  that  he  was  
“represent[ing]  a  woman  with  credible  information  regarding  Judge  Kavanaugh  and  Mark  Judge.”1 Minutes  
later,  Committee  staffcontacted Mr.  Avenatti  acknowledging his  claim and  asking that he  “advise  [them]  
of  this  information  immediately so  promptly  .”2 Mr.  Avenatti  that  Senate  investigators  may  begin an inquiry  
responded,  failing  to  disclose  the  identity of  his  client  but  representing  to  Committee  staff:  

We  are  aware  of  significant  evidence  of  multiple  house  parties  in  the  
Washington,  D.C.  area  during  the  early 1980s  during  which  Brett  
Kavanaugh,  Mark  Judge,  and  others  would  participate  in  the  targeting  of  

1 https://twitter.com/MichaelAvenatti/status/1044006928416825344.  
2 Email  exchange  between  the  Chief  Counsel  for  Nominations  Mike  Davis  and  Michael  Avenatti  on  Sept.  23,  2018,  

enclosed  below.  
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Page  2  of  12  

women  with  alcohol/drugs  in  order  to  allow  a  ‘train’  of  men  to  
subsequently gang  rape  them.3 

Noting  Mr.  Avenatti’s  use  of “we,”  Committee  staff  asked  Mr.  Avenatti  if  he  did  in  fact  have  a  client  
making  these  claims  or  was  solely doing  so  himself.4 He  responded  that  he  did have  a client,  but  again  did  
not  identify her.5 On  September  24,  2018,  Mr.  Avenatti  posted  an  additional  message  on  social  media  
“[w]arning  …[t]he  GOP  and  others”  to  “be  very careful  in  trying  to  suggest  that  she  [Mr.  Avenatti’s  
unnamed  client]  is  not  credible.”6 Then,  on  September  26,  2018,  Mr.  Avenatti  publicly revealed  that  his  
client  was  Ms.  Julie  Swetnick.7 Ms.  Swetnick  is  a  former  client  of  the  law  firm  of  Ms.  Debra  Katz,  the  
attorney for  Dr.  Christine  Blasey Ford.8 

That  same  ,  September  26,  2018,  Mr.  Avenatti  submitted  statement  to  the  Committee  day  a  sworn  
purportedly written  and  signed  by Ms.  Swetnick,  in  which  she  accused  Judge  Kavanaugh  of  repeatedly  
drugging  women  and/or  spiking  their  punch  with  alcohol  in  order  to  render  them  inebriated  and  disoriented  
so  that  groups  of boy  ,s,  including Judge  Kavanaugh,  could gang  rape  them.9 Specifically she  alleged in  her  
sworn  statement  that  she met Brett Kavanaugh “in approximately 1980-1981,” and that  she  “attended well  
over  ten  house  parties  in  the  Washington,  D.C.  area  during  the  years  1981-1983,”  some  of  which  she  
claimed  Brett  Kavanaugh  also  attended.  “During  the  y  1981-82,” “I  became  ears  Ms.  Swetnick  declared, 
aware  of  efforts  by Mark  Judge,  Brett  Kavanaugh  and  others  to  ‘spike’ the  ‘punch’ at  house  parties  I  
attended  with  drugs  and/or  grain  alcohol  so  as  to  cause  girls  to  lose  their  inhibitions  and  their  ability to  say  
‘No.’”  She  said  that  at  these  parties,  which  “were  a  common  occurrence  in  the  area  and  occurred  nearly  
every weekend during the school year,” she witnessed Brett Kavanaugh participate in what she believed  to  
be  sy  Mark  Judge,  Brett  stematic  sexual  assaults  of  incapacitated  women.  “I … witnessed  efforts  by  
Kavanaugh  and  others  to  cause  girls  to  become  inebriated  so they could then be ‘gang raped’  in a side room  
or bedroomby a ‘train’  ofnumerous boy  a  firm  recollection  of  seeing  boy lined  up  outside  rooms  s.  I have  s  
at  many of these  parties  waiting  for  their  ‘turn’  with  a girl  inside  the  room,” Ms.  Swetnick  declared,  and  
“[t]hese boy included Mark Judge and Brett Kavanaugh.”  s  

Ms.  Swetnick’s  sworn  statement,  which  the  Committee  received  on  September  26,  2018,  also  
mentioned for the first time the “BeachWeek” parties  in  Ocean  City,  Maryland.  Ms.  Swetnick  said that  she  
was “told by  ,  land,”  otherwomen this conduct also occurredduring the Summermonths inOceanCity Mary  
and  she  “witnessed  such  conduct  on  one  occasion  in  Ocean  City  land  during  ‘Beach  Week.’”  ,  Mary  
However,  Mr. Avenatti didnot reference “BeachWeek” in his September 23,  2018  email  to  the  Committee.  
Mr.  Avenatti’s original email only alleged conduct at house parties in the Washington,  D.C.  Notably  area.  ,  
Ms.  Swetnick  submitted  her  statement  broadening  the  area  of  the  alleged  incidents  from  Washington,  D.C.  

3 Id.  
4 Id.  
5 Id.  
6 https://twitter.com/MichaelAvenatti/status/1044233074609811456.  
7 https://twitter.com/MichaelAvenatti/status/1044960940884709378.  
8 Ariane  de  Vogue  and  Eli  Watkins,  New Kavanaugh Accuser Has Tie to Firm ofChristine Blasey Ford’s Attorney,  

CNN  (Sept.  26,  2018).  Available  at:  https://www.cnn.com/2018/09/26/politics/julie-swetnick-debra-katz-

settlement/index html.  Moreover,  according to Dr.  Ford’s testimony Ranking Member Feinstein’s  staff  ,  own  
facilitated Ms.  Katz’  representation ofDr.  Ford.  See  Mikhael  Smits,  Christine  Blasey  Ford:  Feinstein  

Recommended  Attorney  Debra  Katz  to  Me,  THE  WASHINGTON  FREE  BEACON  (Sept.  27,  2018).  Available  at:  
https://freebeacon.com/politics/ford-feinstein-recommended-attorney-debra-katz/.  
9 Swetnick  Sworn  Statement,  dated  Sept.  25,  2018  and  received  on  Sept.  26,  2018,  enclosed  below.  
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to  Ocean  City,  Maryland,  only after  the  Committee  publicly released  Judge  Kavanaugh’s  1982  calendar  -
which  included  a  notation  for  Beach  Week  during  the  week  of  June  6-12.10  

DIVERSION  OF  COMMITTEE  RESOURCES  TO  

INVESTIGATE  MR. AVENATTI’S  AND  MS. SWETNICK’S ALLEGATIONS  

The  sworn  statement  Mr.  Avenatti  submitted  on  behalf  of  Ms.  Swetnick  materially affected  the  
Committee’s investigation ofallegations against Judge Kavanaugh.  Within  hours  of  the  submission,  all  the  
Democrats  on  the  Senate  Judiciary Committee  sent  a  letter  to  me  stating:  

In  light  of  shocking  new  allegations  detailed  by Julie  Swetnick in  a  sworn  
affidavit,  we  write  to  request  that the  Committee  vote  on  Brett  Kavanaugh  
be  immediately canceled  and  that  you  support  the  reopening  of  the  FBI  
investigation  to  examine  all  of  the  allegations  against  Kavanaugh  or  
withdrawal  of  his  nomination.11  

The Democrats’  letter specifically referenced  the  fact  that Ms.  Swetnick’s  sworn  statement  was  submitted  
to  the  Committee  “[u]nder penalty  , which  would  cause  Ms.  Swetnick to  be  subject to  ofperjury  criminal  
prosecution” if  her  allegations  are  ,  ,  false.12  knowingly willfully and  materially  

After  receiving  the  allegations  from  Mr.  Avenatti  and  Ms.  Swetnick,  Committee  staff  immediately  
began  investigating  the  claims,  diverting  significant  resources  to  the  effort.  This  included  questioning  
Judge  Kavanaugh  in  a  transcribed  interview  on  September  25,  2018,  about  the  allegations  Mr.  Avenatti  
made  to  the  Committee  via  his  September  23,  2018  email.13  It  also  included  questioning  Judge  Kavanaugh  
in  another  transcribed  interview  on  September  26,  2018,  about  the  specifics  of  Ms.  Swetnick’s  allegations  
after  the  Committee  received  her  statement. 14  Under  penalty  ,  Judge  Kavanaugh  categorically  of  felony  
denied  the  allegations  and  stated  he  did  not  know  Ms.  Swetnick.  Committee  staff  also  interviewed  ten  
associates  of  Ms.  Swetnick,  working  late  nights  and  weekends  to  gather  information  to  determine  the  
veracity ofMs.  Swetnick’s  claims  and  evaluate  her  credibility Committee  staff  sought  to  interview  Ms.  .  
Swetnick,  but  Mr.  Avenatti  refused.  

MS. SWETNICK’S  AND  MR. AVENATTI’S 

SUBSEQUENT  CONTRADICTIONS  OF  THEIR  ALLEGATIONS  

In  short,  Mr.  Avenatti  and  Ms.  Swetnick  made  grave  allegations  against  Judge  Kavanaugh,  and  the  
Committee  diverted  significant  resources  to  investigate  the  claims.  However,  in  light  ofMs.  Swetnick’s  
and Mr.  Avenatti’s  own  statements  to  the  media,  information  obtained  from  Committee  interviews  of  her  

10  Judge Kavanaugh’s Summer 1982 Calendar,  provided to Senate Judiciary Committee.  Available at:  
https://www.judiciary.senate.gov/imo/media/doc/Kavanaugh%20Summer%201982%20Calendar%20Pages1.pdf.  
11  Letter  from  Judiciary Committee  Democrats  to  Chairman  Grassley (Sept.  26,  2018).  Available  at:  

https://www.feinstein.senate.gov/public/_cache/files/f/d/fd184cdb-c9fa-49bc-93b8-

972f63557de6/6E8DC1425692A07770016AB11DB35F1A.2018.09.26-jud-d-ltr-to-ceg-re-swetnick-withdrawl-or-
investigate.pdf  
12  Id.  
13  Senate  Judiciary Committee  Interview  with  Judge  Kavanaugh  22-25  (Sept.  25,  2018).  Available  at:  

https://www.judiciary.senate.gov/imo/media/doc/09.25.18%20BMK%20Interview%20Transcript%20(Redacted)..pd  

f.  
14  Senate  Judiciary Committee  Interview  with  Judge  Kavanaugh  5-10  (Sept,  26,  2018).  Available  at:  
https://www.judiciary.senate.gov/imo/media/doc/09.26.18%20BMK%20Interview%20Transcript%20(Redacted).pd  

f.  
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associates,  and  publicly reported  information  about  her  and  Mr.  Avenatti,  it  has  become  apparent  that  the  
statements  Mr.  Avenatti  and  Ms.  Swetnick  submitted  to  the  Committee  likely contained  materially false  
claims.  

On  October  1,  2018,  NBC  News  aired  an  interview  of  Ms.  Swetnick  by Ms.  Kate  Snow,  in  which  
Ms.  Swetnick  contradicted  key claims  she  had  made  to  the  Committee  via  Mr.  Avenatti.15  When  asked  
about  the  claim  in  her  sworn  statement  that  she  was  aware  of  Brett  Kavanaugh  spiking  punch  at  parties  with  
drugs  and/or  grain  alcohol,  Ms.  Swetnick  demurred,  stating  instead  that  “I  saw  [Kavanaugh]  giving  red  
Solo  cups to quite a few girls”  but  that “I don’t know what he did” as far as  spiking punch.  In  this  revised  
account  to  NBC,  she  merely  ” contradicted  her  claimed  she  “saw him by punch containers.  This  materially  
statement  in  her  sworn  statement  that  she  was  “aware  of efforts  by …  Brett  Kavanaugh  …  to  ‘spike’  the  
‘punch’  at house parties …  to cause girls to become inebriated and disoriented so they could then be ‘gang  
raped.’”16  Ms.  Swetnick’s  sworn  statement  to  the  Committee  claimed  she  had  “personal  knowledge  of  the  
information”  stated  in  it.  Yet,  when  CNN  later  questioned  Mr.  Avenatti  about  the  clear  contradictions  
between  Ms.  Swetnick’s  statements  in  her  sworn  declaration  and  those  to  NBC  about  Judge  Kavanaugh  
spiking  punch,  he  conceded:  “One  of  her  friends  informed  her  of  what  she  just  put  in  the  declaration  or  
what  was  attested  to  in  the  declaration.”17  

When  the  NBC  interview  with  Ms.  Swetnick  addressed  claims  in  her  sworn  statement  that  she  had  
“a  firm  ollec  s,” “lined  up  outside  at  of  these  rec  tion  of  seeing  boy  including  Brett  Kavanaugh,  rooms  many  
parties” to  gang  rape  incapacitated  women,  Ms.  Swetnick  again  contradicted  her  statement  to  the  
Committee.  She  denied  both  that  there  were  lines  of  boy  actual  s  outside  rooms  and  that  she  had  any  
knowledge  at  the  time  of  any gang  rapes  in  those  rooms  by  s.  these  boy  

Ms.  Snow  and  Ms.  Swetnick  had  the  following  exchange  in  which  Ms.  Swetnick  contradicted  her  
claim  of  seeing  boys  lined  up  outside  rooms  at  these  parties  she  supposedly attended:  

Ms.  Swetnick:  I  would  see  boys  standing  outside  of  rooms,  congregated  
together….  I would  see  them  laughing,  a  lot  of  laughing.  
Ms.  Snow:  Standing  in  line  outside  a  room?  
Ms.  Swetnick:  Not  a  line,  but  definitely huddled  by doors.18  

So,  contradicting  her  sworn  statement  claim  that  she  had  “a  firm  recollection” s  lined  up  of  seeing  boy  
outside  bedrooms  at  parties  to  sy  rape  women,  her  revised  claimed  that  stematically  account to  NBC  merely  
she  saw  s  of  doors  at  house  parties.  groups  of  boy standing  together  and  laughing  in  the  general  vicinity  

Similarly,  although  Ms.  Swetnick  claimed  in  her  sworn  statement  that,  based  on  “personal  
knowledge,”  it  was  s  lined  up for  the  purpose  of “waiting for  her  “firm recollection”  that  these  boy were  

15  Kate  Snow,  Kavanaugh  Accuser  Julie  Swetnick  Speaks  Out  on  ations,Sexual  Abuse  Alleg  NBC  News  (Oct.  1,  

2018).  Available  at  https://www  nbcnews.com/politics/supreme-court/kavanaugh-accuser-julie-swetnick-speaks-out-

sexual-abuse-allegations-n915641.  
16  See  Swetnick  Sworn  Statement.  
17  See  Daniel  Chaitin,  Michael  Avenatti:  One  of  Julie  Swetnick's  Friends  Told  Her  Kavanaug  the  h  Was  Spiking  

Punch,  THE  WASHINGTON  EXAMINER  (Oct.  1,  2018)  (quoting  CNN  interview).  Available  at:  

https://www.washingtonexaminer.com/news/michael-avenatti-one-of-julie-swetnicks-friends-told-her-kavanaugh-

was-spiking-the-punch;  Cuomo  Prime  Time,  Cuomo  Pushes  Back  on  Credibility  of  Swetnick,  CNN  (Oct.  1,  2018).  

Available  at:  https://www.cnn.com/videos/politics/2018/10/02/michael-avenatti-julie-swetnick-credibility-bts-cpt-

vpx.cnn.  
18  Kate  Snow,  Kavanaugh  Accuser  Julie  Swetnick  Speaks  Out  on  ations,Sexual  Abuse  Alleg  NBC  News  (Oct.  1,  

2018).  
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their ‘turn’ with a girl inside the room,” i.e., for their turn to rape a victim incapacitated by punch spiked 
with drugs or alcohol, she contradicted this as well in her NBC interview, instead admitting that she did not 
have any knowledge at the time that any such activity was actually happening, but only assumed as much 
after the fact, stating: “I didn’t know what was occurring ... and I didn’t understand what it could possibly  
be.” Ms. Snow attempted to clarify  ou’re suggesting that, in hindsight, y, asking: “So y  ou think he 
[Kavanaugh] was involved in this behavior [gang rapes]?” Ms. Swetnick responded: “I would say [pause] 
y  It’s just too coincidental.”19es. 

Ms. Swetnick also contradicted the timeline she provided in her sworn statement, in which she 
stated: “I attendedwell over ten house parties in the Washington D.C. area during the years 1981-83 where 
Mark Judge and Brett Kavanaugh were present.” In the NBC interview, Ms. Swetnick stated that she was 
sexually assaulted at one of these house parties when she was 19 and stopped going to them afterwards. 
According to public records, Ms. Swetnick would have turned 20 toward the end of 1982. So, her claim 
that she attended these parties through 1983 is contradicted by her claim she stopped attending when she 
was 19.20 

In sum, the sworn statement Mr. Avenatti submitted to the Committee on behalf of Ms. Swetnick 
claimed she had “personal knowledge” that Judge Kavanaugh spiked punch with drugs and alcohol at house 
parties in 1981-83 in order to cause girls to become incapacitated so s stematicallythat lines of boy would sy  
sexually assault them. She later contradicted each of those claims in her interview with NBC. 

Those contradictions did not go unnoticed. When NBC introduced her interview segment, Ms. 
Snow explicitly stated: “There are things that she told us on camera that differ from her written statement 
last week.”21 When later asked by an MSNBC anchor whether Ms. Swetnick has credibility issues, Ms. 
Snow stated: “I would sa y because there are just to be clear there are things that she said to me thates 
differ from her initial statement, which was a sworn statement last week, submitted to the Judiciary  
Committee.”22 A CNN host similarly noted the contradictions and quizzed Mr. Avenatti about them.23 

While differences between a media report and a statement to the Committee would not necessarily rise to 
the level of warranting a referral, when the source of the contradictory media reports is the declarant herself, 
as is the case here, it does. 

LACK OF CREDIBLE EVIDENCE MS. SWETNICK EVER KNEW JUDGE KAVANAUGH 

Not only did Ms. Swetnick materially contradict the allegations of sexual misconduct she and Mr. 
Avenatti made to the Committee about Judge Kavanaugh, there is simply no credible evidence that Ms. 
Swetnick ever even met or socialized with Judge Kavanaugh. On the contrary there is substantial evidence, 
they did not know each other. Ms. Swetnick was older and attended a different high school in a different 
town one whose students were reportedly not known to regularly socialize with students from Judge 
Kavanaugh’s high school. The only apparent commonality between Ms. Swetnick and Judge Kavanaugh 
is that they both lived in Montgomery  , Mary  1980s. That is not particularlyCounty  land in the early  

19 Id. 
20 In addition to contradicting her statement to the Judiciary Committee, Ms. Swetnick’s NBC interview was also 
internally inconsistent and contradictory such her baffling explanations of how and when she decided to come, as 

forward with her allegation. 
21 Kate Snow, Kavanaugh Accuser Julie Swetnick Speaks Out on ations,Sexual Abuse Alleg  NBC News (Oct. 1, 

2018). 
22 MSNBC Live with Craig Melvin (Oct. 2, 2018). 
23 Cuomo Prime Time, Cuomo Pushes Back on Credibility of Swetnick, CNN (Oct. 1, 2018). 
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meaningful  for  determining  whether  they knew  each  other;  according  to  information  from  the  U.S.  Census  
Bureau,  Montgomery County had  a  population  of  over  600,000  in  1982.  

In  addition  to  deny  of  ing  her  allegations,  Judge  Kavanaugh  told  the  Committee  under  penalty  
felony that  he  did  not  know  Ms.  Swetnick.24  Mark  Judge  similarly denied  the  allegations  and  stated  to  the  
Committee,  also  under  penalty of felony “I  do  not  know  Julie  Swetnick.”25  Michael  Fegan,  a  friend  of  ,  
Judge  Kavanaugh’s  in  high  school  who  “attended  most  of the  same  social  events”  as  Judge  Kavanaugh,  
stated  the  following  to  the  Committee  under  penalty  :of  felony  

I  have  never  heard  of  Ms.  Swetnick.  My understanding  is  that  she  
graduated from  Gaithersburg High School  three  y  before  graduated  ears  we  
from  Georgetown  Prep.  During  my high  school y  not  ears,  I did  know  any  
girls  from  Gaithersburg High School.  We  did  not  socialize  with girls  from  
Gaithersburg  High  School.26  

Indeed,  a letter to the  Committee  under penalty offelony signed by 64  “men  and  women  who  knew  Brett  
Kavanaugh  well  in  high  school”  called  Ms.  Swetnick’s  allegations  “[n]onsense”  and  noted:  “In  the  
extensive  amount  of  time  we  collectively spent  with  Brett,  we  do  not  recall  having  ever  met  someone  named  
Julie Swetnick.”27  

For  their  part,  it  appears  the  media  similarly could  not  find  any evidence  that  Ms.  Swetnick  actually  
knew  Judge  Kavanaugh.  As  Ms.  Snow  from  NBC  News  reported:  

We’ve  been try  to  reach  out to  any  who  remembers  ing independently  one  
attending  parties  with  Julie  Swetnick  and  Brett  Kavanaugh,  and  we’ve  
been asking her attorney for names.  So  far,  we’ve  not found any  who  one  
remembers  that.…  We  asked him  [Mr.  Avenatti],  I asked  him  at  that  point  
can  y provide  us  with  any  of people  who  went  to  the  parties  with  ou  names  
her.  Just  because  we  couldn’t  place  her,  NBC  News  has  not  since  last  
week  been  able  to  place  her  in  that  time  period  at  those  house  parties  in  
that group offriends. There aren’t otherpeople coming forwardas happens  
in  many other  stories  we  cover,  who  say  es  I  …  We’re  ‘y  was  there  too.’ 
just  try  to  do  reporting….  To  date,  of today we  haven’t  been  ing  our  as  ,  
able  to  find  any  who  say ‘y  saw  same  with  Brett  one  s  es,  I  her  in  the  room  
Kavanaugh,’ and  of  course  Judge  Kavanaugh  say he  was  not  in  the  same  s  
room with her,  he doesn’t even know who she is.28  

Ms.  Swetnick  did  eventually provide  NBC  News  the  names  of  four  people  she  said  attended  these  
alleged  parties  with  her,  but  according  to  NBC:  “One  of them  said  he  does  not  recall  a  Julie  Swetnick.  

24  Senate  Judiciary Committee  Interview  with  Judge  Kavanaugh  5-10  (Sept.  26,  2018).  Available  at:  
https://www.judiciary.senate.gov/imo/media/doc/09.26.18%20BMK%20Interview%20Transcript%20(Redacted).pd  

f.  
25  Letter  from  Mark  Judge  to  Chairman  Grassley and  Ranking  Member  Feinstein  (Sept.  28,  2018),  enclosed  below.  
26  Letter  from  Michael  C.  Fegan  to  Chairman  Grassley (Oct.  1,  2018),  enclosed  below.  
27  Letter  from  Kavanaugh  high  school  friends  to  Chairman  Grassley and  Ranking  Member  Feinstein  (Sept.  26,  

2018),  enclosed  below.  
28  Kate  Snow,  Kavanaugh  Accuser  Julie  Swetnick  Speaks  out  on  ations,Sexual  Abuse  Alleg  NBC  News  (Oct.  1,  

2018).  
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Another  of  the  friends  she  named  is  deceased.  We’ve  reached  out  to  the  other  two,  and  haven’t  heard  
back.”29  

After  the  media  hubbub  about  Ms.  Swetnick’s  contradictory interview  and  the  lack  of  any  
corroboration  for  her  claims,  Mr.  Avenatti  belatedly produced  a  vague  and  anonymous  declaration  he  
claimed  supported her  allegations.30  Mr.  Avenatti did  not  provide  the  identity of this  supposed declarant  to  
the  Committee,  nor  did  he  make  him  or  her  available  for  an  interview  with  Committee  staff.  It  does  not  
appear  any media  outlet  has  been  able  report  any interview  with  the  purported  declarant  or  validate  anything  
in  the  anonymous  declaration.  Indeed,  it  is  unclear  who  actually wrote  the  anonymous  declaration.  Mr.  
Avenatti  also  apparently has  a  history of  claiming  to  have  anonymous  clients  who  never  materialize  in  any  
verifiable  form.31  

ISSUES  WITH  MS. SWETNICK’S CREDIBILITY  

During  the  course  of  the  Committee’s  investigation  of  allegations  against  Judge  Kavanaugh,  
Committee  investigators  spoke  with  45  individuals,  obtained  25  written  statements,  and  reviewed  numerous  
other  materials.  This  included  speaking  with  ten  associates  of Ms.  Swetnick  who  knew  her  at  various  times  
in  her  life  ranging  from  junior  high  to  the  present  day.  In  doing  so,  Committee  investigators  did  not  find  
any information  to  corroborate  Ms.  Swetnick’s  claims.  On  the  contrary,  they received  substantial  
information  calling  into  question  her  credibility.  Based  on  this  and  public  reports,  it  appears  Ms.  Swetnick  
has  a  history of  making  false  legal  claims  and  false  accusations  of  sexual  misconduct.  

Through  his  attorney,  Richard  Vinneccy provided  the  Committee  a  signed  statement  regarding  Ms.  
Swetnick.32  According  to  his  statement,  Mr.  Vinneccy was  in  a  romantic  relationship  with  Ms.  Swetnick  
for  seven  years,  and  he  said  he  submitted  his  statement  to  the  Committee  “to  exercise  [his]  civic  duty and  
attest  to  the  credibility or  lack  thereof  of  Ms.  Swetnick.” Among  other  odd  behavior  by Ms.  Swetnick  that  
Mr.  Vinneccy noted,  he  described  how  she  “harassed  and  stalked”  him  after  he  ended  their  relationship.  
When  he  told  her  to  stop  calling  because  he  had  entered  a  relationship  with  a  woman  (who  he  later  married)  
and  that  he  and  his  new  girlfriend  were  expecting  a  child,  Mr.  Vinneccy says  Ms.  Swetnick:  1)  threatened  
to  murder  him,  his  girlfriend,  and  their  unborn  child;  2)  threatened  to  falsely tell  the  police  he  had  raped  
her;  3)  threatened  to  have  him  deported;  4)  stated  she  would  not  grant  him  a  divorce;  and  5)  claimed  she  
was  pregnant  with  twins.  As  Mr.  Vinneccy told  the  Committee,  he  and  Ms.  Swetnick  were  never  married,  
so  he  found  her  reference  to  not  granting  him  a  divorce  bizarre.  Mr.  Vinneccy is  an  American  citizen,  so  
he  also  found  her  threats  of  deportation  bizarre.  He  also  stated  that  he  confirmed  that  Ms.  Swetnick’s claim  
of  being  pregnant  with twins  “was  a complete  fabrication and that there  was  no pregnancy.”  

Because  he  was  afraid  that  she  would  harm  him  and  his  family,  as  she  had  threatened,  Mr.  Vinneccy  
filed  a  restraining  order  against  her.  He  stated  that  a  temporary injunction  was  granted,  but  he  understood  
that  for  a  permanent  injunction  to  be  issued  in  Florida,  there  would  first  need  to  be  a  hearing  which  Ms.  
Swetnick  would  attend.  Fearing  for  his  and  his  family  if Ms.  Swetnick  confronted  him  at  the  ’s  safety  

29  Id.  
30  https://twitter.com/MichaelAvenatti/status/1047447758993547265.  Mr.  Avenatti  emailed  the  same  redacted  

declaration  to  the  Committee  on  October  2,  2018.  
31  See,  e.g.,  Avery Anapol,  Avenatti  Claims  He  Represents  Three  More  Women  That  Were  Paid  Hush  Money,  THE  

HILL  (July 27,  2018).  Available  at:  https://thehill.com/homenews/administration/399133-avenatti-claims-three-
more-women-were-paid-hush-money  -trump-cohen.-by  
32  Statement  of  Richard  Vinneccy for  Senate  Judiciary Committee  Investigation  (Oct.  4,  2018).  
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hearing,  he  did  not  go  through  with  the  hearing.  Instead,  he  moved  to  a  new  residence  and  changed  his  
phone  numbers  to  avoid  further  contact  from  Ms.  Swetnick.  

In  addition  to  describing  those  actions  by Ms.  Swetnick,  Mr.  Vinneccy also  stated  that  during  their  
seven-y  unstable  and  was  “alway seeking  financial  ear  relationship,  Ms.  Swetnick  was  often  financially  s  
gain fromfrivolous law suits.”  He  also  described  other  odd behavior  relevant  to  her  mental  stability 33  Mr.  .  
Vinneccy closed  his  letter  by stating:  

Based  on  my history with  Ms.  Swetnick,  I  do  not  believe  her  allegations  
against  Judge  Kavanaugh  and  it  is  my opinion  that  she  is  perpetuating  a  
fraud  against  him.  Her  motives  may be  for  financial  gain  or  notoriety but  
they are  certainly not  to  expose  the  truth.34  

Furthermore,  in  a  one  ers,  defamation  lawsuit  filed  against  Ms.  Swetnick  by  of  her  former  employ  
Webtrends,  the  company reportedly indicated  that  Ms.  Swetnick  engaged  in  a  pattern  of  lies  and  made  
multiple  false  accusations  of  sexual  misconduct.35  The  company stated  Ms.  Swetnick  lied  in  her  
employment  application,  falsely claiming  she  had  earned  an  undergraduate  degree  from  Johns  Hopkins  
University,  but  the  company subsequently learned  the  University had  no  record  of  her  attendance.36  The  
company also  stated  that  Ms.  Swetnick  misrepresented  the  length  of  time  she  had  worked  for  a  previous  
employer,  and  took  medical  leave  while  simultaneously claiming  unemployment  benefits  in  the  District  of  
Columbia.37  Webtrends  stated  that  a  few  weeks  after  Ms.  Swetnick  started  working  for  the  company,  its  
human  resources  department  received  a  complaint  that  she  had  engaged  in  unwelcome  and  inappropriate  
sexual  conduct  towards  two  male  coworkers  at  a business  lunch.38  The  company stated  that,  in  response  to  
the  complaint  received  against  her,  Ms.  Swetnick  falsely accused  multiple  male  coworkers  of  sexually  
harassing  her  and  threatened  to  sue  the  company.39  The  company later  found  that  Ms.  Swetnick  had  
engaged  in  misconduct  but  found  no  evidence  to  support  her  sexual  harassment  claims.40  

The  Committee  was  also  contacted  by multiple  employ  where  Ms.  ees  of  a  different  company  
Swetnick  previously worked,  who  stated  it  was  their  understanding  that  when  Ms.  Swetnick  was  confronted  
there  about  possible  misconduct  on  her  part,  she  responded  by making  a  false  sexual  harassment  or  assault  
claim  against  that  company as  well,  which  it  settled  in  order  to  avoid  negative  publicity The  employ  .  ees  

33  Id.  Many other  associates  of  Ms.  Swetnick  also  described  to  the  Committee  issues  with  her  mental  health,  

substance  abuse,  and/or  credibility issues,  but  requested  confidential  treatment  from  the  Committee,  which  we  are  

honoring.  One  former  associate  of  Ms.  Swetnick,  Dennis  Ketterer,  did  provide  a  signed  public  statement  under  
penalty offelony in which he told the Committee that Ms.  Swetnick’s own father had told him “she had  
psychological and other problems.”  Statement by Dennis Ketterer to Senate Judiciary Committee  (Oct.  2,  2018),  

enclosed  below.  
34  Statement  of  Richard  Vinneccy for  Senate  Judiciary Committee  Investigation  (Oct.  4,  2018),  enclosed  below.  
35  Mike  Rogoway,  Julie  Swetnick,  a  Brett  Kavanaug  ations  at  h  Accuser,  Faced  Misconduct  Alleg  Portland  

Company,  THE  OREGONIAN  (Sept.  28,  2018)  available  at  https://www.oregonlive.com/silicon-
forest/index.ssf/2018/09/julie_swetnick_one_of_kavanaug  html;  Michael  Kunzelman,  Michael  Biesecker,  and  

Martha  Medoza,  3rd  Kavanaug  al  Disputes,h  Accuser  Has  History  of  Leg  THE  ASSOCIATED  PRESS  (Sept.  30,  2018).  

Available  at  https://www.y  -legal-disputes-100137653.html.ahoo.com/news/3rd-kavanaugh-accuser-history  
36  Id.  
37  Id.  
38  Id.  
39  Id.  
40  Id.  
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requested  confidentiality from  the  Committee  regarding  their  names  and  the  name  of  the  company which  ,  
we  are  honoring.  

Ms.  Swetnick  also  reportedly made  false  claims  in  a personal injury lawsuit  against  the  Washington  
Metropolitan  Area  Transit  Authority 41  According  to  the  Associated  Press,  in  the  lawsuit  Ms.  Swetnick  .  
“claimedshe lostmore than$420,000 in earnings after she hurt hernose in afall ona train.”42  Ms.  Swetnick  
reportedly claimed  she  was  a  model  and  actor  with  numerous  modeling  commitments  with  companies  at  
the  time  of  the  accident,  but  lost  them  because  of  her  purported  injuries.43  To  justify these  claims,  she  
reportedly named “Konam Studios”  as  one  ofthe  companies  promising  to  employ her,  and  identified  Nam  
Ko of“Kunam Studios”  as a potential witness  for her case.44  But,  reporters  from  the  AP  spoke  with  Mr.  Ko  
and  discovered  the  following:  

Ko,  however,  told  AP  on  Friday that  he  was  just  a  friend  of Swetnick’s  
and  that  he  had  never  owned  a  company with  a  name  spelled  either  way  
and  had  never  agreed  to  pay her  money for  any work  before  she  injured  
her  nose.  a  more  a  ear  after  her  He  said  he  first  met  Swetnick  at  bar  than  y  
alleged  accident.  “I didn't  have  any money back  then.  I  (was)  broke  as  can  
be,”  Ko  said.  Ko  said  he  has  a  hazy memory of  Swetnick  asking  to  use  
him as a “character reference”  but  doesn’t  recall  hearing  about  her  lawsuit.  
“I  thought it was  for a job  application,”  he  said.45  

In  short,  it  appears  Ms.  Swetnick  has  a  substantial  history of  credibility issues.  When  viewed  in  
light  of  the  fact  there  is  no  credible  evidence  she  ever  knew  Judge  Kavanaugh,  and  the  fact  she  has  
contradicted  key aspects  of  her  allegations  against  him,  this  lends  credence  to  the  likelihood  that  she  made  
materially false  statements  to  the  Committee  in  violation  of  18  U.S.C.  §  1001.  Those  statements  obstructed  
the Judiciary Committee’s efforts to investigate allegations against Judge Kavanaugh and the processing  of  
his  nomination,  potentially in  violation  of 18  U.S.C.  § 1505.  Given  Mr.  Avenatti’s  role  in  this  with  Ms.  
Swetnick,  along  with  Mr.  Avenatti’s  own  substantial  credibility issues  (discussed  next),  there  may have  
been  a  conspiracy to  violate  these  laws,  in  potential  violation  of  18  U.S.C.  §  371.  

ISSUES  WITH  MR. AVENATTI’S CREDIBILITY  

In  addition  to  the  credibility issues  Committee  investigators  uncovered  surrounding  Ms.  Swetnick,  
Mr.  Avenatti  has  substantial  credibility issues  of  his  own.  For  example,  Mr.  Avenatti  appears  to  have  
several  issues  stemming  from  his  involvement  with  Global  Baristas,  a  company he  reportedly formed  with  
actor  Patrick  Dempsey in  2012,  which  purchased  the  Tully  .46  ’s  Coffee  chain  out  of  bankruptcy  Mr.  

41  3rd  Kavanaugh  Accuser  Has  History  of  Legal  Disputes,  THE  ASSOCIATED  PRESS  (Sept.  30,  2018).  Available  at:  
https://www.yahoo.com/news/3rd-kavanaugh-accuser-history-legal-disputes-100137653  html.  
42  Id.  
43  Id.  
44  Id.  
45  Id.  
46  See  Kate  Briquelet,  Michael  Avenatti  Lived  the  High  Life  While  Owing Millions  to  IRS,  THE  DAILY  BEAST  (Oct.  
21,  2018).  Available  at:  https://www.thedailybeast.com/michael-avenatti-lived-the-high-life-while-owing-millions-

to-irs?ref=scroll.  
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Dempsey sued  Mr.  Avenatti  in  2013,  stating  that  Mr.  Avenatti  had  lied  to  him  about  serious  financial  
matters. 47  According  to  the  Seattle  Times:  

“My decision  to  become  a  member  and  manager  of  Global  Baristas  was  
based, in part, onMichael Avenatti’s representation that he would provide  
both  the  capital  to  fund  the  entire  Tully’s  acquisition  and  sufficient  
working  capital  to  allow  Global  Baristas  to  operate  the  Tully’s  Coffee  
stores  once the acquisition was  completed,”  Dempsey said in the suit.  

Instead,  he  alleged,  Avenatti  used  Global  Baristas  to  borrow  $2  million  for  
working  capital  without  telling  him.  The  loan  carries  an  “exorbitant”  
interest  rate  of  15  percent  annually the  lawsuit  say 48  ,  s.  

Mr.  Avenatti’s  company was  also  reportedly involved  in  additional  litigation  implicating  his  
credibility,  including  one  case  in  which  a  judge  sanctioned  his  company for  misconduct,  “an  acrimonious  
landlord-tenant  dispute  that  led  to  court  sanctions,  fines  and judgments  against  Avenatti’s  coffee  firm,  in  
part  for  failing  to  comply with  court  orders  to  produce  evidence.”49  

Earlier  this  year,  Mr.  Avenatti  was  also  reportedly under  investigation  by the  State  Bar  of  California  
as  a  result  of  a  complaint  regarding  “what  Mr.  Avenatti  has  done  in  connection  with  Global  Baristas,” 
namely a  claim  that  “he  bought  a  company out  of bankruptcy and  then  used  it  for  a  ‘pump  and  dump’  
scheme  to  deprive  federal  and  state  taxing  authorities out ofmillions ofdollars.”50  

Mr.  Dempsey  was  time a business partner accused him  ’s  lawsuit against Mr.  Avenatti  not the only  
of  deception.51  Jason Frank, a former partner at Mr.  Avenatti’s  law  firm  Eagan Avenatti, “resigned in May  
2016  after  alleging that the  firm didn’t pay him millions  ofdollars  that he  was  owed,  misstated the  firm’s  
profits,  and  wouldn’t  provide  copies  of tax  returns  and  other  financial  documents.”52  Mr.  Frank  filed  for  
arbitration and “a three-judge  panel  found  that  Avenatti’s  former firm Eagan  Avenatti  ‘acted  with  malice,  
fraud  and  oppression,’”  by withholding relevant information from Mr.  Frank.53  On  October  22,  2018,  the  

47  See  Melissa  Allison,  Dempsey W  THE  SEATTLE  TIMES  (Aug.  23,  alks Away From Tully’s After Suing Partner,  

2013).  Available  at:  https://www.seattletimes.com/business/dempsey  -from-tully-walks-away  rsquos-after-suing-

partner/.  
48  Id.  
49  See  Lewis  Kamb,  California Bar Investigating Attorney Avenatti’s Dealings Involving Tully’s, Letter Says, THE  

SEATTLE  TIMES  (May 18,  2018).  Available  at:  https://www.seattletimes.com/seattle-news/california-state-bar-
investigating-avenattis-tully-dealings-according-to-letter/.  
50  Avenatti  Bar  Complaint,  available  at  https://www.documentcloud.org/documents/4433390-Avenatti-Bar-

Complaint.html;  see  Lewis  Kamb,  California Bar Investigating Attorney Avenatti’s Dealings InvolvingTully’s,  

Letter  Says,  THE  SEATTLE  TIMES  (May 18,  2018);  see  also  California  State  Bar  Letter,  available  at  

https://www.documentcloud.org/documents/4469101-California-State-Bar-letter-to-Nold  html;  Kate  Briquelet,  

Michael  Avenatti  Lived  the  High  Life  While  Owing Millions  to  IRS,  THE  DAILY  BEAST  (Oct.  21,  2018).  
51  See  Michael  Balsamo, Judge Orders Law Firm ofStormy Daniel’s Lawyer to Pay $10M, THE  ASSOCIATED  PRESS  

(May 22,  2018).  Available  at:  https://www.apnews.com/f12a3b63b2964cf79f09315f8a1ad059;  see  also  See  Kate  

Briquelet,  Michael  Avenatti  Lived  the  High  Life  While  Owing Millions  to  IRS,  THE  DAILY  BEAST  (Oct.  21,  2018).  
52  Michael  Balsamo,  Judg Orders  Law  Firm  of  Stormy  Daniel’s Lawyer to Pay $10M,e THE  ASSOCIATED  PRESS  

(May 22,  2018).  
53  Kate  Briquelet,  Michael  Avenatti  Lived  the  Hig  Millions  THE  DAILY  BEAST  (Oct.  21,  h  Life  While  Owing  to  IRS,  
2018);  see  Michael  Balsamo, Judge Orders Law Firm ofStormy Daniel’s Lawyer to Pay  $10M,  THE  ASSOCIATED  

PRESS  (May 22,  2018).  
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Attorney General  Sessions  and  Director  Wray  
October  25,  2018  

Page  11  of  12  

California  judge  hearing  the  case  on  this  issue  ruled  that  Mr.  Avenatti  was  personally liable  and  ordered  
him  to  pay $4.85  million  in  back  pay to  Mr.  Frank.54  

Moreover,  Mr.  Avenatti  reportedly has  credibility issues  relating  to  the  IRS.  According  to  a report  
by the Los  Ang  on  eles  Times, “EaganAvenatti, [Mr. Avenatti’s] NewportBeachfirm, has defaulted  millions  
ofdollars in debt and fallen y  behind in pay  roll taxes.…  The  firm  has  also  defaulted  on  more  ears  ing its pay  

.”55  than  $800,000  in  federal  payroll  taxes,  penalties  and  interest  that  Avenatti  had promised  that  it  would  pay  
In  response,  federal  prosecutors asked that the court hold Mr.  Avenatti’s firm in contempt,  stating:  “In  this  
case,  the  Debtor  and  its  responsible  officer  Michael  Avenatti  made  misrepresentations  to  the  detriment  of  
the  United  States.”56  Instead,  the  parties  reached  an  agreement that Mr.  Avenatti’s  firm will be  allowed to  
make  monthly pay  of  $75,000  towards  pay  ments  ing  back  the  owed  taxes.57  

In  divorce  proceedings  from  his  second  wife,  Lisa  Storie-Avenatti,  she  also  referenced  potential  
dishonesty by Mr.  Avenatti  regarding  his  earnings.58  

Storie-Avenatti  said  in  court  papers  that  in  November  2016,  Avenatti  told  
her  he  earned  $3.7  million,  but  that  she  suspected  his  actual  take-home  
was  “substantially higher”  based  on  his  self-publicized  verdicts,  the  
couple’s  2016  expenses  and his  “secreting from me  ofhis  tax returns  and  
bank records.”59  

There  seem to  be  numerous  additional  press  reports  that  cast  doubt on  Mr.  Avenatti’s  credibility.  
However,  having  reviewed  several  already Committee  investigators  determined  that  delving  into  additional  ,  
ones  would  be  beating  a  dead  horse.  

Mr.  Avenatti  made  allegations  against  Judge  Kavanaugh  in  his  email  to  Committee  staff,  and  he  
submitted  allegations  to  the  Committee  on  behalf  Ms.  Swetnick.  He  reportedly told  the  Associated  Press  

that  he  “fully vetted”  Ms.  Swetnick before  taking her claims  public,60  and  he  told  CNN:  “When  I  when  
we  made  the  allegations,  guess  what,  I  had  done  significant  due  diligence  in  connection  with  this  before  we  
made  the  allegations.”61  However,  given  that  he  and  Ms.  Swetnick  have  contradicted  key parts  of  the  
claims;  that  there  is  no  credible  evidence  that  Ms.  Swetnick  ever  even  knew  Judge  Kavanaugh  and  
substantial  evidence  she  did  not;  and  the  substantial  credibility issues  surrounding  both  Mr.  Avenatti  and  
Ms.  Swetnick,  I ask  that  the  FBI investigate  whether  Mr.  Avenatti  criminally conspired  with  Ms.  Swetnick  
to make  materially false statements to the Committee and obstruct the Committee’s  investigation.  

54  Amanda  Lee  My  and  Michael  Malsamo,  Judg  THE  ers  e:  Michael  Avenatti  Must  Pay  $4.85M  in  Ex-Lawyer  Suit,  
ASSOCIATED  PRESS  (Oct.  22,  2018).  Available  at:  https://www.apnews.com/53f6f2f316844b14bdbe24a7b80dcc7c  .  
55  Michael  Finnegan,  Michael Avenatti Gets Judge to BarMedia from his Testimony on Newport Beach Law Firm’s  

Bankruptcy,  THE  LOS  ANGELES  TIMES  (July 25,  2018).  Available  at  http://www.latimes.com/politics/la-na-pol-

avenatti-bankruptcy  html.-20180725-story  
56  Kate  Briquelet,  Michael  Avenatti  Lived  the  Hig  Millions  THE  DAILY  BEAST  (Oct.  21,  h  Life  While  Owing  to  IRS,  

2018).  
57  Id.  
58  Id.  
59  Id.  
60  3rd  Kavanaug  al  Disputes,h  Accuser  Has  History  of  Leg  THE  ASSOCIATED  PRESS  (Sept.  30,  2018).  Available  at:  

https://www.y  -legal-disputes-100137653  html.ahoo.com/news/3rd-kavanaugh-accuser-history  
61  Cuomo  Prime  Time,  Cuomo  Pushes  Back  on  Credibility  of  Swetnick,  CNN  (Oct.  1,  2018).  Available  at:  
https://www.cnn.com/videos/politics/2018/10/02/michael-avenatti-julie-swetnick-credibility-bts-cpt-vpx.cnn.  
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Attorney General  Sessions  and  Director  Wray  
October  25,  2018  

Page  12  of  12  

CONCLUSION  

Committee  investigations  in  support  of  the  judicial  nomination  process  are  an  essential  part  of  the  
Committee’s  constitutional  role.  The  Committee  is  grateful  to  citizens  who  come  forward  with  relevant  
information  in  good  faith,  even  if  they are  not  one  hundred  percent  sure  about  what  they know.  But  when  
individuals  intentionally mislead  the  Committee,  they divert  Committee  resources  during  time-sensitive  
investigations  and  materially impede  our  work.  Such  acts  are  not  only unfair;  they are  potentially illegal.  It  
is  illegal  to  knowingly and  willfully make  materially false,  fictitious,  or  fraudulent  statements  to  
Congressional investigators.  It  is  illegal  to  obstruct  Committee  investigations.  It  is  illegal  to  conspire  to  do  
either  of  those  things.  When  charlatans  make  false  claims  to  the  Committee  claims  that  may earn  them  
short-term  media  exposure  and  financial  gain, butwhich hinder the Committee’s ability to do its job  there  
should  be  consequences.  These  laws  exist  to  ensure  there  are.  

Accordingly,  in  light  of  the  seriousness  of  these  facts,  and  the  threat  these  types  of  actions  pose  to  
the  Committee’s  ability to  ou  will  give  this  referral  the  utmost  perform  its  constitutional  duties,  I  hope  y  
consideration.  Thank  you  for  your  prompt  attention  to  this  matter.  If  you  have  any questions,  please  contact  
a  professional  investigative  counsel  in  the  Committee’s  Oversight  and  Investigations  Unit  at  (202)  224-
5225.  

Sincerely,  

Charles  E.  Grassley  
Chairman  
Committee  on  the  Judiciary  

Enclosures:  
1.  Email  exchange  between  the  Chief  Counsel  for  Nominations  Mike  Davis  and  Michael  

Avenatti  on  Sept.  23,  2018  
2.  Swetnick  Sworn  Statement  
3.  Letter  from  Mark Judge  to  Chairman  Grassley and Ranking Member  Feinstein  
4.  Letter  from  Michael  C.  Fegan  to  Chairman  Grassley  
5.  Letter  from  Kavanaugh  High  School  Friends  to  Chairman  Grassley and  Ranking  Member  

Feinstein  
6.  Statement  of  Richard  Vinneccy for  Senate  Judiciary Committee  Investigation  
7.  Statement  by Dennis  Ketterer  to  Senate  Judiciary Committee  

cc:  The  Honorable  Dianne  Feinstein  
Ranking  Member  
Committee  on  the  Judiciary  
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From:  Michael  J. Avenatti  

To:  Davis, Mike (Judiciary-Rep)  

Subject:  Re: SCOTUS -- Avenatti claim of evidence  

Date:  Sunday, September 23, 2018 10:16:43 PM  

Mike: I represent a client. And seeing as we are talking about an appointment to the SCOTUS,  
there is nothing wrong with this process being public.  

What is the status of Mark Judge’s testimony?  

I look forward to receiving the answers to the questions.  

Michael  

Michael  J.  Avenatti,  Esq.  

The  preceding email  message (including any attachments)  contains information  that may be  

confidential,  protected  by the attorney-client or other applicable privileges,  or constitutes non-

pub  to b conveyed  only to the designated  recipient(s).  If you  are  not  lic information.  It is intended  e  

an  intended  recipient of this message,  please notify the sender by replying to this message and  then  

delete it from  your system.  Use,  dissemination,  or  y unintended  reproduction  of this message  b  

recipients is not authorized  and  may b unlawful.  e  

On Sep 23, 2018, at 6:26 PM, Davis, Mike (Judiciary-Rep) <  
> wrote:  

Mr.  Avenatti,  

Thank you  for reaching out to me.  licly Tweeted  our email  I  noticed  that you  just pub  

conversation  below.  

In  your email  below,  you  mentioned  “we”  several  times.  To clarify,  are you  

representing a client? Or are  ehalf of  you  making these  allegations  yourself? On  b  

anyone  else?  

I  look forward  to receiving your evidence.  

Thank you,  

Mike Davis  

Mike  Davis,  Chief Counsel  for Nominations  

United  States Senate  Committee on  the Judiciary  

Senator Chuck Grassley (R-IA),  Chairman  

224 Dirksen  Senate  Office Building  

Washington,  DC 20510  
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Avenatti  claim  of evidence  

From:  Michael  J.  Avenatti  

S nt:  Sunday,  Septemb 23,  2018 9:07 PM  er  

To:  Davis,  Mike (Judiciary-Rep)  <  

Subj ct:  RE:  SCOTUS --

Dear Mr.  Davis:  

Thank you  for your email.  We  are aware  of significant evidence of  

multiple house parties in  the Washington,  D.C.  area  during the early  

1980s during which Brett Kavanaugh,  Mark Judge  and  others would  

participate in  the targeting ofwomen  with  alcohol/drugs in  order to  

allow a "train"  ofmen  to sub  are  sequently gang rape them.  There  

multiple  witnesses that will  corroborate these facts and  each  of them  

must b called  licly.  As  a starting point,  Senate  e  to testify pub  

investigators  should pose  the  following questions to Judge  Kavanaugh  

without delay and  provide the answers to  the  American  people:  

1.  Did  you  ever target one  or more women  for sex or rape at a  house  

party? Did you  ever assist Mark Judge or others in  doing so?  

2.  Did  you  ever attend  any house  party during which  a  woman  was gang  

raped  or used for sex  y multiple  men?  b  

3.  Did you  ever witness a line ofmen  outside a  edroom  at any house  b  

party where  you  understood  a woman  was  edroom  bin  the b  eing raped  

or taken  advantage  of?  

4.  Did  you  ever participate  in  any sexual  conduct with  a  woman  at a  

house party whom  you  understood  to b intoxicated  or under the  e  

influence of drugs?  

5.  Did you  ever communicate  with Mark Judge  or  out  anyone else  ab  

your participation  in  a  "train"  involving an  intoxicated  woman?  

6.  Did you  ever  ject or attempt to prevent one  or more  men  ob  from  

participating in  the rape,  or taking advantage,  of a  woman  at any house  

party?  

Please  note  that we  ove  will provide  additional  evidence  relating to  the  ab  conduct  
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both  lic in  the coming days.  to the  Committee  and  the  American  pub  

Regards,  

Michael  Avenatti  

From:  Davis, Mike (Judiciary-Rep)  
Sent:  Sunday, September 23, 2018 4:42 PM  
To:  Michael J. Avenatti  
Subject:  SCOTUS -- Avenatti claim of evidence  

Dear Mr.  Avenatti,  

According to  your Tweet from  7:33 p.m.  E.T.  this  evening,  you  claim  to have  

information  you  consider credible regarding Judge Kavanaugh  and  Mark Judge.  Please  

advise of this information  immediately so that Senate  investigators may promptly begin  

an  inquiry.  

Thank you,  

Mike Davis  

Mike  Davis,  Chief Counsel  for Nominations  

United  States Senate  Committee on  the Judiciary  

Senator Chuck Grassley (R-IA),  Chairman  

224 Dirksen  Senate  Office Building  

Washington,  DC 20510  
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DECLARATJON OF JULIE SWETNJCK 
2 I, JULIE SWETNICK, declare as follows: 

3 I. My name is Julie Swetnick and I am a resident of Washington, D.C. I fully 

4 understand the seriousness of the statements contained within this declaration. I have 

5 personal knowledge of the information stated herein and if called to testify to the same 

6 would and could do so. 

7 2. I am a graduate of Gaithersburg High School in Gaithersburg, MD. 

8 3. I presently hold the following active clearances associated with working 

9 within the federal government: Public Trust - U.S. Department of Treasury (DOT), U.S. 

10 Mint (USM), Internal Revenue Service (IRS). 

11 4. I have also previously held the following inactive clearances: Secret - U.S. 

12 Department of State (DOS), U.S. Department of Justice (DOJ) and Public Trust - U.S. 

13 Department of Homeland Security (DHS), Customs and Border Protection (CBP). 

14 5. My prior employment includes working with (a) Vietnam War 

15 Commemoration (VWC), Joint Services Providers (JSP), U.S. Depa,tment of Defense 

16 (DOD) in Arlington, Virginia; (b) U.S. Mint, U.S. Department of Treasury; (c) U.S. 

17 Internal Revenue Service (IRS), U.S. Department of Treasury; (d) Government Affairs 

L8 and Communications Department, D.C. Department of General Services (DGS), 

19 Government of the District of Columbia (DC.Gov); (e) Customs and Border Protection 

20 (CBP), U.S. Department of Homeland Security; and (d) the U.S. Department of State 

21 (DOS). J was also one of the first I 00 women in the world to achieve a Microsoft 

22 Certified Systems Engineering Certification {MCSE). 
23 6. I first met Mark Judge and Brett Kavanaugh in approximately 1980-1981. 

24 was introduced to them at a house party that I attended in the Washington, D.C. area. I 

25 observed Mark Judge and Brett Kavanaugh as extremely close friends during the early 

26 1980s when I knew them and interacted with them. I would describe them as "joined at 

27 the hip" and 1 consistently saw them together in many social settings. There is no 

28 question in my mind that Mark Judge has significant information concerning the conduct 
-, -

DECLARATION OF J ULIE SWETNICK 
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1 of Brett Kavanaugh during the 1980s, especially as it relates to his actions toward 

2 women. 

3 7. Following that first introduction, I attended well over ten house parties in the 

4 Washington, D.C. area during the years 1981-1983 where Mark Judge and Brett 

5 Kavanaugh were present. These parties were a common occurrence in the area and 

6 occurred nearly every weekend during the school year. On numerous occasions at these 

7 parties, I witnessed Mark Judge and Brett Kavanaugh drink excessively and engage in 

8 highly inappropriate conduct, including being overly aggressive with girls and not taking 

9 "No" for an answer. This conduct included the fondling and grabbin_g of girls without 

10 their consent. 

11 8. I observed Brett Kavanaugh drink excessively at many of these parties and 

12 engage in abusive and physically aggressive behavior toward girls, including pressing 

13 girls against him without their consent, "grinding" against girls, and attempting to remove 

14 or shift girls' clothing to expose private body parts. I likewise observed him be verbally 

15 abusive towards girls by making crude sexual comments to them that were designed to 

16 demean, humiliate and embarrass them. I often witnessed Brett Kavanaugh speak in a 

17 demeaning manner about girls in general as weU as specific girls by name. I also 

18 witnessed Brett Kavanaugh behave as a "mean drunk" on many occasions at these 

19 parties. 

20 9. I have been told by other women that this conduct also occurred during the 

21 Summer months in Ocean City, Maryland on numerous occasions. I also witnessed such 

22 conduct on one occasion in Ocean City, Maryland during "Beach \Veek." 

23 I 0. t have reviewed Brett Kavanaugh's recent claim on Fox News regarding his 

24 alleged "innocence" during his high school years and lack of sexual activity. This claim 

25 is absolutely false and a lie. I witnessed Brett Kavanaugh consistently engage in 

26 excessive drinking and inappropriate contact of a sexual nature with women during the 

27 early 1980s. 

28 

-2· 
OECLARATION OF JULIE SWl::TNICK 
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1 11. During the years 1981-82, I became aware of efforts by Mark Judge, Brett 

2 Kavanaugh and others to "spike" the "punch" at house parties I attended with drugs 

3 and/or grain alcohol so as to cause girls to lose their inhibitions and their ability to say 

4 "No." This caused me to make an effort to purposely avoid the "punch" at these parties. 

5 I witnessed efforts by Mark Judge, Brett Kavanaugh and others to "target" particular girls 

6 so they could be taken advantage of; it was usually a girl that was especially vulnerable 

7 because she was alone at the party or shy. 

8 12. I also witnessed efforts by Mark Judge, Brett Kavanaugh and others to cause 

9 girls to become inebriated and disoriented so they could then be "gang raped" in a side 

10 room or bedroom by a "train" of numerous boys. I have a fim1 recollection of seeing 

11 boys lined up outside rooms at many of these parties waiting for their "turn" with a girl 

12 inside the room. These boys included Mark Judge and Brett Kavanaugh. 

13 13. In approximately I 982, 1 became the victim of one of these "gang" or "train" 

14 rapes where Mark Judge and Brett Kavanaugh were present. Shortly after the incident, 1

15 shared what had transpired with at least two other people. During the incident, I was 

I 6 incapacitated without my consent and unable to fight off the boys raping me. I believe l 

17 was drugged using Quaaludes or something similar placed in what I was drinking. 

18 14. l am aware of other witnesses that can attest to the truthfulness of each of the 

19 statements above. 

20 I declare, under penalty of pe1jury and under the laws of the United States of

21 America, that the foregoing is true and correct. I have executed this declaration on 

22 September 25, 20 I 8. 

23 

24 

25 

26 

27 

28 
-3-
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September 28, 2018 

VIA E-MAIL 

The Honorable Charles E. Grassley 
Chairman 
Committee on the Judiciary 
United States Senate 
224 Dirksen Senate Office Building 
Washington, DC 20510 

~ COZEN 
\_ ) O'CONNOR 

The Honorable Dianne Feinstein 
Ranking Member 
Committee on the Judiciary 
United States Senate 
224 Dirksen Senate Office Building 
Washington, DC 20510 

Dear Chairman Grassley and Ranking Member Feinstein: 

In response to the Committee's request for information, I, MARK JUDGE, declare: 

1. The allegations in the Swetnick affidavit are so bizarre that, even while suffering from 
my addiction, I would remember actions so outlandish. I categorically deny them. 

2. I do not know Julie Swetnick. 

3. I do not recall attending parties during 1981-1983 when I fondled or grabbed women 
in an aggressive or unwanted manner. 

4. I have never spiked punch to get anyone drunk or disoriented. Nor have I witnessed 
Brett Kavanaugh spike punch. 

5. I have never engaged in gang rape of any woman, including Ms. Swetnick. 

6. I will cooperate with any law enforcement agency that is assigned to confidentially 
investigate these allegations. 

I am submitting this letter under penalty of felony. 

Sincerely, 

~ -~ ;?~ 
Mark Judge 

1200 19th Street, NW Washington, DC 20036 

202.912.4800 800.540.1355 202.861.1905 Fax cozen.com 
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October 1, 2018 

Michael C. Fegan 

Chairman Grassley 
Senate Judiciary Committee 
Room SD-224 
Dirksen Senate Office Building 

Washington, DC 20510 

Dear Chairman Grassley, 

I am writing to you regarding the character of Judge Brett Kavanaugh. Brett and I attended 
Georgetown Prep High School together from 1979 to 1983. We were clas--smates, teammates and friends. 
attended most of the same social events that Brett attended in high school. and many after high school as well. 
I also attended "Beach Week" with him in June 1982. I have never seen Brett out of control from drinking 
alcohol. I have never seen Brett out of control in any situation, whether it be in the classroom, on the football 
field, on the basketball court or in any social setting. 

Regarding the allegation by Christine Blasey Ford, 1 never heard of such a gathering. We were a tight 
knit group, and I believe that if anything happened like Professor Ford described, 1 would have known about it. 
I never met Christine Blasey, and had never heard her name until mid-September 2018. 

I cannot speak for the allegation from the Yale student, Deborah Ramirez, because I did not attend 
Yale. l can tell you that what Ms. Ramirez described would be completely out of character of the man I have 
known for almost 40 years. 

As to the allegation made by Julie Swetnick, I have never heard of Ms. Swetnick. My understanding 
is that she graduated from Gaithersburg High School three years before we graduated from Georgetown Prep. 
During my high school years, I did not know any girls from Gaitherburg High School. We did not socialize 
w ith girls from Gaithersburg High School. We did not have any kind of punch drinks, hard liquor or drugs at 
our parties. 1 never witnessed any kind of sexual situation at any of our parties. If there was any kind of mis­
treatment of girls at any of our parties, I assure you that my friends and I, inciuding Brett Kavanaugh, would 
have put a stop to it immediately and would have reported it to the Montgomery County, MD Police 
Department. 

l know that last week was tough on you, as it was for many people throughout our country, and I 
appreciate the way that you have conducted the confirmation hearings. I urge all senators to vote to confirm 
Judge Brett Kavanaugh. He is one of the most ethical and moral men I know, and has been for the almost 40 
years that I have known him. 

I appreciate your time in this matter and for your service to our country. 
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September 26, 2018  

The Honorable Charles Grassley  The Honorable Dianne Feinstein  
Chairman  Ranking Member  

Committee on the Judiciary  Committee on the Judiciary  
United States Senate  United States Senate  

135 Hart Senate Office Building  331 Hart Senate Office Building  
Washington, D.C. 20510  Washington, D.C. 20510  

Dear Chairman Grassley and Ranking Member Feinstein:  

We are men and women who knew Brett Kavanaugh well in high school.  We have seen  

reports  today  that  Julie  Swetnick,  who  says  she  graduated  from  Gaithersburg  High  School,  
submitted a declaration to the Committee alleging that Brett participated in horrific conduct during  

high school, including targeting girls for gang rape.  Nonsense.  We never witnessed any behavior  
that even approaches what is described in this allegation.  It is reprehensible.  

In the extensive amount of time we collectively spent with Brett, we do not recall having  

ever met someone named Julie Swetnick.  Nor did we ever observe Brett engaging in any conduct  
resembling that described in M Swetnick’s declaration.  s.  

Brett Kavanaugh is a good man.  He has always treated women with respect and decency.  

He is a man ofhonor, integrity, and compassion.  These shameful attacks must end.  This process  
is a disgrace and is harming good people.  

Russell Aaronson  
Daniel Anastasi  

Timothy Gaudette  
James Gavin  

Steve Barnes  William Geimer  
Patrick Beranek  Mary Beth Greene  

Michael Bidwill  Mary Ellen Greene  
Michael Boland  Daniel Hanley  

David Brigati  Melissa Hennessy  
Missy Bigelow Carr  Beccy Moran Jackson  

Sharon Crouch Clark  Brian H. Johnston  
Steve Combs  Maura Kane  

Citsi Conway  Kevin Kane  
Mark Daly  Thomas Kane  

DeLancey Davis  Amarie Kappaz  
Julie DeVol  George M. Kappaz  

Meg Williams Dietrick  Timothy Kirlin  
Paula Duke Ebel  Kelly Leonard  

Michael Fegan  Maura M. Lindsay  
Maura Fitzgerald  John F. Loome, IV  

Susan Fitzgerald  Suzanne Matan  
Jim Foley  Meghan McCaleb  
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Scott McCaleb  Mark A. Quinn  
Bernard McCarthy, Jr.  Mae Joyce Rhoten  

Michael R. McCarthy  Mark Richardson  
Stephanie McGill  L. Maurice Rowe, IV  

Stephanie McGrail  Stephen Royston  
Byron J. Mitchell  Alice Kelley Scanlon  

Sean Murphy  James Sullivan  
Paul G. Murray  Cynthia Urgo  

Douglas D. Olson  Donald Urgo, Jr  
John F. Ostronic  Patrick T. Waters  

Elizabeth (Betsy) Manfuso Pothier  Megan Williams  
Matthew Quinn  Jodi Yeager  
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October  4th,  2018  

STATEMENT  OF  RICHARD  VINNECCY  

For  the  Senate  Judiciary  Committee  Investigation  

I,  Richard  Vinneccy do  hereby  and  affirm  that  all  of  the  statements  made  herein  are  true  ,  swear  

and  accurate  to  the  best  of  my knowledge.  

First  and  foremost,  I  never  wanted  to  come  out  publicly on  this  issue.  However,  numerous  media  

outlets  bombarded  me  with  phone  calls  and  questions  when  someone  discovered  the  history of  

the  restraining  order  I  had  sought  against  Ms.  Swetnick  in  Miami,  Florida.  Unfamiliar  in  this  

arena,  I  mistakenly spoke  to  Politico,  made  a  short  two  phrase  statement  to  them  which  was  then  

transmitted  nationwide  without  my authority Thereafter,  I  was  thrown  into  the  national  spotlight  .  

and,  consequently I  felt  compelled  to  set  the  record  straight  against  false  accusations  made  by  ,  

Ms.  Swetnick’s  lawy  and,  importantly to  exercise  my  and  attest  to  the  er  more  ,  civic  duty  

credibility or  lack  thereof  of  Ms.  Swetnick.  

I  was  involved  in  a  ears  romantic  relationship  for  7  y  with  Julie  Swetnick.  For  2  out  of  those  7  

y  we  land.  Thereafter,  my work  transferred  me  ears  lived  together  in  Bethesda,  Mary  

internationally to  Panama  and  ultimately to  Miami.  Thus,  due  to  geographics  much  of  the  

relationship  was  long  distance.  

Despite  the  distance,  we  remained  close  and  not  once  did  Ms.  Swetnick  ever  mention  that  she  

had  been  raped  or  sexually assaulted.  Not  once  did  Ms.  Swetnick  ever  mention  that  she  had  

attended  any parties  where  she  witnessed,  train  rapes,  gang  rapes,  other  sordid  sexual  activity  or  .  

Not  once  did  she  ever  mention  Brett  Kavanaugh.  

As  to  her  mental  stability,  or  lack  thereof,  throughout  the  relationship,  I  noticed  odd  behaviors  

exhibited  by Ms.  Swetnick.  For  the  most  part  she  financially  swas  unstable  and  alway seeking  

financial  gain  from  frivolous  law  suits.  She  was  abnormally possessive  and  jealous  of  me.  She  

alway wanted  to  be  the  center  of  attention  and  exaggerated  every  we  s  thing  in  her  life.  When  

would  have  disagreements  she  would  try to  provoke  me  to  hit  her.  As  to  why she  did  that,  I  can  

only believe  it  was  to  instigate  me  to  do  something  phy  violent  to  her  so  that  she  could  sically  

play the  victim,  contact  the  police  and  have  me  arrested.  At  times  she  threatened  me  not  to  

mistreat  her  because  she  could  do  to  me  friend.  While  I  do  not  what  she  had  done  with  her  ex-boy  

know  the  entire  story,  I  recall  her  telling  me  that  her  ex-boy  was  in  jail.  Perhaps  one  friend  of  the  

most  bizarre  things  about  her  was  a  closet  that  she  kept  in  our  Bethesda  home.  The  closet  was  

4000  Ponce  De  Leon  Blvd.,  Suite  470  
Coral Gables,  Fl.  33146  
TEL.  (305)  777-0474  

mgh@thehansenlawfirm.com  
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“off  limits”  to  me,  however,  one  I  opened  it  and  found  three  large  boxes  filled  with  y  and  day  ears  

years  of  receipts  from  grocery stores.  

Looking  back,  I  am  not  sure  I  stay  so  long.  As  a  ear  why  ed  in  this  relationship  for  60  y  old  wiser  

and  more  experienced  man  now,  I  can  only blame  inexperience,  immaturity and  whatever  else  it  

is  that  causes  one  to  stay in  an  unhealthy relationship  for  too  long.  Ultimately once  I  was  ,  

transferred  to  Miami,  I  finally decided  it  would  be  best  to  end  the  relationship.  I  did  and  

thereafter,  Ms.  Swetnick  harassed  and  stalked  me  for  almost  2  months  via  telephone  and  

appeared  at  a  trade  show  conference  in  Seattle  that  I  was  attending,  unannounced  and  uninvited.  

For  obvious  reasons  this  was  difficult  and  uncomfortable  for  me,  but  even  more  so  since  I  began  

who  would  ultimately  wife  of  12  y  a  new  relationship  with  the  woman  become  my  ears  and  with  

whom  I  had  two  children.  Finally I  told  her  to  stop  the  calls,  that  I  had  moved  on,  that  I  had  met  ,  

someone  and  that  we  were  expecting  a  .baby  

Ms.  Swetnick’s  reaction  was  ,  me  to  fear  for  my life  and  scary frightening  and  bizarre  causing  

that  of  my new  girlfriend  and  our  unborn  child.  In  a  nutshell  she:  1)  told  me  that  she  was  going  

to  kill  me,  my girlfriend  and  our  unborn  child;  2)  she  was  going  to  report  me  to  the  FBI  and  have  

me  deported;  3)  she  was  going  to  tell  the  police  that  I  raped  her  in  Seattle;  4)  she  was  not  going  

to  grant  me  a  divorce  and;  5)  that  she  was  pregnant  with  twins.  

• I  have  been  a  citizen  of  this  country since  the  80’s  so  as  far  as  deporting  me,  this  

did  not  make  sense.  

• I  have  never  raped  Ms.  Swetnick.  

• Ms.  Swetnick  and  I  were  never  married  however  in  her  opinion  we  were  due  to  a  

Mary  us  a  married  couple  since  we  land  statute,  which  she  claimed,  qualified  as  

co-habitated  in  that  state  for  2  years.  

• I  asked  Ms.  Swetnick  for  the  medical  records  proving  that  she  was  pregnant  with  

twins  and  after  consulting  with  her  “doctor”,  I  confirmed  the  story was  a  complete  

fabrication  and  that  there  was  pregnancy  no  .  

I  decided  to  file  a  restraining  order  in  Miami,  Florida  because  that  is  where  I  was  residing  and  I  

was  afraid  she  was  going  to  come  to  Miami  to  do  harm  to  my family and  I  as  she  had  threatened.  

The  temporary injunction  was  granted.  (In  Florida,  the  legal  process  to  obtain  a  restraining  order  

consists  of  a  two  phase  process.  First,  one  applies  for  a  temporary injunction  via  a  petition.  A  

judge  then  reviews  the  petition  and  if  that  is  granted,  a  temporary injunction  is  put  in  place  until  

a  hearing  for  a  permanent  injunction  is  held.)  

Ultimately I  did  not  go  through  with  the  hearing  the  permanent  injunction  for  several  ,  on  

reasons.  First,  not  being  a  lawy  and  never  having  done  this  before,  I  did  not  know  that  the  final  er  

step  to  obtain  the  permanent  injunction  would  entail  confronting  Ms.  Swetnick  personally in  

court  at  the  hearing.  When  I  found  out  about  this,  I  thought  it  over  with  my girlfriend  at  the  time  

4000  Ponce  De  Leon  Blvd.,  Suite  470  
Coral Gables,  Fl.  33146  
TEL.  (305)  777-0474  
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____________________________________  

who  was  fearful  for  her  own  life,  and  together  we  determined  not  to  perpetuate  my connection  

with  Ms.  Swetnick  or  instigate  her  any further.  I  was  not  sure  how  Ms.  Swetnick  was  going  to  

retaliate  if  she  was  forced  to  fly down  to  Miami  and  confront  me  in  court  in  front  of  a  judge.  So,  

instead  we  moved  to  a  new  residence  and  changed  our  telephone  numbers  in  hopes  that  we  

would  never  have  to  see  Ms.  Swetnick  again.  

Thankfully,  we  never  did  see  or  hear  from  her  again.  

Based  on  my history with  Ms.  Swetnick,  I  do  not  believe  her  allegations  against  Judge  

Kavanaugh  and  it  is  my opinion  that  she  is  perpetuating  a  fraud  against  him.  Her  motives  may  

be  for  financial  gain  or  notoriety but  they are  certainly not  to  expose  the  truth.  

Richard  Vinneccy  

Date:  ________________  1EV       

4000  Ponce  De  Leon  Blvd.,  Suite  470  
Coral Gables,  Fl.  33146  
TEL.  (305)  777-0474  

mgh@thehansenlawfirm.com  
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(b) (6)

(b) (6)

Bumatay,  Patrick  (OAG)  

From:  Bumatay,  Patrick (OAG)  

Sent:  Friday,  October  26,  2018  9:36  AM  

To:  Barnett,  Gary E.  (OAG);  Cook,  Steven  H.  (ODAG);  Wiles,  Morgan  (OAG);  Cutrona,  

Danielle  (OAG);  Hudson,  Andrew (OLP)  

Cc:  Whitaker,  Matthew (OAG)  

Subject:  FW:  NIC  Director  

Attachments:  Biograph  pdf  

All – I confirmed  wit  that he is very interested in  the NIC Director position.  

Gary –can you please start the paperwork as quickly as possible?  Letme know if anyonewants to interview him.  

Regards,  

Patrick J.  Bumatay  

Office of the Attorney General  

950 Pennsylvania Avenue  

Washington,  D.C.  20530  

(b) (6)

(b) (6)
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Davis,  Mike  (Judiciary-Rep)  

From:  Davis,  Mike  (Judiciary-Rep)  

Sent:  Friday,  October  26,  2018 5:19  PM  

To:  Davis,  Mike  (Judiciary-Rep)  

Subject:  SCOTUS -- Third  Criminal  Referral  from  Chairman  Grassley to the  Attorney General  

and  FBI  Director  

Attachments:  2018-10-26  CEG  to DOJ  FBI  (Second  Avenatti  Referral)  - with  

enclosures_Redacted.pdf  

FYI,  Senate Judiciary Committee Chairman  Chuck Grassley just made a second  criminal referral to the Justice  

Department against attorney Michael Avenatti,  afterNBC reported  that he likely submitted  a false declaration to  

Congress from anotherwoman  (separate from Julie Swetnick).  

Please see below and  attached.  (NOTE: In  the attached file,  we redacted Mr.  Avenatti’s email address.  The file sent to  

the Justice Department is un-redacted.)  

This is the third  criminal referral that Chairman  Grassley has made to the Justice Department related to Justice  

Kavanaugh’s confirmation.  

Thank you,  

Mike Davis  

Mike Davis,  Chief Counsel  for  Nominations  

United  States Senate Committee on  the Judiciary  

Senator  Chuck Grassley (R-IA),  Chairman  

224 Dirksen  Senate Office Building  

Washington,  DC 20510  

(b) (6)

(b) (6)

(direct)  

(cell)  

202-224-9102  (fax)  

(b) (6)

From:  Davis,  Mike (Judiciary-Rep)  

Sent:  Friday,  October 26,  2018 5:02 PM  

To:  'Tyson,  Jill C.  (DO)  (OGA)'  >; 'Boyd,  Stephen  E.  (OLA)  (JMD)'  >  

Cc:  'Escalona,  Prim F.  (OLA)  (JMD)'  >; 'Lasseter,  David  F.  (OLA)  (JMD)'  

>; Duck,  Jennifer (Judiciary-Dem)  >  

(b) (6), (b) (7)(C) (b) (6)

(b) (6)

(b) (6) (b) (6)

Subject:  SCOTUS -- Third Criminal Referral from Chairman Grassley to the Attorney General and FBI Director  

Mr.  Boyd  and Ms.  Tyson:  

Please find  the attached letter (and enclosures) from the Chairman.  

Please confirm receipt.  

Thank you,  

Mike Davis  

Mike Davis,  Chief Counsel  for  Nominations  

United  States Senate Committee on  the Judiciary  
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Senator  Chuck Grassley (R-IA),  Chairman  

224 Dirksen  Senate Office Building  

Washington,  DC 20510  

(b) (6)

(b) (6)

(direct)  

(cell)  

202-224-9102  (fax)  

(b) (6)

From:  Davis,  Mike (Judiciary-Rep)  

Sent:  Thursday,  October 25, 2018 12:26 PM  

To:  Tyson,  Jill C.  (DO) (OGA)  (b) (6), (b) (7)(C) >; Boyd,  Stephen E.  (OLA) (JMD)  (b) (6) >  

Cc:  Escalona,  Prim F.  (OLA) (JMD)  (b) (6) >; Lasseter,  David F.  (OLA) (JMD)  

(b) (6) >; Duck,  Jennifer (Judiciary-Dem)  (b) (6) >  

Subject:  RE: SCOTUS -- Second Criminal Referral from  Chairman Grassley to the Attorney General and FBI Director  

Appreciate it,  Ms.  Tyson.  

Thank you,  

Mike Davis  

Mike Davis,  Chief Counsel  for  Nominations  

United  States Senate Committee on  the Judiciary  

Senator  Chuck Grassley (R-IA),  Chairman  

224 Dirksen  Senate Office Building  

(direct)  

(cell)  

202-224-9102  (fax)  

Washington,  DC 20510  

(b) (6)

(b) (6)

(b) (6)

From:  Tyson,  Jill C.  (DO) (OGA  ]  (b) (6), (b) (7)(C)

Sent:  Thursday,  October 25, 2018 12:24 PM  

To:  Davis,  Mike (Judiciary-Rep)  (b) (6) >; Boyd,  Stephen  E.  (OLA) (JMD)  

>  (b) (6)

Cc:  Escalona,  Prim F.  (OLA) (JMD)  (b) (6) >; Lasseter,  David F.  (OLA) (JMD)  

(b) (6) >; Duck,  Jennifer (Judiciary-Dem)  (b) (6) >  

Subject:  Re: SCOTUS -- Second Criminal Referral from  Chairman Grassley to the Attorney General and FBI Director  

Mr. Davis:  

Confirming receipt for FBI.  

Thank you.  

Jill C. Tyson  

A  ssistantDirectorcting A  

FBI Office ofCongressional Affairs  

-
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-------- Original message --------

From: "Davis, Mike (Judiciary-Rep)"  >  (b) (6)

Date: 10/25/18 12:16 PM (GMT-05:00)  

To: "Boyd, Stephen E. (OLA) (JMD)"  (b) (6) >, "Tyson, Jill C. (DO) (OGA)"  

>  (b) (6), (b) (7)(C)

Cc: "Escalona, Prim F. (OLA  (b) (6) >, "Lasseter, David F. (OLA  ) (JMD)"  ) (JMD)"  

>, "Duck, Jennifer (Judiciary-Dem)"  -

>  

(b) (6)(b) (6)

Subject: SCOTUS -- ttorney General and FBI  Second Criminal Referral from Chairman Grassley to the A  

Director  

Mr.  Boyd  and Ms.  Tyson:  

Please find  the attached letter (and enclosures) from the Chairman.  

Please confirm receipt.  

Thank you,  

Mike Davis  

Mike Davis,  Chief Counsel  for  Nominations  

United  States Senate Committee on  the Judiciary  

Senator  Chuck Grassley (R-IA),  Chairman  

224 Dirksen  Senate Office Building  

Washington,  DC 20510  

(b) (6)

(b) (6)

(direct)  

(cell)  

202-224-9102  (fax)  

(b) (6)
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United races e-cnatc 
CO MITTEE O THE JUDICIARY 

WASHI GTO , OC 2051o-6275 

October 26, 2018  

VIA  ELECTRONIC  TRANSMISSION  

The Honorable Jeff Sessions  The Honorable Christopher A. Wray  

Attorney General  Director  

U.S. Department of Justice  Federal Bureau of Investigation  

950 Pennsylvania Avenue, NW  935 Pennsylvania Avenue, NW  

Washington, DC 20530  Washington, DC 20535  

Dear Attorney General Sessions and Director Wray:  

Yesterday,  I  wrote  to  you  referring  Mr.  Michael  Avenatti  and  Ms.  Julie  Swetnick  for  

investigation  of  potential  violations  of  18  U.S.C.  §§ 371,  1001,  and  1505,  for  materially  false  

statements  they  made  to  the  Senate  Judiciary  Committee  during  the  course  of  the  Committee’s  

investigation  into  allegations  against  Judge  Brett  M.  Kavanaugh.  I  write  today  because  of  

important additional information regarding Mr. Avenatti that has since come to the Committee’s  

attention.  In light of this new information, I am  now referring Mr. Avenatti for investigation of  

additional  potential  violations  of  those  same  laws,  stemming  from  a  second  declaration  he  

submitted to the Committee that also appears to contain materially false statements.  As explained  

below,  according  to  NBC  News,  the purported declarant  of  that  sworn  statement  has  disavowed  

its key allegations and claimed that Mr. Avenatti “twisted [her] words.”1 

On October 2, 2018, Mr. Avenatti emailed Committee staff, stating:  

[A]ttached please find another declaration from another witness who  

supports a number of allegations of Ms. Swetnick.  She knows both  

Ms. Swetnick and Dr. Ford. The identify [sic] of this witness will be  

released to the FBI once they contact me to arrange an interview as  
she does not want her name publicly disclosed at this time.2 

The  anonymous  sworn  statement  attached  to  that  email  contained  two  key  allegations  against  

Judge Kavanaugh, ostensibly based on the “personal knowledge” of the declarant and made “under  

1 Kate Snow and Anna Schecter, New  Questions  Raised  About  Avenatti  Claims  Regarding  Kavanaugh, NBC NEWS  

(Oct. 25, 2018), enclosed below and available at https://www.nbcnews.com/politics/justice-department/new-

questions-raised-about-avenatti-claims-regarding-kavanaugh-n924596.  
2 Email exchange between the Chief Counsel for Nominations Mike Davis and Michael Avenatti on Oct. 2, 2018,  
enclosed below.  
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Attorney General Sessions and Director Wray  

October 26, 2018  

Page 2 of 4  

penalty of perjury.”3 According to the sworn statement, the declarant, whose name was redacted,  

claimed knowledge of  Judge Kavanaugh being “overly aggressive and verbally abusive towards  

girls  … includ[ing]  inappropriate  physical  contact  with  girls  of  a sexual  nature”  while  at  house  

parties in the early 1980s.4 The sworn statement also said:  

During  the  years  1981-82,  I witnessed  firsthand  Brett  Kavanaugh,  

together with others, “spike” the “punch” at house parties I attended  

with  Quaaludes  and/or  grain  alcohol.  I  understood  this  was  being  

done for the purpose of making girls more likely to engage in sexual  

acts and less likely to say “No.”5 

In my previous referral, I noted the existence of this anonymous declaration and that Mr.  

Avenatti  neither  provided  the  identity  of  the  declarant  to  the  Committee  nor  made  her  available  

for an interview with Committee staff.  I also  noted that, as of then, it did  not appear that any media  

outlet  had  been  able  to  report  any  interview  with the  purported  declarant  or  validate  anything  in  

the anonymous declaration.  

However,  after  I  sent  you  my  referral,  NBC  News  revealed  yesterday  evening  that  its  

reporters in fact had a series of contacts with the purported declarant between September 30, 2018,  

and October 5, 2018.6 According to that report, the declarant denied the key allegations contained  

in the sworn statement, both before and after the statement was publicly released.  Despite the fact  

the  sworn  statement  Mr.  Avenatti  sent  to  the  Committee  stated  she  “witnessed  firsthand”  Judge  

Kavanaugh spiking punch, she expressly denied this.  As noted in the report:  

[L]ess  than  48  hours  before  Avenatti released  her  sworn  statement  

on  Twitter,  the  same  woman  told  NBC  News  a  different  story.  

Referring  to  Kavanaugh  spiking  the  punch,  “I  didn’t  ever  think  it  

was  Brett,”  the  woman  said  to  reporters  in  a  phone  interview  

arranged  by  Avenatti  on  Sept.  30  after  repeated  requests  to  speak  

with other witnesses who might corroborate Swetnick’s claims.7 

According to the NBC News report, after Mr. Avenatti tweeted the sworn statement on October 2  

with the name of the declarant redacted, “Avenatti confirmed to NBC News that it was the same  

woman interviewed by phone on Sept. 30.”8 The woman reportedly denied the allegation yet again  

after the release of the sworn statement:  

[R]eached  by  phone  independently  from  Avenatti  on  Oct.  3,  the  

woman  said  she  only  “skimmed”  the  declaration.  After  reviewing  

the  statement,  she  wrote  in  a  text  on  Oct.  4  to  NBC  News:  “It  is  

3 Anonymous Sworn Statement dated Oct. 2, 2018, enclosed below.  
4 Id.  
5 Id.  
6 Kate Snow and Anna Schecter, New  Questions  Raised  About  Avenatti  Claims  Regarding  Kavanaugh, NBC NEWS  

(Oct. 25, 2018)  
7 Id.  
8 Id.  
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incorrect that I saw Brett spike the punch. I didn’t see anyone spike  

the  punch...I  was  very  clear  with  Michael  Avenatti  from  day  

one.”9 

The  declarant  similarly  disavowed  the  other  allegation  that  Judge  Kavanaugh  was  

aggressive and abusive towards girls, once again both before and after the statement attributed to  

her  was  released.  As  reported  by  NBC  News,  “[w]hen  asked  in  the  [September  30]  phone  

interview  if she ever witnessed  Kavanaugh act inappropriately towards girls,  the  woman replied  

‘no.’”10  After the sworn statement was released, “[w]hen pressed about abusive behavior towards  

girls, she wrote in a text: ‘I would not ever allow anyone to be abusive in my presence.  Male or  

female.’”11  

Despite  the  fact  Mr. Avenatti had  already  confirmed  to  NBC  News that the  woman  they  

spoke to on September 30 was the declarant:  

[W]hen questioned on Oct. 3 about the discrepancies between what  
she  said  in  the  phone  interview  and  the  serious  allegations  in  the  

sworn  declaration,  Avenatti  said  he  was  “disgusted”  with  NBC  

News.  At  one  point,  in  an  apparent  effort  to  thwart  the  reporting  

process,  he  added  in  the  phone  call,  “How  about  this,  on  

background,  it’s  not  the  same  woman.  What  are  you  going  to  do  

with that?”12  

Mr. Avenatti  then reportedly backtracked  on  this attempted tactic, instead  claiming  to  NBC  that  

he confirmed with her again that the allegations were true, and she must have been “confused” by  

the reporter’s question.13  The report says that five minutes later, the reporters received a “formally-

worded  text” from  the  woman’s phone  number backing  Mr. Avenatti.14  

But when reached by phone minutes later, the woman again insisted  

that  she  never  saw  Kavanaugh  spike  punch  or  act  inappropriately  

toward women. She said she’s “been consistent in what [she’s] told  

Michael.” In a subsequent text on Oct. 5, she wrote, “I will definitely  

talk to you again and no longer Avenatti. I do not like that he  twisted  

my  words.”15  

Simply  put,  the  sworn  statement  Mr.  Avenatti  provided  the  Committee  on  October  2  

appears to be an outright fraud.  According to NBC News, the purported declarant denied - both  

before and after the sworn statement was released - the key allegations Mr. Avenatti attributed to  

her.  She stated she was clear and consistent “from day one” with Mr. Avenatti that those claims  

9 Id. (emphasis added).  
10  Id.  
11  Id.  
12  Id.  
13  Id.  
14  Id.  
15  Id. (emphasis added).  
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were not true.  And she said Mr. Avenatti “twisted [her] words.”  When reporters pressed him on  

these  discrepancies,  Mr.  Avenatti  attempted  to  deceive  them  in  an  apparent  effort  to  thwart  the  

truth coming out.  

Accordingly, in light of the seriousness of these facts, and the threat these types of actions  

pose  to  the  Committee’s  ability  to  perform  its  constitutional  duties,  I  hope  you  will  give  this  

referral, as well as my prior one related to Mr. Avenatti, the utmost consideration.  Thank you for  

your  prompt  attention  to  this  matter.  If  you  have  any  questions,  please  contact  a  professional  

investigative counsel in the Committee’s Oversight and Investigations Unit at (202) 224-5225.  

Sincerely,  

Charles E. Grassley  

Chairman  

Committee on the Judiciary  

Enclosures:  

1.  Email exchange between the Chief Counsel for Nominations Mike Davis and Michael  

Avenatti on Oct. 2, 2018  

2.  Anonymous Sworn Statement dated Oct. 2, 2018  

3.  Kate Snow and Anna Schecter, New  Questions  Raised  About  Avenatti  Claims  

Regarding  Kavanaugh, NBC NEWS  (Oct. 25, 2018).  

cc:  The Honorable Dianne Feinstein  

Ranking Member  

Committee on the Judiciary  
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From: Michael J. Avenatti 

Sent: Tuesday, October 02, 2018 4:39 PM 
To: Davis, Mike (J udiciary-Rep) 

Cc: Duck, Jennifer (J udiciary-Dem); Sawyer, Heather (Judiciary-Dem) 
Subject: RE: Kavanaugh Nomination - Allegations of Julie Swetnick 
Attachments: Declaration.pdf 

Importance: High 

Mr. Davis: 

On repeated occasions, you have failed to respond to my correspondence relating to the nomination of Brett Kavanaugh 
and the ability of my client Ms. Swetnick to sit down with the FBI and share facts and witnesses regarding what she 
witnessed. This is entirely unprofessional and demonstrates a complete lack of good faith on your part and those that you 
report to. I once again ask that you immediately respond and take all steps to arrange an FBI interview. 

Further, attached please find another declaration from another witness who supports a number of allegations of Ms. 
Swetnick. She knows both Ms. Swetnick and Dr. Ford. The identify of this witness will be released to the FBI once they 
contact me to arrange an interview as she does not want her name publicly disclosed at this time. 

Time is of the essence. Please respond. 

Michael 

From: Michael J. Avenatti 
Sent: Friday, September 28, 2018 2:13 PM 
To: Davis, Mike (Judiciary-Rep) 
Cc: Duck, Jennifer (Judiciary-Dem); Sawyer, Heather (Judiciary-Dem) 
Subject: RE: Kavanaugh Nomination - Allegations of Julie Swetnick 

Mr. Davis: 

Please respond. Time is of the essence. 

Regards, 

Michael 

from: Michael J. Avenatti 
Sent: Friday, September 28, 2018 11:03 AM 
To: Davis, Mike (Judiciary-Rep) 
Cc: Duck, Jennifer (Judiciary-Dem); Sawyer, Heather (Judiciary-Dem) 
Subject: RE: Kavanaugh Nomination - Allegations of Julie Swetnick 

Mr. Davis: 

We are STILL awaiting a response to my email. It has now been over 30 hours and you have failed to respond. We have 
heard nothing from the Committee. 

Document ID: 0.7.22222.236398-000001 






                     

            


   

      


   

      


        

 

                       


                   

                   


             


                  

                   


 


        


 

   

      


   

      


       

 

               

             

 

               

               

                  

                

    

                  

               

  

In  light  of  Senator  Flake's  comments  moments  ago,  please  let  us  know  when  we  can  meet  with  the  FBI  and  provide  the  
facts  and  evidence  supporting  my  client's  sworn  ime  is  of  the  declaration.  T  essence.  

Regards,  

Michael  

From:  Michael  J.  Avenatti  
S nt:  Thursday,  September  27,  2018  3:05 PM  
To:  Davis,  Mike  (Judiciary-Rep)  
Cc:  Duck,  Jennifer  (Judiciary-Dem); Sawyer,  Heather  (Judiciary-Dem)  
Subj ct:  RE:  Kavanaugh  Nomination  - Allegations  of  Julie  Swetnick  

Mr.  Davis:  

I  sent  the  below  e-mail  nine  (9)  hours  ago  and  have  yet  to  receive  any  response.  As  you  know,  time  is  of  the  essence.  

As  stated  below,  my  client  Julie  Swetnick  is  prepared  to  come  to  Washington,  D.C.  to  testify  under  oath  before  the  
Committee.  I  also  believe  that  at  least  one,  if  not  two,  other  witness(es)  are  likewise  prepared  to  come  to  Washington,  
D.C.  to  testify  as  to  the  accuracy  of  the  statements  in  my  client's  declaration.  

Please  confirm  that  my  client  and  the  supporting  witness(es)  will  be  permitted  to  testify  under  oath  before  the  Committee  
ASAP.  Under  no  circumstances  should  a  vote  be  taken  on  the  nominee  without  first  hearing  from  my  client  and  the  
supporting  witness(es).  

Please  get  back  to  me  as  soon  as  possible.  

Thank  you.  

Michael  

From:  Michael  J.  Avenatti  
S nt:  Thursday,  September  27,  2018 5:58 AM  
To:  Davis,  Mike  (Judiciary-Rep)  
Cc:  Duck,  Jennifer  (Judiciary-Dem); Sawyer,  Heather  (Judiciary-Dem)  
Subj ct:  Kavanaugh  Nomination  - Allegations  of  Julie  Swetnick  

Mr.  Dav s:  
As  you  know,  I  represent  Ms.  Jul e  Swetn ck,  a  woman  that  has  prov ded  a  deta led  declarat on  
under  penalt  ofperjur  relat ng  to  the  cla med  abhorrent  conduct  of  Brett  Kavanaugh,   nclud ng  
sexual  assault.  
You  and  the  Comm ttee  leadersh p  f rst  learned  of  these  allegat ons  on  Sunday  and  yet  have  done  
bas cally  noth ng  to   nvest gate  them.  In  fact,  after  I  ema led  you   n  deta l  on  Monday  morn ng,  
you  fa led  to  even  respond  for  days.  S mply  put,  you  blew  us  off  all  day  Monday  and  Tuesday.  It  
was  not  unt l  yesterday  that  you  f nally  responded  and  you  only  d d  so  then  because  the  press  
started  contact ng  you  for  comment.  
Your  conduct  does  not  ev dence  any  des re  to  get  to  the  truth  or  to  fulf ll  your  dut es  to  the  
Amer can  people  (who  pay  your  salary).  To  the  contrary,  you  and  the  leadersh p  seem   ntent  on  

2 
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I  

conf rm ng  Brett  Kavanaugh  as  qu ckly  as  poss ble  so  as  to  avo d  any  real   nvest gat on   nto  the  
facts  and  c rcumstances  surround ng  the  allegat ons  made  by  my  cl ent  and  many  other  women.  
To  be  clear,  my  cl ent  Ms.  Swetn ck  demands  the  follow ng:  
FBI  Inve tigation.The  Comm ttee  and  Senator  Grassley  must   mmed ately  refer  th s  matter  to  the  
FB  I  today  to  I  for  a  complete  and  fa r   nvest gat on.  My  cl ent   s  prepared  to  meet  w th  the  FB  
d sclose  how  she  was  v ct m zed  and  what  she  observed.  She   s  also  prepared  to  d sclose  mult ple  
add t onal  cooraborat ng  w tnesses  w th  knowledge  of  the  conduct  of  Brett  Kavanaugh  and  Mark  
Judge,  as  well  as  add t onal  ev dence.  
In  my  exper ence,  women  that  are  fabr cat ng  stor es  do  not  offer  to   mmed ately  meet  w th  FB  
agents  to  d scuss  the r  allegat ons.  The  FBI   s  used  to   nvest gate  the  many  of  the  most  ser ous  
allegat ons  and  cr mes   n  Amer ca  every  day  ( .e.  9/11  and  the  Oklahoma  C ty  bomb ng).  Why  are  
y u  and  Senat r  Grassley  refusing  t  refer  this  matter  t  the  FBI  f r  investigati n   r  request  that  
they  intervene?  
Sworn  Te timony  Before  the  Committee.  Ms.  Swetn ck  demands  the  opportun ty  to  present  
sworn  test mony  before  the  Comm ttee  as  to  what  she  w tnessed  and  how  she  was  v ct m zed.  
She   s  prepared  to  be  quest oned  as  to  her  allegat ons  for  as  long  as   t  takes  to  get  to  the  truth.  
Please  conf rm  that  she  w ll  be  allowed  to  test fy  and  contact  me  so  that  we  may  agree  on  the  
log st cs.  
Polygraph  Examination.  My  cl ent   s  prepared  to  undergo  a  polygraph  exam nat on   n  further  
substant at on  of  her  cla ms  prov ded  that  Mr.  Kavanaugh  l kew se  agrees  to  undergo  an  
exam nat on.  As  you  know,  wh le  the  results  of  such  an  exam nat on  are  generally  not  adm ss ble  
 n  a  court  of  law,  they  are  rout nely  used   n  the  federal  government  for  the  grant ng  of  secur ty  
clearances  and  the  l ke  at  the  h ghest  levels,   nclud ng  at  our   ntell gence  agenc es.  There   s  no  
reason  why  they  cannot  be  used   n  th s  c rcumstance.  Please  conf rm  that  both  polygraph  
exam nat ons  w ll  proceed.  
Mark  Judge.  I  am  st ll  awa t ng  an  answer  as  to   f  the  Comm ttee  has  requested  that  Mark  Judge  
appear  to  test fy  and   f  not,  why  not.  As  deta led   n  my  cl ent’s  sworn  declarat on,  Mr.  Judge  has  
deta led  knowledge  of  the  conduct  of  Mr.  Kavanaugh  and  w tnessed   t  f rsthand.  Th s   s  l kew se  
true  as   t  relates  to  other  allegat ons  from  other  women.  Thus,  there   s  no  excuse  for  the  
Comm ttee  refus ng  to  make  a  demand  that  he  test fy.  Indeed,  see ng  as  Mr.  Judge   s  one  of  Mr.  
Kavanaugh’s  closest  fr ends  from  the  t me  per od  at   ssue,  one  would  th nk  that  Mr.  Kavanaugh  
would  want  h m  to  test fy  unless  he   s  h d ng  someth ng.  Please  conf rm  that  Mr.  Judge   s  be ng  
asked  to  prov de  sworn  test mony.  
Knowledge  by  the  Committee.  Press  reports  have  stated  that  certa n  members  of  the  Comm ttee  
were  aware  of  allegat ons  s m lar  to  those  set  forth   n  my  cl ent’s  declarat on  well  before  Sunday.  
Is  th s  accurate?  If  so,  please  prov de  the  deta ls  of  th s  knowledge  and  expla n  why   t  was  not  
 nvest gated  sooner.  
Please  respond  to  the  above  as  qu ckly  as  poss ble  as  t me   s  of  the  essence.  Once  aga n,  th s  
process  must  be  a  search  for  the  truth  as  opposed  to  a  part san  attempt  to  ram  a  Supreme  Court  
nom nee  through  at  all  costs,   nclud ng  at  the  expense  of  women  who  cla m  to  be  v ct ms  of  sexual  
assault.  

Regards,  
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DECLARATION OF 

2 I, , declare as follows: 

3 1. My name is and I am a resident of South Florida. I fully 

4 understand the seriousness of the statements contained within this declaration. I 

5 have personal knowledge of the infor~at1on stated herein and if called to testify 

6 1 to the same would and could do so. 

7 2. I am a 1983 graduate of a high school in the Washington, D.C. area. 

8 I also hold a bachelor of arts degree and master of liberal arts degree. I have 

9 known Christine Blasey Ford and Julie Swetnick for decades and I believe they 

1 o are both honest and truthful. 

1 t 3. I was first introduced to Brett Kavanaugh and Mark Judge in 1980 at 

12 Beach Week in Ocean City, Maryland. Thereafter, I attended at least 20 house 

13 parties in the Washington, D.C. area where Brett and Mark were present during, 

14 : the years 1980-82. I knew them both well as we shared many mutual friends and 

I 5 often socialized with the same people. 

6 1 4. The house parties I attended were a common occurrence in the area 

7 1 and usually occurred on the weekends during the school year. I know of many I 

18 instances during these house parties where Brett and Mark would drink : 

19 excessively and be overly aggressive and verbally abusive toward girls. This· 

20 conduct included inappropriate physical contact with girls of a sexual nature. It 

21 also often included Brett drinking to a point where he was incoherent and , 

22 • vomiting, including well before he was 18 years old. 

23 5. I have seen Brett Kavanaugh's recent interview on Fox News 

4 2 regarding his alleged "choir boy" existence during his high school years and lack , 

25 , of sexual activity. This claim is absolutely false and a lie based on what I 

26 observed firsthand. It is also laughable. 

27 : // 

28 // 

DECLARATION OF 
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6 7. I am aware of other witnesses that can attest to the truthfulness of 
I 

7 i each of the statements above. 

8 8. I am aware of other inappropriate conduct by Brett Kavanaugh but do . 

9 ·; not feel comfortable stating it at this time in this declaration. I am fully, willing,, 

10 ; and able to speak with the FBI and tell them everything I know about Brett 

11 Kavanaugh and his misconduct if I am contacted. 

12 I declare, under penalty of perjury and under the laws of the United States 

13 ; of America, that the foregoing is true and correct. I have executed this 

14 j declaration on October 2, 2018. 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

6. During the years 1981-82, I witnessed firsthand Brett Kavanaugh, 

2 • 1 together with others, "spike" the "punch" at house parties I attended with 

3 ; Quaaludes and/or grain alcohol. I understood this was being done for the ! 

4 :, purpose of making girls more likely to engage in sexual acts and less likely to say l 

5 "No." 

I 

-2-

DECLARATION OF-
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New questions raised about Avenatti 
claims regarding Kavanaugh 

Breaking News Emails 

nbcnews.com  

Kate  SnowKate  Snow  is  a  national  correspondent  for  NBC  News.  

6-7  minutes  

Get  breaking  news  alerts  and  special  reports.  The  news  and  stories  

that  matter,  delivered  weekday mornings.  

Oct.  25,  2018  /  6:53  PM  EDT  

By Kate  Snow  and  Anna  Schecter  

When  Sen.  Chuck  Grassley referred  attorney Michael  Avenatti  and  

his  client  Julie  Swetnick  to  the  Justice  Department  for  criminal  

investigation  Thursday he  cited  Swetnick's  interview  with  NBC  ,  

News  as  evidence  the  two  were  ing  to  mislead  the  Senate  try  

Judiciary Committee.  

In  the  NBC  News  interview  that  aired  on  Oct.  1,  Swetnick  back-

tracked  on  or  contradicted  parts  of  her  sworn  statement  where  she  

alleged  she  witnessed  then-Supreme  Court  nominee  Brett  

Kavanaugh  "cause  girls  to  become  inebriated  and  disoriented  so  

they could  then  be  'gang  raped'  in  a  side  room  or  bedroom  by a  

'train'  of  boys."  

NBC  News  also  found  other  apparent  inconsistencies  in  a  second  
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sworn  statement  from  another  woman  whose  statement  Avenatti  

provided  to  the  Senate  Judiciary Committee  in  a  bid  to  bolster  

Swetnick's  claims.  

In  the  second  statement,  the  unidentified  woman  said  she  

witnessed  Kavanaugh  "spike"  the  punch  at  high  school  parties  in  

order  to  sexually take  advantage  of  girls.  But  less  than  48  hours  

before  Avenatti  released  her  sworn  statement  on  Twitter,  the  same  

woman  told  NBC  News  different  story  a .  

Referring  to  Kavanaugh  spiking  the  punch,  "I  didn't  ever  think  it  was  

Brett,"  the  woman  said  to  reporters  in  a  phone  interview  arranged  

by Avenatti  on  Sept.  30  after  repeated  requests  to  speak  with  other  

witnesses  who  might  corroborate  Swetnick's  claims.  As  soon  as  the  

call  began,  the  woman  said  she  never  met  Swetnick  in  high  school  

and  never  saw  her  at  parties  and  had  only become  friends  with  her  

when  they were  both  in  their  30s.  

When  asked  in  the  phone  interview  if  she  ever  witnessed  

Kavanaugh  act  inappropriately towards  girls,  the  woman  replied,  

"no."  She  did  describe  a  culture  of  heavy drinking  in  high  school  

that  she  took  part  in,  and  said  Kavanaugh  and  his  friend  Mark  

Judge  were  part  of  that  group.  

In  a  statement  Thursday about  his  referral  of  Swetnick  and  Avenatti  

for  a  criminal  investigation,  Grassley said,  "When  a  well-meaning  

citizen  comes  forward  with  information  relevant  to  the  committee's  

work,  I  take  it  seriously….But  in  the  heat  of  partisan  moments,  

some  do  try to  knowingly mislead  the  committee.  That's  unfair  to  

my colleagues,  the  nominees  and  others  providing  information  who  

are  seeking  the  truth."  

Avenatti  responded  in  a  ing,  "Senator  statement  to  NBC  News  say  
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Grassley has  just  made  a  major  mistake.  Let  the  investigation  into  

Kavanaugh  and  his  lies  begin."  

Kavanaugh  and  Judge  denied  the  allegations  leveled  by Swetnick  

and  other  women.  Avenatti,  asked  about  the  inconsistencies  within  

the  second  woman's  account,  said:  "It  is  a  sworn  declaration  that  

she  read  and  signed  and  repeatedly stood  behind."  

Senate  Judiciary Committee  Chairman  Chuck  Grassley R-Iowa,  ,  

speaks  to  reporters  as  he  leaves  the  chamber  following  a  

procedural  vote  to  advance  the  confirmation  of  Supreme  Court  

nominee  Brett  Kavanaugh,  at  the  Capitol  in  Washington  on  Oct.  5,  

2018.J.  Scott  Applewhite  /  AP  

According  to  the  second  woman's  declaration  that  Avenatti  

provided  to  the  Senate  Judiciary Committee,  she  said:  "During  the  

y  1981-82,  I  witnessed  firsthand  Brett  Kavanaugh,  together  ears  

with  others,  'spike'  the  'punch'  at  house  parties  I  attended  with  

Quaaludes  and/or  grain  alcohol.  I  understood  this  was  being  done  
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for  the  purpose  of  making  girls  more  likely to  engage  in  sexual  acts  

and  less  likely to  say 'No.'"  

The  statement  also  said  that  Kavanaugh  was  "overly aggressive  

and  verbally abusive  to  girls.  This  conduct  included  inappropriate  

physical  contact  with  girls  of  a  sexual  nature."  

But  reached  by phone  independently from  Avenatti  on  Oct.  3,  the  

woman  said  she  only "skimmed"  the  declaration.  After  reviewing  the  

statement,  she  wrote  in  a  text  on  Oct.  4  to  NBC  News:  "It  is  

incorrect  that  I  saw  Brett  spike  the  punch.  I  didn't  see  anyone  spike  

the  punch...I  was  very clear  with  Michael  Avenatti  from  day one."  

When  pressed  about  abusive  behavior  towards  girls,  she  wrote  in  a  

text:  "I  would  not  ever  one  presence.  allow  any  to  be  abusive  in  my  

Male  or  female."  

Julie  SwetnickMichael  Avenatti  /  via  AP  
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Shortly after  tweeting  out  the  woman's  allegations  on  Oct.  2,  

Avenatti  confirmed  to  NBC  News  that  it  was  the  same  woman  

interviewed  by phone  on  Sept.  30.  But  when  questioned  on  Oct.  3  

about  the  discrepancies  between  what  she  said  in  the  phone  

interview  and  the  serious  allegations  in  the  sworn  declaration,  

Avenatti  said  he  was  "disgusted"  with  NBC  News.  At  one  point,  in  

an  apparent  effort  to  thwart  the  reporting  process,  he  added  in  the  

phone  call,  "How  about  this,  on  background,  it's  not  the  same  

woman.  What  are  y  going  to  do  with  that?"  ou  

After  NBC  News  received  text  messages  from  the  woman  refuting  

some  of  the  claims  in  the  declaration,  NBC  reached  out  again  to  

Avenatti,  who  defended  the  declaration.  

"I  have  no  ou  talking  about,"  he  said  in  a  text.  "I  idea  what  y  are  

have  a  signed  declaration  that  states  otherwise  together  with  

multiple  audio  recordings  where  she  stated  exactly what  is  in  the  

declaration.  There  were  also  multiple  witnesses  to  our  discussions."  

He  sent  a  follow-up  message  moments  later:  "I  just  confirmed  with  

her  y  thing  in  the  declaration  is  true  and  correct,"  et  again  that  every  

Avenatti  said.  "She  must  have  been  confused  by y  question."  our  

Roughly five  minutes  later,  the  woman  sent  a  formally-worded  text  

backing  Avenatti.  "Please  understand  that  everything  in  the  

declaration  is  true  and  you  should  not  contact  me  anymore  

regarding  this  issue,"  the  text  read.  

But  when  reached  by phone  minutes  later,  the  woman  again  

insisted  that  she  never  saw  Kavanaugh  spike  punch  or  act  

inappropriately toward  women.  She  said  she's  "been  consistent  in  

what  she's  told  Michael."  

In  a  subsequent  text  on  Oct.  5,  she  wrote,  "I  will  definitely talk  to  
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y  again  and  longer  Avenatti.  I  do  not  like  that  he  twisted  my  ou  no  

words."  

Anna  Schecter  

Anna  Schecter  is  a  producer  for  the  investigations  unit  of  NBC  

News.  

Rich  Schapiro  contributed.  
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S tnick, venatti Referre Crimi al I vesti tion

Davis, Mike (Judiciary-Rep) 

From: Davis, Mike (Judiciary-Rep) 

Sent: Friday, October 26, 2018 6:08 PM 

To: Davis, Mike (Judiciary-Rep) 

Subject: SCOTUS UPDATE: Swetnick, Avenatti Referred for Criminal Investigation 

From: Chairman Grassley (Judiciary-Rep) 

Sent: Friday, October 26, 2018 6:07 PM 

To: Hartmann, George (Judiciary-Rep) >; Foy, Taylor (Judiciary-Rep) 

> 

(b) (6)

(b) (6)

Subject: UPDATE: Swetnick, Avenatti Referred for Criminal Investigation 

FOR IMMEDIATE RELEASE 

Friday, October 26, 2018 

Senate Judiciary Committee Chairman Chuck Grassley today submitted a second referral to the Justice 

Department and FBI following a news report yesterday that cast doubt on the veracity of allegations in a 

second sworn statement provided by Michael Avenatti to the committee. 

Avenatti su  an s declaration on October 2, 2018, purporting to corroborate allegationsbmitted anonymou  

raised by Julie Swetnick. However, according to yesterday’s news report, the declarant denied making the 

key allegations, saying that Avenatti “twisted [her] words.” 

Grassley is referring Avenatti for investigation of potential violations of the same statutes noted in 

yesterday’s criminal referral. More on yesterday’s referral is available here or below. 

From: Chairman Grassley (Judiciary-Rep) 

Sent: Thursday, October 25, 2018 12:54 PM 

To: Foy, Taylor (Judiciary-Rep) 

> 

Subject: Swetnick, Avenatti Referred for Criminal Investigation 

(b) (6)

(b) (6)

>; Hartmann, George (Judiciary-Rep) 

FOR IMMEDIATE RELEASE 

Thursday, October 25, 2018 

Swetnick, Avenatti Referred for Criminal Investigation 

Providing False Statements, Obstructing Congressional Investigations, and ConspiracyAll 
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viol ti n . I do ’t ta e lghtl maki g a eferra fthis a u , but i norng th s beh viorwill us nv te more ofit

i th ut re.

Violate Federal Law 

WASHINGTON – Senate Judiciary Committee Chairman Chuck Grassley today referred Julie Swetnick and her 

attorney Michael Avenatti to the Justice Department for criminal investigation relating to a potential 

conspiracy to provide materially false statements to Congress and obstruct a congressional committee 

investigation, three separate crimes, in the cou  of considering Ju  gh’s nominationrse stice Brett M. Kavanau  

to the Supreme Court of the United States. 

While the Committee was in the middle of its extensive investigation of the late-breaking sexual-assault 

allegations made by Dr. preme Cou  dge Brett Kavanaugh,Christine Blasey Ford against Su  rt nominee Ju  

Avenatti pu  g- and alcohol-fu  s,blicized his client’s allegations of dru  eled gang rapes in the 1980s. The obviou  

subsequ  su  s timing of the allegations necessitate a criminalent contradictions along with the spiciou  

investigation by the Justice Department. 

“  a well-meaning citizen comes forward with information relevant to the committee’s work, I take itWhen 

seriously. It takes courage to come forward, especially with allegations ofsexualmisconduct or personal trauma. 

I’m grateful for those who find that courage,” Grassley said. But in the heat ofpartisan moments, do try“  some 

to knowingly mislead the committee. That’s unfair to my colleagues, the nominees and others providing 

information who are seeking the truth. It stifles our ability to work on legitimate lines ofinquiry. It also wastes 

time and resources for destructive reasons. Thankfully, the law prohibits such false statements to Congress and 

obstruction ofcongressional committee investigations. For the law to work, we can’t just brush aside potential 

violations. I don’t take lightly making a referral ofthis nature, but ignoring this behaviorwill just invite more of it 

in the future.” 

Grassley referred Swetnick and Avenatti for investigation in a letter sent today to the Attorney General of 

the United States and the Director of the Federal Bureau of Investigation. The letter notes potential 

violations of 18 U.S.C. §§ 371, 1001 and 1505, which respectively define the federal criminal offenses of 

conspiracy, false statements ction of Congress. The referral seeks fuand obstru  rther investigation only, and 

is not intended to be an allegation of a crime. 

The referral methodically details the issues with Swetnick’s allegations as relayed by Avenatti, the 

immediate diversion of committee resources to investigate those allegations, the subsequent contradictions 

by both Swetnick and Avenatti, the lack of substantiating or corroborating evidence, and the overarching 

and serious credibility problems pervading the presentation of these allegations. 

Swetnick made her allegations in a sworn statement to the committee on September 26. In an October 1 

interview with NBC News, however, Swetnick specifically and explicitly back-tracked or contradicted key 

parts of her sworn statement on these and other allegations. In subsequent interviews, Avenatti likewise 

cast serious doubt on or contradicted the allegations while insisting that he had thoroughly vetted his client. 

Last month, Grassley referred for criminal investigation an individual who made false sexual-assault 

allegations against Justice Kavanau  weregh, which then investigated by committee staff before the 

individual recanted the claims on social media. 

The full letter of referral of Swetnick and Avenatti be foucan nd HERE. 

-30-
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Thank you,  

Mike Davis  

Mike Davis,  Chief Counsel  for  Nominations  

United  States Senate Committee on  the Judiciary  

Senator  Chuck Grassley (R-IA),  Chairman  

224 Dirksen  Senate Office Building  

Washington,  DC 20510  

(b) (6)

(b) (6)

(direct)  

(cell)  

202-224-9102  (fax)  

(b) (6)
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Davis, Mike (Judiciary-Rep) 

From: Davis, Mike (Judiciary-Rep) 

Sent: Friday, November 2, 2018 :57 PM 

To: Davis, Mike (Judiciary-Rep) 

Subject: SCOTUS: Grassley Refers More False Statements for Criminal Investigation 

Attachments: 2018-11-02 CEG to DOJ FBI (Munro-Leighton Referral) with redacted enclos....pdf; 

2018-11-02 Kavanaugh Report.zip 

FYI, Chairman Chuck Grassley made another criminal referral to the Justice Department, including the Attorney 

General and the FBI, after an individual potentially made false statements to congressional investigators and 

obstructed a congressional investigation during the confirmation proceedings for Justice Kavanaugh. 

Here is a Tweet thread: https://twitter.com/senjudiciary/status/1058472888406290434 

Attached is a report summarizing the Chairman’s investigation of the numerous allegations made against Justice 

Kavanaugh during the Senate confirmation proceedings. 

Thank you, 

Mike Davis 

Mike Davis, Chief Counsel for Nominations 

United States Senate Committee on the Judiciary 

Senator Chuck Grassley (R-IA), Chairman 

224 Dirksen Senate Office Building 

10Washington, DC 205

(b) (6)
(b) (6)

(direct) 

(cell) 

202-224-9102 (fax) 

(b) (6)

From: Hartmann, George (Judiciary-Rep) 

Sent: Friday, November 02, 2018 5:39 PM 

To: Hartmann, George (Judiciary-Rep) (b) (6) >; Zona, Michael (Grassley) 

> 

Subject: Grassley Refers More False Statements for Criminal Investigation 

(b) (6)

Good evening, 

This afternoon Chairman Grassley referred another individual, Judy Munro-Leighton, to the Justice Department 

for investigation of potential criminal false statements made to the Senate Judiciary Committee. You can find 

the letter ofreferral here: 

https://www.judiciary.senate.gov/download/grassley-to-justice-dept-fbi_-munro-leighton-referral-

Ms. Munro-Leighton claimed to be the author ofan anonymous allegation regarding Justice Kavanaugh 

originally sent to Senator Harris. When questioned by committee investigators, she admitted to having 

fabricated that claim.  

Document ID: 0.7.22222.238889 
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_____________________________________  

Thanks,  

George  Hartmann  

George  Hartmann  |  Press  Secretary  

Senate  Judiciary  Committee  

Chairman  Chuck  Grassley  (R-Iowa)  
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United tatcs cnatc 
COMMITTEE O THE JUDICIARY 

WASHI GTON. DC 20S10-627S 

November 2, 2018  

VIA ELECTRONIC TRANSMISSION  

The Honorable Jeff Sessions  The Honorable Christopher A. Wray  

Attorney General  Director  

U.S. Department of Justice  Federal Bureau of Investigation  

950 Pennsylvania Avenue, NW  935 Pennsylvania Avenue, NW  

Washington, DC 20530  Washington, DC 20535  

Dear Attorney General Sessions and Director Wray:  

I  am  once  again  writing  regarding  fabricated  allegations  the  United  States  Senate  

Committee  on  the  Judiciary  recently  received.  As  you  know,  the  Senate  Judiciary  Committee  

processed  the  nomination  of  Judge  Brett  M.  Kavanaugh  to  serve  as  an  Associate  Justice  on  the  

Supreme Court of the United States, leading to his eventual confirmation on October 6, 2018.  As  

part  of  that  process,  the  Committee  has  investigated  various  allegations  made  against  Judge  

Kavanaugh.  The  Committee’s  investigation  has  involved  communicating  with  numerous  

individuals claiming to have relevant information.  While many of those individuals have provided  

the Committee information in good faith, it unfortunately appears some have not.  As  explained  

below, I am writing to refer Ms. Judy Munro-Leighton for investigation of potential violations of  

18  U.S.C.  §§  1001  (materially  false  statements)  and  1505  (obstruction),  for  materially  false  

statements she made to the Committee during the course of the Committee’s investigation.  

On  September  25,  2018,  staffers  for  Senator  Harris,  a  Committee  member,  referred  an  

undated  handwritten  letter  to  Committee  investigators  that  her  California  office  had  received  

signed under the alias “Jane Doe” from Oceanside, California.1 The letter contained highly graphic  

sexual-assault accusations against Judge Kavanaugh.  The anonymous accuser alleged that Justice  

Kavanaugh and a friend had raped her “several times each” in the backseat of a car.  In addition to  

being  from  an  anonymous  accuser,  the  letter  listed  no  return  address,  failed  to  provide  any  

timeframe,  and  failed  to  provide  any  location  -- beyond  an  automobile  -- in  which  these  alleged  

incidents took place.  

Regardless, Committee staff quickly began investigating the claims as part of the broader  

investigation, hindered by the limited information provided.  On September 26, 2018, Committee  

staff  questioned  Judge  Kavanaugh  about  these  allegations  in  a  transcribed  interview  conducted  

1 See  Undated Letter from “Jane Doe” to Senator Harris, enclosed below.  
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Attorney General Sessions and Director Wray  

November 2, 2018  

Page 2 of 3  

under penalty of felony.2 They read him the letter in full as part of the questioning.3 In response  

to  the  anonymous  allegations,  Judge  Kavanaugh  unequivocally  stated:  “[T]he  whole  thing  is  

ridiculous. Nothing ever -- anything like that, nothing . . . . [T]he whole thing is just a crock, farce,  

wrong,  didn’t  happen,  not  anything  close.”4 Later  that  day,  September  26th  ,  the  Committee  

publicly released the transcript of that interview with Judge Kavanaugh, which included the full  

text of the Jane Doe letter.5 

Then,  on  October  3,  2018,  Committee  staff  received  an  email  from  a  Ms.  Judy  Munro-

Leighton  with  a subject  line  claiming:  “I  am  Jane  Doe  from  Oceanside  CA  -- Kavanaugh  raped  

me.”6 Ms. Munro-Leighton wrote that she was “sharing with you the story of the night that Brett  

Kavanaugh and his friend sexually  assaulted and raped me in his car” and  referred to “the letter  

that I sent to Sen. Kamala Harris on Sept. 19 with details of this vicious assault.”  She continued: “I  

know  that  [‘]Jane  Doe[’]  will  get  no  media  attention,  but  I  am  deathly  afraid  of  revealing  any  

information about myself or my family.”  She then included a typed version of the Jane Doe letter.  

Committee investigators began investigating Ms. Munro-Leighton’s allegations. Given her  

relatively  unique  name,  Committee  investigators  were  able  to  use  open-source  research  to  locate  

Ms.  Munro-Leighton  and  determine  that  she:  (1)  is  a left-wing  activist;  (2)  is  decades  older  than  

Judge Kavanaugh; and (3) lives in neither the Washington DC area nor California, but in Kentucky.  

In order to  investigate  her sexual-assault claims, Committee investigators first attempted  to  reach  

her by phone on October 3, 2018, but were unsuccessful.  On October 29, Committee investigators  

again  attempted  contact,  leaving  a voicemail.  In  response,  Ms.  Munro-Leighton  left  Committee  

investigators a voicemail on November 1, 2018.  

Eventually,  on  November  1,  2018,  Committee  investigators  connected  with  Ms.  Munro-

Leighton  by  phone  and  spoke  with  her  about  the  sexual-assault  allegations  against  Judge  

Kavanaugh she had made to the Committee.  Under questioning by Committee investigators, Ms.  

Munro-Leighton  admitted,  contrary  to  her  prior  claims,  that  she  had  not  been  sexually  assaulted  

by Judge Kavanaugh and was not the author of the original “Jane Doe” letter.  When directly asked  

by  Committee  investigators  if  she  was,  as  she  had  claimed,  the  “Jane  Doe”  from  Oceanside  

California who had sent the letter to Senator Harris, she admitted: “No, no, no.  I did that as a way  

to  grab  attention.  I am  not  Jane  Doe  . . . but  I did  read  Jane  Doe’s  letter.  I read  the  transcript  of  

the call to your Committee. . . .  I saw  it online.  It was news.”  

She further confessed to Committee investigators that (1) she “just wanted to get attention”;  

(2) “it was a tactic”; and (3) “that was just a ploy.”  She told Committee investigators that she had  

called Congress multiple times during the Kavanaugh hearing process – including prior to the time  

Dr.  Ford’s  allegations  surfaced  –  to  oppose  his  nomination.  Regarding  the  false  sexual-assault  

2 Senate Judiciary Committee Interview with Judge Kavanaugh 5-10 (Sept, 26, 2018). Available at:  

https://www.judiciary.senate.gov/imo/media/doc/09.26.18%20BMK%20Interview%20Transcript%20(Redacted).pd  

f.  
3 Id.  
4 Id.  
5 https://www.judiciary.senate.gov/press/rep/releases/judiciary-committee-releases-transcripts-of-kavanaugh-

interviews  
6 Email from Judy Munro-Leighton to Senate Judiciary Committee (Oct. 3, 2018), enclosed below.  
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Attorney General Sessions and Director Wray  

November 2, 2018  

Page 3 of 3  

allegation  she  made  via  her  email  to  the  Committee,  she  said:  “I  was  angry,  and  I  sent  it  out.”  

When  asked  by  Committee  investigators  whether  she  had  ever  met  Judge  Kavanaugh,  she  said:  

“Oh Lord, no.”  

In short, during the Committee’s time-sensitive investigation of allegations against Judge  

Kavanaugh,  Ms.  Munro-Leighton  submitted  a  fabricated  allegation,  which  diverted  Committee  

resources.  When questioned by Committee investigators she admitted it was false, a “ploy,” and  

a “tactic.”  She was opposed to Judge Kavanaugh’s confirmation.  

As I have  repeatedly  stated, Committee  investigations in support of the judicial nomination  

process are an essential part of the Committee’s constitutional role. The Committee is grateful to  

citizens  who  come  forward  with  relevant  information  in  good  faith,  even  if  they  are  not  one  

hundred  percent  sure  about  what  they  know.  But  when  individuals  intentionally  mislead  the  

Committee,  they  divert  Committee  resources  during  time-sensitive  investigations  and  materially  

impede  our  work.  Such  acts  are  not  only  unfair;  they  are  potentially  illegal.  It  is  illegal  to  make  

materially false, fictitious, or fraudulent statements to Congressional investigators. It is illegal to  

obstruct Committee investigations.  

Accordingly, in light of the seriousness of these facts, and the threat these types of actions  

pose  to  the  Committee’s  ability  to  perform  its  constitutional  duties,  I  hope  you  will  give  this  

referral the utmost consideration.  Thank you for your prompt attention to this matter. If you have  

any  questions,  please  contact  a professional  investigative  counsel  in  the  Committee’s  Oversight  

and Investigations Unit at (202) 224-5225.  

Sincerely,  

Charles E. Grassley  

Chairman  

Committee on the Judiciary  

Enclosures:  

Undated Letter from “Jane Doe” to Senator Harris  

Email from Judy Munro-Leighton to Senate Judiciary Committee (Oct. 3, 2018)  

cc:  The Honorable Dianne Feinstein  

Ranking Member  

Committee on the Judiciary  
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From: 
To: -Cc: 
Subject: Fv.d: I am Jane Doe from Oceanside CA -- Kavanaugh raped me 
Date : Wednesday, October 03, 2018 7:27:42 AM 

Begin forwarded message: 

From: Judy Munro-Leighton 
Date: October 3 2018 at 6:42:35 
To: 

To all Republican Senators, 10/3/18 

My name is Jane Doe, from Oceanside CA. I am sharing with you the story 
of the night that Brett Kavanaugh and his friend sexually assau lted and raped 
me in his car. Here is the letter that I sent to Sen. Kamala Harris on Sept. 19 
with details of this vicious assault. The Senate Judiciary Comm had a phone 
interview on Sept. 26 with Kavanaugh to ask him about my letter. 

I refuse to allow Donald J. Trump to use me or my story as an ugly chant at 
one of his Republican rallies. I know that Jane Doe will get no med ia attention, 
but I am deathly afraid of revealing any information about myself or my family. 
I watched in horror as Trump vilified Dr. Blasey-Ford. I will not allow this abuse 
to be directed toward me. 

Dear, Senator Grassley, et al. 

The current situation regarding the accusations made by Dr. Ford 
against Brett Kavanaugh have prompted me to write you today. I 
have moved on with my life since he forced himself on me as well. 
The times were so different, and I didn't expect to be taken seriously, 
embarrass my family, be believed at all. I was at a party with a friend. 
I had been drinking. She left with another boy, leaving me to find my 
own way home. Kavanaugh and a friend offered me a ride home. I 
don't know the other boy's name. I was in his car to go home. His 
friend was behind me in the backseat. Kavanaugh kissed me 
forcefu lly. 

I told him I only wanted a ride home. Kavanaugh continued to grope 
me over my clothes, forcing his kisses on me and putting his hand 
under my sweater. 'No,' I yelled at him. The boy in the backseat 
reached around, putting his hand over my mouth and holding my arm 
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to keep me in the car. I screamed into his hand. Kavanaugh continued  
his forcing himself on me. He pulled up my sweater and bra exposing  
my breasts, and reached into my panties, inserting his fingers into my  
vagina. My screams were silenced by the boy in the backseat  
covering my mouth and groping me as well. Kavanaugh slapped me  
and told me to be quiet and forced me to perform oral sex on him. He  
climaxed in my mouth. They forced me to go into the backseat and  
took turns raping me several times each.  

They dropped me off two blocks from my home. ‘No one will believe  
if you tell. Be a good girl,’ he told me. Watching what has happened  
to Anita Hill and Dr. Ford has me petrified to come forward in person  
or even provide my name. A group of white men, powerful senators  
who won’t believe me, will come after me. Like Dr. Ford, I’m a  
teacher, I have an education, a family, a child, a home. I have  
credibility. Just because something happens a long time ago, because  
a rape victim doesn’t want to personally come forward, does not  
mean something can’t be true.  

Jane Doe, Oceanside, California.  
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MEMORANDUM 

TO: Senate Republicans 
FROM: Office of the Chairman, Senator Chuck Grassley (R-IA) 
DATE: November 2, 2018 
RE: Senate Judiciary Committee Investigation of Numerous Allegations Against Justice 
Brett Kavanaugh During the Senate Confirmation Proceedings 

Introduction 

In the weeks leading up to Justice Brett Kavanaugh’s Senate confirmation vote on October 

6, 2018, investigators from the United States Senate Committee on the Judiciary (“Committee”) 

diligently pursued all relevant allegations made against the nominee. This memorandum 

summarizes the Committee’s work and provides a status update on the Committee’s ongoing 

efforts to review and address additional matters that arose during the course of the investigation, 

including potential violations of Senate rules, potential witness tampering, and potential false 

statements made to the Committee in violation of federal law. 

Background 

On July 9, 2018, the President announced the nomination of then-Judge Brett Kavanaugh 

to serve as an Associate Justice on the Supreme Court of the United States. Justice Kavanaugh 

had served with distinction for more than 12 years on the United States Court of Appeals for the 

District ofColumbia Circuit, the nation’s most important federal circuit court. The Senate received 

the nomination the next day. Shortly after the nomination, the White House Counsel’s Office 

provided a routine copy of the FBI background-investigation report on the nominee. The report 

marked the sixth occasion the FBI conducted a full-field background investigation of Justice 

Kavanaugh for a public service position, going back to his first FBI report in 1993. As is routine, 

the FBI report included statements from individuals who knew the nominee, as well as an 

examination of his finances and credit history, tax payments, criminal and employment histories, 

medical history, substance abuse history, and foreign contacts. These six FBI reports over a 25-

year period, containing interviews with nearly 150 individuals who knew Justice Kavanaugh 

personally (including many individuals who have known Justice Kavanaugh his entire life), did 

not reveal any alcohol abuse or inappropriate sexual behavior. 

Over the course of the next two months, the Committee continued to gather relevant 

information about the nominee to best assist its members in evaluating Justice Kavanaugh’s 

qualifications and fitness to serve on the Supreme Court. The Committee sent Justice Kavanaugh 

the most comprehensive Senate Judiciary Questionnaire (SJQ) submitted to any Supreme Court 

nominee in history, and it received and reviewed Justice Kavanaugh’s response of nearly 18, 0  

pages. The Committee reviewed all of Justice Kavanaugh’s published writings, his 307 judicial 

opinions and the hundreds more opinions he joined, all available footage and transcripts from his 

public appearances, all books that used him as a resource, and more than 5 0, 0 pages of 

documents related to his past legal service in the Executive Branch. While the Committee 

reviewed these materials, Justice Kavanaugh participated in one-on-one meetings with 65 senators. 

Justice Kavanaugh also testified before the Senate Judiciary Committee for more than 32 hours 
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from September 4-6, 2018. He subsequently responded to nearly 1,3 0 post-hearing written 

questions for the record (QFRs) submitted by members of the Committee—more questions than 

have been asked of all prior Supreme Court nominees combined. 

Despite the Committee’s best efforts to ensure a timely and thorough review, an eleventh-

hour news report released the day before a scheduled Committee vote on Justice Kavanaugh’s 

nomination disrupted the Senate’s exhaustive confirmation process. On September 12, 2018, the 

media reported that Ranking Member Feinstein possessed a letter from an unidentified woman 

detailing an incident involving her and Justice Kavanaugh when they were in high school. As 

details of that allegation unfolded, the Committee’s Majority Nominations Unit paired with the 

Committee’s Oversight and Investigations Unit to investigate the allegations. These joint efforts, 

with up to 40 attorneys, law clerks, and other professionals from the Chairman’s staff, continued 

over the following month as the Committee received several additional allegations of sexual 

misconduct. 

Summary of the Investigation 

The Committee’s investigative efforts consistently modeled the standard process and 

procedure employed by its Oversight and Investigation Unit. Committee investigators gathered 

information from various sources, including: (a) individuals who contacted the Committee directly 

by phone, email, or through the whistleblower tip line; (b) interviews of individuals with 

knowledge relevant to the allegations; (c) information referrals from individual Senate member 

offices; (d) media reports; (e) the Department of Justice; (f) Dr. Christine Blasey Ford; and (g) 

Justice Kavanaugh. If the Committee determined through its initial review of information and 

investigative research that a particular individual had relevant information, Committee 

investigators attempted to verify the identity of the individual using open-source research tools 

and other methods. Committee investigators then contacted the individual or the individual’s 

counsel if the Committee knew the individual was represented by an attorney. As a general 

practice, interviews of this nature are staffed by teams of two or three investigators, which include 

attorneys and federal law enforcement detailees with years of experience conducting government 

investigations. 

A court reporter transcribed each interview with Justice Kavanaugh. For all other 

interviews, investigators took live notes via computer and in written form to document the 

conversation in the greatest detail possible under significant time restraints. If a witness was 

willing to provide a written statement to the Committee, investigators discussed the process and 

procedure for doing so and the possibility of, and risks attendant to, the statement or any portion 

thereof becoming public. The Committee’s Majority staff investigative practices are designed to 

ensure a certain level of confidentiality for those who request it. During this investigative process, 

depending on the level of confidentiality requested, witnesses were explicitly cautioned that 

confidentiality could not be guaranteed in every case because information would be shared with 

Senate offices that may not have the same confidentiality policy. Some witnesses wrote statements 

independently before being interviewed by Committee investigators. Importantly, witness 

statements to the Committee are subject to 18 U.S.C. § 1 01, a statute that criminalizes making 
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materially  false  statements  to  Congress,  and  18  U.S.C.  §  1505,  a  statute  that  criminalizes  

obstructing  a  congressional  investigation.  

All  interviews  were  conducted  in  an  objective  and  fair  manner  aimed  at  producing  a  final  

determination  of  fact  with  respect  to  the  allegations  levied  against  Justice  Kavanaugh.  In  order  to  

accomplish  that,  investigators  conducted  extensive  interviews  with  individuals  who  knew  Justice  

Kavanaugh  in  high  school  and  college;  investigators  also  conducted  extensive  interviews  with  

individuals  who  knew  the  accusers  in  order  to  better  weigh  the  credibility  of  their  allegations.  In  

sum,  the  Committee  spoke  to  45  individuals  and  collected  25  written  statements.  

A  large  portion  of  individuals  providing  testimony  in  support  of  Justice  Kavanaugh  asked  

that  their  names  be  redacted  out  of  fear  that  their  statements  might  result  in  personal  or  professional  

retribution  or  personal  physical  harm  – or  even  risk  the  safety  and  well-being  of  their  families  and  

friends.  The  Committee  respected  all  requests  for  anonymity.  Accordingly,  some  aspects  of  this  

memorandum  are  redacted.  

In  addition  to  conducting  interviews,  Committee  investigators  continuously  monitored  

social  media  and  news  reports.  They  also  reviewed  all  documentary  evidence  submitted  by  Justice  

Kavanaugh,  his  accusers,  and  other  witnesses.  Finally,  the  Committee  conducted  a  supplemental  

daylong  hearing  and  asked  the  White  House  to  direct  the  FBI to  reopen  its  investigation  of  Justice  

Kavanaugh  to  explore  potential  credible  allegations  pending  against  the  nominee.  The  Committee  

received  that  supplemental  FBI  background  investigation  report  on  October  4.  All  senators  and  a  

limited  number  of  appropriately  cleared  Committee  staff  had  the  opportunity  to  review  it  in  a  

secure  facility  on  October  5  and  6.  

After  an  extensive  investigation  that  included  the  thorough  review  of  all  potentially  

credible  evidence  submitted  and  interviews  of  more  than  40 individuals  with  information  relating  

to  the  allegations,  including  classmates  and  friends  of  all  those  involved,  Committee  investigators  

found  no  witness  who  could  provide  any  verifiable  evidence  to  support  any  of  the  allegations  

brought  against  Justice  Kavanaugh.  In  other  words,  following  the  separate  and  extensive  

investigations  by  both  the  Committee  and  the  FBI,  there  was  no  evidence  to  substantiate  any  of  

the  claims  of  sexual  assault  made  against  Justice  Kavanaugh.  The  details  of  the  Committee’s  

investigation,  broken  down  by  claim,  are  provided  below.  

The  Ford  Allegations  

In  a  ,  18,  Dr.  Christine  Blasey  Ford  alleged  that  letter  to  Senator  Feinstein  dated  July 30 20  

Justice  Kavanaugh  sexually  assaulted  her  in  the  early  1980s,  while  they  were  both  high-school  

students,  at  a gathering in  a home  near  the  Columbia  Country Club in  Maryland.  However,  Senator  

Feinstein  kept  the  Committee  in  the  dark  about  the  letter  until  September  12,  2018,  when  she  

briefed  Committee  Democrats,  but  not  Republicans,  on  the  contents  of  the  letter.  The  Intercept  

reported  on  the  existence  of  the  letter  on  September  12,  2018,  and  provided  limited  details  

regarding  its  content.1 The  following  day,  the  New  York  Times  stated  that  “[t]wo  officials  familiar  

1 Ryan  Grim,  Dianne  Feinstein  Withholding  Brett  Kavanaugh  Document  from  Fellow  J  The  udiciary  Committee  Democrats,  

Intercept  (Sept.  12,  20  18/0  18),  Available  at  https://theintercept.com/20  9/12/brett-kavanaugh-confirmation-dianne-feinstein/.  
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with  the  matter  say  the  incident  involved  possible  sexual  misconduct.”2 Additional  details  

emerged  in  a  September  14  New  Yorker  article  which  reported  that  the  letter  alleged  that  Justice  

Kavanaugh  held  a  woman  down  and  forced  himself  on  her.3 Two  days  later,  on  September  16,  Dr.  

Ford  identified  herself  in  a  Washington  Post  article  that  she  was  the  letter’s  author.4 

Immediately upon learning ofDr.  Ford’s  identity  for  the  first  time  through  the  Washington  

Post  on  September  16,  Chairman  Grassley  instructed  his  staff  to  investigate  her  allegations.  

Committee  staff contactedDr.  Ford’s attorneyto  schedule  an  interview  of  Dr.  Ford,  but  her  lawyers  

refused  the  request.  When  Debra  Katz, Dr.  Ford’s  counsel, said  in  a  September  17  CNN  segment  

that  Dr.  Ford  would  be  willing  to  testify  before  the  Committee,5 the  Committee  immediately  

scheduled  a hearing  on  the  allegations  for  Monday,  September  24.  The  Committee  also  contacted  

Justice  Kavanaugh  who  agreed  to  immediately  take  part  in  a  sworn  telephonic  interview  which  

took  place  on  September  17.  On  that  call,  he  unequivocally  denied  all  allegations  made  by  Dr.  

Ford.6 

Over  the  next  several  days,  the  Committee  made  numerous  attempts  to  schedule  an  

interview  with  Dr.  Ford  via  her  attorneys.  The  Committee  twice  offered  to  travel  to  California  or  

to  send  Committee  investigators  to  a  location  comfortable  for  Dr.  Ford  to  conduct  an  interview.  

The  Committee  also  gave  Dr.  Ford  the  option  of  testifying in  either  a private  or  public  setting.  Dr.  

Ford’s  attorneys  denied  all  requests  for  an  interview,  at  any  location,  which  interfered  with  the  

Committee’s  ability  to  gather  relevant  facts.  During  this  process,  her  attorneys  also  did  not  comply  

with  several  response  deadlines  set  by  the  Committee.  These  delays  hindered  the  Committee’s  

ability  to  make  logistical  arrangements  for  the  hearing,  arrangements  which  sometimes  take  

several  days,  including  for  example  organizing  the  necessary  level  of  security  for  all  parties  

involved.  

When  her  attorneys  finally  responded,  they  insisted  on  a  Thursday,  September  27  hearing  

date.  Dr.  Ford’s  attorneys  refused  to  agree  to  earlier  dates.  The  Committee  was  informed  that  Dr.  

Ford  had  a  fear  of  flying  caused  by  Justice  Kavanaugh’s  alleged  sexual  assault  on  her  more  than  

35  years  before.  Dr.  Ford’s  attorneys  also  made  several  demands  regarding  the  number  of  

witnesses,  the  order  of  witnesses,  the  number  of  cameras,  the  specific  reporters  and  media  outlets  

granted  access,  Justice  Kavanaugh’s  location  during  Dr.  Ford’s  testimony, and  the  Committee’s  

manner  of  questioning  Dr.  Ford.  The  Committee  does  not  typically  entertain  such  demands  from  

witnesses.  However, at  the  Chairman’s  direction  to  ensure  a  safe, dignified, and  comfortable  

2 Nicholas  Fandos  and  Catie  Edmondson,  Dianne  Feinstein  Refers  a  Kavanaugh  Matter  to  Federal  Investigators,  New  York  
Times  (Sept.  13,  2018),  Available  at  https://www  nytimes.com/2018/09/13/us/politics/brett-kavanaugh-dianne-feinstein  html.  
3 Ronan  Farrow  and  Jane  Mayer,  A  Sexual-Misconduct  Allegation  against  the  Supreme  Court  nominee  Brett  Kavanaugh  Stirs  
Tension  among  Democrats  in  Congress,  New  Yorker  (Sept.  14,  2018),  Available  at  https://www.newyorker.com/news/news-

desk/a-sexual-misconduct-allegation-against-the-supreme-court-nominee-brett-kavanaugh-stirs-tension-among-democrats-in-
congress.  
4 Emma  Brown,  California  Professor,  Writer  of  Confidential  Brett  Kavanaugh  Letter,  Speaks  out  about  Her  Allegation  of  Sexual  
Assault,  Washington  Post  (Sept.  16,  2018),  Available  at  https://www.washingtonpost.com/investigations/california-professor-

writer-of-confidential-brett-kavanaugh-letter-speaks-out-about-her-allegation-of-sexual-assault/20  9/16/46982194-b846-18/0  

11e8-94eb-3bd52dfe917b_story.html?utm_term=.bd8123291ef9.  
5 Lawyer:  Kavanaugh  Accuser  Willing  to  Testify,  CNN  (Sept.  17,  2018),  Available  at  
https://www.cnn.com/videos/politics/2018/09/17/kavanaugh-accuser-christine-ford-attorney-debra-katz-newday-sot.cnn.  
6 Transcript  of  September  17,  2018  interview  with  Justice  Kavanaugh.  Available  at  
https://www.judiciary.senate.gov/imo/media/doc/09.17.18%20  Interview%20  (Redacted).pdf.BMK%20  Transcript%20  
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forum for Dr. Ford, the Committee accommodated the majority ofDr. Ford’s requests and agreed 

to move the hearing date to September 27. The Committee also moved the hearing to a smaller 

room, limited the number of cameras, invited the news outlets requested by Ms. Ford, and arranged 

for Justice Kavanaugh to wait outside of the hearing room throughout her testimony. 

In preparation for the hearing, the Committee collected 24 pages of evidence from Dr. 

Ford. The materials included Dr. Ford’s resume, her initial text messages with the Washington 

Post, her letter to Senator Feinstein, her communications with the Senate Judiciary Committee 

staff, declarations from her husband and three friends stating that she mentioned to them an 

incident of sexual assault, a brief polygraph summary examination report, and the handwritten note 

created by Dr. Ford for the polygraph examination. Despite the Committee’s requests, Dr. Ford 

refused to produce the polygraphs or any audio or videotapes from the polygraph examination, 

along with the therapy notes that she shared with the press. From Justice Kavanaugh, the 

Committee received five pages of calendar entries from the summer of 1982, when Justice 

Kavanaugh was 17 years old and Dr. Ford accused him of sexual assault. 

On September 27, the Committee heard roughly eight hours of testimony related to Dr. 

Ford’s allegations. Nominations Investigative Counsel Rachel Mitchell, an experienced sex 

crimes prosecutor hired on the Majority staff, questioned Dr. Ford about her account of the 

incident, including the number of people who attended the gathering, the number of people in the 

bedroom when she was allegedly assaulted, whether one of the individuals she claimed attended 

the party was a “bystander,” and whether she could hear her alleged assailants talking while she 

hid in the bathroom after the alleged assault.7 Ms. Mitchell also asked Dr. Ford about her fear of 

flying and about whether she had ever helped anyone prepare for a polygraph examination.8 Dr. 

Ford acknowledged that she flew to the hearing and traveled by plane for work and leisure.9 

Indeed, Dr. Ford listed on her CV that one of her hobbies includes international surf travel. She 

denied ever giving anyone advice for taking a polygraph exam. 10 Committee investigators later 

obtained a signed statement from Dr. Ford’s ex-boyfriend, , casting doubt on Dr. 

Ford’s credibility. told the Committee that during the course of a six-year dating 

relationship, Dr. Ford had never mentioned the alleged assault, a fear of flying, or a phobia of 

7 Before coming to the Senate, Mitchell served as the Deputy County Attorney in the Maricopa County Attorney’s Office. In that 

capacity, she was the Office’s chiefsex-crimes prosecutor. Earlier in her career, Mitchell worked as the Division Chief of the 
Special Victims Division, an office that handles sex crimes, family violence, and other issues. Mitchell also spent twelve years as 
a leader in the county bureau responsible for the prosecution of sex-related felonies, including child molestation, adult sexual 

assault, cold cases, child prostitution, and computer-related sexual offenses. In addition to her day-to-day work as a prospector, 

Mitchell regularly lectures Arizona Peace Officers, District Attorneys, educators, and medical professionals on topics such as 
forensic interviewing, courtroom practice, and assessing sex-crime evidence. Her work has earned many professional accolades. 
In 2 03, then Governor Janet Napolitano recognized Mitchell as the Outstanding Arizona Sexual Assault Prosecutor of the Year. 
In 2006, the Maricopa County Attorney’s Office named Mitchell Prosecutor ofthe Year. See also, unofficial transcript available 

at https://www.washingtonpost.com/news/national/wp/2018/09/27/kavanaugh-hearing-

transcript/?noredirect=on&utm term=.d927c5ec0e65. 
8 Unofficial transcript available at https://www.washingtonpost.com/news/national/wp/20  9/27/kavanaugh-hearing-18/0  
transcript/?noredirect=on&utm term=.d927c5ec0e65. 
9 Id. 
10 Id. 
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and  

small  spaces.  11  He  also  said  that, contrary  to  Dr.  Ford’s  testimony,  she  had  helped  prepare  her  

roommate,  former  FBI  agent  Monica  McLean,  for  a  polygraph  examination.  A  classmate  of  Dr.  

Ford’s  at  the  University  of  North  Carolina  also  provided  a  statement  to  the  Committee  that  cast  

doubt  on  her  phobia  of  small  spaces.  Although  the  Washington  Post  reported  that  Dr.  Ford  

provided  the  press  with  her  therapy  notes,  Dr.  Ford  said  that  she  did  not  recall  ever  giving  the  notes  

to  a  reporter.12  

Justice  Kavanaugh  testified  that  Dr.  Ford’s  allegations  against  him  were  false.  He  denied  

sexually  assaulting  any person,  and  he  cited  his  1982  calendar  as  evidence  to  prove  that  he  did  not  

attend  any  gathering  matching  the  one  described  by  Dr.  Ford.13  

In  addition  to  conducting  the  hearing,  the  Committee  contacted  seventeen  individuals  with  

information  relevant  to  Dr.  Ford’s  allegations.  Investigators  began  with  the  three  individuals  Dr.  

Ford  identified  as  attending  the  1982  gathering:  Mark  Judge,  Patrick  J.  (P.J.)  Smyth,  and  Leland  

Keyser.  On  September  18,  P.J.  Smyth  and  Mark  Judge  submitted  statements  denying  that  they  

attended  any  such gathering.  Mr.  Judge  also  attested  that  he  has  no  memory  of  the  alleged incident  

and  never  saw  Justice  Kavanaugh  act  in  the  manner  Dr.  Ford  alleged.  On  September  22,  Leland  

Keyser,  a  close  friend  of  Dr.  Ford,  submitted  a  statement  saying  that  she  did  not  know  Justice  

Kavanaugh  and  had  no  memory  of  the  alleged  gathering.  In  a  September  28  e-mail  to  Committee  

staff, Ms.  Keyser’s  attorney  reiterated  that  Ms.  Keyser  does  not  know  Justice  Kavanaugh,  has  no  

recollection  ofbeing  at  a  gathering  with  him, and  cannot  corroborate  Dr.  Ford’s  account  because  

she  “has  no  recollection  of  the  incident  in  question.”  Other  individuals  contacted  by  Committee  

investigators  included  ,  two  men  who  separately  and  independently  had  

contacted  the  Committee  claiming  that  they  believed  they  had  an  encounter  with  Dr.  Ford  around  

the  time  of  the  alleged  incident.  Although  each  individual  described  details  that  in  some  respects  

seemed  to  fit  Dr.  Ford’s  allegations  against  Justice  Kavanaugh,  both  men  described  consensual  

encounters.  The  Committee  also  contacted  fourteen  former  classmates  of  Justice  Kavanaugh  and  

Dr.  Ford.  None  of  them  had  any  knowledge  of  the  conduct  alleged  against  Justice  Kavanaugh  by  

Dr.  Ford  or  of  the  gathering  at  which  she  claimed  to  have  been  assaulted.  The  Committee  also  

reviewed  a  letter  submitted  by  65  women  who  have  known  Justice  Kavanaugh  since  high  school  

stating  that  he  has  a  reputation  for  treating  women  with  decency  and  respect.  

During  the  hearing,  Judiciary  Committee  Democrats  challenged  the  meaning  Justice  

Kavanaugh  ascribed  to  his  high  school  yearbook  entries.  Following  the  hearing,  four  former  

11  Id.  In  contrast  to  her  ex-boyfriend’s  statement,  and  in  response  to  questioning  from  Senator  Feinstein,  Dr.  Ford  stated,  “Well,  I  
think  that  the  sequelae  of  sexual  assault  varies  by person,  so  for  me  personally,  anxiety,  phobia  and  PTSD-like  symptoms  are  the  

types  of  things  that  I’ve  been  coping  with.  So,  more  specifically,  claustrophobia,  panic  and  that  type  of  thing.” 
12  Emma  Brown  “California  professor, writer  ofconfidential  Brett  Kavanaugh  letter,  speaks  out  about  her  allegation  of  sexual  

assault”  Washington  Post  (September  16,  2018),  Available  at  https://www.washingtonpost.com/investigations/california-

professor-writer-of-confidential-brett-kavanaugh-letter-speaks-out-about-her-allegation-of-sexual-assault/2018/09/16/46982194-
b846-11e8-94eb-3bd52dfe917b  story.html?utm  term=.c0dc5e535c30;  “Kavanaugh  hearing:  Transcript”  Washington  Post  
(September  27,  20  18/0  18)  Available  at:  https://www.washingtonpost.com/news/national/wp/20  9/27/kavanaugh-hearing-

transcript/?utm  term=.99f2bc6ee44d.  
13  The  calendar  was  produced  in  response  to  a  September  23,  2018,  letter  from  Chairman  Grassley  that  requested  documents  

related  to  Dr.  Ford’s  allegations  and  Justice  Kavanaugh’s  testimony.  September  23,  2018,  Letter  from  Chairman  Charles  E.  
Grassley,  U.S.  Senate  Committee  on  the  Judiciary,  to  Beth  Wilkinson  and  Alexandra  Walsh,  Attorneys  for  Justice  Brett  M.  

Kavanaugh.  Available  at:  https://www.judiciary.senate.gov/imo/media/doc/20  9-18-0  
23%20Grassley%20to%20Kavanaugh's%20Attorney%20-%20Evidence%20Request.pdf.  
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classmates  of  Justice  Kavanaugh—DeLancey  Davis,  Bernard  McCarthy,  Jr.,  Paul  Murray,  and  

Matthew  Quinn—wrote  to  the  Committee  to  express  support  for  Justice  Kavanaugh’s  explanation  

of  the  term  “Devil’s  Triangle.” Two  other  friends  of Justice  Kavanaugh,  Greg Aceto  and Bill Van  

Pelt,  IV,  also  provided  a  statement  to  the  Committee  indicating  that  they  understood  that  the  

Devil’s  Triangle  drinking  game  originated  at  Georgetown  Prep.  

said  that  students  purposely  pushed  the  envelope  on  captions  and  

yearbook  entries.  Another  Georgetown  Prep  classmate  and  friend  of  Justice  Kavanaugh,  Donald  

Urgo,  submitted  a  statement  confirming  that  Justice  Kavanaugh’s  testimony  about  the  terms  

“boofed,  ”  and  “Renate  Alumnius”  was  “entirely  correct  and  consistent  with  ”  “Devil’s  Triangle,  

[his]  independent  understanding.”  

Justice  Kavanaugh’s  high-school  and  college  drinking  habits  also  received  significant  

attention  during the  hearing.  As  a result,  several individuals  who  knew  Justice  Kavanaugh in  high  

school  and  college  contacted  the  Committee  and  the  media  to  say  they  had  never  seen  Justice  

Kavanaugh black  out  or  lose  control  when  drinking.  These  included Michael Fegan,  Chris  Dudley,  

Donald  Urgo,  and  .  The  Committee  also  interviewed  other  classmates  at  Yale  who  

stated  that  Justice  Kavanaugh  drank  heavily.  However,  none  of  them  could  independently  confirm  

any  alleged  sexual  misconduct  committed  by  Justice  Kavanaugh.  

Committee  Interviews  Related  to  the  Ford  Allegations  

The  Committee  spoke  to  the  following  individuals  in  connection  to  Dr.  Ford’s  allegations:  

 Justice  Kavanaugh  (Sept.  17,  Sept.  25,  Sept.  27):  During  the  committee  hearing  on  

September  27,  Justice Kavanaugh  “categorically  and  unequivocally”  denied  the  allegations  

against  him.  

 Dr.  Christine  Blasey  Ford  (Sept.  27):  At  the  hearing,  Dr.  Ford  reiterated  the  allegations  

in  her  letter.  

 (Oct.  2):  stated  that  he  dated  Dr.  Ford  for  six  years.  He  said  that  

she  never  mentioned  being  the  victim  of  sexual  assault  or  misconduct.  He  also  stated  that  

Dr.  Ford  did  not  mention  any  fear  of  close  quarters  or  flying,  and  that  the  two  traveled  

together,  including  on  a  small  propeller  plane.  also  said  that  he  witnessed  Dr.  

Ford,  drawing  from  her  background  in  psychology,  help  prepare  her  roommate,  Ms.  

Monica  McLean,  for  a  potential  polygraph  examination  when  Ms.  McLean  was  

interviewing  for  jobs  with  the  FBI  and  the  U.S.  Attorney’s  Office.  He  stated  that  Dr.  Ford  

helped  Ms.  McLean  become  familiar  and  less  nervous  about  the  exam.  

 Donald  Urgo  (Sept.  26,  Sept.  27):  Urgo,  a  lifelong  friend  of  Justice  Kavanaugh’s, said  

that  he  does  not  recall  ever  meeting  Dr.  Ford  at  a  high  school  party.  He  said  that  the  

allegations  against  Justice  Kavanaugh  are  completely  contradictory  to  his  character;  he  

never  saw  him  engage  in  any  sexual  misconduct  of  any  kind  nor  did  he  hear  of  any  

allegations  until  the  news  stories.  He  also  never  saw  Justice  Kavanaugh  pass  out  or  black  

out.  
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 (Oct. 4):  

.  He  described  Justice  Kavanaugh  as  being  “great, hardworking—a 

leader”  and  said  that  he  is  not  the  type  ofperson  who  would  commit  the  acts  that  Dr.  Ford  

alleged.  He  said  he  has  no  specific  recollection  of  Justice  Kavanuagh  and  Dr.  Ford  

socializing  together.  

 (Sept.  26):  

.  He  knew  Justice  Kavanaugh  but  has  not  kept  in  touch  with  

him  since  high  school.  said  that  he  and  others  pushed  “the  envelope  on  captions  

and  yearbook  entries  with  the  objective  of  seeing  what  we  could  get  by  the  Jesuits.”  He  

described  Justice  Kavanaugh  as  being  quiet,  very  nice  and  someone  with  a  good  reputation  

who  was  known  for  being  involved  in  sports.  

 (Sept.  24,  Sept.  25):  stated  that  after  graduating  from  high  school  in  

Hampton,  Virginia  in  1982,  he  made  several  trips  to  D.C.  that  summer.  During  one  of  the  

trips,  he  attended  a  house  party  where  he  kissed  and  made  out  with  a  woman  he  met  who  

he  believes  could  have  been  Dr.  Ford.  said  that  based  on  old  photographs  of  Justice  

Kavanaugh  he  has  seen  on  the  news,  he  believes  the  two  of  them  share  a  similar  appearance.  

 (Sept.  26):  stated  that  when  he  was  a  19  year-old  college  student,  he  

visited  D.C.  over  spring  break  and  kissed  a  girl  he  believes  was  Dr.  Ford.  He  said  that  the  

kiss  happened  in  the  bedroom  of  a  house  which  was  about  a  15-to20 minute  walk  from  the  

Van  Ness  Metro,  that  Dr.  Ford  was  wearing  a  swimsuit  under  her  clothing,  and  that  the  

kissing  ended  when  a friend jumped  on  them  as  a joke.  said  that  the  woman  initiated  

the  kissing  and  that  he  did  not  force  himself  on  her.  

 (Sept. 25):  said  that  she  attended  UNC  with  Dr.  Ford  who  along  with  

her  friend  ,  used  to  purchase  drugs  from  

and  regularly  attended  parties  with  members  of  his  fraternity.  

said  that  she  was  present  at  apartment  one  night  in  April 1987  when  Dr.  

Ford  and  arrived  to  consume  drugs.  said  that  the  Dr.  Ford  she  

knew  had  an  active  and  robust  social  life  in  college.  

 (Sept. 25):  said  that  ,  knows  Justice  

Kavanaugh  because  she  previously  dated  ,  one  of  Justice  Kavanaugh’s  best  

friends.  said  that  would  not  have  associated  with  Justice  Kavanaugh  

if  there  was  any  indication  of  inappropriate  behavior  on  his  part.  

 (Sept.  25):  said  that  she  knew  Justice  Kavanugh  during  his  

college  years  

.  said  she  had  been  in  every  kind  of  situation  
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and  party  with  Justice  Kavanaugh  and  his  friends  during  that  time,  and  that  she  could  never  

see  him  doing  something  like  what  Dr.  Ford  alleged.  She  described  Justice  Kavanaugh  as  

“a  fair, honest, good  man.”  She  said, “To  even  have  his  name  in  the  same  sentence  [relating  

to  the  allegations]  is  just  beyond  my  comprehension.”  

graduated  from  Georgetown  Prep  with  

Justice  Kavanaugh  in  1983  and  has  remained  close  friends  with  him  since  they  met  in  1979.  

 (Oct. 3):  

confirmed  that  Devil’s  Triangle  was  a  drinking  game  he  and  his  friends  came  

up  with  in  high  school.  

 Jim  McCarthy  (Oct.  4):  During  the  nomination  process,  McCarthy  acted  as  a  

representative  for  a  group  of  Georgetown  Prep  graduates  including  Donald  Urgo.  He  said  

that  many  of  the  men  in  the  group  take  exception  to  the  way  their  yearbook  entries  have  

been  distorted  in  the  press.  

 Matt  Wolf  (Oct.  4):  Wolf  works  for  Arnold  &  Porter,  the  law  firm  that  represents  the  

Columbia  Country  Club.  Wolf  said  the  club  has  no  srecords  of  daily  activities  for  the  1980  

or  early  1990s.  Wolf  confirmed  that  the  Blasey  family  were  members  of  the  club  in  the  

early 1980s.  

 William  Rand  (Oct.  4,  Oct.  5):  Rand  went  to  the  University  of  North  Carolina  with  Dr.  

Ford  from  1984  to  1986.  In  his  interview,  he  attested  that  Dr.  Ford  had  a  very  robust  and  

active  social  life  which  contradicts  Dr.  Ford’s  narrative  that  she  had  a  difficult  time  making  

friends  due  to  the  alleged  sexual  assault.  He  also  stated  that  Dr.  Ford  did  not  seem  to  be  

afraid  to  be  in  rooms  or  apartments  with  only  one  entrance,  which  contradicts  her  claim  to  

the  Committee  that  she  had  to  build  a  second  front  door  to  her  house  due  to  the  trauma  of  

the  alleged  assault.  

 (Sept.  28):  works  for  an  investment  firm  and  said  

that  one  of  their  clients  who  is  a  close  family  friend  (  )  has  a  photograph  of  

Dr.  Ford  with  George  Soros  that  was  taken  several  years  ago.  She  said  she  would  forward  

the  photo  to  the  Committee  but  it  was  never  received.  [NOTE:  Reports  of  the  existence  of  

this  photo  surfaced  in  the  media  and  have  been  proven  not  to  be  accurate.]  

 (Oct.  5):  

confirmed  that  the  Safeway  located  in  Potomac,  Maryland  (where  Dr.  Ford  

claims  to  have  run  into  Mark  Judge  several  weeks  after  the  alleged  sexual  assault)  was  

constructed  with  two  separate  entrances/exits.  
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 (Oct.  3,  Oct.  5):  said  that  her  family  is  familiar  with  the  

Blasey  family  as  both  were  members  of  the  Columbia  Country  Club.  

She  told  the  Committee  she  was  

in  contact  with  several  individuals  who  knew  Dr.  Ford  from  high  school  and  who  have  

information  regarding her  drinking  and partying,  but  none  are  willing  to  come  forward  and  

I  don’t  want  to  put  myselfout  there.”  

*Committee  investigators  contacted  two  members  ofFord’s  immediate  family  for  input  

into  the  investigation.  Both  individuals  refused  to  provide  statements  or  participate  in  an  

interview.  

Evidence  Reviewed  Related to  Dr.  Ford’s  Allegations  

 Washington  Post  article of September 16, 201814  

  Dr.  Ford’s  Résumé  (Sept.  25): The  document  outlines  Dr.  Ford’s  professional  

achievements,  and  it  states  that  her  hobbies  include  “Surf  travel  (Hawai’i, Costa  Rica,  

South  Pacific  Islands, French  Polynesia).”15  . 

  Dr.  Ford’s  Texts  to  the  Washington  Post  (dated July 6,  10):  Dr.  Ford  sent  a  WhatsApp  

text  to  the  Washington  Post  tip  line  stating  that  a  “Potential  Supreme  Court  nominee  with  

assistance  from  his  friend  assaulted  me  in  mid  1980s  in  Maryland.”  She  also  said  she  had  

“therapy  records  talking  about  it.”  Over  an  hour  after  that  message,  she  texted  “Brett  

Kavanaugh  with  Mark  Judge  and  a  bystander  named  PJ.”16  

  Dr.  Ford’s  Letter to Senator Feinstein (dated July 30): In  this  letter,  Dr.  Ford  recounted  

being  sexually  assaulted  by  Justice  Kavanaugh  in  the  early 1980s,  when  they  were  both  in  

high  school.  Dr.  Ford  stated  that  a  drunk,  teenage  Justice  Kavanaugh  pushed  her  into  a  

bedroom,  covered  her  mouth,  and  tried  to  undress  her.  She  alleged  that  she  managed  to  

escape  after  Mark  Judge  jumped  on  Justice  Kavanaugh  and  they  toppled  from  the  bed.17  

  Dr.  Ford’s  Letter  to  Chairman  Grassley  (dated  Sept.  22):  Dr.  Ford  explained  that  her  

sense  of  civic  duty  motivated  her  to  report  the  assault  to  her  Congresswoman.  She  

14  Exhibit  1,  Washington  Post  article  of September  16,  2018.  
15  Exhibit  2,  Dr.  Ford’s  Résumé  (Sept.  25).  
16  Exhibit  3, Dr.  Ford’s  Texts  to  the  Washington  Post  (dated  July 6,  10).  
17  Exhibit  4, Dr.  Ford’s  Letter  to  Senator  Feinstein  (dated  July  30).  

identify  themselves.  

said, “I  wish  I  could  say  all  ofthe  things  I  know, but  
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expressed  a  desire  to  speak  to  the  Committee  as  it  decides  whether  to  confirm  Justice  

Kavanaugh.18  

 Declaration  of  Russell  Ford  (dated  Sept.  25):  Ford  said  that  his  wife  first  mentioned  

being  the  victim  of sexual  assault  during  couple’s  therapy in  2012.  He  remembered  that  

his  wife  named  Brett  Kavanaugh  as  her  attacker  and  that  she  was  concerned  he  would  be  

nominated  to  fill  a  vacancy  on  the  Supreme  Court.19  

 Declaration  of  Keith  Koegler  (dated  Sept.  24):  According  to  Koegler,  Dr.  Ford  told  

Koegler  in  2016  that  she  had  been  assaulted  in  high  school  by  a  man  who  later  became  a  

federal  Justice  in  Washington,  D.C.  Dr.  Ford  told  Koegler  the  name  of  the  person  was  

Brett  Kavanaugh  in  June  2018.20  

 Declaration of Adela  Gildo-Mazzon  (dated Sept.  24):  Gildo-Mazzon  stated  that  Dr.  Ford  

told  her  in  2013  that  she  “had  been  almost  raped  by  someone  who  [became]  a  federal  

Justice”  when  she  was  much  younger.21  

 Declaration of Rebecca White (dated Sept. 25):  17  White  said  that  Dr.  Ford  told her  in  20  

that  she  had  been  sexually  assaulted  by  an  older  teen  who  later  became  a  federal  Justice.22  

 Polygraph  Examination  Report  (dated  Aug.  10):  The  report  stated  that  Dr.  Ford  

prepared  her  written  statement  with  attorney  Katz  without  the  examiner  present.  The  

examiner  received  the  written  statement  when  he  returned.  He  then  interviewed  Dr.  Ford  

“in  an  effort  to  formulate  the  relevant  questions.” The  examination  consisted  of  two  

questions:  (1) Is  any part  ofyour  statement false?”  and (2)  “Did you  make  up  any part  of  

your  statement?”  Dr.  Ford  answered  no  to  both  questions.  The  examiner  concluded  that  

the  test  results  did  not  indicate  deception.23  

 Handwritten  Note  by Dr.  Ford for  Polygraph Examination  (dated Aug.  7):  This  note  

served  as  the  basis  for  the  polygraph  examination.  Dr.  Ford  wrote  that  she  attended  a party  

with  “4  boys  and  a  couple  ofgirls”  in  the  1980s.  At  the  party,  she  was  pushed into  a room  

and  Justice  Kavanaugh  laid  on  top  of  her  and  tried  to  remove  her  clothes  while  groping  

her.  She  also  wrote  that  he  covered  her  mouth  to  stop  her  from  yelling  for  help.  Dr.  Ford  

said  she  managed  to  escape  after  Mark  Judge  jumped  on  top  of  Justice  Kavanaugh.24  

18  Exhibit  5, Dr.  Ford’s  Letter  to  Chairman  Grassley  (dated  Sept.  22).  
19  Exhibit  6,  Declaration  of  Russell  Ford  (dated  Sept.  25).  
20 Exhibit  7,  Declaration  of  Keith  Koegler  (dated  Sept.  24).  
21  Exhibit  8,  Declaration  of  Adela  Gildo-Mazzon  (dated  Sept.  24).  
22  Exhibit  9,  Declaration  of  Rebecca  White  (dated  Sept.  25).  
23  Exhibit  10,  Polygraph  Examination  Report  (dated  Aug.  10).  
24  Exhibit  11,  Handwritten  Note  by  Dr.  Ford  for  Polygraph  Examination  (dated  Aug.  7).  
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• Justice Kavanaugh's calendars from 1982: Justice Kavanaugh testified at the hearing 
that he has kept calendars as diaries for the past 38 years. The May, June, July, and August 
pages of Justice Kavanaugh's 1982 calendar showed a very thorough recordkeeping of his 
daily activities and engagements. No entty matches the description of the paity described 
by Dr. Ford.25 

• Statement from Mark Judge (dated Sept. 18): Through his attorney, Judge issued a 
statement to the Colillilittee saying that he and Justice Kavanaugh were friends in high 
school, he has no mem01y of the patty described in Dr. Ford's letter, and that he "never 
saw Brett act in the manner Dr. Ford describes."26 

• Affidavit of Elizabeth Rasor (dated Sept. 26): Ms. Rasor dated Ma1·k Judge from 
approximately 1986 through 1988. In her affidavit, Ms. Rasor stated that she met Justice 
Kavanaugh at "a couple of social gatherings" in or around 1987. She stated that the paliies 
that "Brett and Mai·k" attended dm·ing the period that she dated Mr. Justice included 
widespread alcohol consumption. Ms. Rasor stated that in or around 1988 when she and 
Mark discussed how they lost their virginities, Mark told her "in a voice that seemed to 
convey a degree of shame, about an incident that had occmred a few years prior, where he 
and several other boys from Georgetown Prep took tmns having sex with a woman who 
was drunk." Ms. Rasor did not attest to Justice Kavanaugh having been present. Lastly, 
Ms. Rasor noted, "[i]t was Mai·k's perception that the sexual activity was consensual."27 

• Statement from (dated Oct. 2): Through his attorney, , Dr. 
Ford's ex-boyfriend of 6 years, issued a statement to the Colillilittee saying that Dr. Ford 
never mentioned being a victim of sexual assault, harassment, or misconduct and never 
mentioned Justice Kavanaugh. also stated that he witnessed Dr. Ford prepare her 
roommate, Monica McLean, for a potential polygraph exam. Lastly, said that Dr. 
Ford never indicated a feai· of flying or tight spaces, and that 
small propeller planes together.28 

• Statement from Donald Urgo (dated Oct. 4): Urgo, a lifelong friend of Justice 
Kavanaugh's, said that he does not recall ever meeting Dr. Ford at a high school paity. He 
said that the allegations made toward Justice Kavanaugh are completely contradict01y to 
his character; he never saw him engage in any sexual misconduct of any kind nor did he 
hear of any allegations until the news stories. He also never saw Justice Kavanaugh pass 
out or black out. 29 

25 Exhibit 12, Judge Kavanaugh's calendars from 1982. 
26 Exhibit 13, Statement from Mark Judge (dated Sept. 18). 
27 Exhibit 14, Affidavit ofElizabeth Rasor (dated Sept. 26). 
28 Exhibit 15, Statement from ____ (dated Oct. 2). 
29 Exhibit 16, Statement from Donald Urgo ( dated Oct. 4). 
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 Statement  from  P.J.  Smyth  (dated  Sept.  18):  Smyth  said  he  has  no  recollection  of  the  

party  or  of  Justice  Kavanaugh  engaging  in  any  improper  conduct  with  Dr.  Ford.  He  

described  Justice  Kavanaugh  as  “a  person  ofgreat  integrity”  and  “a  great  friend.”  He  said  

he  never  witnessed  any improper  conduct  by  Justice  Kavanaugh  towards  women.  30  

 Statements  from  Leland  Keyser  (dated  Sept.  22,  Sept.  28):  On  September  22,  Keyser,  

through  counsel,  informed  the  Committee  that  she  does  not  know  Justice  Kavanaugh  and  

that  she  “has  no  recollection  of  ever  being  at  a  party  or  gathering  where  he  was  present,  

with, or  without, Dr.  Ford.”  On  September  28,  Keyser,  again  through  counsel,  reiterated  

that  she  does  not  know  Justice  Kavanaugh,  has  no  recollection  of being  at  a  gathering  with  

him, and  cannot  corroborate  Dr.  Ford’s  account  because  she  “has  no  recollection  of  the  

incident  in  question.”31  

 Letter from Michael Fegan (dated Oct. 1):  Fegan  was  Justice  Kavanaugh’s  classmate  at  

Georgetown  Prep.  He  stated  that  he  attended  many  social  gatherings  with  Justice  

Kavanaugh  and  never  saw  Justice  Kavanauagh  out  of  control due  to  drinking.  He  said  that  

he  never  heard  ofany  gathering  matching  Dr.  Ford’s  description  or  of  any  assault  against  

Dr.  Ford.32  

 Statement  of  Paul  Rendon  (dated  Oct.  1):  Rendon  attended  and  graduated  from  

Georgetown  Prep  with  Justice  Kavanaugh.  Rendon  stated  that  the  football  players  at  the  

school,  including  Justice  Kavanaugh,  bragged  about  how  much  they  drank  and  of  their  

“sexual  conquests.”33  

 Statement  of  William  Rand  (dated  Oct.  5):  Rand  went  to  the  University  of  North  

Carolina  with  Dr.  Ford  from  1984  to  1986.  In  his  statement,  he  attested  that  Dr.  Ford  had  

a  very  robust  and  active  social  life  which  contradicts  Dr.  Ford’s  narrative  that  she  had  a  

limited  social  life  due  to  the  alleged  sexual  assault.  He  also  stated  that  Dr.  Ford  did  not  

seem  to  be  afraid  to  be  in  rooms  or  apartments  with  only  one  entrance,  which  contradicts  

her  claim  to  the  Committee  that  she  had  to  build  a  second  front  door  to  her  house  due  to  

the  trauma  of  the  alleged  assault.34  

 Statement  of Joseph Hennessey (dated Oct.  3):  Hennessey,  an  individual  who  attended  

Gonzaga  College  High  School  in  Washington  D.C.,  submitted  a  statement  to  the  FBI  

describing  Justice  Kavanaugh  in  high  school  as  “regularly  stupid  drunk, aggressive, and  

confrontational  towards  me  because  I  did  not  attend  Prep.”35  

30 Exhibit  17,  Statement  from  P.J.  Smyth  (dated  Sept.  18).  
31  Exhibit  18,  Statements  from  Leland  Keyser  (dated  Sept.  22,  Sept.  28)  (Ms.  Keyser,  through  counsel,  also  stated  that  as  she  told  

the  press,  she  believed  Dr.  Ford).  
32  Exhibit  19,  Letter  from  Michael  Fegan  (dated  Oct.  1).  
33  Exhibit  20,  Statement  of Paul  Rendon  (dated  Oct.  1).  
34  Exhibit  21,  Statement  of  William  Rand  (dated  Oct.  5).  
35  Exhibit  22,  Statement  of Joseph  Hennessey (dated  Oct.  3).  
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 Letter  from  new  Women  who  k  Justice  Kavanaugh  in  High  School  (dated  Sept.  14):  

Sixty-five  women  wrote  to  the  Committee  to  say  that  Justice  Kavanaugh  treated  women  

with  decency  and  respect  in  high  school.  They  commented  on  his  character  and  integrity  

and  stated  that  he  behaved  honorably  around  them.36  

 Statement  from  four  Georgetown  Prep  Classmates  (dated  Oct  4):  DeLancey  Davis,  

Bernard  McCarthy  Jr.,  Paul  Murray  and  Matthew  Quinn  were  classmates  from  Georgetown  

Prep  and  submitted  a statement  clarifying  that  the  phrase  “Devil’s  Triangle”  was  a  drinking  

game  played  in  high  school  and  did  not  refer  to  any  sexual  activity.37  

 Statement from friends of Justice Kavanaugh (dated Oct 4): Greg  Aceto  and  Brian  Van  

Pelt,  IV  were  s  sfriends  of  Justice  Kavanaugh  in  the  1980 and  1990 and  claim  that  the  phrase  

“Devil’s  Triangle”  was  a  drinking  game.38  

Committee  Conclusions  

Committee  investigators  found  no  verifiable  evidence  that  supported  Dr.  Ford’s  

allegations  against  Justice  Kavanaugh.  The  witnesses  that  Dr.  Ford  identified  as  individuals  who  

could  corroborate  her  allegations  failed  to  do  so,  and  in  fact,  contradicted  her.  

The  Ramirez  Allegations  

In  a  September  23,  2018,  story  published  in  the  New  Yorker,  Deborah  Ramirez,  who  

attended Yale  at  the  same  time  as  Justice  Kavanaugh,  alleged  that  he “exposed  himselfat  a  drunken  

dormitory  party,  thrust  his  penis  in  her  face,  and  caused  her  to  touch  it  without  her  consent  as  she  

pushed  him  away.”39  Almost  immediately  after  its  publication,  the  New  York  Times  posted  a  story  

that  said  its  staff  had  interviewed  several  dozen  people  but  could  find  no  one  to  corroborate  

Ramirez’s  account  or  anyone  with  firsthand  knowledge  of  the  alleged  event.40 The  Times  also  

reported  that  Ramirez,  in  effort  to  refresh  her  recollection,  “contacted  former  Yale  classmates  

asking  if  they  recalled  the  episode  and  told  some  of  them  that  she  could  not  be  certain  Mr.  

Kavanaugh  was  the  one  who  exposed  himself.”41  

Hours  after  the  New  Yorker  published  the  story,  the  Committee  contacted  Ramirez’s  

attorney.  According  to  the  article,  Ramirez  had  investigated  her  claims  and  the  Committee  asked  

for  any  evidence—including  statements  from  witnesses—that  she  had  gathered  to  support  her  

36  Exhibit  23,  Letter  from  Women  who  knew  Justice  Kavanaugh  in  High  School  (dated  Sept.  14).  
37  Exhibit  24,  Statement  from  four  Georgetown  Prep  Classmates  (dated  Oct  4).  
38  Exhibit  25,  Statement  from  friends  of  Justice  Kavanaugh  (dated  Oct  4).  
39  Ronan  Farrow  and  Jane  Mayer,  Senate Democrats Investigate a  rom  ’s  New Allegation  ofSexual Misconduct,  f  Brett Kavanaugh  
College  Years, The  New  Yorker  (Sept.  23,  2018),  Available  at  https://www.newyorker.com/news/news-desk/senate-democrats-

investigate-a-new-allegation-of-sexual-misconduct-from-the-supreme-court-nominee-brett-kavanaughs-college-years-deborah-

ramirez.  
40 Sheryl  Gay Stolberg  and  Nicholas  Fandos,  Christine  Blasey  Ford  Reaches  Deal  to  Testify  at  Kavanaugh  Hearing,  New  York  
Times  (Sept.  23,  2018),  Available  at  https://www  nytimes.com/2018/09/23/us/politics/brett-kavanaugh-christine-blasey-ford-

testify.html?module=inline.  
41  Id.  
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allegations.  Through  her  attorney,  she  refused  each  of  the  Committee’s  seven  requests  for  such  

material.42  The  Committee  also  asked  her  to  either  speak  to  Committee  investigators  or  to  provide  

a  written  statement  directly  to  the  Committee,  to  which  she  also  refused.  Ultimately,  her  attorneys  

agreed  only  to  contact  the  FBI  to  demand  that  she  be  included  in  the  supplemental  background  

investigation.  The  FBI  reportedly  interviewed  Ramirez  on  ,  18.43  Sunday,  September  30 20  

Despite  the  refusal  of  Ramirez’s  legal  team  to  assist  the  Committee  in  its  investigation,  

Committee  investigators  attempted  to  investigate  her  claims  to  the  greatest  extent  possible,  and  

interviewed  seven  witnesses  regarding  the  allegation.  They included Justice  Kavanaugh’s  former  

roommate  at  Yale,  James  Roche,  several  of  his  college  classmates,  and  classmates  and  friends  

associated  with Ramirez.  Committee  investigators  also  reviewed documents  submitted by  several  

former  Yale  classmates.  The  Committee  also  reviewed  public  statements  from  three  other  Yale  

classmates  but  found  them  immaterial  because  the  speakers  had  no  knowledge  of  the  event.  

Finally,  Committee  investigators  interviewed  Justice  Kavanaugh  in  a  transcribed  phone  call  on  

September  25.  He  unequivocally  denied  that  the  alleged  incident  ever  took  place.  

Committee  Interviews  Related  to  the  Ramirez  Allegations  

The  Committee  communicated  with  the  following  individuals  in  connection  to  Ramirez’s  

allegation:  

 Justice Kavanaugh (Sept. 25):  When  asked  by  a  Committee  investigator  about  the  alleged  

incident  described  by Ramirez,  Justice  Kavanaugh  stated, “That  did  not  happen.”  

  (Oct.  1):  graduated  from  Yale  in  1988,  a  year  after  Justice  Kavanaugh  

and Deborah Ramirez.  said  a different  classmate  named  was  a member  

of  the  same  fraternity  (DKE)  as  Justice  Kavanaugh  and  allegedly  had  a  reputation  for  

exposing  himself  publicly.  Indeed,  provided  a  yearbook  photo  that  shows  

exposing himself.  said  that  he  had personally  witnessed  expose  himself  at  a  

party.  said  that  was  in  the  same  residential  college  as  Ramirez  (Pierson)  and  

he  feels  that  if  a student  other  than  engaged in  similar  lewd behavior,  it  would have  

been  widely known  and  discussed  around  campus.  

 (Oct.  2):  graduated  from  Yale  with  Justice  Kavanaugh  and  Ramirez.  

,  said  that  she  would  prefer  that  someone  other  than  

Justice  Kavanaugh  was  nominated  to  the  Supreme  Court.  She  said  that  she  knew  Justice  

Kavanaugh  while  he  was  in  law  school  at  Yale,  and  she  cannot  recall  a  single  time  where  

he  would  drink  to  excess.  She  said  she  has  been  friends  with  Justice  Kavanaugh  for  the  

past  30 years.  

42  The  Committee  made  one  request  on  September  23,  three  requests  on  September  24  (at  1:46  PM,  3:11PM,  and  7:11PM),  and  
three  requests  on  :0  5PM).  September  25  (at  10 5  AM,  7:45PM,  and  8:0  
43  Ariane  de  Vogue,  FBI  spoke  with  Deborah  Ramirez,  second  Kavanaugh  accuser,  CNN  (September  30,  2018),  Available  at  
https://www.cnn.com/2018/0  /politics/deborah-ramirez-fbi-kavanaugh/index.html.9/30  
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 Dan Murphy (Oct. 4): The  White  House  released  a  statement  by Mr.  Murphy  on  October  

1,  where  the  former  Yale  roommate  of  Justice  Kavanaugh  said  that  the  behavior  alleged  by  

Ramirez  would be  completely  out  of  character  for  Justice  Kavanaugh.  When  contacted by  

the  Committee,  Mr.  Murphy  referred  investigators  to  his  previously  released  statement.  

 Jennifer  Klaus  (Oct.  4):  Klaus  was  a  friend  of  Debbie  Ramirez  at  Yale  and  also  lived  

with  her  after  college.  She  stated  to  Committee  investigators  that  while  in  college,  Justice  

Kavanaugh  partied  extensively  and  often  drank  to  excess.  She  believes  that  Ramirez  is  

trustworthy.  Klaus  stated  that  she  has  no  recollection  of  Ramirez  ever  mentioning  the  

sexual  assault  by  Justice  Kavanaugh  and  also  said  if  the  assault  took  place  it  would  have  

been  the  talk  of  the  school.  

 Kerry  Berchem  (Oct.  3):  Berchem  shared  a  series  of  text  messages  with  the  Committee  

which  she  exchanged  with  fellow  Yale  graduate  and  friend  of  Ramirez,  Karen  Yarasavage.  

The  text  18.  Berchem  said  that  she  does  exchange  occurred from  July to  September  20  not  

know  Justice  Kavanaugh.  Despite  her  Oct.  3  call  with  Committee  investigators,  Berchem  

continued  to  send  emails  to  the  Committee  falsely  claiming  that  no  one  has  bothered  to  call  

her.  

 Karen Yarasavage (Oct. 4, Oct. 5): Committee  investigators  asked  her  questions  via  her  

attorney.  Yarasavage  stated  that  she  had heard  that  Ramirez  reached  out  to  her  classmates  

to  try  and  refresh her  recollection.  However,  Yarasavage  could  not  remember  whether  she  

heard  that  from  mutual  friends  or  from  news  reports  and  was  unsure  who  Ramirez  

contacted.  

 Dana James (Sept. 28): James  said  she  has  known  Ramirez  for  17  years  and  considers  her  

a  close  and  trustworthy  friend.  She  said  that  Ramirez  told  her  and  other  friends  that  she  

wants  the  FBI  to  investigate  her  allegation  and  encouraged  them  to  contact  Senator  Cory  

Gardner  to  request  an  investigation.  

Evidence  Reviewed  Related  to  the  Ramirez  Allegations  

 New  Yorker  article (Sept. 23)44  

  New  York  Times  article (Sept. 25)45  

  Public  Statement  of  James  Roche  (dated  Sept.  24):  Roche,  Justice  Kavanaugh’s  

roommate  at  Yale  during  their  freshman  year,  characterized  Justice  Kavanaugh  as  a  

“notably  heavy  drinker, even  by  the  standards  of  the  time”  who  “became  aggressive  and  

belligerent  when  he  was  very  drunk.”  Roche  admitted  that  he  did  not  witness  the  incident  

44  Exhibit  26,  New  Yorker  article  (Sept.  23).  
45  Exhibit  27,  New  York  Times  article  (Sept.  25).  
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ofmisconduct alleged by Ramirez, but he asserted that he “cannot imagine her making this 

up.”46 

 Public Statement of Dan Murphy (dated Oct. 1): Murphy, one of Justice Kavanaugh’s 

roommates at Yale, said “I never saw Brett black out or not be able to remember the prior 

evening’s events, nor did I ever see Brett act aggressive, hostile, or in a sexually aggressive 

manner to women.”47 

 Letter from (dated Sept. 18): , a Yale classmate of Justice Kavanaugh 

and Ramirez, argued that allegations of Kavanaugh being a heavy drinker in college was 

within range of what was normal at the time. further stated that those Yale classmates 

who accused Justice Kavanaugh of drinking heavily were engaged in the same behavior. 

 Public Statement of Chris Dudley (dated October 1): Dudley, a friend of Justice 

Kavanaugh at Yale, stated in a release by the White House, “I never saw Brett blackout. 

Not one time. And in all the years I have known him, I have never seen him to be 

disrespectful or inappropriate with women.”48 

 Text messages between Kerry Berchem and Karen Yarasavage: A string of text 

messages were provided to the media and Congressional investigators by Kerry Berchem, 

suggesting that Kavanaugh and his team may have contacted classmates about Ramirez’s 

claims.49 

 Photograph of Delta Kappa Epsilon: A photograph of the DKE fraternity in the 1988 

Yale Banner yearbook shows (who was identified by a Yale graduate with 

whom the Committee spoke) with his pants down and his genitals exposed. was 

the classmate identified by as the individual known to drop his pants and expose 

himself at parties.50  

Conclusions 

Committee investigators found no verifiable evidence to support Ramirez’s allegations. 

The Swetnick Allegations 

On September 23, 20  was representing a woman with18, Michael Avenatti tweeted that he 

“credible information” regarding Justice Kavanaugh.51 Avenatti revealed his client’s name as Julie 

46 Exhibit 28, Public Statement of James Roche (Sept. 24). 
47 Exhibit 29, Public Statement of Dan Murphy (Oct. 1). 
48 Exhibit 30, Public Statement of Chris Dudley (October 1). 
49 Exhibit 31, Text messages between Kerry Berchem and Karen Yarasavage. 
50 Exhibit 32, Photograph of Delta Kappa Epsilon. 
51 Michael Avenatti (@MichaelAvenatti), Twitter (Sept. 23, 2018, 19:33), 

https://twitter.com/MichaelAvenatti/status/1044 06928416825344. 

17 

Document ID: 0.7.22222.238889-000002 

https://twitter.com/MichaelAvenatti/status/1044
https://Kavanaugh.51
https://parties.50
https://claims.49





              

         

            

               


              


           


             


             

          

          


               

             

            

                 


                    

             


            

                 

         

            

            


               


             


                


               


         

            


           

          

          

        

        

           

       

    


                


                 


        

  

Swetnick  on  September  26.52  He  simultaneously posted her  declaration,  in  which  she  alleged  that  

a  teenage  Justice  Kavanaugh  orchestrated  gang  rapes  of  inebriated  women.  53  

The  Committee  staff  contacted  Avenatti  ten  minutes  after  he  posted  his  September  23  

tweet.  Avenatti  responded  with  a list  of questions  for  Justice  Kavanaugh  related  to  the  allegations  

by  Swetnick.  Although  Avenatti  alluded  to  having  evidence  to  support  his  client’s  claims, he  

refused  to  produce  anything  for  several  days,  notwithstanding  the  Committee’s  repeated  requests.  

Ultimately,  Avenatti  provided  the  Committee  with  only  a  sworn  declaration  from  Swetnick.  He  

posted  a  redacted  declaration  from  an  alleged  supporting  witness  on  his  Twitter  account  on  

October  2  and  3,  but  he  refused  to  identify  the  author.54  

Committee  investigators  attempted  to  schedule  an  interview  with  Swetnick,  but  Avenatti  

refused.  Swetnick,  however,  did participate  in  a televised interview  with Kate  Snow  of MSNBC.55  

In  that  interview,  Swetnick  made  several  statements  that  differed  from  her  declaration.  For  

example,  although  she  maintained  that  she  saw  Justice  Kavanaugh  drink  heavily  and  act  

aggressively  toward  women,  she  did  not  say  that  she  actually  saw  him  spike  the  punch  or  wait  in  

a line  to  take  part  in  gang  rapes  at the  parties,  as  she  asserted  to  the  Committee  via  her  declaration.  

Despite  the  fact  her  signed  statement  claimed  it  was  based  “on  personal  information, when  ”  

challenged  by  CNN  about  the  inconsistencies, Avenatti  later  conceded:  “One  of  her  friends  

informed  her  ofwhat  she  just  put  in  the  declaration  or  what  was  attested  to  in  the  declaration.”56  

Committee  investigators  interviewed  Justice  Kavanaugh  regarding  the  allegations  on  two  

occasions—first,  after  Avenatti  posted  his  September  23  tweet,  and  second,  after  Avenatti  revealed  

Swetnick’s  identity.  Justice  Kavanaugh  categorically  denied  the  allegations  during  both  calls,  and  

stated  that  he  does  not  even  know  Swetnick.  The  Committee  also  conducted  interviews  with  11  

individuals  who  knew  Justice  Kavanaugh  or  Julie  Swetnick  during  the  timeframe  of  the  alleged  

gang  rapes.  The  Committee  also  obtained  a  letter  from  64  men  and  women  who  knew  Justice  

Kavanaugh  well  in  high  school.  None  of  the  signers  knew  Swetnick,  and  none  witnessed  any  

behavior  that  even  approached  the  conduct  described  in  Swetnick’s  declaration.  

As  Mr.  Avenatti  refused  to  provide  additional  information  or  witnesses,  or  make  Ms.  

Swetnick  available  for  an  interview,  Committee  investigators  attempted  to  investigate  her  claims.  

Committee  investigators  searched  for  information  about  Swetnick  to  assess  her  credibility.  

Committee  investigators  examined  public  sources  for  information  on  Swetnick’s  background  and  

52  Michael  Avenatti  (@MichaelAvenatti),  Twitter  (Sept.  26,  20  :44),  18,  10  
https://twitter.com/MichaelAvenatti/status/1044960  88470940  9378.  
53  Michael  Avenatti  (@MichaelAvenatti),  Twitter  (Sept.  26,  20  :42),  18,  10  

https://twitter.com/MichaelAvenatti/status/1044960  843136.428730  
54  Michael  Avenatti  (@MichaelAvenatti),  Twitter  (Sept.  2,  2018,  1:46  pm),  Available  at  
https://twitter.com/MichaelAvenatti/status/1047226356831059970;  Michael  Avenatti  (@MichaelAvenatti),  Twitter  (Oct.  3,  2018,  
4:26  am),  Available  at  https://twitter.com/MichaelAvenatti/status/1047447758993547265.  
55  Julie  Swetnick  Speaks  out  about  Alleged  Behavior  by  Justice  Kavanaugh,  MSNBC  (Oct.  2,  2018),  Available  at  

https://www.msnbc.com/msnbc/watch/julie-swetnick-speaks-about-alleged-behavior-by-Justice-kavanaugh-

1334265923929?v=raila&.  
56  Daniel  Chairin,  “Michael  Avenatti:  One  ofJulie  Swetnick’s  friends  told  her  Kavanaugh  was  spiking  punch,”  Washington  

Examiner  (October  1,  2018)  Available  at:  https://www.washingtonexaminer.com/news/michael-avenatti-one-of-julie-swetnicks-
friends-told-her-kavanaugh-was-spiking-the-punch.  
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readily detennined that she has a lengthy history of litigation, including as a plaintiff in a sexual­
harassment suit in which she was represented by Debra Katz ' s finn, the same Debra Katz who 
represented Dr. Ford. 57 Committee investigators learned that Swetnick was sued for defamation 
for making appru·ent false statements and retaliato1y allegations against an Oregon company. The 
company also alleged she engaged in unwelcome sexual innuendo and inappropriate conduct at 
work. Committee investigators also received statements from two ex-boyfriends- Richard 
Vinneccy and Dennis Ketterer. Investigators also received additional infonnation from another 
individual, , who had frequent contact with Swetnick at local bru·s in the D.C. ru·ea. 
These men sepru·ately and independently described Swetnick as not credible and stated that she 
had never mentioned the name "Brett Kavanaugh" or any of the alleged sexual misconduct 
described in her affidavit. Another man, ■■■■■I, said Swetnick never mentioned to him 
being raped or the name Brett Kavanaugh. Some witnesses described her as "oppo1tunistic" and 
Committee investigators detennined that Swetnick was in significant debt Her ex-boyfriend also 
sought a restraining order against her after she tlueatened to kill him and his unborn child. 

Committee Interviews Related to Swetnick's Allegations 

The Committee spoke to the following individuals in connection to Swetnick 's allegation: 

• Justice Kavanaugh (Sept. 25 & 26) : Dming his transcribed interviews, Justice 
Kavanaugh told Cormnittee investigators that "it' s an outrageous accusation." He further 
stated that he did not know Julie Swetnick, that the allegations made by her were a lie and 
that the whole scheme was "ridiculous." 

• ■■■■I (Sept. 26): ■■I contacted the Committee to report that his friend -
is friends with , a longtime associate and possible boyfriend to 

Julie Swetnick. helped the Committee facilitate contact with both and 

• claims that he has been friends with Swetnick for 1 0 
years and that . He said that she has never 
mentioned Justice Kavanaugh or being gang raped. 

• (Sept. 26, Oct. 1, Oct. 2) , a friend of , called Swetnick 
"a gold digger who hangs out with older guys." He stated that he believes Swetnick is not 
tmstwmthy. 

• Dennis Ketterer (Oct. 2): Ketterer stated that he and Swetnick met at a bar in 1993 and 
maintained a physical relationship. He said that Swetnick never mentioned being the victim 
of sexual assault or rape ru1d that she never mentioned Brett Kavanaugh "in any capacity." 
According to Ketterer, Swetnick' s father warned him that Swetnick had psychological 

57 Ariane de Vogue and Eli Watkins, New Kavanaugh Accuser Has Tie to Firm of Ch,istine Blasey Ford's Attorney, CNN (Sept. 
26, 2018), Available at https://v,, >;w.cnn.com/2018/09/26/politics/julie-swetnick-debra-katz-settlement/i.ndex html. 
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problems. Ketterer also stated that Swetnick told him that she enjoyed having group sex 
with more than one man at a time and that her fust experience was in high school. 

• Richard Vinneccy (Oct. 4): Vinneccy stated that he was involved in a romantic 
relationship with Swetnick for seven yeat·s. While they were dating, she never mentioned 
being raped or attending any parties where she witnessed sordid sexual activities. Vinneccy 
characterized Swetnick as financially unstable and said she "always wanted to be the center 
of attention and exaggerated everything in her life." Vinneccy assetted that Swetnick 
stalked him for two months after their breakup and that she threatened to kill him and his 
unborn child, accuse him of rape, or have him deported. He infonned the Committee that 
although he sought a restraining order against Swetnick, he ultimately decided not to 
pursue it when he lea.med he would have to confront Swetnick in comi. 

• ■■■■■I (Oct. 2): said that his family were with the 
Swetnick family while growing up in suburban Ma1y land. He said that after her allegation 
surfaced, described Swetnick as being "the least credible person you can 
ever imagine." He said that Swetnick's mother spoke frequently about 
problems Swetnick was causing for her family. ■■■ said that 
- know Swetnick better than he does. 

• (Oct. 2): said that Swetnick was "always a problem" for her 
parents and that Swetnick's mother complained how she was "bleeding them dry 
financially." said that Swetnick's mother used the te1m "elder abuse" to explain 
how their daughter treated them and that she commented that "Julie's going to be the death 
of me." 

• (Oct. 2): said that Swetnick's mother talked about Swetnick having 
substance abuse and financial problems. ~ aid that she and Swetnick kept in casual 
contact with each other until approximately- and that Swetnick once bragged to her 
about dating f 01mer TV weathe1man Dennis Ketterer. 

• (Oct. 1): confumed that Swetnick is a 

f01mer employee at■■■■■■■■■■■■■■■· - described Swetnick as 
"beyond crazy'' and a "serial manipulator·" who rep01iedly received a six-figure settlement 
from the company over an issue with another coworker. They said they heard multiple 
rep01is from co-workers who witnessed Swetnick at bars after work where she would get 
drnnk and mb up against men at the bar. 

• (Oct. 2): - said he met Swetnick one time at during a 
business meeting with a man for whom she used to work. - provided the Committee 
with names of additional people who knew Swetnick and who have had more recent contact 
with her. In addition, - said he spoke with the owner of a local restaurant that Justice 
Kavanaugh has attended on multiple occasions. He said that the owner told him that he 
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has  never  witnessed  Justice  Kavanaugh  drink  to  excess,  nor  has  he  ever  seen  him  behave  

inappropriately  toward  female  patrons.  

Evidence  Reviewed  Related to  Swetnick’s  Allegations  

• Declaration of Julie Swetnick (dated Sept. 25):  Swetnick  alleged  that  she  attended  house  

parties  with  Justice  Kavanaugh  and  Mark  Judge  during  1981  to  1983.  She  stated  that  

the  two  men  spiked  the  punch  at  high  school  parties  with  alcohol  or  drugs  in  order  to  

take  advantage  of  women.  She  also  asserted  that  Judge  and  Justice  Kavanaugh  lined  up  to  

take  part  in  the  gang  rape  of  inebriated  women.  58  

• Declaration  of  Mark Judge  (dated  Sept.  28):  Judge  categorically  denied  Swetnick’s  

allegations  and  stated  that  he  does  not  know  her.  He  said  that  he  did  not  spike  punch  to  get  

anyone  drunk,  nor  did  he  witness  Justice  Kavanaugh  engaging  in  that  conduct.  He  also  

said  that  he  never  engaged  in  the  gang  rape  of  any  woman.  59  

• Declaration  of  Anonymous  Witness  (dated  Oct.  2):  Michael  Avenatti  sent  the  

Committee  a  redacted  declaration  from  an  unidentified  witness  who  claimed  to  know  Mark  

Judge  and  Justice  Kavanaugh.  The  witness  asserted  that  he  or  she  attended  house  parties  

with  Judge  and  Justice  Kavanaugh  and  observed  Justice  Kavanaugh  spike  punch,  drink  

excessively,  and  become  sexually  aggressive  with  women.  60  

• Letter from Michael Fegan (dated Oct. 1):  Fegan  was  Justice  Kavanaugh’s  classmate  at  

Georgetown  Prep.  He  stated  that  he  and  Justice  Kavanaugh  did  not  know  any  girls  from  

Swetnick’s  high  school, and  that  the  parties  they  attended  never  had  punch  drinks, hard  

liquor,  or  drugs.  He  said  that  he  would have  reported  any  sexual  misconduct  to  police.61  

• Letter  from  High  School  Friends  of  Justice  Kavanaugh  (dated  Sept.  26):  Sixty-four  

men  and  women  who  knew  Justice  Kavanaugh  in  high  school  wrote  to  the  Committee  to  

say  that  none  of  them  ever  recalled  meeting  Swetnick.  They  asserted  that  they  never  

witnessed  Justice  Kavanaugh  engage  in  any  of  the  conduct  alleged  by  Swetnick,  and  they  

described  him  as  “a  man  ofhonor, integrity, and  compassion.”62  

• Text messages between Dennis Ketterer and  

27):  A  Facebook  Messenger  conversation  provided  to  Committee  investigators  by  

Ketterer  showed  a  conversation  he  had  with  a  friend  where  he  was  notified  of  the  existence  

of  Twitter  messages  that  mentioned  an  individual  who  knew  Julie  Swetnick  and  had  a  

negative  opinion  of  her.  One  of  those  messages  was  from  an  individual  Committee  

58  Exhibit  33,  Declaration  of Julie  Swetnick  (dated  Sept.  25).  
59  Exhibit  34,  Declaration  of Mark  Judge  (dated  Sept.  28).  
60 Exhibit  35,  Declaration  of Anonymous  Witness  (dated  Oct.  2).  
61  Exhibit  36,  Letter  from  Michael  Fegan  (dated  Oct.  1).  
62  Exhibit  37,  Letter  from  High  School Friends  of  Justice  Kavanaugh  (dated  Sept.  26).  

(dated Sept.  
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investigators  later  interviewed,  and  that  message  mentioned  that  Swetnick  was  known  to  

have  suffered  from  mental  problems.63  

 MSNBC  Interview  (Oct.  2):  Swetnick  took  part  in  a  televised  interview  on  MSNBC.  

During  the  interview,  she  walked  back  several  of  the  claims  in  her  declaration.  Instead  of  

saying  she  saw  Justice  Kavanaugh  spike  the  punch, she  said  she  saw  him  “near”  the  punch  

bowl  at  the  house  parties.  She  also  refused  to  go  so  far  as  to  accuse  of  him  taking  part  in  

gang  rape.  She  instead  said  that  she  saw  him  huddle  with  other  boys  outside  closed  rooms,  

but  she  admitted  that  she  did  not  know  what  occurred  inside.64  

 NBC  News  article  (Oct.  25):  Mr.  Avenatti  submitted  an  anonymous  declaration  on  
October  2,  2018,  purporting  to  corroborate  allegations  raised  by  Julie  Swetnick.  However,  

according  to  this  news  report,  the  declarant  denied  making  the  key  allegations,  saying  that  

Avenatti  “twisted  [her]  words.”65  The  article  thus  suggests  that  Mr.  Avenatti  likely  

committed  a  fraud  with  a  second  sworn  declaration.  

 Declaration  of Dennis  Ketterer  (dated Oct.  2)  Ketterer  stated  that  he  and  Swetnick  met  

at  a  bar  in  1993  and  maintained  a  physical  relationship.  He  said  that  Swetnick  never  

mentioned  being  the  victim  of  sexual  assault  or  rape  and  that  she  never  mentioned  Brett  

Kavanaugh  “in  any  capacity.”  According  to  Ketterer, Swetnick’s  father  warned  him  that  

Swetnick  had  “psychological  and  other  problems.” Ketterer  also  noted  that  Swetnick  said  

she  enjoyed  having  group  sex  with  more  than  one  man  at  a  time  and  that  her  first  experience  

was  in  high  school.66  

 Declaration of Richard Vinneccy (dated Oct. 4) Vinneccy  stated  that  he  was  involved  in  

a  romantic  relationship  with  Swetnick  for  seven  years.  While  they  were  dating,  she  never  

mentioned  being  raped  or  attending  any  parties  where  she  witnessed  sordid  sexual  

activities.  Vinneccy  characterized  Swetnick  as  financially  unstable  and  said  she  “always  

wanted  to  be  the  center  of  attention  and  exaggerated  everything  in  her  life.”  Vinneccy  

asserted  that  Swetnick  stalked  him  for  almost  two  months  after  their  breakup  and  that  she  

threatened  to  kill  him  and  his  unborn  child,  accuse  him  of  rape,  or  have  him  deported.  He  

informed  the  Committee  that  although  he  sought  a  restraining  order  against  Swetnick,  he  

ultimately decided  not  to  pursue  it  when  he  learned  he  would  have  to  confront  Swetnick in  
67  court.  

Committee  Conclusions  

The  Committee  found  no  verifiable  evidence  to  support  Swetnick’s  allegations.  Indeed,  

the  evidence  appears  to  support  the  position  that  Julie  Swetnick  and  Mr.  Avenatti  criminally  

63  Exhibit  38,  Text  messages  between  Dennis  Ketterer  and  (Sept.  26).  
64  Exhibit  39,  MSNBC  Interview  (Oct.  2).  
65  Exhibit  40,  Kate  Snow  and  Anna  Schecter,  New  Questions  Raised  About  Avenatti  Claims  Regarding  Kavanaugh,  NBC  News  
(Oct.  25,  2018),  Available  at  https://www  nbcnews.com/politics/justice-department/new-questions-raised-about-avenatti-claims-

regarding-kavanaugh-n924596.  
66  Exhibit  41,  Declaration  of Dennis  Ketterer  (dated  Oct.  2).  
67  Exhibit  42,  Declaration  of Richard  Vinneccy  (dated  Oct.  4).  
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conspired to make materially false statements to the Committee and obstruct the Committee’s 

investigation. Accordingly, the Committee referred both to the Department of Justice and FBI for 

investigation and potential violations of 18 U.S.C. § 371, § 1 01, and § 1505 on October 25, 2018. 

In addition, on 18, the Committee made second criminal referral against MichaelOctober 26, 20  a 

Avenatti to the Justice Department and FBI for investigation of potential violations of 18 U.S.C. 

§§ 1 0  5 (obstruction of1 (knowingly providing materially false statements) and 150  a 

congressional investigation), based upon the NBC story that evidenced that Mr. Avenatti may have 

fabricated allegations by a second declarant.68 

Rhode Island Allegation 

18, Senator Whitehouse’s staff informed the Committee that 

constituent had called the office to say that two men named “Brett and Mark” sexually assaulted a 

woman on a boat in August of 1985 and that he believed “Brett” to be Justice Kavanaugh based 

on a yearbook photo of Kavanaugh that he saw on television. Although Senator Whitehouse 

On September 24, 20  a 

refused to provide the constituent’s contact information to the Judiciary Committee majority staff,  

he provided the man’s name— —to the Committee. Senator Whitehouse, in 

addition to contacting the Chairman and Ranking Member, referred his constituent to a reporter. 

Committee investigators questioned Justice Kavanaugh about the allegations during a 

transcribed phone call on September 25. He categorically denied the allegations. The Committee 

released the transcript of the call the next day. Shortly thereafter, posted on Twitter: “Do 

[sic] everyone who is going crazy about what I had said I have recanted because I have made a 

mistake and apologize for such mistake.”69 The Committee referred to the Justice 

Department and FBI for investigation of potential violations of 18 U.S.C. § 1 01 (knowingly 

providing materially false statements) and § 150  a on5 (obstruction of congressional investigation) 

September 29, 2018.70  

68 Senate Judiciary Committee Press Release (Oct. 26, 2018), Available at https://www.judiciary.senate.gov/download/2018-10-
26-ceg-to-doj-fbi -second-avenatti-referral redacted. 
69 (@ ), Twitter (Sept. 26, 2018, 19:51), Available at 

https://twitter.com status/10  986740450  81214464. 
70 18 U.S.C. § 1 01 states: (a)Except as otherwise provided in this section, whoever, in any matter within the jurisdiction of the 
executive, legislative, or judicial branch of the Government of the United States, knowingly and willfully (1) falsifies, conceals, 
or covers up by any trick, scheme, or device a material fact; (2) makes any materially false, fictitious, or fraudulent statement or 
representation; or (3) makes or uses any false writing or document knowing the same to contain any materially false, fictitious, or 

fraudulent statement or entry; shall be fined under this title, imprisoned not more than 5 years or, if the offense involves 
international or domestic terrorism (as defined in section 2331), imprisoned not more than 8 years, or both. If the matter relates to 
an offense under chapter 109A, 109B, 110, or 117, or section 1591, then the term of imprisonment imposed under this section 

shall be not more than 8 years. (b) Subsection (a) does not apply to a party to a judicial proceeding, or that party’s counsel,  

for statements, representations, writings or documents submitted by such party or counsel to a Justice or magistrate in that 

proceeding. (c) With respect to any matter within the jurisdiction of the legislative branch, subsection (a) shall apply only to (1) 
administrative matters, including a claim for payment, a matter related to the procurement of property or services, personnel or 
employment practices, or support services, or a document required by law, rule, or regulation to be submitted to the Congress or 

any office or officer within the legislative branch; or (2) any investigation or review, conducted pursuant to the authority of any 

committee, subcommittee, commission or office of the Congress, consistent with applicable rules of the House or Senate. 18 
U.S.C. § 150  to avoid, evade, prevent, obstruct compliance, in whole or in part, with any civil5 states: Whoever, with intent or 
investigative demand duly and properly made under the Antitrust Civil Process Act, willfully withholds, misrepresents, removes 

from any place, conceals, covers up, destroys, mutilates, alters, or by other means falsifies any documentary material, answers to 
written interrogatories, or oral testimony, which is the subject of such demand; or attempts to do so or solicits another to do so; or 
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Committee Interviews Related to the Rhode Island Allegations 

The Committee spoke to the following individuals in connection to allegation: 

• Justice Kavanaugh (Sept. 25): Committee investigators conducted a phone call with 
Justice Kavanaugh to ask about the allegation. Justice Kavanaugh denied that he had ever 
been on a boat with Mark Judge in Newpmt. He denied sexually assaulting a woman in 
Rhode Island. He said he does not know . He characterized the allegation as 
ridiculous. 

Evidence Reviewed Related to the Rhode Island Allegations 

• •••• Allegation ( dated Sept. 24): According to an e-mail from Senator 
Whitehouse' s staff, a Rhode Island constituent named called Whitehouse' s 
office on September 24 to report that in August of 1985, two men named "Brett and Mark" 
allegedly sexually assaulted a close acquaintance of his on a boat in the harbor at Newp01i, 
Rhode Island. Subsequently, ••■ and another individual allegedly physically 
confronted the two men and left them with significant injmi.es. When saw 
Kavanaugh's yearbook photo on television, he believed that the "Brett" he had confronted 
in 1985 was Justice Kavanaugh. 71 

• Twitter Feed Prior to the Accusation: Twitter feed included several 
statements critical of President Tnunp. The statements called for the military to intervene 
to "protect us from the domestic terrorist in the Oval Office."72 

• Recanting Tweet (dated Sept. 26): hveeted "Do [sic] eve1yone who is 
going crazy about what I had said I have recanted because I have made a mistake and 
apologize for such mistake."73 

Committee Conclusion 

The Committee found no verifiable evidence to suppo1t the allegations. fudeed, the 
evidence supports the position that provided false infonnation. Accordingly, on 
September 29, 2018, the Committee refened to the Depaitment of Justice and FBI for 
investigation of potential violations of 18 U.S.C. § 1001 (knowingly providing materially false 
statements) and§ 1505 (obstrnction of a congressional investigation). 

Whoever com1ptly, or by tlrreats or force, or by any threatening letter or communication influences, obstructs, or impedes or 
endeavors to influence, obstruct, or impede the due and proper aohuinistration of the law under which any pending proceeding is 
being had before any department or agency of tl1e United States, •or the due and proper exercise of the power of inquiry under 
which any inquity or investigation is beit1g had by either House, or any collllllittee of either House or any joint committee of the 
Congress- Shall be fined under this title, itnprisoned not more tlian 5 years or, if tl1e offense itivolves it1ternational or domestic 
tetTorism (as defined in section 2331), ituprisoned not more than 8 years, or both. 
71 Exhibit 43, Allegation. 
72 Exhibit 44,::: Twitter Feed Prior to the Accusation. 
73 Exhibit 45, Recanting Tweet (Sept. 26). 
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The  Colorado  Allegations  

On  September  24,  2018,  Senator  Gardner’s  office  provided  the  Committee  an  anonymous  

letter  that  the  Senator  received  at  his  Denver  office.  According  to  the  letter,  in  1998  at  a  bar  in  

Washington  D.C.,  Justice  Kavanaugh  pushed  a  woman  he  was  dating  against  a  wall  “very  

aggressively  and  sexually.”  The  letter  stated  that  the  event  occurred  “[w]hen  [Justice  Kavanaugh]  

was  the  author  of  the  Starr  Report.” It  contained  few  additional  details.  

In  response  to  this  allegation,  the  Committee  asked  Justice  Kavanaugh  about  the  claims  in  

a  telephonic  interview  on  September  25.  He  denied  the  events  ever  transpired.  The  Committee  

received  a  tip  that  U.S.  District  Court  Judge  Dabney  Friedrich  had  dated  Justice  Kavanaugh  in  

1998,  the  year  Justice  Kavanaugh  wrote  portions  of  the  Starr  Report.  The  Committee  contacted  

her  for  any  information  about  the  incident.  After  hearing  the  allegations,  Justice  Friedrich  provided  

the  Committee  with  a  signed  statement  in  which  she  characterized  the  claims  as  “offensive  and 

absurd.”  She  said  that  Justice  Kavanaugh  never  shoved  her  against  a  wall  and  that  she  never  

observed  or  heard  of  him  “acting  in  a  physically  inappropriate  or  aggressive  manner  toward  

anyone.”  Finally,  she  asserted  that  Justice  Kavanaugh  treated  her  “with  the  utmost  respect.”  

Committee  Interviews  Related  to  the  Colorado  Allegations  

The  Committee  spoke  to  the  following  individuals  in  connection  to  the  anonymous  Colorado  

allegation:  

 Justice Kavanaugh (Sept. 25):  Justice  Kavanaugh  denied  shoving  a  woman  against  a wall  

in  a  sexual  or  aggressive  manner  while  leaving  a  bar.  He  denied  behaving  violently  toward  

any  woman  when  working  on  the  Starr  investigation.  He  said he  did  not  recall  socializing  

with  any  woman  from  Boulder,  Colorado.  

Evidence  Reviewed  Related  to  the  Colorado  allegations  

 Anonymous Letter (dated Sept. 22):  The  author  of  the  letter  said  that  her  daughter  

occasionally  socialized  with  Justice  Kavanaugh  and  on  one  occasion  witnessed  him  

shove  her  friend  up  against  the  wall  in  a  sexual  manner.  74  

 Statement  from  Judge  Dabney  Friedrich  (dated  Sept.  26):  Judge  Friedrich  

acknowledged  that  she  dated  Justice  Kavanaugh  in  1998,  the  year  he  authored  parts  of  the  

Starr  Report.  She  said  he  never  shoved  her  against  a  wall  and  that  the  allegations  are  

“offensive  and  absurd.” She  characterized  him  as  respectful,  noted  that  the  two  remain  

friends,  and  that  she  never  saw  him  act  inappropriately  toward  anyone.  75  

Committee  Conclusions  

The  Committee  found  no  evidence  to  support  the  allegations  in  the  anonymous  Colorado  

letter.  The  alleged  victim  of  the  incident—the  woman  Justice  Kavanaugh  was  dating  when  he  

74  Exhibit  46,  Anonymous  Letter  (Sept.  22).  
75  Exhibit  47,  Statement  from  Judge  Dabney Friedrich  (Sept.  26).  
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authored  parts  of  the  Starr  Report—denied  the  event  ever  took  place.  Justice  Kavanaugh  similarly  

denied  engaging  in  the  alleged  conduct.  The  letter  is  anonymous,  and  the  Committee  has  no  way  

to  identify  the  sender  for  further  investigation.  The  Committee  found  no  verifiable  evidence  to  

support  the  allegations.  

The  California  Allegation  

18,  Senator  Harris’s  

Committee  signed  by  Jane  Doe.  Senator  Harris’s  San  Diego  office  received  the  letter;  however  

the  envelope  listed  no  return  address.  According  to  the  letter,  Justice  Kavanaugh,  with  the  help  of  

a  friend,  sexually  assaulted  Doe  while  driving  her  home  from  a  party.  Doe  claimed  that  Justice  

Kavanaugh  slapped  her,  forced  her  to  perform  oral  sex,  and  groped  her.  Doe  also  claimed  that  

both  men  raped  her “several  times  each”  and  that  Justice  Kavanaugh  warned  her  that  no  one  would  

believe  her  if  she  reported  the  incident.  The  author  did  not  provide  the  year  or  any  location  (city,  

state,  or  country)  in  which  this  incident  allegedly  took  place.  Because  the  author’s  identity  was  

unknown,  the  Committee  was  only  able  to  interview  Justice  Kavanaugh  regarding  the  allegations.  

He  denied  ever  engaging  in  the  misconduct  described.  

On  September  25,  20  staff  referred  a  handwritten  letter  to  the  

After  the  Committee  released  the  transcript  of  the  interview  with  Justice  Kavanaugh,  a  

woman  named Judy Munro-Leighton  sent  an  email  to  the  Senate  Judiciary Committee  claiming to  

be  Jane  Doe.  She  included  a  version  ofthe  letter’s  text  and  said  she  felt  compelled  to  contact  the  

Committee  because  she  “refuse[d]  to  allow  Donald  J.  Trump  to  use  me  or  my  story  as  an  ugly  

chant  at  one  of  his  Republican  rallies.”  The  Committee  quickly  concluded  that  Munro-Leighton  

was  unlikely  to  be  the  author.  The  text  of  the  letter  in  Munro-Leighton’s  email  to  the  Committee  

differed  from  the  original  handwritten  letter  in  several  respects,  including  punctuation  and  the  

omission  of  a  duplicate  instance  ofthe  word  “and.” Committee  investigators  determined  that  the  

text  from  Munro-Leighton’s  email  was,  however,  identical in  all  respects  to  the  previously  publicly  

released  transcript  from  the  telephonic  interview,  suggesting  she  copied  it  from  the  press.  

Investigators  also  examined  Munro-Leighton’s  background  and  determined  she  was  a  liberal  

activist  who  resided  in  Kentucky,  far  from  the  location  of  the  letter’s  San  Diego  postmark.  

Committee  investigators  tried  to  contact  her  on  multiple  occasions.  On  November  1,  2018,  Munro-

Leighton  called  back  and  admitted  that  she  was  not  “Jane  Doe”  and  that  her  email  to  the  committee  

“was  just  a  ploy”  and  that  she  used  it  as  a  way  to  “get  attention.”  Investigators  asked  her  if  she  

had  ever  met  Justice  Kavanaugh, to  which  she  replied, “Oh  Lord, no.”  

Committee  Interviews  Related  to  the  California  Allegation  

The  Committee  spoke  to  the  following  individuals  in  connection  to  Jane  Doe’s  allegation:  

  Justice  Kavanaugh  (Sept.  26):  Justice  Kavanaugh  denied  engaging  in  any  of  the  conduct  

alleged  in  the  letter.  Justice  Kavanaugh  referred  to  the  accusation  as  “ridiculous.”  He  said,  

“The  whole  thing  is  just  a  crock,  farce,  wrong, didn’t  happen, not  anything  close.”  

  Judy  Munro-Leighton  (Nov.  1):  Committee  investigators  spoke  with  her  and  she  

admitted  that  she  was  not  “Jane  Doe,”  that  her  email  to  the  committee  “was  just  a  ploy,”  

that  was  used  as  a  way  to  “get  attention.”  When  asked  whether  she  had  ever  met  Justice  
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Kavanaugh, she  stated, “Oh  Lord, no.”  She  also  admitted  that,  contrary  to  her  email,  she  

did  not  send  the  original  letter  to  Sen.  Harris.  

Evidence  Reviewed  Related  to  the  California  Allegation  

  Anonymous  “Jane  Doe”  Letter  (Sept.  19):  An  anonymous  letter  sent  by  “Jane  Doe”  to  

Senator  Kamala  Harris  and  then  forwarded  to  the  Committee  claimed  that  Justice  

Kavanaugh  and  a  friend  raped  her  multiple  times.76  

 Email  from  Judy  Munro-Leighton  (dated  Oct.  3):  Munro-Leighton  sent  an  email  to  

several  Senate  offices  claiming  to  be  Jane  Doe.  Her  email  included  an  identical  copy  of  

the  letter  printed  in  the  publicly  released  transcript  of  the  Committee  investigators’  

conversation  with  Justice  Kavanaugh.  Both  her  version  and  the  transcript  differed  from  

the  original  letter  in  several  respects,  including  punctuation  and  the  omission  of  one  

duplicate  word.  A  detailed  comparison  is  included  in  the  appendix.77  

Committee  Conclusions  

The  Committee  found  no  credible  evidence  to  support  the  allegations  in  the  Jane  Doe  letter.  

Justice  Kavanaugh  denied  engaging  in  the  alleged  conduct.  The  letter  is  anonymous,  and  the  

Committee  has  no  way  to  identify  the  sender  for  further  investigation.  Although  Judy  Munro-

Leighton  emailed  several  Senate  offices  to  claim  responsibility  for  the  letter,  she  later  admitted  

that  she  was  not  the  author  of  it  and  merely  used  it  as  a  “ploy”  to  “get  attention”  and  had  never  

met  Justice  Kavanaugh.  

Ongoing  Committee  Efforts  

Although  the  Senate  confirmed  Justice  Kavanaugh  on  October  6,  Committee  investigators  

continue  to  pursue  several  issues  related  to  the  allegations  against  Justice  Kavanaugh.  

Several  media  outlets  have  reported  that  the  FBI’s  supplemental  report  indicated  that  

Leland  Keyser,  a  friend  of  Dr.  Ford,  felt  pressure  from  Dr.  Ford’s  allies  to  revisit  her  initial  

statement  to  the  Committee  that  she  did  not  know  Justice  Kavanaugh  or  have  any  knowledge  of  

the  alleged  incident.78  According  to  the  news  articles,  Keyser  reported  that  former  FBI  employee  

Monica  McLean,  whom  Dr.  Ford  allegedly  coached  in  a  polygraph  exam  years  earlier,  and  others  

contacted  her  to  suggest  she  “clarify”  her  account.  Committee  investigators  continue  to  pursue  

this  lead  to  determine  whether  McLean  or  others  tampered  with  a  critical  witness.  

Finally,  Committee  investigators  will  refer  for  investigation  by the  Justice  Department  and  

FBI  any  potential  violations  of  federal  law,  when  warranted.  These  referrals  will  identify  

individuals  who  appear  to  have  made  materially  false  statements  to  the  Committee  or  otherwise  

76  Exhibit  48,  Anonymous  “Jane  Doe”  Letter  (Sept.  19).  
77  Exhibit  49,  Email  from  Judy Munro-Leighton  (Oct.  3).  
78  See,  e.g.,  Natalie  Andrews,  Rebecca  Ballhaus,  and  Sadie  Gurman,  Friend  of  Dr.  Ford  Felt  Pressure  to  Revisit  Statement,  Wall  

Street  Journal  (Oct.  5,  2018),  Available  at  https://www.wsj.com/articles/friend-of-dr-ford-felt-pressure-to-revisit-statement-

1538715152.  
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obstructed the Committee’s investigation in connection with allegations against Justice 

Kavanaugh. 

As noted in this memorandum, Committee investigators referred 

investigation on 18.79September 29, 20  

The Committee also referred Michael Avenatti and his client Julie Swetnick to the Justice 

Department and FBI for investigation of potential violations of 18 U.S.C. §§ 371 (conspiracy), 

1 0  5 (obstruction of congressional1 (knowingly providing materially false statements), and 150  a 

investigation) on October 25, 2018.80  In an October 1 interview with MSNBC News,81 Ms. 

Swetnick retracted several egregious allegations from the declaration she submitted to the Senate 

on September 26. Additionally, on October 26, 2018, the Committee made a second criminal 

referral against Michael Avenatti to the Department of Justice and FBI for investigation of 

potential violations of 18 U.S.C. §§ 1 01 (knowingly providing materially false statements) 

and 1505 (obstruction of a congressional investigation), based upon a NBC story that evidenced 

that Mr. Avenatti may have fabricated allegations by a 18,second declarant.82 On November 2, 20  

the Committee referred Judy Munro-Leighton to the Justice Department for investigation of 

potential violations of 18 U.S.C. §§ 1 01 (knowingly providing materially false statements) 

and 1505 (obstruction of a congressional investigation).83 

As noted in the Committee’s referral of Mr. , Mr. Avenatti, Ms. Swetnick, and Ms. 

Munro-Leighton, making any knowing and materially false statement to Committee investigators 

is a crime.84 Such conduct wastes Committee time and resources, has the potential to significantly 

interfere with congressional investigations, and greatly hinders the Committee’s ability to assist 

the Senate in performing its constitutional responsibilities. The Committee is ready and willing to 

speak with any individual who comes forward with critical information in good faith. However, 

the Committee will not tolerate efforts to obstruct its work. 

for 

79 Exhibit 50, Referral (Sept. 29). 
80 Exhibit 51, Swetnick and Avenatti Referral (Oct. 25). 
81 Julie Swetnick Speaks out about Alleged Behavior by Judge Kavanaugh, MSNBC (Oct. 2, 2018), 
https://www.msnbc.com/msnbc/watch/julie-swetnick-speaks-about-alleged-behavior-by-judge-kavanaugh-
1334265923929?v=raila&. 
82 Exhibit 52, Second Avenatti Referral (Oct. 26). 
83 Exhibit 53, Munro-Leighton Referral (Nov. 2). 
84 18 U.S.C. § 1 01 and § 1505. 
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(FQNKTWSNF UWTKJXXTW \WNYJW TK HTSKNIJSYNFQ 'WJYY  
0F[FSFZLM QJYYJW XUJFPX TZY FGTZY MJW  
FQQJLFYNTS TK XJ]ZFQ FXXFZQY  
%URZQ  (PPD    7KH  :DVKLQJWRQ  3RVW  2QOLQH    :DVKLQJWRQ  '&  :3  &RPSDQ\  //&  G D  7KHE  

:DVKLQJWRQ  3RVW  6HS        

ProQuest  document  link  

)8//  7(;7  

(DUOLHU WKLV  VXPPHU  &KULVWLQH  %ODVH\ )RUG  ZURWH  D  FRQILGHQWLDO  OHWWHU WR  D  VHQLRU  'HPRFUDWLF  ODZPDNHU DOOHJLQJ  WKDW  

6XSUHPH  &RXUW  QRPLQHH  %UHWW  0  .DYDQDXJK  VH[XDOO\ DVVDXOWHG  KHU PRUH  WKDQ  WKUHH  GHFDGHV  DJR  ZKHQ  WKH\ ZHUH  

KLJK  VFKRRO  VWXGHQWV  LQ  VXEXUEDQ  0DU\ODQG  6LQFH  :HGQHVGD\  VKH  KDV  ZDWFKHG  DV  WKDW  EDUHERQHV  YHUVLRQ  RI KHU  

VWRU\  EHFDPH  SXEOLF  ZLWKRXW  KHU QDPH  RU KHU FRQVHQW  GUDZLQJ  D  EODQNHW  GHQLDO  IURP  .DYDQDXJK  DQG  URLOLQJ  D  

QRPLQDWLRQ  WKDW  MXVW  GD\V  DJR  VHHPHG  DOO  EXW  FHUWDLQ  WR  VXFFHHG  

1RZ  )RUG  KDV  GHFLGHG  WKDW  LI KHU VWRU\ LV  JRLQJ  WR  EH  WROG  VKH  ZDQWV  WR  EH  WKH  RQH  WR  WHOO  LW  

6SHDNLQJ  SXEOLFO\ IRU WKH  ILUVW  WLPH  )RUG  VDLG  WKDW  RQH  VXPPHU LQ  WKH  HDUO\  V  .DYDQDXJK  DQG  D  IULHQG  ÖERWK  

VWXPEOLQJ  GUXQN  )RUG  DOOHJHV  ÖFRUUDOOHG  KHU LQWR  D  EHGURRP  GXULQJ  D  JDWKHULQJ  RI WHHQDJHUV  DW  D  KRXVH  LQ  

0RQWJRPHU\ &RXQW\  

:KLOH  KLV  IULHQG  ZDWFKHG  VKH  VDLG  .DYDQDXJK  SLQQHG  KHU WR  D  EHG  RQ  KHU EDFN DQG  JURSHG  KHU RYHU KHU FORWKHV  

JULQGLQJ  KLV  ERG\ DJDLQVW  KHUV  DQG  FOXPVLO\ DWWHPSWLQJ  WR  SXOO  RII KHU RQHSLHFH  EDWKLQJ  VXLW  DQG  WKH  FORWKLQJ  VKH  

ZRUH  RYHU LW  :KHQ  VKH  WULHG  WR  VFUHDP  VKH  VDLG  KH  SXW  KLV  KDQG  RYHU KHU PRXWK  

,  WKRXJKW  KH  PLJKW  LQDGYHUWHQWO\ NLOO  PH  VDLG  )RUG  QRZ D   \HDUROG  UHVHDUFK  SV\FKRORJLVW  LQ  QRUWKHUQ  &DOLIRUQLD  

+H  ZDV  WU\LQJ  WR  DWWDFN PH  DQG  UHPRYH  P\ FORWKLQJ  

)RUG  VDLG  VKH  ZDV  DEOH  WR  HVFDSH  ZKHQ  .DYDQDXJKV  IULHQG  DQG  FODVVPDWH  DW  *HRUJHWRZQ  3UHSDUDWRU\  6FKRRO  

0DUN  -XGJH  MXPSHG  RQ  WRS  RI WKHP  VHQGLQJ  DOO  WKUHH  WXPEOLQJ  6KH  VDLG  VKH  UDQ  IURP  WKH  URRP  EULHIO\ ORFNHG  

KHUVHOI LQ  D  EDWKURRP  DQG  WKHQ  IOHG  WKH  KRXVH  

)RUG  VDLG  VKH  WROG  QR  RQH  RI WKH  LQFLGHQW  LQ  DQ\ GHWDLO  XQWLO     ZKHQ  VKH  ZDV  LQ  FRXSOHV  WKHUDS\ ZLWK  KHU  

KXVEDQG  7KH  WKHUDSLVWV  QRWHV  SRUWLRQV  RI ZKLFK  ZHUH  SURYLGHG  E\ )RUG  DQG  UHYLHZHG  E\ 7KH  :DVKLQJWRQ  3RVW  GR  

QRW  PHQWLRQ  .DYDQDXJKV  QDPH  EXW  VD\ VKH  UHSRUWHG  WKDW  VKH  ZDV  DWWDFNHG  E\  VWXGHQWV  IURP  DQ  HOLWLVW  ER\V  

VFKRRO  ZKR  ZHQW  RQ  WR  EHFRPH  KLJKO\ UHVSHFWHG  DQG  KLJKUDQNLQJ  PHPEHUV  RI VRFLHW\ LQ  :DVKLQJWRQ  7KH  QRWHV  

VD\ IRXU ER\V  ZHUH  LQYROYHG  D  GLVFUHSDQF\  )RUG  VD\V  ZDV  DQ  HUURU RQ  WKH  WKHUDSLVWV  SDUW  )RUG  VDLG  WKHUH  ZHUH  IRXU  

ER\V  DW  WKH  SDUW\ EXW  RQO\  WZR  LQ  WKH  URRP  

1RWHV  IURP  DQ  LQGLYLGXDO  WKHUDS\ VHVVLRQ  WKH  IROORZLQJ  \HDU  ZKHQ  VKH  ZDV  EHLQJ  WUHDWHG  IRU ZKDW  VKH  VD\V  KDYH  

EHHQ  ORQJWHUP  HIIHFWV  RI WKH  LQFLGHQW  VKRZ  )RUG  GHVFULEHG  D  UDSH  DWWHPSW  LQ  KHU ODWH  WHHQV  

,Q  DQ  LQWHUYLHZ  KHU KXVEDQG  5XVVHOO  )RUG  VDLG  WKDW  LQ  WKH     VHVVLRQV  VKH  UHFRXQWHG  EHLQJ  WUDSSHG  LQ  D  URRP  

ZLWK  WZR  GUXQNHQ  ER\V  RQH  RI ZKRP  SLQQHG  KHU WR  D  EHG  PROHVWHG  KHU DQG  SUHYHQWHG  KHU IURP  VFUHDPLQJ  +H  VDLG  

KH  UHFDOOHG  WKDW  KLV  ZLIH  XVHG  .DYDQDXJKV  ODVW  QDPH  DQG  YRLFHG  FRQFHUQ  WKDW  .DYDQDXJK  ÖWKHQ  D  IHGHUDO  MXGJH  

ÖPLJKW  RQH  GD\  EH  QRPLQDWHG  WR  WKH  6XSUHPH  &RXUW  

2Q  6XQGD\  WKH  :KLWH  +RXVH  VHQW  7KH  3RVW  D  VWDWHPHQW  .DYDQDXJK  LVVXHG  ODVW  ZHHN  ZKHQ  WKH  RXWOLQHV  RI )RUGV  

DFFRXQW  EHFDPH  SXEOLF  ,  FDWHJRULFDOO\  DQG  XQHTXLYRFDOO\ GHQ\ WKLV  DOOHJDWLRQ  ,  GLG  QRW  GR  WKLV  EDFN LQ  KLJK  VFKRRO  

RU DW  DQ\ WLPH  

7KURXJK  D  :KLWH  +RXVH  VSRNHVPDQ  .DYDQDXJK  GHFOLQHG  WR  FRPPHQW  IXUWKHU RQ  )RUGV  DOOHJDWLRQ  DQG  GLG  QRW  

3')  *(1(5$7('  %< 6($5&+35248(67&20  3DJH   RI   
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UHVSRQG  WR  TXHVWLRQV  DERXW  ZKHWKHU KH  NQHZ  KHU GXULQJ  KLJK  VFKRRO  7KH  :KLWH  +RXVH  KDG  QR  DGGLWLRQDO  FRPPHQW  

5HDFKHG  E\  HPDLO  6XQGD\  -XGJH  GHFOLQHG  WR  FRPPHQW  ,Q  DQ  LQWHUYLHZ  )ULGD\ ZLWK  7KH  :HHNO\ 6WDQGDUG  EHIRUH  

)RUGV  QDPH  ZDV  NQRZQ  KH  GHQLHG  WKDW  DQ\ VXFK  LQFLGHQW  RFFXUUHG  ,WV  MXVW  DEVROXWHO\ QXWV  ,  QHYHU VDZ  %UHWW  DFW  

WKDW  ZD\  -XGJH  VDLG  +H  WROG  WKH  1HZ  <RUN 7LPHV  WKDW  .DYDQDXJK  ZDV  D  EULOOLDQW  VWXGHQW  ZKR  ORYHG  VSRUWV  DQG  

ZDV  QRW  LQWR  DQ\WKLQJ  FUD]\ RU LOOHJDO  

&KULVWLQH  )RUG  LV  D  SURIHVVRU DW  3DOR  $OWR  8QLYHUVLW\ ZKR  WHDFKHV  LQ  D  FRQVRUWLXP  ZLWK  6WDQIRUG  8QLYHUVLW\  WUDLQLQJ  

JUDGXDWH  VWXGHQWV  LQ  FOLQLFDO  SV\FKRORJ\  +HU ZRUN KDV  EHHQ  ZLGHO\ SXEOLVKHG  LQ  DFDGHPLF  MRXUQDOV  

6KH  FRQWDFWHG  7KH  3RVW  WKURXJK  D  WLS  OLQH  LQ  HDUO\  -XO\  ZKHQ  LW  KDG  EHFRPH  FOHDU WKDW  .DYDQDXJK  ZDV  RQ  WKH  

VKRUWOLVW  RI SRVVLEOH  QRPLQHHV  WR  UHSODFH  UHWLULQJ  MXVWLFH  $QWKRQ\ 0  .HQQHG\ EXW  EHIRUH  7UXPS  DQQRXQFHG  KLV  

QDPH  SXEOLFO\  $ UHJLVWHUHG  'HPRFUDW  ZKR  KDV  PDGH  VPDOO  FRQWULEXWLRQV  WR  SROLWLFDO  RUJDQL]DWLRQV  VKH  FRQWDFWHG  

KHU FRQJUHVVZRPDQ  'HPRFUDW  $QQD  *  (VKRR  DURXQG  WKH  VDPH  WLPH  ,Q  ODWH  -XO\  VKH  VHQW  D  OHWWHU YLD  (VKRRV  

RIILFH  WR  6HQ  'LDQQH  )HLQVWHLQ  RI &DOLIRUQLD  WKH  UDQNLQJ  'HPRFUDW  RQ  WKH  -XGLFLDU\ &RPPLWWHH  

,Q  WKH  OHWWHU  ZKLFK  ZDV  UHDG  WR  7KH  3RVW  )RUG  GHVFULEHG  WKH  LQFLGHQW  DQG  VDLG  VKH  H[SHFWHG  KHU VWRU\  WR  EH  NHSW  

FRQILGHQWLDO  6KH  VLJQHG  WKH  OHWWHU DV  &KULVWLQH  %ODVH\  WKH  QDPH  VKH  XVHV  SURIHVVLRQDOO\  

7KRXJK  )RUG  KDG  FRQWDFWHG  7KH  3RVW  VKH  GHFOLQHG  WR  VSHDN RQ  WKH  UHFRUG  IRU ZHHNV  DV  VKH  JUDSSOHG  ZLWK  

FRQFHUQV  DERXW  ZKDW  JRLQJ  SXEOLF  ZRXOG  PHDQ  IRU KHU DQG  KHU IDPLO\ ÖDQG  ZKDW  VKH  VDLG  ZDV  KHU GXW\ DV  D  FLWL]HQ  

WR  WHOO  WKH  VWRU\  

6KH  HQJDJHG  'HEUD  .DW]  D  :DVKLQJWRQ  ODZ\HU NQRZQ  IRU KHU ZRUN RQ  VH[XDO  KDUDVVPHQW  FDVHV  2Q  WKH  DGYLFH  RI  

.DW]  ZKR  VDLG  VKH  EHOLHYHG  )RUG  ZRXOG  EH  DWWDFNHG  DV  D  OLDU LI VKH  FDPH  IRUZDUG  )RUG  WRRN D  SRO\JUDSK  WHVW  

DGPLQLVWHUHG  E\ D  IRUPHU )%,  DJHQW  LQ  HDUO\  $XJXVW  7KH  UHVXOWV  ZKLFK  .DW]  SURYLGHG  WR  7KH  3RVW  FRQFOXGHG  WKDW  

)RUG  ZDV  EHLQJ  WUXWKIXO  ZKHQ  VKH  VDLG  D  VWDWHPHQW  VXPPDUL]LQJ  KHU DOOHJDWLRQV  ZDV  DFFXUDWH  

%\ ODWH  $XJXVW  )RUG  KDG  GHFLGHG  QRW  WR  FRPH  IRUZDUG  FDOFXODWLQJ  WKDW  GRLQJ  VR  ZRXOG  XSHQG  KHU OLIH  DQG  SUREDEO\  

ZRXOG  QRW  DIIHFW  .DYDQDXJKV  FRQILUPDWLRQ  :K\ VXIIHU WKURXJK  WKH  DQQLKLODWLRQ  LI LWV  QRW  JRLQJ  WR  PDWWHU"  VKH  

VDLG  

+HU VWRU\  OHDNHG  DQ\ZD\  2Q  :HGQHVGD\  WKH  ,QWHUFHSW  UHSRUWHG  WKDW  )HLQVWHLQ  KDG  D  OHWWHU GHVFULELQJ  DQ  LQFLGHQW  

LQYROYLQJ  .DYDQDXJK  DQG  D  ZRPDQ  ZKLOH  WKH\ ZHUH  LQ  KLJK  VFKRRO  DQG  WKDW  )HLQVWHLQ  ZDV  UHIXVLQJ  WR  VKDUH  LW  ZLWK  

KHU  'HPRFUDWLF  FROOHDJXHV  

)HLQVWHLQ  VRRQ  UHOHDVHG  D  VWDWHPHQW  ,  KDYH  UHFHLYHG  LQIRUPDWLRQ  IURP  DQ  LQGLYLGXDO  FRQFHUQLQJ  WKH  QRPLQDWLRQ  RI  

%UHWW  .DYDQDXJK  WR  WKH  6XSUHPH  &RXUW  VKH  ZURWH  7KDW  LQGLYLGXDO  VWURQJO\ UHTXHVWHG  FRQILGHQWLDOLW\  GHFOLQHG  WR  

FRPH  IRUZDUG  RU SUHVV  WKH  PDWWHU IXUWKHU  DQG  ,  KDYH  KRQRUHG  WKDW  GHFLVLRQ  ,  KDYH  KRZHYHU  UHIHUUHG  WKH  PDWWHU WR  

IHGHUDO  LQYHVWLJDWLYH  DXWKRULWLHV  

7KH  )%,  UHGDFWHG  )RUGV  QDPH  DQG  VHQW  WKH  OHWWHU WR  WKH  :KLWH  +RXVH  WR  EH  LQFOXGHG  LQ  .DYDQDXJKV  EDFNJURXQG  

ILOH  DFFRUGLQJ  WR  D  -XGLFLDU\ &RPPLWWHH  DLGH  7KH  :KLWH  +RXVH  VHQW  LW  WR  WKH  6HQDWH  -XGLFLDU\ &RPPLWWHH  PDNLQJ  

LW  DYDLODEOH  WR  DOO  VHQDWRUV  

$V  SUHVVXUH  JUHZ  WKH  1HZ  <RUN 7LPHV  UHSRUWHG  WKDW  WKH  LQFLGHQW  LQYROYHG  SRVVLEOH  VH[XDO  PLVFRQGXFW  

%\  WKHQ  )RUG  KDG  EHJXQ  WR  IHDU VKH  ZRXOG  EH  H[SRVHG  3HRSOH  ZHUH  FOHDUO\ OHDUQLQJ  KHU LGHQWLW\  $ %X]])HHG  

UHSRUWHU YLVLWHG  KHU DW  KHU KRPH  DQG  WULHG  WR  VSHDN WR  KHU DV  VKH  ZDV  OHDYLQJ  D  FODVVURRP  ZKHUH  VKH  WHDFKHV  

JUDGXDWH  VWXGHQWV  $QRWKHU UHSRUWHU FDOOHG  KHU FROOHDJXHV  WR  DVN DERXW  KHU  

2Q  )ULGD\  WKH  1HZ  <RUNHU UHSRUWHG  WKH  OHWWHUV  FRQWHQWV  EXW  GLG  QRW  UHYHDO  )RUGV  LGHQWLW\  6RRQ  DIWHU  6HQDWH  

-XGLFLDU\ &RPPLWWHH  &KDLUPDQ  &KDUOHV  (  *UDVVOH\ 5,RZD  UHOHDVHG  D  OHWWHU IURP    ZRPHQ  ZKR  VD\ WKH\ NQHZ  

.DYDQDXJK  ZKHQ  KH  DWWHQGHG  KLJK  VFKRRO  IURP     WR     DW  *HRUJHWRZQ  3UHS  DQ  DOOER\V  VFKRRO  LQ  1RUWK  

%HWKHVGD  

7KURXJK  WKH  PRUH  WKDQ    \HDUV  ZH  KDYH  NQRZQ  KLP  %UHWW  KDV  VWRRG  RXW  IRU KLV  IULHQGVKLS  FKDUDFWHU  DQG  

LQWHJULW\  WKH  ZRPHQ  ZURWH  ,Q  SDUWLFXODU  KH  KDV  DOZD\V  WUHDWHG  ZRPHQ  ZLWK  GHFHQF\ DQG  UHVSHFW  7KDW  ZDV  WUXH  

ZKHQ  KH  ZDV  LQ  KLJK  VFKRRO  DQG  LW  KDV  UHPDLQHG  WUXH  WR  WKLV  GD\  

$V  WKH  VWRU\ VQRZEDOOHG  )RUG  VDLG  VKH  KHDUG  SHRSOH  UHSHDWLQJ  LQDFFXUDFLHV  DERXW  KHU DQG  ZLWK  WKH  YLVLWV  IURP  

UHSRUWHUV  IHOW  KHU SULYDF\ EHLQJ  FKLSSHG  DZD\  +HU FDOFXODWLRQ  FKDQJHG  
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7KHVH  DUH  DOO  WKH  LOOV  WKDW  ,  ZDV  WU\LQJ  WR  DYRLG  VKH  VDLG  H[SODLQLQJ  KHU GHFLVLRQ  WR  FRPH  IRUZDUG  1RZ  ,  IHHO  OLNH  

P\ FLYLF  UHVSRQVLELOLW\ LV  RXWZHLJKLQJ  P\ DQJXLVK  DQG  WHUURU DERXW  UHWDOLDWLRQ  

.DW]  VDLG  VKH  EHOLHYHV  )HLQVWHLQ  KRQRUHG  )RUGV  UHTXHVW  WR  NHHS  KHU DOOHJDWLRQ  FRQILGHQWLDO  EXW  UHJUHWWDEO\ RWKHUV  

GLG  QRW  

9LFWLPV  PXVW  KDYH  WKH  ULJKW  WR  GHFLGH  ZKHWKHU WR  FRPH  IRUZDUG  HVSHFLDOO\ LQ  D  SROLWLFDO  HQYLURQPHQW  WKDW  LV  DV  

UXWKOHVV  DV  WKLV  RQH  .DW]  VDLG  6KH  ZLOO  QRZ  IDFH  YLFLRXV  DWWDFNV  E\ WKRVH  ZKR  VXSSRUW  WKLV  QRPLQHH  

$IWHU VR  PDQ\ \HDUV  )RUG  VDLG  VKH  GRHV  QRW  UHPHPEHU VRPH  NH\ GHWDLOV  RI WKH  LQFLGHQW  6KH  VDLG  VKH  EHOLHYHV  LW  

RFFXUUHG  LQ  WKH  VXPPHU RI    ZKHQ  VKH  ZDV     DURXQG  WKH  HQG  RI KHU VRSKRPRUH  \HDU DW  WKH  DOOJLUOV  +ROWRQ  

$UPV  6FKRRO  LQ  %HWKHVGD  .DYDQDXJK  ZRXOG  KDYH  EHHQ     DW  WKH  HQG  RI KLV  MXQLRU \HDU DW  *HRUJHWRZQ  3UHS  

$W  WKH  WLPH  )RUG  VDLG  VKH  NQHZ  .DYDQDXJK  DQG  -XGJH  DV  IULHQGO\ DFTXDLQWDQFHV  LQ  WKH  SULYDWHVFKRRO  VRFLDO  

FLUFOHV  RI VXEXUEDQ  0DU\ODQG  +HU +ROWRQ$UPV  IULHQGV  PRVWO\ KXQJ  RXW  ZLWK  ER\V  IURP  WKH  /DQGRQ  6FKRRO  VKH  

VDLG  EXW  IRU D  SHULRG  RI VHYHUDO  PRQWKV  VRFLDOL]HG  UHJXODUO\ ZLWK  VWXGHQWV  IURP  *HRUJHWRZQ  3UHS  

)RUG  VDLG  VKH  GRHV  QRW  UHPHPEHU KRZ  WKH  JDWKHULQJ  FDPH  WRJHWKHU WKH  QLJKW  RI WKH  LQFLGHQW  6KH  VDLG  VKH  RIWHQ  

VSHQW  WLPH  LQ  WKH  VXPPHU DW  WKH  &ROXPELD  &RXQWU\ &OXE  SRRO  LQ  &KHY\ &KDVH  ZKHUH  LQ  WKRVH  SUHFHOOSKRQH  GD\V  

WHHQDJHUV  OHDUQHG  DERXW  JDWKHULQJV  YLD  ZRUG  RI PRXWK  6KH  DOVR  GRHVQW  UHFDOO  ZKR  RZQHG  WKH  KRXVH  RU KRZ  VKH  

JRW  WKHUH  

)RUG  VDLG  VKH  UHPHPEHUV  WKDW  LW  ZDV  LQ  0RQWJRPHU\ &RXQW\  QRW  IDU IURP  WKH  FRXQWU\ FOXE  DQG  WKDW  QR  SDUHQWV  

ZHUH  KRPH  DW  WKH  WLPH  )RUG  QDPHG  WZR  RWKHU WHHQDJHUV  ZKR  VKH  VDLG  ZHUH  DW  WKH  SDUW\  7KRVH  LQGLYLGXDOV  GLG  QRW  

UHVSRQG  WR  PHVVDJHV  RQ  6XQGD\ PRUQLQJ  

6KH  VDLG  VKH  UHFDOOV  D  VPDOO  IDPLO\ URRP  ZKHUH  VKH  DQG  D  KDQGIXO  RI RWKHUV  GUDQN EHHU WRJHWKHU WKDW  QLJKW  6KH  

VDLG  WKDW  HDFK  SHUVRQ  KDG  RQH  EHHU EXW  WKDW  .DYDQDXJK  DQG  -XGJH  KDG  VWDUWHG  GULQNLQJ  HDUOLHU DQG  ZHUH  KHDYLO\  

LQWR[LFDWHG  

,Q  KLV  VHQLRUFODVV  \HDUERRN HQWU\ DW  *HRUJHWRZQ  3UHS  .DYDQDXJK  PDGH  VHYHUDO  UHIHUHQFHV  WR  GULQNLQJ  FODLPLQJ  

PHPEHUVKLS  WR  WKH  %HDFK  :HHN 5DOSK  &OXE  DQG  .HJ  &LW\ &OXE  +H  DQG  -XGJH  DUH  SLFWXUHG  WRJHWKHU DW  WKH  EHDFK  

LQ  D  SKRWR  LQ  WKH  \HDUERRN  

-XGJH  LV  D  ILOPPDNHU DQG  DXWKRU ZKR  KDV  ZULWWHQ  IRU WKH  'DLO\ &DOOHU  WKH  :HHNO\ 6WDQGDUG  DQG  7KH  3RVW  +H  

FKURQLFOHG  KLV  UHFRYHU\ IURP  DOFRKROLVP  LQ  :DVWHG  7DOHV  RI D  *HQ;  'UXQN  ZKLFK  GHVFULEHG  KLV  RZQ  EODFNRXW  

GULQNLQJ  DQG  D  FXOWXUH  RI SDUW\LQJ  DPRQJ  VWXGHQWV  DW  KLV  KLJK  VFKRRO  UHQDPHG  LQ  WKH  ERRN /R\ROD  3UHS  

.DYDQDXJK  LV  QRW  PHQWLRQHG  LQ  WKH  ERRN  EXW  D  SDVVDJH  DERXW  SDUW\LQJ  DW  WKH  EHDFK  RQH  VXPPHU PDNHV  JODQFLQJ  

UHIHUHQFH  WR  D  %DUW  2.DYDQDXJK  ZKR  SXNHG  LQ  VRPHRQHV  FDU WKH  RWKHU QLJKW  DQG  SDVVHG  RXW  RQ  KLV  ZD\ EDFN  

IURP  D  SDUW\  

7KURXJK  WKH  :KLWH  +RXVH  .DYDQDXJK  GLG  QRW  UHVSRQG  WR  D  TXHVWLRQ  DERXW  ZKHWKHU WKH  QDPH  ZDV  D  SVHXGRQ\P  IRU  

KLP  

)RUG  VDLG  WKDW  RQ  WKH  QLJKW  RI WKH  SDUW\  VKH  OHIW  WKH  IDPLO\ URRP  WR  XVH  WKH  EDWKURRP  ZKLFK  ZDV  DW  WKH  WRS  RI D  

QDUURZ  VWDLUZD\  6KH  GRHVQW  UHPHPEHU ZKHWKHU  .DYDQDXJK  DQG  -XGJH  ZHUH  EHKLQG  KHU RU DOUHDG\ XSVWDLUV  EXW  

VKH  UHPHPEHUV  EHLQJ  SXVKHG  LQWR  D  EHGURRP  DQG  WKHQ  RQWR  D  EHG  5RFNDQGUROO  PXVLF  ZDV  SOD\LQJ  ZLWK  WKH  

YROXPH  WXUQHG  XS  KLJK  VKH  VDLG  

6KH  DOOHJHV  WKDW  .DYDQDXJK  ÖZKR  SOD\HG  IRRWEDOO  DQG  EDVNHWEDOO  DW  *HRUJHWRZQ  3UHS  ÖKHOG  KHU GRZQ  ZLWK  WKH  

ZHLJKW  RI KLV  ERG\  DQG  IXPEOHG  ZLWK  KHU FORWKHV  VHHPLQJO\  KLQGHUHG  E\ KLV  LQWR[LFDWLRQ  -XGJH  VWRRG  DFURVV  WKH  

URRP  VKH  VDLG  DQG  ERWK  ER\V  ZHUH  ODXJKLQJ  PDQLDFDOO\  6KH  VDLG  VKH  \HOOHG  KRSLQJ  WKDW  VRPHRQH  GRZQVWDLUV  

ZRXOG  KHDU KHU RYHU WKH  PXVLF  DQG  .DYDQDXJK  FODSSHG  KLV  KDQG  RYHU KHU PRXWK  WR  VLOHQFH  KHU  

$W  RQH  SRLQW  VKH  VDLG  -XGJH  MXPSHG  RQ  WRS  RI WKHP  DQG  VKH  WULHG  XQVXFFHVVIXOO\ WR  ZULJJOH  IUHH  7KHQ  -XGJH  

MXPSHG  RQ  WKHP  DJDLQ  WRSSOLQJ  WKHP  DQG  VKH  EURNH  DZD\  VKH  VDLG  

6KH  VDLG  VKH  ORFNHG  KHUVHOI LQ  WKH  EDWKURRP  DQG  OLVWHQHG  XQWLO  VKH  KHDUG  WKH  ER\V  JRLQJ  GRZQ  WKH  VWDLUV  KLWWLQJ  

WKH  ZDOOV  6KH  VDLG  WKDW  DIWHU ILYH  RU    PLQXWHV  VKH  XQORFNHG  WKH  GRRU DQG  PDGH  KHU ZD\  WKURXJK  WKH  OLYLQJ  URRP  

DQG  RXWVLGH  6KH  LVQW  VXUH  KRZ  VKH  JRW  KRPH  

)RUG  VDLG  VKH  KDV  QRW  VSRNHQ  ZLWK  .DYDQDXJK  VLQFH  WKDW  QLJKW  $QG  VKH  WROG  QR  RQH  DW  WKH  WLPH  ZKDW  KDG  
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KDSSHQHG WR KHU 6KH ZDV WHUULILHG VKH VDLG WKDW VKH ZRXOG EH LQ WURXEOH LI KHU SDUHQWV UHDOL]HG VKH KDG EHHQ DW D 

SDUW\ ZKHUH WHHQDJHUV ZHUH GULQNLQJ DQG VKH ZRUULHG WKH\ PLJKW ILJXUH LW RXW HYHQ LI VKH GLG QRW WHOO WKHP 

0\ ELJJHVW IHDU ZDV GR , ORRN OLNH VRPHRQH MXVW DWWDFNHG PH" VKH VDLG 6KH VDLG VKH UHFDOOHG WKLQNLQJ ,P QRW 

HYHU WHOOLQJ DQ\RQH WKLV 7KLV LV QRWKLQJ LW GLGQW KDSSHQ DQG KH GLGQW UDSH PH 

<HDUV ODWHU DIWHU JRLQJ WKURXJK SV\FKRWKHUDS\ )RUG VDLG VKH FDPH WR XQGHUVWDQG WKH LQFLGHQW DV D WUDXPD ZLWK 

ODVWLQJ LPSDFW RQ KHU OLIH 

, WKLQN LW GHUDLOHG PH VXEVWDQWLDOO\ IRU IRXU RU ILYH \HDUV VKH VDLG 6KH VWUXJJOHG DFDGHPLFDOO\ DQG VRFLDOO\ VKH 

VDLG DQG ZDV XQDEOH WR KDYH KHDOWK\ UHODWLRQVKLSV ZLWK PHQ , ZDV YHU\ LOOHTXLSSHG WR IRUJH WKRVH NLQGV RI 

UHODWLRQVKLSV 

6KH DOVR VDLG WKDW LQ WKH ORQJHU WHUP LW FRQWULEXWHG WR DQ[LHW\ DQG SRVWWUDXPDWLF VWUHVV GLVRUGHU V\PSWRPV ZLWK 

ZKLFK VKH KDV VWUXJJOHG 

6KH PDUULHG KHU KXVEDQG LQ  (DUO\ LQ WKHLU UHODWLRQVKLS VKH WROG KLP VKH KDG EHHQ D YLFWLP RI SK\VLFDO DEXVH 

KH VDLG $ GHFDGH ODWHU KH OHDUQHG WKH GHWDLOV RI WKDW DOOHJHG DEXVH ZKHQ WKH WKHUDSLVW DVNHG KHU WR WHOO WKH VWRU\ 

KH VDLG 

+H VDLG KH H[SHFWV WKDW VRPH SHRSOH XSRQ KHDULQJ KLV ZLIHV DFFRXQW ZLOO EHOLHYH WKDW .DYDQDXJKV KLJK VFKRRO 

EHKDYLRU KDV QR EHDULQJ XSRQ KLV ILWQHVV IRU WKH QDWLRQV KLJK FRXUW +H GLVDJUHHV 

, WKLQN \RX ORRN WR MXGJHV WR EH WKH DUELWHUV RI ULJKW DQG ZURQJ 5XVVHOO )RUG VDLG ,I WKH\ GRQW KDYH D PRUDO FRGH 

RI WKHLU RZQ WR GHWHUPLQH ULJKW IURP ZURQJ WKHQ WKDWV D SUREOHP 6R , WKLQN LWV UHOHYDQW 6XSUHPH &RXUW QRPLQHHV 

VKRXOG EH KHOG WR D KLJKHU VWDQGDUG 

&255(&7,21 $Q HDUOLHU YHUVLRQ RI WKLV VWRU\ VDLG &KULVWLQH %ODVH\ )RUGV OHWWHU WR 6HQ 'LDQQH )HLQVWHLQ KDG EHHQ 

UHGDFWHG ZKHQ LW ZHQW IURP )HLQVWHLQV RIILFH WR WKH )%, 7KH VWRU\ KDV EHHQ XSGDWHG WR UHIOHFW VXEVHTXHQW 

LQIRUPDWLRQ WKDW WKH )%, GLG WKH UHGDFWLQJ EHIRUH VHQGLQJ WKH OHWWHU RQ WR WKH :KLWH +RXVH WR EH LQFOXGHG LQ 

.DYDQDXJKV EDFNJURXQG ILOH 

HPPDEURZQ#ZDVKSRVWFRP 

%HWK 5HLQKDUG 6HXQJ 0LQ .LP $OLFH &ULWHV DQG -XOLH 7DWH FRQWULEXWHG WR WKLV UHSRUW 

&UHGLW %\ (PPD %URZQ 

'(7$,/6 

'DWDEDVH FRS\ULJKW ©   3UR4XHVW //& $OO ULJKWV UHVHUYHG 
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c

July 30, 2018 

CONFID NTIAL 

Senator Dianne Feinstein 

Dear Senator Feinstein: 

I am writing with information relevant in evaluating the urrent nominee to the Supreme Court.c  

As a onstituent, I expec  as onfidential until wec  t that you will maintain this c  have further opportunity to 

speak. 

Brett Kavanaugh physic  me hool in the early 1980’s. Heally and sexually assaulted during High Sc  

c  ted these ts with the assistanc of his lose friend, Mark G. Judge. Both 1-2 years olderonduc  ac  e c  were 

than me and students at a loc  sc  o c  a suburban Maryland area homeal private hool. The assault urred in 

at a gathering that inc  me ally pushed me into a bedroom as I wasluded and 4 others. Kavanaugh physic  

headed for a bathroom up room. They loca short stairwell from the living ked the door and played loud 

music prec  su c  was top ofme while laughing, luding any essful attempts to yell for help. Kavanaugh on 

with Judge, who periodic  Kavanaugh tried to disrobeally jumped onto Kavanaugh. They both laughed as 

me in their highly inebriated state. With Kavanaugh’s hand over my mouth, I feared he may 

inadvertently kill me. From ross the room, a very drunken Judge said mixed words to Kavanaughac  

ranging from “go for it” to “stop”. At one point when Judge jumped onto the bed, the weight on me was 

substantial. The pile toppled, and the two sc  eac  a few attempts to get away, Irapped with h other. After 

was able to take this opportune moment to get up and run ac  to ked theross a hallway bathroom. I loc  

bathroom door behind me. h point other persons atBoth loudly stumbled down the stairwell, at whic  

the house were talking with them. I exited the bathroom, ran outside of the house and went home. 

I have not knowingly seen e Mark Judge onceKavanaugh sinc the assault. I did see at the 

Potomac Village Safeway, where he was extremely omfortable seeingunc  me. 

I have rec  al treatment regarding the assault. On July 6, I notified my loceived medic  al 

government representative to ask them how to proceed with sharing this information. It is upsetting to 

disc  sexual assault and its reperc  ompelled as a citizen about the idea ofuss ussions, yet I felt guilty and c  

not saying anything. 

I am available to speak further should you wish to disc  urrently ationing in the mid-uss. I am c  vac  

Atlantic until August 7th and will be in California after August 10th . 

In Confidence, 

Christine Blasey 

Palo Alto, California 
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A 
 

KArz, 
 

MARSHALL 
 

& 
 

BANKS, 
 

LLP 

By  Electronic  Mail 
September  18,  2018 

The 
 

Honorable 
 

Charles 
 

E. 
 

Grassley 
Chairman, 

 

Committee 
 

on 
 

the 
 

Judiciary 
United 

 

States 
 

Senate 
135 

 

Hart 
 

Senate 
 

Office 
 

Building 
Washington, 

 

D.C. 
 

20510 

Dear 
 

Senator 
 

Grassley: 



Thank 
 

you 
 

for 
 

reaching 
 

out 
 

yesterday 
 

afternoon. 
 

Dr. 
 

Christine 
 

Blasey 
 

Ford 
 

looks 
 

forward 
to 
 

working 
 

with 
 

you 
 

and 
 

the 
 

Committee. 

As 
 

you 
 

know, 
 

earlier 
 

this 
 

swnmer, 
 

Dr. 
 

Ford 
 

sought 
 

to 
 

tell 
 

her 
 

story, 
 

in 
 

confidence, 
 

so 
 

that 
lawmakers 

 

would 
 

have 
 

a 
 

fuller 
 

understanding 
 

of 
 

Brett 
 

Kavanaugh's 
  

character 
 

and 
 

history. 
 

Only 
after 

 

the 
 

details 
 

of 
 

her 
 

experience 
 

were 
 

leaked 
 

did 
 

Dr. 
 

Ford 
 

make 
 

the 
 

reluctant 
 

decision 
 

to 
 

come 
forward 

 

publicly. 

In  the  36  hours  since  her  name  became  public,  Dr.  Ford  has  received  a  stunning  amount  of 
suppo11  from  her  community  and  from  fellow  citizens  across  our  cow1try.  At  the  same  time, 
however, 

 

her 
 

worst 
 

fears 
 

have 
 

materialized. 
 

She 
 

has 
 

been 
 

the 
 

target 
 

of 
 

vicious 
 

harassment 
 

and 
even  death  threats.  As  a  result  of  these  kind  of  threats,  her  family  was  forced  to  relocate  out  of 
their  home.  Her  email  has  been  hacked,  and  she  has  been  impersonated  online. 

While  Dr.  Ford's  life  was  being  turned  upside  down,  you  and  your  staff  scheduled  a  public 
hearing 

 

for 
 

her 
 

to 
 

testify 
 

at 
 

the 
 

same 
 

table 
 

as 
 

Judge 
 

Kavanaugh 
 

in 
 

front 
 

of 
 

two 
 

dozen 
 

U.S. 
 

Senators 
on  national  television  to  relive  this  traumatic  and  harrowing  incident.  The  hearing  was  scheduled 
for  six  short  days  from  today  and  would  include  interrogation  by  Senators  who  appear  to  have 
made 

 

up 
 

their 
 

minds 
 

that 
 

she 
 

is 
 

"mistaken" 
 

and 
 

"mixed 
 

up." 
 

While 
 

no 
 

sexual 
 

assault 
 

survivor 
should 

 

be 
 

subjected 
 

to 
 

such 
 

an 
 

ordeal, 
 

Dr. 
 

Ford 
 

wants 
 

to 
 

cooperate 
 

with 
 

the 
 

Committee 
 

and 
 

with 
law 

 

enforcement 
 

officials. 

As 
 

the 
 

Judiciary 
 

Committee 
 

has 
 

recognized 
 

and 
 

done 
 

before, 
 

an 
 

FBI 
 

investigation 
 

of 
 

the 
incident  should  be  the  first  step  in  addressing  her  allegations.  A  full  investigation  by  law 
enforcement 

 

officials 
 

will 
 

ensure 
 

that 
 

the 
 

crucial 
 

facts 
 

and 
 

witnesses 
 

in 
 

this 
 

matter 
 

are 
 

assessed 
 

in 
a  non-partisan  manner,  and  that  the  Committee  is  fully  informed  before  conducting  any  hearing  or 
making  any  decisions. 
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.A KATz, 
 

MARSHALL 
 

& 
 

BANKS, 
 

LLP 

The  Honorable  Charles  E.  Grassley 
Chairman,  Committee  on  the  Judiciary 
September  18,  2018 
Page  2 


We 
 

would 
 

welcome 
 

the 
 

opportunity 
 

to 
 

talk 
 

with 
 

you 
 

and 
 

Ranking 
 

Member 
 

Feinstein 
 

to 
discuss reasonable steps as to how  Dr.  Ford  can  cooperate  while             also taking care of her own health 
and 

 

security. 



Sincerely, 



/4l/q 
De

~
bra S. Katz 

Lisa 
 

J. 
 

Banks 
Attorneys 

 

for 
 

Dr. 
 

Clu·istine 
 

Blasey 
 

Ford 

 

cc: 
 

The 
 

Honorable 
 

Dianne 
 

Feinstein 
Ranking 

 

Member, 
 

Committee 
 

on 
 

the 
 

Judiciary 
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September 22, 2018  

Dear Senator Grassley:  

There has been a lot of back and forth between your staff and my counsel, and I  

appreciate the chance to   comm  unicate with   you directly. I kindly ask you to use your best  

discretion regarding this personal letter.  


When I first learned that Brett Kavanaugh was on the short-list of   nom  inees to fill   a  

Supreme   Court vacancy, prior   to   the President’s selection   am  ong   a   list of what   seem  ed   to   me   as  

similarly-qualified candidates, I contacted   m  y Congressperson’s office in an attempt   to provide  

information that could be useful to you and the President when m  aking the selection from   am  ong  

a list of candidates. The decision to first report the assault to m  y Congresswom  an, Rep. Anna  

Eshoo, was   a   very difficult   one,   but I felt that this   was   som  ething that   a citizen couldn’t NOT do.  

I felt agony yet urgency and a civic duty to let it be known, in a confidential m  anner,   prior to the  

nominee being selected. While it was difficult, I was able to share m  y inform  ation with   two  
contacts during the period between the short list   announcem  ent and Mr. Kavanaugh’s selection.  


Mr. Kavanaugh’s actions, while m  any years ago,   were   serious and have had   a lasting  

impact on   m  y life. I thought that knowledge of his actions could be useful for you and those in  

charge of choosing am  ong the various candidates.   My original intent   was   first and forem  ost to  

be a helpful citizen – in a confidential way that would m  inim  ize collateral dam  age   to   all fam  ilies  
and friends involved.  


I then took the step of sending a confidential letter to one of my Senators, Ranking  

Mem  ber Feinstein, and I understand that you have   a   copy of that letter. I   am certainly prepared to  

repeat the facts in the letter and to provide further facts under oath at a hearing.    I would  

welcome   the opportunity   to   m  eet   with you and other Senators directly, person   to   person,   to   tell  

you what occurred.    I will answer any questions you have.    I hope that we can find such a setting  

and that you will understand that I have one   m  otivation in   com  ing forward – to   tell the truth  

about what Mr. Kavanaugh and his friend Mark Judge did to   m  e.    My sincere desire is to   be  

helpful to   persons   making the decision.  


In addition to talking with you and other Senators directly, I have asked my lawyers to  

continue discussions with your staff about the conditions you have proposed.    As I am not a  

lawyer or a Senator, I am   relying   on   them   and you to ensure that the Comm  ittee will agree   to  
conditions that will allow me   to testify in a   fair setting that won’t disrupt fam  ilies and become   a

media TV show. While the nationwide outpouring of love has been heartwarming, I am spending  

considerable time m  anaging death threats, avoiding people following   me   on freeways, and  
disconcerting m  edia intrusion, including   swarms   of vans at   m  y home   and unauthorized persons  

entering m  y classroom   and   m  edical settings where I work.   I have received   an   inordinate   num  ber  

of requests to appear on   m  ajor TV shows to elucidate further inform  ation,   to which I have not  

responded. My goal is to return soon to m  y workplace,   once   it is deem  ed safe for   me and  

im  portantly, for students.   Currently,   m  y fam  ily has physically relocated and have divided up  

separately on   m  any nights with the   trem  endous help of friends in the broader   community.  

Through gracious persons here and across the country, we have been able to afford hiring  

security. While I am   frightened, please know,   m  y fear will   not   hold   me   back from   testifying and  
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you will be provided with answers to all of your questions.  I ask for fair and respectful  
treatment.  

Kind regards,  

Christine Blasey  
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DECLARATION 
 

OF 
 

RUSSELL 
 

FORD 

I,  Russell  Ford,  hereby  state  that  I  am  over  eighteen  (18)  years  of  age,  am  competent  to 


testify,  and  have  personal  knowledge  of  the  following  facts: 


1.  I  have  a  Master  of  Science  degree  and  a  Doctor  of  Philosophy  degree  in  mechanical 

engineering 
 

from 
 

Stanford 
 

University. 

2. 
 

1 
 

have 
 

been 
 

married 
 

to 
 

Christine 
 

Blasey 
 

Ford 
 

since 
 

June 
 

2002. 
 

We 
 

have 
 

two 
 

children. 

3. 
 

The 
 

first 
 

time 
 

I 
 

learned 
 

that 
 

Christine 
 

had 
 

any 
 

experience 
 

with 
 

sexual 
 

assault 
 

was 
 

around 

the 
 

time 
 

we 
 

got 
 

married, 
 

although 
 

she 
 

did 
 

not 
 

provide 
 

any 
 

details. 



4. 
 

Christine 
 

shared 
 

the 
 

details 
 

of 
 

the 
 

sexual 
 

assault 
 

during 
 

a 
 

couple' s 
 

therapy 
 

session 
 

in 



2012. 
 

She 
 

said 
 

that 
 

in 
 

high 
 

school 
 

she 
 

had 
 

been 
 

trapped 
 

in 
 

a 
 

room 
 

and 
 

physically 
 

restrained 
 

by 



one 
 

boy 
 

who 
 

was 
 

molesting 
 

her 
 

while 
 

another 
 

boy 
 

watched. 
 

She 
 

said 
 

she 
 

was 
 

eventually 
 

able 
 

to 

escape 
 

before 
 

she 
 

was 
 

raped, 
 

but 
 

that 
 

the 
 

experience 
 

was 
 

very 
 

traumatic 
 

because 
 

she 
 

felt 
 

like 
 

she 

had 
 

no 
 

control 
 

and 
 

was 
 

physically 
 

dominated. 

5. 
 

I 
 

remember 
 

her 
 

saying 
 

that 
 

the 
 

attacker' s 
 

name 
 

was 
 

Brett 
 

Kavanaugh, 
 

that 
 

he 
 

was 
 

a 



successful  lawyer  who  had  grown  up  in  Christine' s  home  town,  and  that  he  was  well-known  in 

the 
 

Washington, 
 

D. C. 
 

community. 



6. 
 

1n 
 

the 
 

years 
 

following 
 

the 
 

therapy 
 

session, 
 

we 
 

spoke 
 

a 
 

number 
 

oftimes 
  

about 
 

how 
 

the 

assault  affected  her. 


7.  The  next  time  she  mentioned  that  Mr.  Kavanaugh  was  the  person  who  sexually  assaulted 

her 
 

was 
 

when President Trump 
          

was 
 

in 
 

the 
 

process 
 

of selecting his first nominee for the Supreme 

Court. 
 

Before 
 

the 
 

President 
 

had 
 

announced 
 

that 
 

Judge 
 

Neil 
 

Gorsuch 
 

was 
 

the 
 

nominee, 
 

I 



remember  Christine  saying  she  was  afraid  the  President  might  nominate  Mr.  Kavanaugh. 

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  



  

Page 
 

2 



8.  These  conversations  about  Mr.  Kavanaugh  started  again  shortly  after  Justice  Anthony 

Kennedy 
 

announced 
 

his 
 

resignation 
 

and 
 

the 
 

media 
 

began 
 

reporting 
 

that 
 

Mr. 
 

Kavanaugh 
 

was 
 

on 

the  President's  "short  list." 

9. 
 

Christine 
 

was 
 

very 
 

conflicted 
 

about 
 

whether 
 

she 
 

should 
 

speak 
 

publicly 
 

about 
 

what 
 

Mr. 

Kavanaugh 
 

had 
 

done 
 

to 
 

her, 
 

as 
 

she 
 

knew 
 

it 
 

would 
 

be 
 

emotionally 
 

trying 
 

for 
 

her 
 

to 
 

relive 
 

this 

traumatic 
 

experience 
 

in 
 

her 
 

life 
 

and 
 

hard 
 

on 
 

our 
 

family 
 

to 
 

deal 
 

with 
 

the 
 

inevitable 
 

public 

reaction. 
 

However, 
 

in 
 

the 
 

end 
 

she 
 

believed 
 

her 
 

civic 
 

duty 
 

required 
 

her 
 

to 
 

speak 
 

out. 



l 
 

0. 
 

In 
 

our 
 

16 
 

years 
 

of 
 

marriage 
 

I 
 

have 
 

always 
 

known 
 

Christine 
 

to 
 

be 
 

a 
 

truthful 
 

person 
 

of 
 

great 

integrity. 
 

I 
 

am 
 

proud 
 

of 
 

her 
 

for 
 

her 
 

bravery 
 

and 
 

courage. 

I 
 

solemnly 
 

swear 
 

or 
 

affirm 
 

under 
 

the 
 

penalties 
 

of 
 

perjury 
 

that 
 

the 
 

matters 
 

set 
 

forth 
 

in 
 

this 

Declaration 
 

are 
 

true 
 

and 
 

correct 
 

to 
 

the 
 

best 
 

of 
 

my 
 

personal 
 

knowledge, 
 

information, 
 

and 
 

belief. 

Executed 
 

on 
 

thisZ5~ay 
 

of 
 

5·f~ 
 

fe;)t!.I, 
 

2018. 
- 


i ussell Ford 

I 

µhA 
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DECLARATION  OF  KEITH  KOEGLER 


I.  Keith  Koegler,  hereby  state  that  I  am  over  eighteen  (18)  years  of  age.  am  competent  to 

testify.  and  have  personal  knowledge  of  the  following  facts: 

I.  I  graduated  from  Amherst  College  in  1992  with  a  Bachelor's  Degree  in  History.  I  earned 

my 
 

Juris 
 

Doctor 
 

degree 
 

from 
 

Vanderbilt 
 

La,, 
 

School 
 

in 
 

1997. 

2. 
 

I 
 

have 
 

known 
 

Clu·istine 
 

Blasey 
 

Ford 
 

and 
 

her 
 

husband. 
 

Russell 
 

Ford, 
 

for 
 

more 
 

than 
 

Jive 

years, 
 

and 
 

consider 
 

them 
 

close 
 

friends. 

3. 
 

We 
 

met 
 

when 
 

1 was 
 

coaching 
 

their 
 

son·s 
 

baseball 
 

team. 
 

Our 
 

children 
 

are 
 

close 
 

friends 

and 
 

have 
 

played 
 

sports 
 

together 
 

for 
 

years. 
 

1 
 

have 
 

spem 
 

a 
 

lot 
 

of 
 

time 
 

with 
 

Christine 
 

and 
 

her 

husband 
 

traveling 
 

lo 
 

and 
 

attending 
 

our 
 

kids' 
 

games. 
 

Our 
 

larnilies 
 

have 
 

also 
 

gone 
 

on 
 

vacation 

together. 

4. 
 

The 
 

first 
 

time 
 

I 
 

learned 
 

that 
 

Christine 
 

had 
 

experienced 
 

sexual 
 

assault 
 

was 
 

in 
 

early 
 

summer 

of  20 I 6.  We  were  standing  Logethe1·  in  a  public  place  watching  our  children  play  together. 

5. 
 

l 
 

remember 
 

the 
 

timing 
 

of 
 

the 
 

con,ersation 
 

because 
 

it 
 

,vas 
 

shortly 
 

after 
 

Stanford 

University  student  Brock  Turner  was  sentenced  for  felony  sexual  assault  after  raping  an 

unconscious  woman  on  Stanford's  campus.  There  was  a  common  public  perception  that  the 

judge 
 

gave 
 

Mr. 
 

Turner 
 

too 
 

light 
 

of 
 

a 
 

sentence. 

6.  Christine  expressed  anger  at  Mr.  Turner" s  lenient  sentence.  stating  that  she  was 

particularly  bothered  by  it  because  she  was  assaulted  in  high  school  by  a  man  who  was  now  a 


federal  judge  in  Washington,  D.C. 

7. 
 

Christine 
 

did 
 

not 
 

mention 
 

the 
 

assau lt 
 

10 
 

me 
 

again 
 

until 
 

hme 
 

29. 
 

20 l 8. 
 

two 
 

days 
 

after 

Justice     Anthony  Kennedy  announced  his  resignation  from  the  Supreme  Court of the United 

States. 
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8.  On  Jw1e  29,  2018,  she  wrote  me  an  email  in  which  she  stated  that  the  person  who 


assaulted  her  in  high  school  was  the  President"s  "favorite  for  SCOTUS." 

9.  On  June  29,  2018,  l  responded  with  an  email  in  which  I  stated: 


··J 
 

remember 
 

you 
 

telling 
 

me 
 

about 
 

him. 
 

but 
 

I 
 

don't 
 

remember 
 

his 
 

name. 
 

Do 
 

you 
 

mind 



telling 
 

me 
 

so 
 

I 
 

can 
 

read 
 

about 
 

himT 



I 
 

0. 
 

Christine 
 

responded 
 

by 
 

email 
 

and 
 

stated: 



'·Brett 
 

Kavanaugh" 

11. 
 

In 
 

all 
 

of 
 

my 
 

dealings 
 

with 
 

Christine 
 

I 
 

have 
 

known 
 

her 
 

to 
 

be 
 

a 
 

serious 
 

and 
 

honorable 



person. 



I 
 

solemnly 
 

swear 
 

or 
 

affirm 
 

under 
 

the 
 

penalties 
 

or 
 

perjury 
 

that 
 

the 
 

matters 
 

set 
 

forth 
 

in 
 

this 

Declaration 
 

are 
 

true 
 

and 
 

correct 
 

to 
 

the 
 

best 
 

or 
 

my 

S'~r\e~'ce.< 
 

personal 
 

knowledge, 
 

infom1ation. 
 

and 
 

belief. 



Executed 



 on  th.i  , y  o 
-~~--·  20 l 8. 
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DECLARATION 
 

OF 
 

ADELA 
 

GILDO-MAZZON 

I,  Adela  Gildo-Mazzon,  hereby  state  that  I  am  over  eighteen  ( 18)  years  of  age,  am 

competent  to  testify,  and  have  personal  knowledge  of  the  following  facts: 

I. 
 

I 
 

have 
 

known 
 

Christine 
 

Blasey 
 

Ford 
 

for 
 

over 
 

IO 
 

years 
 

and 
 

consider 
 

her 
 

to 
 

be 
 

a 
 

good 

friend. 
 

Our 
 

children 
 

attended 
 

elementary 
 

school 
 

together. 

2. 
 

In 
 

June 
 

of 
 

2013, 
 

Christine 
 

and 
 

I 
 

met 
 

at 
 

a 
 

:restaurant 
 

that 
 

was 
 

then 
 

called 
 

Pizzeria 
 

Venti 

Mountain 
 

View, 
 

located 
 

at 
 

1390 
 

Pear 
 

Avenue, 
 

Mountain 
 

View, 
 

California. 



3. 
 

I 
 

remembered 
 

the 
 

year 
 

of 
 

the 
 

meeting 
 

because 
 

I 
 

was 
 

temporarily 
 

working 
 

in 
 

the 
 

South 

Bay 
 

at 
 

that 
 

time. 
 

I 
 

would 
 

pass 
 

Mountain 
 

View 
 

on 
 

my 
 

way 
 

home, 
 

so 
 

that 
 

restaurant 
 

was 
 

a 



convenient 
 

place 
 

to 
 

arrange 
 

a 
 

meeting. 
 

I 
 

believe 
 

this 
 

was 
 

the 
 

only 
 

time 
 

I 
 

ever 
 

went 
 

to 
 

this 

restaurant. 
 

I 
 

also 
 

have 
 

a 
 

receipt 
 

from 
 

the 
 

restaurant 
 

from 
 

that 
 

meal. 

4.  During  our  meal,  Christine  was  visibly  upset,  so  I  asked  her  what  was  going  on. 

5. 
 

Christine 
 

told 
 

me 
 

she 
 

had 
 

been 
 

having 
 

a 
 

hard 
 

day 
 

because 
 

she 
 

was 
 

thinking 
 

about 
 

an 

assault  she  experienced  when  she  was  much  younger.  She  said  that  she  had  been  almost  raped 

by  someone  who  was  now  a  federal  judge.  She  told  me  she  had  been  trapped  in  a  room  with  two 

drunken 
 

guys, 
 

and 
 

that 
 

she 
 

then 
 

escaped, 
 

ran 
 

away, 
 

and 
 

hid. 



6.  Christine  said  it  was  a  scary  situation  and  that  it  has  impacted  her  life  ever  since. 

7. 
 

The 
 

last 
 

time 
 

I 
 

saw 
 

Christine 
 

was 
 

in 
 

May 
 

2018. 

8.  After  reading  her  first  person  account  of  the  assault  in  The  Washington  Post  on 

September 
 

16, 
 

2018, 
 

I 
 

contacted 
 

Christine's 
 

lawyers 
 

to 
 

advise 
 

them 
 

that 
 

she 
 

had 
 

told 
 

me 
 

about 

this 
 

assault 
 

in 
 

2013. 
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I  solemnly 
swear  or  affirm  under  the  penalties  of pe rjury  that  the  matters  set  forth  in  this 

Declaration  are  true  and  correct  to  the  best  of  my  personal  knowledge,  information,  and  belief. 

Executed   on  this  l.!f2ay  of  ~pt ,nhef.2018. 

u1t11k'7-v 
Adela 




 

Gildo-Mazzon 
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DECLARATION 
 

OF 
 

R___EBECCA 
 

WBITE 



11  Rebeeca  White,      

 

b.ereby SUlte that I am ever  ejghteen  (18)  years:  of age.   wn  ~t m 


testify,  and  have  :personal  knowJeds:e  of  de  foUowmg  facts: 


l .  1  have  been  mends  with  Chris1i:M  Blasey  Ford  for  more  lbmJ  six  years.  We  aze  neighbors 


and ,our kids went to lhe same clememacy soboot 

2, lo 2017. I was walking my dog, and Christine was outsi~ ofher house. I stopped to 

speak  with  her,  and  she  tofd  me  sb.e  had  mid  a  rece.nt  social  media  post  I  had  written  about  my 

o-wn ~perience with sc,ruaJ ,assault. 

3.  She  then  told  ~  that  whm  she  was  a  young  teen.  she  bad  be-en  ~   assaulted by  an 

·Older  tcil:n.  J  remember  her  SilYing  lhat  hu  assail.am  was  now  a  fedt:raljud,ge. 


4.  I  have  ruways  known  Ohri.stine  lo  be  a  biustwm1by  and  Jworst  pas.on. 

l  solemnly  S\\'CUf  or  affirm  unde!i  the  penalties  of:pcrjmy   1hat1he   matters  mt  fm1h  in  this 


Decimation 
 

m:e 
 

true 
 

and 
 

cmreeL 

t::Y 
 

to 
 

the: 

;-
 

best 

, 
 

of my 
  

pemcmal. 
 

knowled,se. 
 

mfommtion. 
 

and 
 

belief. 



'Ex¢cutcd  on  this~  of     20  l 8. 
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~ KATZ,  MARSHALL  &  BANKS,  LLP 

Debra  S.  Katz,  Partner 
Lisa    J . Banks, Partner 

Mike 
 

Davis, 
 

Esquire 



Chief 
 

Counsel 
 

for 
 

Nominations 
United 

 

States 
 

Senate 
 

Committee 
 

on 
 

the 
 

Judiciary 
Senator 

 

Chuck 
 

Grassley 
 

(R-IA), 
 

Chairman 



224 
 

Dirksen 
 

Senate 
 

Office 
 

Building 
Washington, 

 

DC 
 

20510 



By 
 

Electronic 
 

Mail 
September 

 

26, 
 

2018 

Dear 
 

Mr. 
 

Davis: 

Attached 
 

please 
 

find 
 

additional 
 

materials 
 

responsive 
 

to 
 

the 
 

requests 
 

for 
 

documents 
contained 

 

in 
 

Senator 
 

Grassley's 
 

letter 
 

dated 
 

September 
 

23, 
 

2018. 
 

We 
 

reserve 
 

the 
 

right 
 

to 
 

provide 
supplemental 

 

documents 
 

as 
 

necessary. 



We 
 

will 
 

not 
 

produce 
 

copies 
 

of 
 

Dr. 
 

Christine 
 

Blasey 
 

Ford's 
 

medical 
 

records. 
 

These 
records 

 

contain 
 

private, 
 

highly 
 

sensitive 
 

information 
 

that 
 

is 
 

not 
 

necessary 
 

for 
 

the 
 

Committee 
 

to 



assess 
 

the 
 

credibility 
 

of 
 

her 
 

testimony. 
 

Our 
 

client 
 

has 
 

already 
 

been 
 

forced 
 

to 
 

compromise 
 

her 
privacy 

 

and 
 

safety 
 

in 
 

order 
 

to 
 

provide 
 

the 
 

Committee 
 

with 
 

important 
 

information 
 

about 
 

the 
nominee' s 

 

past 
 

conduct, 
 

and 
 

she 
 

will 
 

be 
 

available 
 

to 
 

answer 
 

any 
 

questions 
 

the 
 

Committee 
 

may 



have  when  she  testifies  tomorrow.  Any  request  that  she  expose  her  private  medical  records  for 

public  inspection  represents  an  unacceptable  invasion  of  privacy  to  which  no  reasonable  person 

would 

 

consent. 
 

Under 
 

no 
 

circumstances 
 

will 
 

we 
 

grant 
 

any 
 

such 
 

request. 



Sincerely, 

»/Cf 
Debra  S.  Katz 

Lisa 
 

J . 
 

Banks 



Attorneys  for  Dr.  Christine  Blasey  Ford 


Encl. 

cc:  Heather  Sawyer,  Esquire 

17 18 1
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J e re1niah 
 

P. 
 

Hai 1afrn 

POLYGRAPH 
 

EXAMINATION 
 

REPORT 

Date 
 

of 
 

Report 
08/ 10/2018 

 

Location 
 

of 
 

Examination 
Hilton 

 

Hotel, 
 

1739 
 

West 
 

Nursery 
 

Road. 
 

Linthicum 
 

Heights, 
 

MD 
 

2 1090 

Date 
 

of 
 

Examination 
08/07/2018 




Examinee's 
 

amc 
Christine 

 

Blascy 



Synopsis 
On  August  7,  20 18,  Christine  Blasey  reported  to  the  Hilton  Hotel.  1739  West  Nursery  Road, 
Linthicum  Heigh1·s,  MD  21090,  for  the  purpose  of  w1dergoing  a  polygraph  examination.  The 

examination 

 

was 
 

to 
 

address 
 

whether 
 

Blascy 
  

was 
 

phy ically 
 

a 
 

saulted 
 

by 
 

Brett 
 

Kavanaugh 
 

while 



aneoding 
 

a 
 

small 
 

party 
 

in 
 

Montgomery 
 

County . 
 

MD. 
 

This 
 

assault 
 

occurred 
 

in 
 

the 
 

I
 

980"s 
 

when 



Blascy 
 

was 
 

a 
 

high 
 

school 
 

student 
 

at 
 

the 
 

Holton-Arms 
 

School. 
 

Accompanying 
 

Blascy 
 

was 



Attorney  Lisa  Banks  of  the  firm  Katz.  Marshall  &  Banks.  After  introductions  were  made.  this 

examiner  left  the  room  so  Blasey  and  Attorney  Banks  could  discuss  this  matter.  During  this 

discussion.  Blascy  provided  a  written  statcmen1  to  Banks  detailing  the  events  thal  occurred  on 
the  evening  of  the  assa ult.  The  statement  was  provided  to  this  examiner  when  he  returned. 

Blasey 

 

stated 
 

that 
 

the 
 

statement 
 

was 
 

true 
 

and 
 

correct 
 

and 
 

signed 
 

it 
 

in 
 

the 
 

presence 
 

of 
 

this 



examiner  and  Banks  anesting  to  its  accuracy.  A  copy  of  this  statement  is  attached  to  ih1s  repon. 

After 

 

a 
 

brief 
 

discussion. 
 

Banks 
 

departed. 



Blasey  was  then  interviewed  in  an  effort  to  formulate  the  relevant  questions.  During  this 

interview, 

 

Blasey 
 

described 
 

the 
 

events 
 

that 
 

occurred 
 

on 
 

the 
 

night 
 

of 
 

the 
 

assault . 
 

She 
 

stared 
 

she 



attended 
 

a 
 

small 
 

pany 
 

at 
 

a 
 

house 
 

where 
 

the 
 

pareors 
 

were 
 

not 
 

home. 
 

Those 
 

attending 
 

tbe 
 

party 
were 

 

drinking 
 

beer. 
 

Blasey 
 

stated 
 

that 
 

Kavanaugh 
 

and 
 

his 
 

friend. 
 

Mark, 
 

became 
 

extremely 



intoxicated.  Blasey  stated  that  she  had  met  Kavanaugh  before  at  previous  partie  and  she  briefly 

dated  one  of  his  friends.  She  stated  lha1  Kavanaugh  attended  Georgetown  Preparatory  School  and 
she 

 

previously 
 

attended 
 

parties 
 

hosted 
 

by 
 

students 
 

of 
 

this 
 

school. 
 

Blasey 
 

remembers 
 

another 
 

male 



at 
 

this 
 

party, 
 

PJ, 
 

who 
 

she 
 

described 
 

as 
 

a 
 

very 
 

nice 
 

person. 
 

At 
 

some 
 

point 
 

in 
 

the 
 

evening, 
 

Blasey 



went  upstairs  to  use  the  restroom.  When  she  got  upstairs.  she  was  pushed  into  a  bedroom  by 
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Examinee's 
 

Name: 
 

Blasey. 
 

Christine 
Datt>

 

: 
 

08/ 10
 

12018 



either  Kavanaugh  or  his  friend,  Mark.  The  bedroom  was  located  across  from  the  bathroom.  She 
was  pushed  onto  a  bed  and  Kavanagh  got  on  top  of  her  and  attempted  to  take  her  clothes  off.  She 
stated  she  expected  Kavanaugh  was  going  to  rape  her.  Blasey  tried  to  yell  for  help  and 
Kavanaugh 

 

put 
 

his 
 

hand 
 

over 
 

her 
 

mouth. 
 

Blasey 
 

thought 
 

if 
 

PJ 
 

heard 
 

her 
 

yelling 
 

he 
 

may 
 

come 
 

and 
help 

 

her. 
 

Blasey 
 

stated 
 

that 
 

when 
 

Kavanaugh 
 

put 
 

his 
 hand  over  her  mouth  that  this  act  was  the 

most 
       

tenifying for her. She also stated that 
 

this 
 

act 
 

caused 
 

the 
 

most 
 

consequences 
 

for 
 

her 
 

later 
 

in 



life. 
 

Blasey 
 

stated 
 

that 
 

Kavanaugh 
 

and 
 

Mark 
 

were 
 

laughing 
 

a 
 

lot 
 

during 
 

this 
 

assault 
 

and 
 

seemed 
to 
 

be 
 

having 
 

a 
 

good 
 

time. 
 

Kavanaugh 
 

was 
 

having 
 

a 
 

hard 
 

time 
 

trying 
 

to 
 

remove 
 

Blasey's 
 

clothes 
because 

 

she 
 

was 
 

wearing 
 

a 
 

bathing 
 

suit 
 

underneath 
 

them. 
 

She 
 

stated 
 

Mark 
 

was 
 

laughing 
 

and 
coaxing 

 

Kavanaugh 
 

on. 
 

Blasey 
 

recalls 
 

making 
 

eye 
 

contact 
 

with 
 

Mark 
 

and 
 

thinking 
 

he 
 

may 
 

help 
her. 

 

Mark 
 

continued 
 

to 
 

encourage 
 

Kavanaugh. 
 

On 
 

a 
 

couple 
 

of 
 

occasions, 
 

Mark 
 

would 
 

come 
 

over 
and 

 

jump 
 

on 
 

the 
 

bed. 
 

The 
 

last 
 

time 
 

he 
 

did 
 

this. 
 

all 
 

three 
 

became 
 

separated 
 

and 
 

Blasey 
 

was 
 

able 
 

to 
get 

 

free 
 

and 
 

run 
 

to 
 

the 
 

bathroom. 
 

She 
 

stated 
 

she 
 

locked 
 

herself 
 

in 
 

the 
 

bathroom 
 

until 
 

she 
 

heard 
Kavanaugh 

 

and 
 

Mark 
 

go 
 

downstairs. 



Following 
 

this 
 

interview, 
 

Blasey 
 

was 
 

given 
 

a 
 

polygraph 
 

examination 
 

consisting 
 

of 
 

the 
 

following 
relevant 

 

questions: 



Series 
 

I 

A. 
 

Is 
 

any 
 

part 
 

of 
 

your 
 

statement 
 

false? 
 

Answer: 
 

No 
B. 
 

Did 
 

you 
 

make 
 

up 
 

any 
 

part 
 

of 
 

your 
 

statement? 
 

Answer: 
 

No 

Four 
 

polygraph 
 

charts 
 

(wh ich 
 

included 
 

an 
 

acquaintance 
 

or 
 

·•stim" 
 

chart) 
 

were 
 

collected 
 

using 
 

a 



Dell 
 

lnspiron 
 

15 
 

notebook 
 

computer 
 

and 
 

Lafayette 
 

LX4000 
 

software. 
 

This 
 

software 
 

obtained 



tracings 
 

representing 
 

thoracic 
 

and 
 

abdominal 
 

respiration, 
 

galvanic 
 

skin 
 

response, 
 

and 
 

cardiac 
activity. 

              

All 
 

of these physiological tracings were stored in the computer along with the time that 
the 

 

questions 
 

were 
 

asked 
 

as 
 

well 
 

as 
 

text 
 

of 
 

each 
 

question. 



The  format  of  the  test  was  the  two  question  federal  You  Phase  Zone  Comparison  Test  (ZCT).  As 

part  of  a  20  I  I  meta-analysis  study  done  by  the  American  Polygraph  Association  (APA),  the  ZCT 
is 
 

one 
 

of 
 

the 
 

polygraph 
 

examinations 
 

considered 
 

valid 
 

based 
 

upon 
 

defined 
 

research 
 

protocol. 
 

As 



part 
 

of 
 

the 
 

validation 
 

process, 
 

the 
 

APA 
 

chose 
 

techniques 
 

that 
 

were 
 

reported 
 

in 
 

the 
 

Meta 
 

22 



AnaJytjc 
 

Survey 
 

of 
 

Validated 
 

Techniques 
 

(20 l 1) 
 

as 
 

having 
 

two, 
 

independent 
 

srudies 
 

that 



describe  the  criterion  validity  and  reliability.  The  ZCT  includes  relevant  questions  addressing  the 
issues 

 

to 
 

be 
 

resolved 
 

by 
 

the 
 

examination, 
 

comparison 
 

questjons 
 

to 
 

be 
 

used 
 

in 
 

analysis, 



symptomatic 
 

questions. 
 

and 
 

neutral 
 

or 
 

irrelevant 
 

questions. 
 

All 
 

questions 
 

were 
 

reviewed 
 

with 
Blasey  prior  to  the  test.  The  charts  collected  were  subjected  to  a  numerical  evaluation  that  scored 
the 

 

relative 
 

strength 
 

of 
 

physiological 
 

reactions 
 

to 
 

relevant 
 

questions 
 

with 
 

those 
 

of 
 

the 
 

comparison 



questions. 
 

An 
 

analysis 
 

was 
 

conducted 
 

using 
 

a 
 

three 
 

(3) 
 

point 
 

scale 
 

(- 1, 
 

0, 
 

+ 
 

1 
 

). 
 

If 
 

reactions 
 

were 
deemed 

 

to 
 

be 
 

greater 
 

at 
 

the 
 

relevant 
 

questions, 
 

then 
 

a 
 

negative 
 

score 
 

was 
 

assigned. 
 

Jf 
 

responses 
were 

 

deemed 
 

to 
 

be 
 

greater 
 

at 
 

the 
 

comparison 
 

questions, 
 

then 
 

a 
 

positive 
 

score 
 

was 
 

assigned. 
 

A 



decision  of  deceptive  is  rendered  if  any  individual  question  score  is  -3  or  less  or  the  grand  total 
of  both  questions  is  -4  or  less.  A  decision  of  non-deceptive  is  rendered  if  the  grand  total  of  both 
questions  is  +4  or  more  with  a +  1  or  more  at  each  question. 

2 
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Blasey's   scores  utilizing  the  three  (3)  point  scale  are  +4  at  Question  A  and  +5  at  Question  B  with 

a 
 

total 
 

score 
 

of 
 

+9. 
 

Based 
 

upon 
 

this 
 

analysis, 
 

it 
 

is 
 

the 
 

professional 
 

opinion 
 

of 
 

this 
 

examiner 
 

that 
Blasey' s 

 

responses 
 

to 
 

the 
 

above 
 

relevant 
 

questions 
 

are 
 

Not 
 

Indicative 
 

of 
 

Deception. 

A 
 

second 
 

analysis 
 

was 
 

conducted 
 

utilizing 
 

a 
 

scoring 
 

algorithm 
 

developed 
 

by 
 

Raymond 
 

Nelson, 



Mark 
 

Handler 
 

and 
 

Donald 
 

Krapohl 
 

(Objective 
 

Scoring 
 

System 
 

Version 
 

3) 
 

which 
 

concluded" 
 

No 
Significant 

 

Reactions- ProbabiUty 
 

these 
 

results 
 

were 
 

produced 
 

by 
 

a 
 

deceptive 
 

person 
 

is 



.002." 
 

Truthful 
 

results, 
 

reported 
 

as 
 

"No 
 

Signi ficant 
 

Reactions," 
 

occur 
 

when 
 

the 
 

observed 
 

p-value 



indicates 
 

a 
 

statistically 
 

s ignificant 
 

difference 
 

between 
 

the 
 

observed 
 

numerical 
 

score 
 

and 
 

that 
expected 

 

from 
 

deceptive 
 

test 
 

subjects, 
 

using 
 

normative 
 

data 
 

obtained 
 

through 
 

bootstrap 
 

training 
with 

 

the 
 

confirmed 
 

single 
 

issue examinations from the 
 

development sam
     

ple. 
 

Truthful results 
can 

 

only 
 

occur 
 

when 
 

the 
 

probability 
 

of 
 

deception 
 

Is 
 

less 
 

than 
 

.050. 



Deceptive 
 

results, 
 

in 
 

which 
 

an 
 

observed 
 

p-valuc 
 

indicates 
 

a 
 

statistically 
 

significant 
 

difference 
between 

 

the 
 

observed 
 

numerical 
 

score 
 

and 
 

that 
 

expected 
 

from 
 

truthful 
 

persons, 
 

and 
 

are 
 

reported 
as 
 

"Significant 
 

Reactions." 



When 
 

the 
 

observed 
 

p-value 
 

fails 
 

to 
 

meet 
 

decision 
 

alpha 
 

thresho]ds 
 

for 
 

truthful 
 

or 
 

deceptive 



classification 
 

the 
 

test 
 

result 
 

wi ll 
 

be 
 

reported 
 

as 
 

·'Inconclusive." 
 

No 
 

opinion 
 

can 
 

be 
 

rendered 



regarding 
 

those 
 

results. 

A 
 

third 
 

analysis 
 

was 
 

conducted 
 

utilizing 
 

a 
 

scoring 
 

algorithm 
 

developed 
 

by 
 

the 
 

Johns 
 

Hopkins 
Unjversity 

 

Applied 
 

Physics 
 

Laboratory 
 

(PolyScore 
 

Version 
 

7.0) 
 

which 
 

concluded 
 

"No 
Deception 

 

Indicated-Probability 
 

of 
 

Deception. 
 

is 
 

Less 
 

Than 
 

.02." 
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Barbara 
 

Van 
  

Ge der 
Counsel 

 

for 
 

Mark 
 

Judge 

September 
 

18, 
 

2018 

VIA  E-MAIL 

The 
 

Honorable 
 

Charles 
 

E. 
 

Grassley 
Chairman 
Committee 

 

on 
 

the 
 

Judiciary 
United 

 

States 
 

Senate 
224 

 

Dirksen 
 

Senate 
 

Office 
 

Building 



Washington, 
 

DC 
 

2051 
 

O 



~ 
 

COZEN 
~ )O'CONNOR 




 


Barbara  "Biz"  Van  Gelder 
Direct  Phone  202-463-2516 
Direct  Fax  202-640-5525 
bvangelder@cozen.com 


The 
 

Honorable 
 

Dianne 
 

Feinstein 



Ranking 
 

Member 
Committee 

 

on 
 

the 
 

Judiciary 
United 

 

States 
 

Senate 
224 

 

Dirksen 
 

Senate 
 

Office 
 

Building 



Washington, 
 
 

DC 20510 

Re: 
 

Brett 
 

Kavanaugh 
 

Confirmation 

Dear 
 

Chairman 
 

Grassley 
 

and 
 

Ranking 
 

Member 
 

Feinstein: 



I 
 

represent 
 

Mark 
 

Judge. 
 

Mr. 
 

Judge 
 

asked 
 

me 
 

to 
 

convey 
 

the 
 

following 
 

statement: 



"I 
 

did 
 

not 
 

ask 
 

to 
 

be 
 

involved 
 

in 
 

this 
 

matter 
 

nor 
 

did 
 

anyone 
 

ask 
 

me 
 

to 
 

be 



involved. 
 

The 
 

only 
 

reason 
 

I 
 

am 
 

involved 
 

is 
 

because 
 

Dr. 
 

Christine 
 

Blasey 



Ford 
 

remembers 
 

me 
 

as 
 

the 
 

other 
 

person 
 

in 
 

the 
 

room 
 

during 
 

the 
 

alleged 



assault. 

In  fact,  I  have  no  memory  of  this  alleged  incident.  Brett  Kavanaugh  and  I 


were  friends  in  high  school  but  I  do  not  recall  the  party  described  in  Dr. 


Ford's 
 

letter. 
 

More 
 

to 
 

the 
 

point, 
 

I 
 

never 
 

saw 
 

Brett 
 

act 
 

in 
 

the 
 

manner 
 

Dr. 



Ford  describes. 

I  have  no  more  information  to  offer  the  Committee  and  I  do  not  wish  to 


speak  publicly  regarding  the  incidents  described  in  Dr.  Ford's  letter." 


Sincerely 
 

yours, 



COZEN  O'CONNOR 

~J;k 

1200  19th  Street,  NW  Washington,  DC  20036 

202.912.4800 
 

800.540.1355 
 

202.861.
 

1905 
 

Fax 
 

cozen.com 
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KAPLAN HECKER & FINK LLP 350 Fifth Avenue 
Suite 7110 

New York, NY 10118 
(212) 763-0883 

www.kaplanhecker.com 

Direct Dial: 
Direct Email: 

September 27, 2018 

Honorable Diane Feinstein 
Member 
Committee on the Judiciary 
United States Senate 
135 Hart Senate Office Building 
Washington D.C. 20510-6275 

Honorable Charles E. Grassley 
Chairman 
Committee on the Judiciary 
United States Senate 
331 Hart Senate Office Building 

Washington D.C. 20510-6275 

Re: Nomination ofJudge Brett Kavanaugh 

Dear Senators Feinstein and Grassley: 

As a follow up to my letter ofyesterday's date, we enclose an affidavit from Ms. Rasor 
executed yesterday evening. 

Very truly yours, 

Roberta A. Kaplan 

Document ID: 0.7.22222.238889-000002 

www.kaplanhecker.com


  

AFFIDAVIT  OF  ELIZABETH  RASOR 

I,  Efu;abeth  Rasor,  being  duly  sworn,  hereby  depose  and  say: 

1.    I  make  this  affidavit  based  on  my personal knowledge. 

2. I have a bachelor's degree in  English  Literature  from  Catholic  University  and  a 
      

master's        
 degree  in Special Education from Teacher's College at Columbia University. 

3.  I  first  met  Mark  Judge  in  or  around  the  fall  of  1986  while  we  were  both  students 

at  Catholic  University. 


4.  We  engaged  in  a  serious,  romantic  relationship  for  approximately  two  years 

beginning  in  1986  through  1988.  We dated  exclusively  during  much  of  that  time  period  and 

attempted  to  reunite  several  times  in  the  months  afterwards  until  I  moved  to  New  York from 

Washington,  D.C.  in  1989. 

5.  While  we  were  dating,  I  spent  time  with  Mark's  friends  from  Georgetown  Prep 

and  attended  a  couple  of  social  gatherings  at  which  they  were  present. 


6.           I  met  Brett  Kavanaugh  at a couple of social gatherings on or around 1987. 

7.  Brett continued  to  socialize  with  Mark  and  their  friends  from  Georgetown  Prep 

during 
 

this 
 

time. 

8.  At  the  parties  that Brett  and  Mark  attended  during  this  period,  there  was  frequent 

and  wide-spread  alcohol  consumption. 

9. 
 

In 
 

or 
 

around 
 

1988, 
 

in 
 

the 
 

context 
 

of 
 

a 
 

conversation 
 

we 
 

had 
 

about 
 

how 
 

we 
 

lost 
 

our 

virginities, 
    

Mark told me, in 
 

a 
 

voice 
 

that 
 

seemed 
 

to 
 

convey 
 

a 
 

degree 
 

of 
 

shame, about 
  

an 
 

incident 

that 
 

had 
 

occurred 
 

a 
 

few 
 

years 
 

prior, 
 

where 
 

he 
 

and 
 

several 
 

other boys 
 

from 
 

Georgetown 
 

Prep 
 

took 

1 
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cums 
 

having sex 
 

with 
 

a 
 

woman 
 

who 
 

was 
 

drunk. 
 

It 
 

was 
 

Mark's  perception  that  the  sexual  activity 

was 
 

consensual. 

10. 
 

To 
 

the  best  of  my  recollection,  at  the  time  of  the  conversation,  I,  and  I  beJieve 

Mark.  were  sober. 

11. 
            

After this initial conversation. Mark and I never discussed this again. 

12. 
 

Mark 
 

did 
 

not  share  with  me  any  names  of other   individuals  involved  in  this 

incident, 
 

and 
 

I 
 

do 
 

not 
 

have  any  information  to  suggest,  one  way  or  another,  that  Brett  was  one  of 

them. 

13. 
 

Mark 
 

and 
 

I 
 

broke 
 

up 
 

towards 
 

the 
 

end 
 

of 
 

1988. 



14. 
 

I 
 

last 
 

spoke 
 

with 
 

Mark  in  or  around  2013.  We  met  for  lunch  at  Georgetown 
.. 

University  to  catch  up,  and  I  brought  my  son. 

I 
 

solemnly 
 

swear 
 

or 
 

affirm 
 

under 
 

the 
 

penalties  of perjury   that  the  matters  set  forth  in  this  Affidavit 

are  true  and  correct  to  the  best  of  my  personal  knowledge,  information,  and  belief. -
/??~a&h.~ 
Elizabeth  Rasor 


Sag 
 

Harbor,  New  York 

September~  2018 

Sworn 
          

 


           


    


   


   

     


 




Notmy 
    

 

public 
:: -- : ---- -

 

--......: 
 


2   
 





     



 
 




    

   

to before me this ~day of :::( pte,n tt, ( , 2018 
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I,     


 

am a current resident o~ California. 

I  first  met  Christine  Blasey  (now  Dr.  Christine  Blasey  Ford)  in  1989  or  1990  in  California.  From 

1990-91 ,  I  was  just  friends  with  Ford.  From  approximately  1992  to  1998,  I  was  in  a  relationship 

with  Dr.  Ford.  I  found  her  truthful  and  maintain  no  animus  towards  her. 


During 
 

our 
 

time 
 

dating, 
 

Dr. 
 

Ford 
 

never 
 

brought 
 

up 
 

anything 
 

regarding 
 

her 
 

experience 
 

as 
 

a 
 

victim 



of 
 

sexual 
 

assault, 
 

harassment, 
 

or 
 

misconduct. 
 

Dr. 
 

Ford 
 

never 
 

mentioned 
 

Brett 
 

Kavanaugh. 



During 
 

some 
 

of 
 

the 
 

time 
 

we 
 

were 
 

dating, 
 

Dr. 
 

Ford 
 

lived 
 

with 
 

Monica 
 

L. 
 

McLean, 
 

who 
 

I 



understood 
 

to 
 

be 
 

her 
 

life-long 
 

best 
 

friend. 
 

During 
 

that 
 

time, 
 

it 
 

was 
 

my 
 

understanding 
 

that 



McLean 
 

was 
 

interviewing 
 

for 
 

jobs 
 

with 
 

the 
 

FBI 
 

and 
 

the 
 

US 
 

Attorney's 
 

Office. 
 

I 
 

witnessed 
 

Or. 



Ford 
 

help 
 

McLean 
 

prepare 
 

for 
 

a 
 

potential 
 

polygraph 
 

exam. 
 

Dr. 
 

Ford 
 

explained 
 

in 
 

detail 
 

what 
 

to 



expect, 
 

how 
 

polygraphs 
 

worked 
 

and 
 

helped 
 

McLean 
 

become 
 

familiar 
 

and 
 

less 
 

nervous 
 

about 
 

the 



exam.  Dr.  Ford  was  able  to  help  because  of  her  background  in  psychology. 


Dr. 
 

Ford 
 

and 
 

I 
 

lived 
 

together 
 

while 
 

we 
 

were 
 

dating 
 

and 
 

stayed 
 

together 
 

in 
 

a 
 

long-distance 



relationship  when  Dr.  Ford  moved  to  Hawaii  sometime  around  l 998,  although  I  am  not  sure  of 
the  particular  year  and  it  might  have  been  a  bit  earlier  or  later. 


While 
 

visiting 
 

Ford 
 

in 
 

Hawaii, 
 

we 
 

traveled 
 

around 
 

the 
 

Hawaiian 
 

islands 
 

including 
 

one 
 

time 
 

on 
 

a 



propeller 
 

plane. 
 

Dr. 
 

Ford 
 

never 
 

indicated 
 

a 
 

fear 
 

of 
 

flying. 
 

To 
 

the 
 

best 
 

of 
 

my 
 

recollection 
 

Dr. 
 

Ford 



never 
 

expressed 
 

a 
 

fear 
 

of 
 

closed 
 

qua1ters, 
 

tight 
 

spaces, 
 

or 
 

places 
 

with 
 

only 
 

one 
 

exit. 
 

I 
 

assisted 
 

Dr. 



Ford  with  finding  a  place  to  live  in- CA.  She  ended  up  living  in  a  very  small,  500  sq.  ft. 

house 

 

with 
 

one 
 

door. 



Despite 
 

trying 
 

to 
 

maintain 
 

a 
 

long 
 

distance 
 

relationship, 
 

I 
 

ended 
 

the 
 

relationship 
 

once 
 

l discovered 



that 
 

Dr. 
 

Ford 
 

was 
 

unfaithful 
 

while 
 

living 
 

in 
 

Hawaii. 
 

After 
 

the 
 

break 
 

up, 
 

1 
 

took 
 

her 
 

off 
 

the 
 

credit 
card 

 

we 
 

shared. 
 

But 
 

nearly 
 

1 
 

year 
 

later, 
 

l 
 

noticed 
 

Dr. 
 

Ford 
 

had 
 

been 
 

charging 
 

the 
 

card, 
 

and 



charged 
 

about 
 

$600 
 

worth 
 

of 
 

merchandise. 
 

When 
 

confronted, 
 

Dr. 
 

Ford 
 

said 
 

she 
 

did 
 

not 
 

use 
 

the 



card,  but  later  admitted  to  the  use  after  I  threatened  to  involve  fraud  prevention. 


I 
 

didn' t 
 

speak 
 

again 
 

to 
 

Ford 
 

until 
 

about 
 

2002 
 

when 
 

Ford 
 

contacted 
 

me 
 

briefly. 
 

After 
 

that 
 

I 
 

hadn't 
thought  much  about  her  until  r  saw  her  story  in  the  Washington  Post  on  Sunday,  Sept.  16,  2018. 


I  do  not  want  to  become  involved  in  this  process  or  current  investigation,  but  wanted  to  be 

truthful 

 

about 
 

what 
 

I 
 

know. 



Signed, 



10/2/2018 
 

I 
 

8:01 
 

PDT 
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St 
 

tement 
 

of 
 

Donald 
 

Urgo, 
 

Jr. 

I 
1. 
 

I 
 

am 
 

over 
 

18 
 

years 
 

of 
 

age. make 



   

this 
 

declaration 
 

from 
 

my 
 

own 
 

personal 
 

knowledge. 
 

If 

called  upon  as  a  witness,  I  J°uld  competently  testify  to  the  facts  below. 

j 

2.  I  have th 
 known  Brett  since  / 4 grade.  He  is  an  honorable  man  with  a  strong  character. 

3.  I  was  Brett  Kavanaugh's  clrsmate   at  Georgetown  Preparatory  School  from  1979  to 

1983.  I  appear  in,  and  am  amiliar  with,  the  Georgetown  Preparatory  School  yearbook 

issued  in  1983. 


4.  I  have  reviewed  Brett's  testimony  about  the  meaning  of  certain  terms  used  in  that 

yearbook:  "boofed,"  "Del's  Triangle,"  and  "Renate  Alumnius."  Brett's  testimony 

about the 
 

meaning 
 

of 
 

each 
 

term 
 

is 
 

entirely 
 

correct 
 

and consistent 
 

with 
 

my 
 

independent 

understanding. 

5.  I  attended  a  significant  am unt  of  high  school  parties  with  Brett.  I  never  saw  Brett 

engage  in  any  behavior  lik~  that  described  by  Dr.  Ford,  Ms.  Swetnick,  or  Ms.  Ramirez. 

6.  I  attended  Georgetown  Pr~'s  beach  week  in  Ocean  City,  Maryland,  at  least  two  times 

with  Brett.  I  never  saw  like  the  behavior  described  by  Ms.  Swetnick. r 
7.  I  never  saw  Brett  pass  outtdrink    so  much  that  he  would  black  out. 

8. 
 

Brett 
 

had 
 

a 
 

weak 
 

stomach 
 

d 
 

would 
 

throw 
 

up 
 

after 
 

consuming 
 

quantities 
 

of 
 

alcohol 
 

that 

the 
 

rest 
 

of 
 

us 
 

had 
 

no 
 

probl ms 
 

keeping 
 

down. 

9. 
 

I 
 

never 
 

saw 
 

Brett 
 

engage 
  

any 
 

sexual 
 

misconduct 
 

of 
 

any 
 

kind, 
 

nor 
 

did 
 

I 
 

ever 
 

hear 
 

of 
 

any 

allegations, 
 

prior 
 

to 
 

the 
 

ne~s 
 

stories, 
 

suggesting 
 

that 
 

Brett 
 

engaged 
 

in 
 

any 
 

sexual 

misconduct 
 

of 
 

any 
 

kind 
 

• high school 
 

or 
 

any 
 

time 
 

thereafter. 

t 

10. 
 

I 
 

have 
 

known 
 

Brett 
 

to 
 

have 
 

a 
 

number 
 

of 
 

good 
 

friends 
 

that 
 

were 
 

women 
 

and 
 

he 
 

has 
 

always 

been 
 

respectful 
 

to 
 

them. 
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11. 
 

I 
 

have 
 

no 
 

recollection 
 

of 
 

Dr 
 

Ford 
 

or 
 

Ms. 
 

Swetnick 
 

attending 
 

any 
 

high 
 

school 
 

party 
 

that 
 

I 



was  present  at. 

12.  I  understand  that  I  have  ma  e  this  statement  under  penalty  of  felony. 
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KOBRE  &  KIM  LLP 

1919  M  STREET,  NW 
WASH INGTON ,  DC  20036 

WWW . KOBREKIM .COM 

TEL 
 

+ 
 

I 
 

202 
 

664 
 

1900 

NEW 
 

YORK 

LONDON 

HONG  !<ONG 

SHANGHAI 

SEOUL 

WASHINGTON  DC 

SAN 
 

FRANCISCO 

MIAMI 
  

CAYMAN 
 

ISLANDS 

BVI 

September 
 

18, 
 

2018 
CONFIDENTIAL 

 

TREATMENT 
 

REQUESTED 

VIA 
 

FEDERAL 
 

EXPRESS 

The 
 

Honorable 
 

Charles 
 

E. 
 

Grassley 
Chainnan 
Committee 

 

on 
 

the 
 

Judiciary 
United 

 

States 
 

Senate 
135 

 

Hart 
 

Senate 
 

Office 
 

Building 
Washington, 

  

DC 20510 

The 
 

Honorable 
 

Dianne 
 

Feinstein 
Ranking 

 

Member 
Committee 

 

on 
 

the 
 

Judiciary 
United 

 

States 
 

Senate 
331 

 

Hart 
 

Senate 
 

Office 
 

Bldg. 
Washington, 

 

DC 
 

20510 

Re:  Confirmation  Hearing  for  Judge  Brett  Kavanaugh 

Dear 
 

Chairman 
 

Grassley 
 

and 
 

Ranking 
 

Member 
 

Feinstein: 



I  have  been  retained  to  represent  Patrick  J.  Smyth  in  connection  with  the  above-referenced 
confirmation 

 

hearings. 
 

In 
 

an 
 

effort 
 

to 
 

help 
 

resolve 
 

the 
 

allegations 
 

by 
 

Dr. 
 

Christine 
 

Blasey 
 

Ford 
 

that 
are 

 

before 
 

the 
 

Judiciary 
 

Committee 
 

while 
 

balancing 
 

Mr. 
 

Smyth's 
 

own 
 

right 
 

to 
 

privacy, 
 

we 
respectfully 

 

offer 
 

the 
 

Committee 
 

the 
 

following 
 

statement 
 

that 
 

has 
 

been 
 

closely 
 

reviewed 
 

and 
approved 

 

by 
 

Mr. 
 

Smyth: 

"I 
 

understand 
 

that 
 

I 
 

have 
 

been 
 

identified 
 

by 
 

Dr. 
 

Christine 
 

Blasey 
 

Ford 
 

as 
 

the 
 

person 
she  remembers  as  'PJ'  who  supposedly  was  present  at  the  party  she  described  in 
her  statements  to  the  Washington  Post.  I  am  issuing  this  statement  today  to  make  it 

clear 

 

to 
 

all 
 

involved 
 

that 
 

I 
 

have 
 

no 
 

knowledge 
 

of 
 

the 
 

party 
 

in 
 

question; 
 

nor 
 

do 
 

I 
 

have 
any 

 

knowledge 
 

of 
 

the 
 

allegations 
 

of 
 

improper 
 

conduct 
 

she 
 

has 
 

leveled 
 

against 
 

Brett 
Kavanaugh. 

 

Personally 
 

speaking, 
 

I 
 

have 
 

known 
 

Brett 
 

Kavanaugh 
 

since 
 

high 
 

school 
and  I  know  him  to  be  a  person  of  great  integrity,  a  great  friend,  and  I  have  never 
witnessed 

 

any 
 

improper 
 

conduct 
 

by 
 

Brett 
 

Kavanaugh 
 

towards 
 

women. 
 

To 
safeguard 

 

my 
 

own 
 

privacy 
 

and 
 

anonymity, 
 

I 
 

respectfully 
 

request 
 

that 
 

the 
Committee 

 

accept 
 

this 
 

statement 
 

in 
 

response 
 

to 
 

any 
 

inquiry 
 

the 
 

Committee 
 

may 
have." 
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The 
 

Honorable 
 

Charles 
 

E. 
 

Grassley 
The  Honorable  Dianne  Feinstein 
September 

 

18, 
 

2018 
Page  2 


I 
 

trust 
 

this 
 

information 
 

will 
 

be 
 

helpful 
 

to 
 

the 
 

Judiciary 
 

Committee's 
 

efforts 
 

in 
 

connection 
with 

 

Judge 
 

Kavanaugh's 
 

confirmation 
 

hearings. 

z;;ub

Eric 
 

B. 
 

Bruce 
Kobre 

 

& 
 

Kim 
 

LLP 

~ 
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From:  

 

Howard Walsh 
To: Leland Ingham: 
SUbject: Ms. 

 

Leland 
 

Keyser 
 

Date:      


 

Saturday, September TL 2018 7:37:n PM 

Dear  Ms.-:  


Ms. 
 

Leland 
 

Keyser 
 

has 
 

engaged 
 

me 
 

in 
 

the 
 

limited 
 

capacity 
 

to 
 

address 
 

your 
 

request 
 

for 
 

information 
in  the  email  below.  Simply  put,  Ms.  Keyser  does  not  know  Mr.  Kavanaugh  and  she  has  no 
recollection  of  ever  being  at  a  party  or  gathering  where  he  was  present,  with,  or  without,  Dr. 
Ford. 




Ms. 
 

Keyser 
 

hopes 
 

tbis 
 

information 
 

is 
 

helpful 
 

to 
 

your 
 

investigation 
 

I 
 

am 
 

avaiable 
 

for 
 

any 
 

ftniher 



questions 
 

you 
 

may 
 

have. 



Sincerely, 



Howard  J.  Walsh  III,  Esq. 


'3egin  forwarded  message: 


Subject: 
 

Request 
 

frnm 
 

the 
 

Senate 
 

Judiciai-y 
 

Committee 

Hello  Ms.  Keyser, 


My 
 

name 
 

is 
 

and 
 

I 
 

serve 
 

as 
 

Senior 
 

Counsel 
 

for 
 

the 
 

Senate Judiciary 
Committee  for  Chainnan  Grassley.  I  understand  that  you  have  been  identified  as 
an  individual  who  was  in  attendance  at  a  party  that  occurred circa  1982 
described 

 

in 
 

a 
 

recent 
 

Washington 
 

Post 
 

article 
(https://www.washingtonpost.com/investigations/california-professor-writer­
of-confidential-brett-kavanaugh-letter-speaks-out-about-her-allegation-of­
sexual-assault/2018 /09 / 

 

16 /469 82194-b846-11e8-94e b-
3bd52dfe917b 

 

story.html?utm 
 

term=.0d3d10f61a34). 



Pursuant 
 

to 
 

our 
 

Committee's 
 

investigative 
 

practices, 
 

we 
 

would 
 

like 
 

to 
 

have 
 

a 
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-

confidential phone call with you regarding the allegations made in the article  

about Judge BrettKavanaugh. The Majority and Minority staffs typically  

participate in these calls. Please let us k  are  or  now ifyou  available this afternoon  

tomorrow for a phone call. Happy to chat over email or the phone ifyou have  

any questions about logistics or process.  

Thank much,  s  

Senior  Nominations  Counsel  

<image001.gif>  
UNITED  STATES  SENATE  COMMITTEE  ON  THE  JUDICIARY  
224  Dirksen  Senate  Office  Building  |  Washington,  DC  20510  

NOTICES: This message, including attachments, is confidential and may contain information  
protected by the attorney-client privilege or work product doctrine. If you are not the addressee,  
any disclosure, copying, distribution, or use of the contents of this message are prohibited. If you  
have received this email in error, please destroy it and notify me immediately.  
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To: 
Cc:  Leland  Keyser 


Subject:  Leland  Keyser 


 


Ms.  Keyser  asked  that  I  communicate  to  the  Committee  her  willingness  to  cooperate  fully  with 

the  FBI's  supplemental  investigation  of  Dr.  Christine  Ford's  allegations  against  Judge  Brett 
Kavanaugh. 


However, 
 

as 
 

my 
 

client 
 

has 
 

already 
 

made 
 

clear, 
 

she 
 

does 
 

not 
 

know 
 

Judge 
 

Kavanaugh 
 

and 
 

has 
 

no 



recollection 
 

of 
 

ever 
 

being 
 

at 
 

a 
 

party 
 

or 
 

gathering 
 

where 
 

he 
 

was 
 

present, 
 

with, 
 

or 
 

without, 
 

Dr. 



Ford. 



Notably, 
 

Ms. 
 

Keyser 
 

does 
 

not 
 

refute 
 

Dr. 
 

Ford's 
 

account, 
 

and 
 

she 
 

has 
 

already 
 

told 
 

the 
 

press 
 

that 
she  believes  Dr.  Ford's  account.  However,  the  simple  and  unchangeable  truth  is  that  she  is 

unable 

 

to 
 

conoborate 
 

it 
 

because 
 

she 
 

has 
 

no 
 

recollection 
 

of 
 

the 
 

incident 
 

in 
 

question. 



Nonetheless,  she  looks  forward  to  being  of  any  assistance  she  can. 


Sincerely, 



Howard   J. Walsh  III,  Esq. 


I 

NOTICES:  This  message,  including  attachments,  is  confidential  and  may  contain  information 

prntected  by  the  attorney-client  privilege  or  work  product  doctrine.  If  you  are  not  the  addressee, 

any 

 

disclosme, 
 

copying, 
 

distribution, 
 

or 
 

use 
 

of 
 

the 
 

contents 
 

of 
 

this 
 

message 
 

are 
 

prohibited. 
 

If 
 

you 



have  received  this  email  in  enor,  please  destrny  it  and  notify  me  immediately. 


Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  






  

Exhibit 
 

19 

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  



  

October  I ,  2018 

Michael 
 

C. 
 

Fegan 

Chairman  Grassley 
Senate  Judiciary  Committee 
Room  SD-224 
Dirksen  Senate  Office  Building 
Washington, 

 

DC 
 

20510 

Dear 
 

Chairman 
 

Grassley, 



I 
 

am 
 

writing 
 

to 
 

you 
 

regarding 
 

the 
 

character 
 

of 
 

fodge 
 

Brett 
 

Kavanaugh. 
 

Brett 
 

and 
 

I 
 

attended 
Georgetown 

        

Prep 
 

High 
 

School 
 

together 
 

from 
 

i979 
 

to 
 

1983. We were clas'Smates, teammates and friends. 
attended  most  of  the  same  social  events  that  Brett  attended  in  high  school.  and  many  after  high  school  as  well. 
I 
 

also 
 

attended 
 

''Beach 
 

Week" 
 

with 
 

him 
 

in 
 

June 
 

1982. 
 

I 
 

have 
 

never 
 

seen 
 

Brett 
 

out 
 

of 
 

control 
 

from 
 

drinking 
alcohol.  I  have  never  seen  Brett  out  of  control  in  any  situation,  whether  it  be  in  the  classroom,  on  the  football 
field,  on  the  basketball  court  or  in  any  social  setting. 


Regarding  the  allegation  by  Christine  Blasey  Ford,  I  never  heard  of  such  a  gathering.  We  were  a  tight 
knit  group,  and  I  believe  that  if  anything  happened  like  Professor  Ford  described,  I  would  have  known  about  it. 

I 
 

never 
 

met 
 

Christine 
 

Blasey, 
 

and 
 

had 
 

never 
 

heard 
 

her 
 

name 
 

until 
 

mid-September 
 

2018. 

I  cannot  speak  for  the  allegation  from  the  Yale  student,  Deborah  Ramirez,  because  I  did  not  attend 
Yale.  I  can  tell  you  that  what  Ms.  Ramirez  described  would  be  completely  out  of  character  of  the  man  I  have 
known 

 

for 
 

almost 
 

40 
 

years. 



As 
 

to 
 

the 
 

allegation 
 

made 
 

by 
 

Julie 
 

Swetnick, 
 

I 
 

have 
 

never 
 

heard 
 

of 
 

Ms. 
 

Swetnick. 
 

My 
 

understanding 
is 
 

that 
 

she 
 

graduated 
 

from 
 

Gaithersburg 
 

High 
 

School 
 

three 
 

years 
 

before 
 

we 
 

graduated 
 

from 
 

Georgetown 
 

Prep. 
During 

 

my 
 

high 
 

school 
 

years, 
 

1 
 

did 
 

not 
 

know 
 

any 
 

girls 
 

from 
 

Gaitherburg 
 

High 
 

School. 
 

We 
 

did 
 

not 
 

socialize 
with 

 

girls 
 

from 
 

Gaithersburg 
 

High 
 

School. 
 

We 
 

did 
 

not 
 

have 
 

any 
 

kind 
 

of 
 

punch 
 

drinks, 
 

hard 
 

liquor 
 

or 
 

drugs 
 

at 
our 

 

parties. 
 

I 
 

never 
 

witnessed 
 

any 
 

kind 
 

of 
 

sexual 
 

situation 
 

at 
 

any 
 

of 
 

our 
 

parties. 
 

If 
 

there 
 

was 
 

any 
 

kind 
 

of 
 

mis­
treatment  of  girls  at  any  of  our  panics,  I  assure  you  that  my  friends  and  L  including  Brett  Kavanaugh,  would 
have 

 

put 
 

a 
 

stop 
 

to 
 

it 
 

immediately 
 

and 
 

would 
 

have 
 

reported 
 

it 
 

to 
 

the 
 

Montgomery 
 

County, 
 

MD 
 

Police 
Department. 


I  know  that  last  week  was  tough  on  you,  as  it  was  for  many  people  throughout  our  country,  and  I 

appreciate  the  way  that  you  have  conducted  the  confirmation  hearings.  I  urge  all  senators  to  vote  to  confirm 

Judge  Brett  Kavanaugh.  He  is  one  of  the  most  ethical  and  moral  men  I  know,  and  has  been  for  the  almost  40 
years  that  I  have  known  him. 


I  appreciate  your  time  in  this  matter  and  for  your  service  to  our  country. 

Michael C. Fegan 
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DECLARATION OF PAUL RENDON  

Paul  Rendon  declares  as  follows:  

1.  I  am  a  resident  of  the  state  of  California.  

2.  I  make  this  Declaration  upon  personal  knowledge  and  under  penalty  of  perjury.  

3.  I  was  a  classmate  of  Brett  Kavanaugh  for  all  four  years  at  Georgetown  Preparatory  

School,  from  1979-1983.  

4.  I  was  in  the  class  of  1983,  which  had  about  96  students  as  I  recall  today.  

5.  I  lived  in  Washington,  D.C.,  and  took  a  bus  to  the  school.  

6.  I  was  on  an  academic  scholarship.  

7.  I  was  unaware  of  any  other  student  there  that  was  of  humble  means.  

8.  All  of  my  friends  and  all  the  other  students  at  the  school,  as  far  as  I  knew,  were  from  

much  wealthier  families.  

9.  The  students  were  divided  into  different  social  groups.  

10.  Brett  Kavanaugh  hung  out  with  the  jocks  in  the  school,  who  were  on  the  football  team.  

11.  There  was  a  group  of  students  that  were  routinely  picked  on  by  Brett  Kavanaugh’s  group  

of  friends,  and  were  tormented,  teased  and  ridiculed,  and  pushed  and  shoved  into  lockers  

or  into  closets.  

12.  I  never  witnessed  Brett  Kavanaugh  physically  attack  a  student,  but  there  were  many  times  

I  witnessed  one  of  Brett  Kavanaugh’s  larger  friends  physically  attack  a  student,  and  saw  

Brett  Kavanaugh  witness  the  attack  and  laugh  about  it.  

13.  Brett  Kavanaugh  would  also  laugh  when  his  friends  teased  and  ridiculed  other  students.  

14.  To  my  knowledge,  the  kids  that  were  picked  on  never  reported  it,  presumably  out  of  fear  

of  retaliation.  

15.  Brett  Kavanaugh  never  did  anything  to  stop  this  physical  and  verbal  abuse,  but  stood  by  

and  laughed  at  the  victims.  

16.  My  group  of  friends  were  in  between  the  students  that  got  picked  on  and  the  football  

players  that  picked  on  the  students.  

17.  Brett  Kavanaugh  was  close  friends  with  Mark  Judge.  

18.  I  can  recall  the  names  of  the  other  people  in  his  group  of  friends  and  can  provide  those  to  

the  Senators  if  they  want  them.  

19.  Mark  Judge  was  the  class  clown.  

20 Brett  Kavanaugh  would  always  laugh  the  loudest  when  it  in  response  to  Mark  .  was  

Judge’s  jokes  and  antics.  

21.  Underage  drinking  was  part  of  the  subculture  of  the  football  team  group  and  not  the  

culture  of  the  whole  school.  

22.  The  football  team  players,  including  Brett  Kavanaugh,  during  their  junior  and  senior  

years  would  routinely  brag  about  how  many  kegs  that  they  drank  over  the  weekend.  

23.  I  would  witness  them  bragging  on  Mondays  about  how  many  kegs  they  consumed  over  

the  weekend.  

1  
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24. Specifically, I recall on multiple occasions, Brett Kavanaugh counting with his fingers, 

how many kegs that they had over the weekend. 

25. For example, I heard Brett Kavanaugh say that it was a two kegger weekend on at least 

one occasion, and counting the kegs on his fingers. 

26. I always had the clear impression that Brett Kavanaugh routinely drank tons of beer to 

excess over the weekend, because that is what he and his friends bragged about almost 

every Monday during junior and senior year in my presence. 

27. Brett Kavanaugh, based on my personal knowledge of witnessing him bragging about 

drinking in terms of the number of kegs consumed over the weekend, was not a normal 

drinker by any means in high school even by the standards of that time period. 

28. At the time I heard Brett Kavanaugh bragging about how many kegs they drank over the 

weekend, it seemed to be an extreme amount of beer drinking for someone to consume at 

any age, let alone someone in high school. 

29. I did not drink alcohol in high school. 

30 I did not take illegal drugs in high school.. 

31. Aside from bragging about how much they drank over the weekend, they would also brag 

about how much sex they had over the weekend. 

32. I do not recall Brett Kavanaugh specifically say he had sex with any particular person. 

33. However, I do recall Brett Kavanaugh generally participate in these conversations where 

the football players were bragging about sexual conquests over the prior weekend. 

34. One name that routinely was a subject of conversation when the football players were 

bragging about sexual conquests was a person named Renate, pronounced, REE NATE. 

35. I heard Brett Kavanaugh talk about Renate many times. 

36. The impression I formed at the time from listening to these conversations where Brett 

Kavanaugh was present was that Renate was the girl that everyone passed around for sex, 

and that if one of the boys was unable to find sex with a girl, that Renate was the option 

for sex as a last resort. 

37. In particular, I recall that Brett Kavanaugh had made up a rhyme using the REE NATE 

pronunciation of Renate’s name. 

38. I specifically recall one day walking down a hall with Brett Kavanaugh on a way to class, 

and hearing Brett Kavanaugh sing this rhyme. 

39. While I cannot recall the exact words he sang, the general theme was that Renate could 

be used for sex as a last resort. 

40 What I recall from the rhyme that I heard Brett Kavanaugh sing is: “REE NATE, REE. 

NATE, if you want a date, can’t get one until late, and you wanna get laid, you can make 

it with REE NATE.” 

41. The above rhyme may not be word for word, but the substance of the message is 1 0  

percent accurate in terms of Brett Kavanaugh singing the name, and then using the name 

to rhyme other words about Renate being a source for sex when all other options were not 

available. 

42. I thought that this was sickening at the time I heard it, and it left an indelible mark in my 

memory. 
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43.  When  the  allegations  about  Brett  Kavanaugh  sexually  assaulting  a  girl  first  became  

public,  I  told  my  wife  about  how  Brett  Kavanaugh  would  talk  about  a  girl  named  Renate,  

and  how  he  would  suggest  that  she  was  loose  sexually.  

44.  A  few  days  later,  I  learned  in  the  news  that  this  Renate  person  was  deeply  offended  by  

references  to  her  in  the  Georgetown  Preparatory  School  yearbook.  

45.  I  recall  seeing  her  name  in  the  yearbook  when  it  came  out  in  1983,  but  I  have  not  looked  

at  the  yearbook  since  that  time.  

46.  I  recall  that  at  the  time  I  originally  read  the  numerous  references  in  the  1983  yearbook  to  

Renate,  I  thought  they  were  alluding  to  Renate  in  a  sexual  manner  because  of  Brett  

Kavanaugh’s  chant  about  Renate  that  I  heard  him  sing  and  the  other  times  his  group  

would  talk  and  chant  about  Renate.  

47.  I  heard  the  football  team  boys  chant  Renate  at  other  times  when  Brett  Kavanaugh  was  

present,  but  I  only  recall  Brett  Kavanaugh  singing  the  full  rhyme  discussed  above  the  one  

time  walking  down  the  hall  to  class.  

48.  I  have  never  met  Renate.  

49.  I  have  no  idea  whether  any  of  these  boys  actually  had  sex  with  Renate.  

50 Senior  year,  each  senior  would  write  their  bio  by  their  yearbook  picture.  .  own  

51.  The  bio  would  start  out  with  academic  or  other  accomplishments.  

52.  Then  students  would  put  in  their  own  jokes.  

53.  I  recall  reading  the  1983  yearbook  at  the  time  it  came  out.  

54.  In  the  1983  yearbook,  the  football  students  used  the  joke  section  to  write  about  incidents  

about  their  partying  and/or  sexual  conquests.  

55.  The  football  team  group  had  a  friend  named  Chris  Garrett.  

56.  Chris  Garrett  would  stutter.  

57.  The  football  team  group  including  Brett  Kavanaugh  would  routinely  tease  Chris  Garrett  

about  his  stuttering,  but  not  in  a  severe  manner.  

58.  I  suspect  that  the  FFFFFFourth  of  July  reference  in  Brett  Kavanaugh’s  yearbook  bio  is  a  

joke  about  Chris  Garrett  stuttering  and  not  a  sexual  reference.  

59.  I  had  never  heard  of  the  term  Devil’s  Triangle  as  of  1983.  

60 I  had  heard  of  the  term  boofing,  but  in  the  context  of  smuggling  contraband  in  one’s  .  

body.  

61.  I  loved  playing  football  when  I  was  growing  up.  

62.  I  played  on  a  league  in  Washington,  D.C.,  called  the  Police  Athletic  League,  through  

ninth  grade.  

63.  The  police  league  was  like  a  “Pop”  Warner  football  for  city  kids.  
th  th  

64.  Between  the  Summer  of  9  and  10 grade,  I  tried  out  for  the  junior  varsity  football  team.  

65.  Surprisingly,  I  made  the  football  team.  

66.  I  really  wanted  to  play  on  the  football  team.  

67.  But  one  day  I  looked  around  and  saw  who  was  on  the  football  team,  and  thought  to  

myself  that  I  could  not  endure  being  around  such  mean  and  disrespectful  people.  

68.  So  I  quit  the  football  team.  

69.  I  did  run  track  in  high  school.  

3  
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70.  To  be  part  of  the  football  team  group,  you  could  not  be  small,  you  had  to  go  to  the  

drinking  parties,  and  you  had  to  be  on  the  football  team.  

71.  I  was  small,  I  did  not  drink  in  high  school,  and  I  quit  the  football  team.  

72.  Mark  Judge  was  the  one  exception  in  the  football  team  group,  because  he  was  small,  but  

he  partied  and  was  on  the  football  team.  

73.  I  watched  part  of  the  Senate  testimony  by  Dr.  Ford  and  Brett  Kavanaugh.  

74.  When  I  heard  Dr.  Ford  describe  Brett  Kavanaugh  and  Mark  Judge  laughing  at  her,  I  

immediately  recalled  Brett  Kavanaugh  and  Mark  Judge  laughing  together  at  someone  

else’s  expense.  

75.  The  reason  I  decided  to  come  forward  and  share  my  interactions  with  Brett  Kavanaugh  is  

that  Brett  Kavanaugh’s  presentation  of  himself  as  some  honorable  and  nice  person  who  

always  respected  girls  in  high  school  and  who  was  a  moderate  drinker  could  not  be  

farther  from  the  truth.  

76.  Based  on  everything  I  witnessed  first-hand  about  Brett  Kavanaugh  as  a  person  during  my  

four  years  with  him  in  high  school,  I  have  strong  reason  to  fear  that  he  did  exactly  as  Dr.  

Ford  testified  he  did  to  her  in  high  school  and  that  Mark  Judge  was  with  him  at  the  time.  

77.  I  am  willing  to  testify  under  oath  at  any  proceeding  involving  the  judicial  competency  of  

Brett  Kavanaugh.  

78.  I  went  to  a  local  California  FBI  office  today  to  be  asked  to  be  interviewed  in  this  matter;  I  

was  told  there  are  no  in  person  interviews,  and  that  I  would  need  to  file  an  online  report  

or  one  over  the  telephone,  which  I  have  done.  

79.  I  have  not  spoken  to  the  press,  despite  repeated  prior  requests,  nor  do  I  intend  to  speak  

publicly  on  this  matter,  unless  asked  to  do  so  by  the  U.S  Senate.  

I  declare  under  penalty  of  perjury  that  the  foregoing  is  true  and  correct.  

Executed  on  18.  October  1,  20  

___________________  

Paul  Rendon  

4  
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While 
 

at 
 

UNC, 
 

I 
 

saw 
 

Ch1·lssy 
 

at 
 

frat 
 

house 
 

par ties, 
 

some 
 

crowded 
 

and 
 

la!itlng 
 

very 



late 
 

in 
 

the 
 

evening, 
 

at 
 

smaller 
 

gotherings 
 

In 
 

male 
 

friend's 
 

rooms 
 

or 
 

ap,1rlments 
(sometimes 

 

very 
 

late 
 

at 
 

night 
 

as 
 

well), 
 

hitting 
 

the 
 

live 
 

music 
 

scene, 
 

and 
 

in 
 

general, 
from 

 

my 
 

perspective, 
 

she 
 

seemed 
 

to 
 

have 
 

il 
 

fairly 
 

active 
 

and 
 

robust 
 

social 
 

life 
 

that 
was 

 

not 
 

particularly 
 

unusual 
 

for 
 

Greek 
 

life 
 

at 
 

that 
 

time. 



At 
 

these 
 

parties, 
 

she 
 

did 
 

not 
 

seem 
 

to 
 

be 
 

afraid 
 

to 
 

be 
 

in 
 

rooms 
 

or 
 

apartments 
 

with 
only 

 

one 
 

entrance. 
 

This 
 

was 
 

the 
 

case 
 

even 
 

if 
 

very 
 

late 
 

at 
 

night 
 

with 
 

her 
 

and 
 

her 
friend 

 

as 
 

the 
 

only 
 

females 
 

present. 

I 
 

hesitated 
 

to 
 

write 
 

this 
 

statement 
 

considering 
 

the 
 

current 
 

climate 
 

of character 
assassination,  but  decided  to  do  so  after  real izing  other s  were  afraid  to  come 
forward  that  had  wanted  to,  and  that  kind  of  fear  is  inappropriate  for  a  healthy  civil 

society. 

Chrissy 
 

mentioned 
 

her 
 

time 
 

at 
 

UNC 
 

in 
 

her 
 

testimony. 
 

From 
 

what 
 

I 
 

recall, 
 

the 
questioners 

 

at 
 

the 
 

hearing 
 

did 
 

not 
 

ask 
 

Chrissy 
 

to 
 

clarify 
 

her 
 

comments 
 

about 
 

that 
time. 

However,  if  the  impression  people  came  away  w ith  was  of someone  too  afraid  to 

engage  in  an  active  social  l ife  and  did  not  have  male  friends  as  a  result,  that 

impression  and  picture  is  inconsistent  with  my  personal  observations  of  her  at  that 


time. 
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I,  Joseph  A.  Hennessey,  being  over  the  age  of  18,  of  sound  mind,  and  competent  to  testify 
in  a  court  of  law,  do  declare  under  penalty  of  perjury  under  the  laws  of  the  United  States 
the  following: 

1.  I  watched  Judge  Brett  Kavanaugh's  sworn  testimony  of  September  27,  2018  before 
the 

 

U.S. 
 

Senate 
 

Committee 
 

on 
 

the 
 

Judiciary. 
 

Judge 
 

Kavanaugh 
 

was 
 

obligated 
 

to 
 

tell 
 

·'the 
truth. 

 

the 
 

whole 
 

truth, 
 

and 
 

nothing 
 

but 
 

the 
 

truth." 
 

From 
 

my 
 

personal 
 

knowledge, 
 

Judge 
Kavanaugh 

 

did 
 

not 
 

tell 
 

the 
 

whole 
 

truth 
 

about 
 

his 
 

drinking 
 

in 
 

high 
 

school 
 

or 
 

about 
 

the 
possibility 

        

2. 
 

I 
 

grew 
 

up 
 

in 
 

"Chevy 
 

Chase, 
 

DC," 
 

in 
 

Washington, 
 

DC 
 

and 
 

attended 
 

Gonzaga 
College 

 

High 
 

School, 
 

which 
 

l 
 

entered 
 

as 
 

a 
 

freshman 
 

in 
 

1979 
 

and 
 

graduated 
 

in 
 

1983. 



Through 
 

Chevy 
 

Chase 
 

Boys 
 

Club 
 

footbal I, 
 

CYO 
 

basketball, 
 

and 
 

neighborhood 
 

events, 
 

I 



had 
           

3. 
 

J 
 

met 
 

Brett 
 

Kavanaugh 
 

at 
 

a 
 

geHogether 
 

hosted 
 

by 
 

Prep 
 

students 
 

either 
 

in 
 

the 
 

Fall 
of 
 

1980 
 

or 
 

the 
 

Spring 
 

of 
 

1981 
 

. 
 

I 
 

was 
 

the 
 

guest 
 

of 
 

one 
 

of 
 

my 
 

friends 
 

from 
 

the 
 

Chevy 
 

Chase, 
DC 

 

neighborhood 
 

who 
 

attended 
 

Prep 
 

with 
 

Brett. 
 

My 
 

first 
 

impression 
 

of 
 

Brett 
 

is 
 

one 
 

that 
 

1 



have 
 

kept. 
 

I 
 

entered 
 

a 
 

basement 
 

rec 
 

room 
 

from 
 

a 
 

back 
 

yard 
 

through 
 

sliding 
 

glass 
 

doors. 
The 

 

parents 
 

of 
 

the 
 

student 
 

who 
 

lived 
 

in 
 

this 
 

home 
 

were 
 

out 
 

for 
 

the 
 

evening. 
 

Once 
 

situated 
with 

 

a 
 

beer 
 

and 
 

after 
 

initial 
 

introductions, 
 

I 
 

was 
 

talking 
 

and 
 

drinking 
 

with 
 

a 
 

small 
 

group 
 

of 
Prep 

 

students. 
 

Brett 
 

Kavanaugh 
 

was 
 

lying 
 

on 
 

the 
 

couch 
 

when 
 

I first 
 

entered 
 

and 
 

he 



remained 
 

lying 
 

on 
 

the 
 

couch. 
 

seemingly 
 

unconscious, 
 

during 
 

the 
 

initial 
 

part 
 

of 
 

my 
conversations -with 

 

others. Suddenly, 
    

he 
 

bolted 
 

up 
 

and 
 

stumbled 
 

to 
 

his 
 

teet. 
 

T realized he 



was 
 

completely 
 

and 
 

totally 
 

wasted 
 

-- "stupid" 
 

drunk, 
 

;.e. 
 

stumbling/swaying, 
 

glassy-eyed, 
and 

 

slurring 
 

his 
 

words. 
 

He 
 

did 
 

not 
 

know 
 

me 
 

and 
 

asked 
 

others 
 

who 
 

I 
 

was. 
 

When 
 

he 
 

found 
out  that  I  went  to  Gonzaga  and  not  Prep  he  became  pugnacious  and  confrontational.  He 

drunkenly. 

 

angrily 
 

and 
 

loudly 
 

demanded 
 

that 
 

I 
 

leave. 
 

He 
 

had 
 

to 
 

be 
 

held 
 

back 
 

by 
 

others 
 

in 



the 
 

room. 
 

I 
 

was 
 

not 
 

happy 
 

about 
 

how 
 

Brett 
 

treated 
 

me 
 

but 
 

I 
 

attributed 
 

his 
 

behavior 
 

to 
 

the 
fact 

 

that 
 

he 
 

was 
 

sloppily 
 

drunk 
 

and 
 

probably 
 

did 
 

not 
 

know 
 

what 
 

he 
 

was 
 

doing. 

friends in the Class of 1983 at Georgetown Preparatory School (''Prep'·). 

that his heavy drinking contributed to memory loss. 

4. 
 

l 
 

was 
 

invited 
 

to 
 

and 
 

attended 
 

other 
 

Prep 
 

gatherings. 
 

For 
 

the 
 

most 
 

part 
 

these 
 

\.Vere 
amicable  get-togethers  wherein  we  drank,  shared  small  world  connections,  and  told  funny 
stories, 

 

and 
 

laughed. 
 

However, 
 

these 
 

gatherings 
 

were 
 

not 
 

fun 
 

for 
 

me 
 

when 
 

Brett 
 

Kavanaugh 
attended.  He  was  regularly  stupid  drunk,  aggressive,  and  confrontational  towards  me 
because  I  did  not  attend  Prep.  The  cycle  of  Brett's  questioning  who  I  was,  and  his  drunken 
hostility 

 

to 
 

the 
 

fact 
 

that 
 

l was 
 

a 
 

Gonzaga 
 

student 
 

at 
 

a 
 

Prep 
 

gathering 
 

seemed 
 

to 
 

repeat 
 

itself 
like 

 

(to 
 

use 
 

a 
 

current 
 

idiom) 
 

''Ground 
 

Hog 
 

Day." 
 

I expressed 
  

the 
 

view 
 

to 
 

those 
 

who 
 

I 
 

knew 
from 

 

my 
 

neighborhood 
 

that 
 

1 
 

thought this 
 

was 
 

a 
 

deliberate 
 

effort 
 

by 
 

Brett 
 

to 
 

belittle 
 

me 
 

and 



make 
 

me 
 

feel 
 

like 
 

the 
 

outsider 
 

that 
 

I 
 

was 
 

in 
 

these 
 

Prep 
 

settings. 
 

However, 
 

I 
 

was 
 

assured 
that 

 

Brett 
 

would 
 

never 
 

be 
 

intentional 
 

in 
 

this 
 

way 
 

-
 

that 
 

he 
 

probably 
 

and 
 

genuinely 
 

had 
 

no 



memory  of  meeting  me  because  he  had  been  so  intoxicated  on  the  occasions  when  he  had 

been 

 

told 
  

who 
 

1 
 

was. 

5. 
 

I 
 

could 
 

not 
 

understand 
 

why 
 

those 
 

who 
 

I 
 

called 
 

friends 
 

could 
 

choose 
 

to 
 

spend 
 

time 
with 

 

Brett. 
 

In 
 

my 
 

natrnw 
 

range 
 

of 
 

exposure 
 

to 
 

him 
 

-
 

when 
 

a 
 

bunch 
 

of 
 

guys 
 

got 
 

together 
 

to 



drink  and  hang  out  - he  was  an  habitually  stupid,  pugnacious  drnnk.  When  I  questioned 
my 

 

Prep 
 

friends 
 

about 
 

him, 
 

they 
 

said 
 

I 
 

did 
 

not 
 

know 
 

"the 
 

real" 
 

Brett 
 

Kavanaugh. 
 

T 
 

was 
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told 
 

that 
 

Brett 
 

was 
 

someone 
 

to 
 

be 
 

admired 
 

-
 

he 
 

was 
 

a 
 

nice 
 

guy. 
 

super-smart, 
 

and 
 

a 
 

great 
athlete.  I was  

  told  that  should  '•give  him  a  chance"  and  try  Lo  get  to  know him. 

6.  J  could  not  develop  a  friendly  relationship  with  Brett.  It  reached  the  point  where, 
if  I  was  asked  if  I  wanted  to  go  to  a  Prep  gathering,  my  only  question  was  "will  Brett 
Kavanaugh 

 

be 
 

there?" 
 

If 
 

the 
 

answer 
 

was 
 

·'yes" 
 

or 
 

"likely," 
 

l 
 

would 
 

make 
 

other 
 

plans. 

7. 
 

I 
 

declare 
 

state 
 

under 
 

penalty 
 

of 
 

perjury 
 

that 
 

the 
 

foregoing 
 

is 
 

true 
 

and 
 

correct 
 

to 
 

the 



best 
 

of 
 

my 
 

recollection. 

Isold& 
 

Gloudrone 



NOTARY 
 

!'UBUC 



Montgomery 
 

County 
State 

 

of 
 

Maryland 
My 



~ommr~ Expires 
1\ 




 

s2a. 
 

I 
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September  14,  2018  

The  Honorable  Charles  Grassley,  Chairman  
Committee  on  the  Judiciary  

United  States  Senate  
135  Hart  Senate  Office  Building  

Washington,  D.C.  20510  

The  Honorable  Dianne  Feinstein,  Ranking  Member  
Committee  on  the  Judiciary  

United  States  Senate  
331  Hart  Senate  Office  Building  

Washington,  D.C.  20510  

Dear  Chairman  Grassley  and  Ranking  Member  Feinstein:  

We  are  women  who  have  known  Brett  Kavanaugh  for  more  than  35  years  and  knew  him  

while  he  attended  high  school  between  1979  and  1983.  For  the  entire  time  we  have  known  Brett  

Kavanaugh,  he  has  behaved  honorably  and  treated  women  with  respect.  We  strongly  believe  it  is  

important  to  convey  this  information  to  the  Committee  at  this  time.  

Brett  attended  Georgetown  Prep,  an  all-boys  high  school  in  Rockville,  Maryland.  He  was  

an  outstanding  student  and  athlete  with  a  wide  circle  of  friends.  Almost  all  of  us  attended  all-

girls  high  schools  in  the  area.  We  knew  Brett  well  through  social  events,  sports,  church,  and  

various  other  activities.  Many  of  us  have  remained  close  friends  with  him  and  his  family  over  

the  years.  Through  the  more  than  35  years  we  have  known  him,  Brett  has  stood  out  for  his  

friendship,  character,  and  integrity.  In  particular,  he  has  always  treated  women  with  decency  and  

respect.  That  was  true  when  he  was  in  high  school,  and  it  has  remained  true  to  this  day.  

The  signers  of  this  letter  hold  a  broad  range  of  political  views.  Many  of  us  are  not  

lawyers,  but  we  know  Brett  Kavanaugh  as  a  person.  And  he  has  always  been  a  good  person.  

Sincerely,  

Jennifer  Slye  Aniskovich  Missy  Bigelow  Carr  

Elena  Flores  Aria  Sharon  Crouch  Clark  

Raphael  Bastian  Citsi  Conway  

Alice  Richardson  Boyle  Sibyl  Smith  Curtis  

Mary  (Ginge)  Koones  Cabrera  Karima  Davis  

Elizabeth  M.  Calhoun  Jo  Anne  Desjardins  
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Julie  DeVol  Maura  M.  Lindsay  

Colleen  Treacy  Dickerson  Monica  Mastal  

Nikki  Deoudes  Diess  Suzanne  Matan  

Meg  Williams  Dietrick  Meghan  McCaleb  

Renate  Dolphin  Stephanie  Conway  McGill  

Lisa  Natoli  Draddy  Stephanie  Doolan  McGrail  

Jane  Marie  Dunigan  Ana  Molina  

Paula  Duke  Ebel  Bridget  Morris  

Nora  Haley  Ellison  Heather  Murphy  

Maura  Fitzgerald  Mary  Ruppe  Nash  

Susan  Fitzgerald  Mary  Nordberg  O’Connor  

Ann  Fowler  Rachel  Buchanan  O’Hare  

Debbie  H.  Fulmer  Lisa  O’Neill  

Janet  Gwozdz  Gaffney  Karen  Odyniec  

Genny  Richards  Gilday  Lisa  Odyniec  

Alexa  Lilly  Gilmore  Elizabeth  (Betsy)  Manfuso  Pothier  

Mary  Beth  Conway  Greene  Mae  Joyce  Rhoten  

Mary  Ellen  Greene  Grace  Ronan  

Ellen  Reese  Hawkins  Alice  Kelly  Scanlon  

Lisa  Molina  Heaps  Kellie  Foster  Schnidel  

Melissa  Hennessey  Kara  Sheehan  

Virginia  Hume  Betsy  Sheehy  

Beccy  Moran  Jackson  Denise  Gottron  Sinay  

Jennifer  Bartlett  Jones  Kristin  Treacy  

Maura  Kane  Cindy  Urgo  

Lori  Weinrich  Kaplan  Megan  Williams  

Kelly  Leonard  
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October  4,  2018  

The  Honorable  Charles  Grassley,  Chairman  
Committee  on  the  Judiciary  

United  States  Senate  
135  Hart  Senate  Office  Building  

Washington,  D.C.  20510  

The  Honorable  Dianne  Feinstein,  Ranking  Member  
Committee  on  the  Judiciary  

United  States  Senate  
331  Hart  Senate  Office  Building  

Washington,  D.C.  20510  

Dear  Chairman  Grassley  and  Ranking  Member  Feinstein:  

We  are  classmates  of  Brett  Kavanaugh’s  from  Georgetown  Prep,  a  Jesuit  high  school  in  the  

Washington,  D.C.  area.  

We  write  to  clear  up  any  misunderstanding  about  the  phrase  “Devil’s  Triangle”  that  appeared  in  
our  1983  high  school  yearbook,  including  on  our  individual  yearbook  pages.  That  phrase  was  

the  subject  of  questioning  at  Judge  Kavanaugh’s  confirmation  hearing  last  week  and  has  since  
been  discussed  in  the  media.  

“Devil’s  Triangle”  was  a  drinking  game  we  came  up  with  in  high  school.  It  was  a  variation  on  

the  game  “Quarters.”  When  we  played  “Devil’s  Triangle,”  four  people  sat  at  a  table.  On  the  
table,  three  small  glasses  of  beer  were  arranged  next  to  one  another  to  form  a  triangle.  Each  of  

the  four  participants  took  turns  being  the  “shooter.”  The  shooter  attempted  to  bounce  a  quarter  
into  one  of  the  glasses.  If  the  quarter  landed  in  one  of  the  glasses,  the  person  at  the  table  sitting  

nearest  that  glass  had  to  drink  the  beer.  

We  do  not  remember  the  exact  origin  of  the  name,  but  none  of  us  used  the  phrase  “Devil’s  
Triangle”  in  our  yearbook  to  refer  to  any  kind  of  sexual  activity.  To  us,  it  was  just  a  game  with  

glasses  in  the  shape  of  a  triangle.  If  the  phrase  “Devil’s  Triangle”  had  any  sexual  meaning  in  the  
early  1980s,  we  did  not  know  it.  

Respectfully,  

DeLancey  Davis  

Bernard  McCarthy,  Jr.  
Paul  Murray  

Matthew  Quinn  
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October  4,  2018  

The  Honorable  Charles  Grassley,  Chairman  
Committee  on  the  Judiciary  

United  States  Senate  
135  Hart  Senate  Office  Building  

Washington,  D.C.  20510  

The  Honorable  Dianne  Feinstein,  Ranking  Member  
Committee  on  the  Judiciary  

United  States  Senate  
331  Hart  Senate  Office  Building  

Washington,  D.C.  20510  

Dear  Chairman  Grassley  and  Ranking  Member  Feinstein:  

We  understand  there  have  been  questions  about  the  term  “Devil’s  Triangle”  in  Brett  

Kavanaugh’s  1983  high  school  yearbook  from  Georgetown  Prep  high  school.  

We  knew  Brett  socially  back  in  the  ’80 and  ’90 and  consider  him  a  friend  but  haven’t  spoken  s s  
to  him  in  more  than  25  years.  We  are  not  from  the  Washington,  D.C.  area.  However,  during  our  

first  year  at  Boston  College,  we  lived  with  Matthew  Quinn,  who  is  an  alumnus  of  Georgetown  
Prep  and  was  a  classmate  of  Brett’s.  Matthew  taught  us  a  drinking  game  called  “Devil’s  

Triangle”  that  he  had  played  with  his  friends  in  high  school.  

We  did  not  understand  “Devil’s  Triangle”  to  have  any  sexual  meaning.  It  was  simply  a  game  
that  used  cups  or  glasses  of  beer  placed  in  the  shape  of  a  triangle.  

In  the  past  several  days,  as  this  term  has  been  discussed  in  the  media,  we  reached  out  to  Matthew  

to  remind  him  that  he  had  taught  us  the  game  during  our  early  days  in  college.  

We  hope  this  information  is  helpful  to  the  Committee  and  the  Senate.  

Sincerely,  

Greg  Aceto  Bill  Van  Pelt,  IV  
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a 
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Allegation 
 

of 
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Misconduct, 
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the 
 

Supreme 
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Nominee 
 

Brett 
 

Kavanaugh's 
 

College 
 

Ye 
 

... 

Subscribers 
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unlimited 
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Order  today  and  receive  a  free  tote. 
 X 
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NEWYOllKEll 
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SENA  TE  DEMOCRATS  INVESTIGATE  A  NEW 
ALLEGATION 

 

OF 
 

SEXUAL 
 

MISCONDUCT, 



FROM 
 

BRETT 
 

KAVANAUGH' S 
  

COLLEGE 
 

YEARS 
By 
 

Ronan 
 

Farrow 
 

and 
 

Jane 
 

Mayer 
 

September 
 

23, 
 

201s 

A s 
 

Senate 
 

Republicans 
 

press 
 

for 
 

a 
 

swift 
 

vote 
 

to 
 

confirm 
 

Brett 
 

Kavanaugh, 
 

President 

 Trump's 
 

nominee 
 

to 
 

the 
 

Supreme 
 

Court, 
 

Senate 
 

Democrats 
 

are 
 

investigating 
 

a 



new 
 

allegation 
 

of 
 

sexual 
 

misconduct 
 

against 
 

Kavanaugh. The 
  

claim 
 

dates 
 

to 
 

the 
 

1983-

84 
 

academic 
 

school 
 

year, 
 

when 
 

Kavanaugh 
 

was 
 

a 
 

freshman 
 

at 
 

Yale 
 

University. The 
 

offices  of  at  least  four  Democratic  senators  have  received  information  about  the 

allegation, 
 

and 
 

at 
 

least 
 

two 
 

have 
 

begun 
 

investigating 
 

it. 
 

Senior 
 

Republican 
 

staffers 
 

also 

learned 
 

of 
 

the 
 

allegation 
 

last 
    

week 
 

and, 
 

in 
 

conversations 
 

with 
 

The New Yorker, expressed 

concern 
 

about 
 

its 
 

potential 
 

impact 
 

on 
 

Kavanaugh's 
 

nomination. 
 

Soon 
 

after, 
 

Senate 

Republicans 
 

issued 
 

renewed 
 

calls 
 

to 
 

accelerate 
 

the 
 

timing 
 

of 
 

a 
 

corn.mittee 
 

vote. 
 

The 

Democratic 
 

Senate 
 

offices 
 

reviewing 
 

the 
 

allegations 
 

believe 
 

that 
 

they 
 

merit 
 

further 

investigation. 
 

"This 
 

is 
 

another 
 

serious, 
 

credible, 
 

and 
 

disturbing 
 

allegation 
 

against 
 

Brett 

Kavanaugh. It 
  

be investigated," 
 

Senator 
  

should 
 

fully 
 

Mazie 
 

Hirono, 
 

of 
 

H awaii, 
 

said. 
 

An 

aide 
 

in 
 

one 
 

of 
 

the 
 

other 
 

Senate 
 

offices 
 

added, 
 

"These 
 

allegations 
 

seem 
 

credible, 
 

and 

we're 
 

taking 
 

them 
 

very 
 

seriously. 
 

If 
 

established, 
 

they're 
 

clearly 
 

disqualifying." 

The 
 

woman 
 

at 
 

the 
 

center 
 

of 
 

the 
 

story, 
 

Deborah 
 

Ramirez, 
 

who 
 

is 
 

fifty-three, 
 

attended 

Yale 
 

with 
 

Kavanaugh, 
 

where 
 

she 
 

studied 
 

sociology 
 

and 
 

psychology. 
 

Later, 
 

she 
 

spent 

years 
 

working 
 

for 
 

an 
 

organization 
 

that 
 

supports 
 

victims 
 

of 
 

domestic 
 

violence. The 
  

Ne

Yorker 
 

contacted 
 

Ramirez 
 

after 
 

learning 
 

of 
 

her 
 

possible 
 

involvement 
 

in 
 

an 
 

incident 

involving 
 

Kavanaugh. 
 

The 
 

allegation 
 

was 
 

conveyed 
 

to 
 

Democratic 
 

senators 
 

by 
 

a 
 

civil­

rights 
 

lawyer. 
 

For 
 

Ramirez, 
 

the 
 

sudden 
 

attention 
 

has 
 

been 
 

unwelcome, 
 

and 
 

prompted 

w 

https://www.newyorl<er.com/news/news-desk/senate-democrats-investigate-a-new-allegation-0f-sexual-misconduct-from-the-supreme-eourt-nominee-. .. 1/12 
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difficult choices. She was at ȩrst hesitant to speak publicly, partly because her memories  

contained gaps because she had been drinking at the time ofthe alleged incident. In  

her initial conversations with TheNewYorker, she was reluctant to characterize  

Kavanaugh’s role in the alleged incident with certainty.  fter six days ofcarefully  A  

assessing her memories and consulting with her attorney, Ramirez said that she felt  

conȩdent enough ofher recollections to say that she remembers Kavanaugh had  

exposed himselfat a drunken dormitory party, thrust his penis in her face, and caused  

her to touch it without her consent as she pushed him away. Ramirez is now calling for  

the F.B.I. to investigate Kavanaugh’s role in the incident. “I would think an F.B.I.  

investigation would be warranted,” she said.  

In a statement, Kavanaugh wrote, “This alleged event from 35 years ago did not  

happen.The people who knew me then know that this did not happen, and have said  

so.This is a smear, plain and simple. I look forward to testifying onThursday about the  

truth, and defending my good name—and the reputation for character and integrity I  

have spent a lifetime building—against these last-minute allegations.”  

The White House spokesperson Kerri Kupec said the Administration stood by  

Kavanaugh. “This 35-year-old, uncorroborated claim is the latest in a coordinated  

smear campaign by the Democrats designed to tear down a good man.This claim is  

denied by all who were said to be present and is wholly inconsistent with what many  

women and men who knew Judge Kavanaugh at the time in college say.The White  

House stands ȩrmly behind Judge Kavanaugh.”  

Ramirez said that, when both she and Kavanaugh were freshmen at Yale, she was  

invited by a friend on the women’s soccer team to a dorm-room party. She recalled that  

the party took place in a suite at Lawrance Hall, in the part ofYale known as Old  

Campus, and that a small group ofstudents decided to play a drinking game together.  

“We were sitting in a circle,” she said. “People would pickwho drank.”Ramirez was  

chosen repeatedly, she said, and quickly became inebriated. At one point, she said, a  

male student pointed a gag plastic penis in her direction. Later, she said, she was on the  

ȫoor, foggy and slurring her words, as that male student and another stood nearby.  

(Ramirez identiȩed the two male onlookers, but, at her request, TheNewYorker is not  

naming them.)  
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A third male student then exposed himselfto her. “I remember a penis being in front of  

my face,” she said. “I knew that’s not what I wanted, even in that state ofmind.”She  

recalled remarking, “That’s not a real penis,” and the other students laughing at her  

confusion and taunting her, one encouraging her to “kiss it.” She said that she pushed  

the person away, touching it in the process. Ramirez, who was raised a devout Catholic,  

in Connecticut, said that she was shaken. “I wasn’t going to touch a penis until I was  

married,” she said. “I was embarrassed and ashamed and humiliated.”She remembers  

Kavanaugh standing to her right and laughing, pulling up his pants. “Brett was  

laughing,” she said. “I can still see his face, and his hips coming forward, like when you  

pull up your pants.” She recalled another male student shouting about the incident.  

“Somebody yelled down the hall, ‘Brett Kavanaugh just put his penis in Debbie’s face,’”  

she said. “It was his full name. I don’t think it was just ‘Brett.’And I remember hearing  

and being mortiȩed that this was out there.”  

Ramirez acknowledged that there are signiȩcant gaps in her memories ofthe evening,  

and that, ifshe ever presents her story to the F.B.I. or members ofthe Senate, she will  

inevitably be pressed on her motivation for coming forward after so many years, and  

questioned about her memory, given her drinking at the party.  

A  nd yet, after several days of considering the matter carefully, she said, “I’m   conȩdent  


about the pants coming up, and I’m conȩdent about Brett being there.” Ramirez said
 

that what has stayed with her most forcefully is the memory of laughter at her expense  


from Kavanaugh and the other students. “It was kind of a joke,” she recalled. “  And now  


it’s clear to me it wasn’t a joke.”  


VIDEO  FROM  THE  NË  YORKER  

Brett Kavanaugh’s Path to the Supreme Court  
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By his freshman year, Kavanaugh was eighteen, and legally an adult. During his  

conȩrmation hearing before the Senate JudiciaryCommittee, Kavanaugh swore under  

oath that as a legal adult he had never “committed any verbal or physical harassment or  

assault ofa sexual nature.”  

TheNewYorker has not conȩrmed with other eyewitnesses that Kavanaugh was present  

at the party.The magazine contacted several dozen classmates ofRamirez and  

Kavanaugh regarding the incident. Many did not respond to interview requests; others  

declined to comment, or said they did not attend or remember the party. A classmate  

ofRamirez’s, who declined to be identiȩed because ofthe partisan battle over  

Kavanaugh’s nomination, said that another student told him about the incident either  

on the night ofthe party or in the next day or two.The classmate said that he is “one-

hundred-per-cent sure” that he was told at the time that Kavanaugh was the student  

who exposed himselfto Ramirez. He independently recalled many ofthe same details  

offered by Ramirez, including that a male student had encouraged Kavanaugh as he  

exposed himself.The classmate, like Ramirez, recalled that the party took place in a  

common room on the ȩrst ȫoor in Entryway B ofLawrance Hall, during their  

freshman year. “I’ve known this all along,”he said. “It’s been on my mind all these years  

when his name came up. It was a big deal.”The story stayed with him, he said, because  
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it was disturbing and seemed outside the bounds oftypically acceptable behavior, even  

during heavy drinking at parties on campus.The classmate said that he had been  

shocked, but not necessarily surprised, because the social group to which Kavanaugh  

belonged often drank to excess. He recalled Kavanaugh as “relatively shy”until he  

drank, at which point he said that Kavanaugh could become “aggressive and even  

belligerent.”  

A  doctor in California, recalled  nother classmate, Richard Oh, an emergency-room  

overhearing, soon after the party, a female student tearfully recounting to another  

student an incident at a party involving a gag with a fake penis, followed by a male  

student exposing himself. Oh is not certain ofthe identity ofthe female student.  

Ramirez told her mother and sister about an upsetting incident at the time, but did not  

describe the details to either due to her embarrassment.  

Mark Krasberg, an assistant professor ofneurosurgery at the University ofNew Mexico  

who was also a member ofKavanaugh and Ramirez’s class at Yale, said Kavanaugh’s  

college behavior had become a topic ofdiscussion among former Yale students soon  

after Kavanaugh’s nomination. In one e-mail that Krasberg received in September, the  

classmate who recalled hearing about the incident with Ramirez alluded to the  

allegation and wrote that it “would qualify as a sexual assault,”he speculated, “ifit’s  

true.”  

One ofthe male classmates who Ramirez said egged on Kavanaugh denied any  

memory ofthe party. “I don’t think Brett would ȫash himselfto Debbie, or anyone, for  

that matter,”he said. Asked why he thought Ramirez was making the allegation, he  

responded, “I have no idea.”The other male classmate who Ramirez said was involved  

in the incident commented, “I have zero recollection.”  

In a statement, two ofthose male classmates who Ramirez alleged were involved in the  

incident, the wife ofa third male student she said was involved, and one other  

classmate, Dan Murphy, disputed Ramirez’s account ofevents: “We were the people  

closest to Brett Kavanaugh during his ȩrst year at Yale. He was a roommate to some of  

us, and we spent a great deal oftime with him, including in the dorm where this  

incident allegedly took place. Some ofus were also friends with Debbie Ramirez  

during and after her time at Yale. We can say with conȩdence that ifthe incident  

Debbie alleges ever occurred, we would have seen or heard about it—and we did not.  
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The behavior she describes would be completely out ofcharacter for Brett. In addition,  

some ofus knew Debbie long after Yale, and she never described this incident until  

Brett’s Supreme Court nomination was pending. Editors from the NewYorker  

contacted some ofus because we are the people who would know the truth, and we  

told them that we never saw or heard about this.”  

(Two students who initially signed the statement, Louisa Garry and Dino Ewing,  

approached TheNewYorker after the publication ofthis article and asked that their  

names be removed from it. “I never saw or heard anything like this,”Garry said. “But I  

cannot dispute Ramirez’s allegations, as I was not present.”Ewing also said he had no  

direct knowledge ofthe allegation and considered it out ofcharacter for Kavanaugh,  

but emphasized, “I also was not present and therefore am not in a position to directly  

dispute Ramirez’s account.”)  
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MORE  FROM  

News  Desk  

The Khashoggi Body  Did Ryan Zinke Try to  Why th  

Double—and Mounting  Fire His Department’s  House  

Evidence ofa  Inspector General for  Meltdo  

Premeditated Murder  Investigating Him?  Migran  
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The former friend who was married to the male classmate alleged to be involved, and  

who signed the statement, said ofRamirez, “This is a woman I was best friends with.  

We shared intimate details ofour lives. A  was  told this story by her, or by  nd I  never  

anyone else. It never came up. I didn’t see it; I never heard ofit happening.”She said  

she hadn’t spoken with Ramirez for about ten years, but that the two women had been  

close all through college, and Kavanaugh had remained part ofwhat she called their  
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“larger social circle.” In an initial conversation with TheNewYorker, she suggested that  

Ramirez may have been politically motivated. Later, she said that she did not know if  

this was the case.  

Ramirez is a registered Democrat, but said that her decision to speak out was not  

politically motivated and, regarding her views, that she “works toward human rights,  

social justice, and social change.”Ramirez said that she felt “disappointed and betrayed”  

by the statements from classmates questioning her allegation, “because I clearly  

remember people in the room whose names are on this letter.”  

Several other classmates said that they believed Ramirez to be credible and honest, and  

vouched for her integrity. James Roche was roommates with Kavanaugh at the time of  

the alleged incident and is now the C.E.O. ofa software company in San Francisco.  

“Debbie and I became close friends shortly after we both arrived at Yale,”he said. “She  

stood out as being exceptionally honest and gentle. I cannot imagine her making this  

up.”He said that he never witnessed Kavanaugh engage in any sexual misconduct, but  

did recall him being “frequently, incoherently drunk.”He described Ramirez as a  

vulnerable outsider. “Is it believable that she was alone with a wolfy group ofguys who  

thought it was funny to sexually torment a girl like Debbie? Yeah, deȩnitely. Is it  

believable that Kavanaugh was  ofthem? Yes.”Aone  nother acquaintance from college,  

Jennifer Klaus, similarly said that she considered the allegation plausible, adding,  

“Debbie’s always been a very truthful, kind—almost to the point ofbeing selȫess—  

individual.”A third classmate, who Ramirez thought had attended the party, said that  

she was not present at the incident.The former student, who asked not to be named,  

said that she also found Ramirez credible.  

Former students described an atmosphere at Yale at the time in which alcohol-fuelled  

parties often led to behavior similar to that described by Ramirez. “I believe it could  

have happened,” another classmate who knew both Kavanaugh and Ramirez said.  

Though she was not aware ofKavanaugh being involved in any speciȩc misconduct,  

she recalled that heavy drinking was routine and that Ramirez was sometimes  

victimized and taunted by male students in his social circle. “They were always, like,  

‘Debbie’s here!,’ and then they’d get into their ‘Lord ofthe Flies’ thing,” she said. While  

at Yale, Kavanaugh became a member ofthe Delta Kappa Epsilon fraternity, or “ŻƂ ,”  

which several students said was known for its wild and, in the view ofsome critics,  
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misogynistic parties. Kavanaugh was also a member ofan all-male secret society,Truth  

and Courage, which was popularly known by the nickname “Tit and Clit.”  

Ramirez said that she continued to socialize with one ofthe male classmates who had  

egged Kavanaugh on during the party during college; she even invited the classmate to  

her house forThanksgiving one year, after he told her that he had nowhere to go. She  

also attended his wedding, years later, as a guest ofhis wife, and said that she posed for  

photographs with Kavanaugh, smiling.  

Ramirez said that she remained silent about the matter and did not fully confront her  

memories about it for years because she blamed herselffor drinking too much. “It was a  

story that was known, but it was a story I was embarrassed about,” she said. More  

recently, she has begun to reassess what happened. “Even ifI did drink too much, any  

person observing it, would they want their daughter, their granddaughter, with a penis  

in their face, while they’re drinking that much?” she said. “I can say that at ȩfty-three,  

but when I was nineteen or twenty I was vulnerable. I didn’t know better.”Reȫecting  

on the incident now, she said she considers Kavanaugh’s male classmates culpable.  

“They’re accountable for not stopping this,” she said. However, “What Brett did is  

worse.”She added, “What does it mean, that this person has a role in deȩning women’s  

rights in our future?”  

As Kavanaugh’s conȩrmation hearings became a national story, the discussions among  

Ramirez and Kavanaugh’s classmates took on heightened urgency, eventually spreading  

to news organizations and to the Senate. Senate aides from Ramirez’s home state of  

Colorado alerted a lawyer, Stanley Garnett, a former Democratic district attorney in  

Boulder, who currently represents her. Ramirez ultimately decided to begin telling her  

story publicly, before others did so for her. “I didn’t want any ofthis,” she said. “But  

now I have to speak.”  

Ramirez said that she hoped her story would support that ofChristine Blasey Ford, the  

California professor who has raised an allegation ofsexual misconduct against  

Kavanaugh that bears several similarities to Ramirez’s claim. Like Ramirez, Ford said  

that Kavanaugh was involved in sexual misconduct at a party while drunk and egged on  

by a male friend. In July, she sent a letter to Senator Dianne Feinstein alleging that, at a  

party in the summer of1982, when she was ȩfteen and Kavanaugh was seventeen and  

in high school, Kavanaugh pushed her into a bedroom, locked the door, pinned her to a  
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bed, and covered her mouth to stop her screams as he attempted to pull offher clothes.  

Details ofFord’s allegation were initiallymade public by TheNewYorker, which did not  

name her at the time. Subsequently, she disclosed her name in an interview with the  

Washington Post. In her letter, Ford said that during the incident she feared that  

Kavanaugh might inadvertently kill her. She alleged that a male friend and  

Georgetown Prep classmate ofKavanaugh’s, Mark Judge, was present in the room,  

alternately urging Kavanaugh to “go for it” and to “stop.”Kavanaugh has denied the  

allegation.  

Ford’s allegation has made Judge a potentially pivotal witness for Kavanaugh. Judge  

told TheNewYorker that he had “no recollection”ofsuch an incident. Judge, who is a  

conservative writer, later gave an interview to TheWeekly Standard in which he called  

Ford’s allegation “just absolutely nuts,” adding, “I never  sked  saw Brett act that way.”A  

by the interviewer whether he could remember any “sort ofrough-housing with a  

female student back in high school” that might have been “interpreted differently by  

parties involved,” Judge told the publication, “I can’t. I can recall a lot ofrough-housing  

with guys.”He added, “I don’t remember any ofthat stuffgoing on with girls.”  

After seeing Judge’s denial, Elizabeth Rasor, who met Judge at Catholic University and  

was in a relationship with him for about three years, said that she felt morally obligated  

to challenge his account that “ ‘no horseplay’ took place at Georgetown Prep with  

women.”Rasor stressed that “under normal circumstances, I wouldn’t reveal  

information that was told in conȩdence,” but, she said, “I can’t stand by and watch him  

lie.” In an interview with TheNewYorker, she said, “Mark told me a very different  

story.”Rasor recalled that Judge had told her ashamedly ofan incident that involved  

him and other boys taking turns having sex with a drunkwoman. Rasor said that Judge  

seemed to regard it as fully consensual. She said that Judge did not name others  

involved in the incident, and she has no knowledge that Kavanaugh participated. But  

Rasor was disturbed by the story and noted that it undercut Judge’s protestations about  

the sexual innocence ofGeorgetown Prep. (Barbara Van Gelder, an attorney for Judge,  

said that he “categorically denies” the account related by Rasor. Van Gelder said that  

Judge had no further comment.)  

Another woman who attended high school in the nineteen-eighties in Montgomery  

County, Maryland, where Georgetown Prep is located, also refuted Judge’s account of  
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the social scene at the time, sending a letter to Ford’s lawyers saying that she had  

witnessed boys at parties that included Georgetown Prep students engaging in sexual  

misconduct. In an interview, the woman, who asked to have her name withheld for fear  

ofpolitical retribution, recalled that male students “would get a female student blind  

drunk”on what they called “jungle juice”—grain alcohol mixed with Hawaiian Punch  

—then try to take advantage ofher. “It was disgusting,” she said. “They treated women  

like meat.”  

Kavanaugh’s attitude toward women has come to play a central role in his conȩrmation  

process. His backers have offered portrayals ofhis strong support for girls and women.  

When Kavanaugh acceptedTrump’s nomination to the Court at a White House event  

in July, he andTrump both stressed that he had numerous female law clerks, and that  

he coached his young daughters’ school basketball teams. During his Senate  

conȩrmation hearings, Kavanaugh at one point ushered into the Senate hearing room a  

large group ofschool girls whose basketball games he had coached, showcasing his  

warm and supportive relationships with women. Earlier this month, on the same day  

TheNewYorker reported details ofFord’s allegation, Republicans on the Judiciary  

Committee released a letter from sixty-ȩve women defending the nominee. On  

Monday, CNN reported that the White House has been contacting many ofthose  

women again, hoping to present their perspective to the media, perhaps as part ofa  

group news conference.  

The very different portrayals ofKavanaugh and his social scene offered by Ford, and  

now Ramirez, come at a crucial point in the conȩrmation process. On Friday, the  

Republican Senator Charles Grassley, ofIowa, the chairman ofthe Senate Judiciary  

Committee, issued a public ultimatum to Ford, announcing that he would schedule the  

committee’s vote on Kavanaugh’s conȩrmation for Monday morning ifshe did not  

respond to an invitation to testify by a deadline, set ȩrst for Friday night and then for  

Saturday afternoon. Lawyers for Ford had pushed back, demanding an outside  

investigation ofFord’s allegation by the F.B.I. before she offered testimony, and said  

that she needed additional time to prepare.The White House and F.B.I. have declined  

to pursue that F.B.I. investigation, though Grassley has stated that his office has  

conducted its own inquiries into the matter. On Sunday, Ford’s lawyer and the  

committee reached an agreement for her to testify onThursday.  
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In a  lexandra Walsh wrote,  statement, Kavanaugh’s attorneys Beth Wilkinson and A  

“Judge Kavanaugh fully and honestly answered the Judiciary Committee’s questions  

over multiple days only to have unsubstantiated allegations come out when a vote on  

his conȩrmation was imminent. What matters in situations like these are facts and  

evidence.”Like Kavanaugh, they said that, onThursday, “testimony and evidence will  

conȩrm what Judge Kavanaugh has made clear all along—that he did not commit the  

sexual assault Dr. Blasey Ford describes.”  

The issue has proved to be politically delicate for the White House. Last week, Vanity  

Fair reported that White House officials were concerned about additional allegations  

against Kavanaugh emerging, and cited a source who claimed that IvankaTrump, the  

President’s daughter and adviser, had urged him to withdraw Kavanaugh’s nomination.  

Trump has defended Kavanaugh in the wake ofFord’s allegations. In a series oftweets  

on Friday, he sought to undermine her account ofevents, writing, “I have no doubt  

that, ifthe attack on Dr. Ford was as bad as she says, charges would have been  

immediately ȩled with local Law Enforcement Authorities by either her or her loving  

parents.”He described Kavanaugh as “a ȩne man,”who he wrote was “under assault by  

radical left wing politicians.”  

Ramirez said that witnessing the attempts to discredit Ford had made her frightened to  

share her own story, which she knew would be attacked due to the gaps in her memory  

and her level ofinebriation at the time. “I’m afraid how this will all come back on me,”  

she said. Her attorney, Garnett, said that he and Ramirez had not yet decided when  

and how she would convey the details ofher allegation to the Senate Judiciary  

Committee and whether new counsel would represent her in Washington. “We’re  

carefully evaluating what the appropriate next steps would be,”he said.They both said  

that an F.B.I. investigation ofthe matter was merited. “I do believe an F.B.I.  

investigation ofthis kind ofcharacter-related information would be appropriate, and  

would be an effective way to relay the information to the committee,”Garnett said. Of  

Ramirez, he added, “She’s as careful and credible a witness as I’ve encountered in  

thirty-six years ofpracticing law.”Ramirez said that she hoped an investigation could  

be carried out before the committee voted on Kavanaugh’s nomination. “  t least look atA  

it,” she said ofher claim. “  t least check it out.”  A  
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10/26/2018  Senate  Democrats  Investigate  a  New  Allegation  of  Sexual  Misconduct, from  the  Supreme  Court  Nominee  Brett  Kavanaugh’s  College  Ye…  

This storywas updatedwith comments from  ormer classmates ofKavanaug  two f  h,  Louisa  

Garry andDino Ewing who initially sig  h provided  ,  neda statementofsupportforKavanaug  

by his attorneys. They approachedTheNewYorkerafter this storywas publishedandasked  

thattheirnames be removedfrom the statement,  saying thatthey didnotwish to dispute  

Ramirez’s claims.  

Ronan Farrow is a contributingwriter toTheNewYorkeranda television anchorand  

investig  “  ar on  ative reporterwhosework also appears on HBO.  He is the authorofthe book  W  

Peace:TheEndofDiplomacy andtheDecline ofAmerican InƱuence.”  Readmore »  

JaneMayerhas been a staffwriteratTheNewYorker since 1995.  Readmore »  
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.S F (ZQYZWJ TK 5WN[NQJLJ FSI &QHTMTQ FY >FQJ -JW  
<TWQI (TS[JWLJI <NYM 0F[FSFZLM̾X  
6DXO  6WHSKDQLH  3RJUHELQ  5RELQ  0F,17,5(  0,.(  3URWHVV  %HQ    7KH  1HZ  <RUN 7LPHV    ,QWHUQDWLRQDO  

HGLWLRQ  1HZ  <RUN >1HZ  <RUN@  6HS     

ProQuest  document  link  

)8//  7(;7  

/DVW  ZHHN  PRUH  WKDQ    \HDUV  DIWHU WKH\ JUDGXDWHG  IURP  <DOH  'HERUDK  5DPLUH]  FRQWDFWHG  KHU ROG  IULHQG  -DPHV  

5RFKH  

6RPHWKLQJ  EDG  KDG  KDSSHQHG  WR  KHU GXULQJ  D  QLJKW  RI GULQNLQJ  LQ  WKH  UHVLGHQFH  KDOO  WKHLU IUHVKPDQ  \HDU  VKH  VDLG  

DQG  VKH  ZRQGHUHG  LI KH  UHFDOOHG  KHU PHQWLRQLQJ  LW  DW  WKH  WLPH  

0U  5RFKH  D  6LOLFRQ  9DOOH\ HQWUHSUHQHXU  VDLG  KH  KDG  QR  NQRZOHGJH  RI WKH  HSLVRGH  WKDW  0V  5DPLUH]  ZDV  WU\LQJ  WR  

SLHFH  WRJHWKHU  ZLWK  KHU PHPRU\ IDGHG  E\ WKH  \HDUV  DQG  FORXGHG  E\ WKDW  QLJKWØV  DOFRKRO  XVH  

'D\V  ODWHU  LQ  D  1HZ  <RUNHU VWRU\  0V  5DPLUH]  DOOHJHG  WKDW  -XGJH  %UHWW  0  .DYDQDXJK  3UHVLGHQW  7UXPSØV  6XSUHPH  

&RXUW  QRPLQHH  H[SRVHG  KLPVHOI WR  KHU DW  D  GRUP  SDUW\  0U  5RFKH  D  IRUPHU URRPPDWH  RI WKH  MXGJH  EHOLHYHV  KHU  

DFFRXQW  KH  VDLG  DQG  VXSSRUWV  KHU GHFLVLRQ  WR  VSHDN RXW  

Ú,  WKLQN VKH  IHHOV  D  GXW\ WR  FRPH  IRUZDUGÛ  0U  5RFKH  VDLG  Ú$QG  ,  WKLQN VKHØV  VFDUHG  WR  GHDWK  RI LWÛ  

0V  5DPLUH]ØV  DOOHJDWLRQ  ÖVKH  LV  WKH  VHFRQG  ZRPDQ  WR  OHYHO  FODLPV  RI VH[XDO  PLVFRQGXFW  DJDLQVW  -XGJH  

.DYDQDXJK  ÖKDV  URLOHG  DQ  DOUHDG\ WXPXOWXRXV  FRQILUPDWLRQ  SURFHVV  DQG  ULYHQ  WKH  <DOH  FRPPXQLW\  

0RUH  WKDQ    <DOH  ZRPHQ  KDYH  VLJQHG  D  OHWWHU RI VXSSRUW  IRU 0V  5DPLUH]  D  VLPLODU OHWWHU KDV  EHHQ  FLUFXODWLQJ  

DPRQJ  <DOH  PHQ  'R]HQV  RI VWXGHQWV  GUHVVHG  LQ  EODFN  VWDJHG  D  SURWHVW  DW  <DOH  /DZ  6FKRRO  RQ  0RQGD\  XUJLQJ  

WKDW  WKH  FODLPV  DJDLQVW  -XGJH  .DYDQDXJK  EH  WDNHQ  VHULRXVO\  2WKHUV  ZHQW  WR  :DVKLQJWRQ  WR  KROG  VLJQV  RXWVLGH  WKH  

6XSUHPH  &RXUW  MXVW  GD\V  EHIRUH  WKH  6HQDWH  -XGLFLDU\ &RPPLWWHH  LV  VFKHGXOHG  WR  KHDU IURP  -XGJH  .DYDQDXJKØV  

ILUVW  DFFXVHU  &KULVWLQH  %ODVH  \ )RUG  

:DWFK  2XU FKLHI :KLWH  +RXVH  FRUUHVSRQGHQW  DQVZHUHG  YLHZHUVØ  TXHVWLRQV  OLYH  DERXW  WKH  DOOHJDWLRQV  DJDLQVW  

-XGJH  %UHWW  .DYDQDXJK  DQG  WKH  FRQILUPDWLRQ  SURFHHGLQJV  

-XGJH  .DYDQDXJK    GHQLHV  WKH  DOOHJDWLRQV  RI ERWK  ZRPHQ  GHVFULELQJ  WKH  DFFXVDWLRQV  DV  ÚVPHDUVÛ  RUFKHVWUDWHG  

E\  'HPRFUDWV  %HIRUH  WKH\ DURVH  PRUH  WKDQ  WKDQ     <DOH  VWXGHQWV  DOXPQL  DQG  IDFXOW\ PHPEHUV  HQGRUVHG  KLV  

QRPLQDWLRQ  WR  WKH  KLJK  FRXUW  LQ  DQ  RSHQ  OHWWHU  6HSDUDWHO\    <DOH  /DZ  FODVVPDWHV  XUJHG  -XGJH  .DYDQDXJKØV  

FRQILUPDWLRQ  LQ  D  OHWWHU WR  WKH  OHDGHUV  RI WKH  6HQDWH  -XGLFLDU\ &RPPLWWHH  QRWLQJ  KLV  ÚFRQVLGHUDEOH  LQWHOOHFW  IULHQGO\  

PDQQHU  JRRG  VHQVH  RI KXPRU DQG  KXPLOLW\Û  

7KH  DOOHJDWLRQ  E\  0V  5DPLUH]  DOVR    VWHPV  IURP  DQ  LQFLGHQW  VKH  VDLG  RFFXUUHG  GXULQJ  WKH    VFKRRO  \HDU  

ZKHQ  VKH  DQG  -XGJH  .DYDQDXJK  ZHUH  IUHVKPHQ  

/LNH  PRVW  ILUVW\HDU VWXGHQWV  WKH\ OLYHG  RQ  2OG  &DPSXV  D  TXDGUDQJOH  RI *RWKLF  DUFKLWHFWXUH  RQ  WKH  <DOH  JURXQGV  

7KHLU VRFLDO  FLUFOHV  LQFOXGHG  PXWXDO  IULHQGV  

%XW  WKH\ FDPH  IURP  ZRUOGV  DSDUW  0V  5DPLUH]  DUULYHG  DW  WKH  UDUHILHG  KDOOV  RI <DOH  IURP  6KHOWRQ  &RQQ  D  WRZQ  MXVW  

  PLQXWHV  DZD\  WKH  GDXJKWHU RI D  WHOHSKRQH  FRPSDQ\ OLQHPDQ  DQG  D  PHGLFDO  WHFKQLFLDQ  6KH  DWWHQGHG  D  FRHG  

&DWKROLF  KLJK  VFKRRO  6W  -RVHSK  WKDW  ZDV  SUHGRPLQDQWO\  ZKLWH  EXW  KDG  D  QXPEHU RI PLQRULW\ VWXGHQWV  LQFOXGLQJ  

0V  5DPLUH]  ZKRVH  IDWKHU ZDV  3XHUWR  5LFDQ  

6KH  ZRUNHG  RQ  WKH  KLJK  VFKRRO  SDSHU  EHORQJHG  WR  D  OLWHUDU\ FOXE  DQG  ZDV  D  VK\ EXW  ÚEULOOLDQW  VWXGHQWÛ  UHPHPEHUHG  

D  IULHQG  'DQD  'H7XOOLR  %DXUR  Ú:H  ZHUH  QRW  VXUSULVHG  DW  DOO  WKDW  VKH  ZHQW  WR  <DOHÛ  

3')  *(1(5$7('  %< 6($5&+35248(67&20  3DJH   RI   
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$W  FROOHJH  0V  5DPLUH]  SXW  LQ  ORQJ  KRXUV  ZRUNLQJ  DW  D  UHVLGHQWLDO  GLQLQJ  KDOO  DQG  FOHDQLQJ  GRUP  URRPV  DKHDG  RI  

FODVV  UHXQLRQV  FRPPRQ  MREV  IRU VWXGHQWV  ZKR  KDG  WR  VFUDSH  WRJHWKHU PRQH\ IRU WXLWLRQ  )HOORZ  VWXGHQW  GLQLQJ  KDOO  

HPSOR\HHV  GHVFULEHG  KHU DV  VZHHW  VXQQ\  DQG  KDUGZRUNLQJ  -R  0LOOHU  RQH  RI WKRVH  VWXGHQWV  VDLG  VKH  ÚZDV  D  YHU\  

HQHUJHWLF  YHU\ VPLOH\ ZRPDQÛ  

6KH  KDG  EHHQ  D  FKHHUOHDGHU KHU IUHVKPDQ  \HDU  SOD\HG  LQWUDPXUDO  VRIWEDOO  DQG  ZDWHU SROR  DQG  VHUYHG  RQ  KHU  

UHVLGHQWLDO  FROOHJHØV  VWXGHQW  FRXQFLO  

%XW  VKH  VDZ  KHUVHOI DV  DQ  RXWVLGHU DW  <DOH  0U  5RFKH  VDLG  ZKHUH  PDQ\ RI KHU FODVVPDWHV  ZHUH  ZHDOWKLHU DQG  PRUH  

WUDYHOHG  )ULHQGV  IURP  EDFN WKHQ  GHVFULEHG  KHU DV  QRW  SDUWLFXODUO\ FRQILGHQW  LQ  D  SODFH  IXOO  RI RWKHU KLJK  VFKRRO  

VWDQGRXWV  0V  5DPLUH]  GHFOLQHG  WR  EH  LQWHUYLHZHG  IRU WKLV  DUWLFOH  EXW  KHU ODZ\HU  6WDQ  *DUQHWW  QRWHG  WKDW  ÚVKH  GLG  

QRW  FRPH  IURP  UDFH  RU FODVV  SULYLOHJH  RU KDYH  WKH  DGYDQWDJH  RWKHU VWXGHQWV  KDG  ZKHQ  HQWHULQJ  WKH  XQLYHUVLW\Û  

6KH  DOVR  IRXQG  KHUVHOI LQ  DQ  DOFRKROLQIXVHG  FXOWXUH  Ú+HU ZKROH  FLUFOH  KDSSHQHG  WR  EH  D  GULQNLQJ  FLUFOHÛ  VDLG  

9LFWRULD  %HDFK  ZKR  VHUYHG  DV  SUHVLGHQW  RI WKH  VWXGHQW  FRXQFLO  ZKHQ  0V  5DPLUH]  ZDV  D  PHPEHU  (OL]DEHWK  

6ZLVKHU  D  6HDWWOH  SK\VLFLDQ  ZKR  URRPHG  ZLWK  0V  5DPLUH]  IRU WKUHH  \HDUV  DW  <DOH  UHFDOOHG  Ú6KH  ZDV  YHU\ LQQRFHQW  

FRPLQJ  LQWR  FROOHJHÛ  6KH  DGGHG  Ú,  IHOW  DQ  REOLJDWLRQ  HDUO\ LQ  IUHVKPDQ  \HDU WR  SURWHFW  KHUÛ  

-XGJH  .DYDQDXJK  KDG  DWWHQGHG  *HRUJHWRZQ  3UHSDUDWRU\  DQ  HOLWH  -HVXLW  VFKRRO  LQ  VXEXUEDQ  :DVKLQJWRQ  ZKHUH  KLV  

SDUHQWV  PRYHG  LQ  WKH  FDSLWDOØV  SROLWLFDO  FLUFOHV  +LV  IDPLO\ ZDV  ZHOORII  ZLWK  KLV  IDWKHU D  OREE\LVW  DQG  KLV  PRWKHU D  

MXGJH  $W  <DOH  KH  VHHPHG  WR  VHWWOH  LQ  TXLFNO\ ZLWK  D  FURZG  QRW  XQOLNH  KLV  KLJK  VFKRRO  IULHQGV  

$OWKRXJK  KH  ZDV  QRW  D  YDUVLW\ DWKOHWH  ÖKH  ZDV  RQ  WKH  MXQLRU YDUVLW\  EDVNHWEDOO  WHDP  DQG  SOD\HG  LQWUDPXUDO  IRRWEDOO  

VRIWEDOO  DQG  EDVNHWEDOO  Ö-XGJH  .DYDQDXJK  KXQJ  RXW  ZLWK  URZG\ MRFNV  PDQ\ RI WKHP  PHPEHUV  RI KLV  IUDWHUQLW\  

'HOWD  .DSSD  (SVLORQ  

2Q  D  OLEHUDO  FDPSXV  NQRZQ  IRU LWV  VFKRODUVKLS  WKH  '.(V  VWRRG  RXW  IRU WKHLU KDUG  SDUW\LQJ  DQG  VRPH  ZRPHQ  

VWXGHQWV  FODLPHG  PLVRJ\Q\  'XULQJ  -XGJH  .DYDQDXJKØV  WLPH  WKHUH  Ö   RU VR  \HDUV  DIWHU ZRPHQ  DUULYHG  ÖVRPH  

IUDWHUQLW\  EURWKHUV  SDUDGHG  DURXQG  FDPSXV  GLVSOD\LQJ  ZRPHQØV  XQGHUZHDU WKH\ KDG  ILOFKHG  GUDZLQJ  FULWLFLVP  

'.(  ZDV  D  ÚKXJH  SDUW\ IUDWHUQLW\Û  VDLG  D  IRUPHU FODVVPDWH  6DUDK  'U\  Ú/RWV  RI GUXQNHQ  SDUWLHVÛ  

7KH  '.( SOHGJH  SURFHVV  ZDV  ZLGHO\ VHHQ  RQ  FDPSXV  DV  GHJUDGLQJ  $Q  RSLQLRQ  SLHFH  LQ  7KH  <DOH  'DLO\ 1HZV  LQ  

   VDLG  WKDW  SOHGJHV  ZHUH  IRUFHG  WR  ZDON DURXQG  FDPSXV  UHDGLQJ  3HQWKRXVH  PDJD]LQH  DORXG  DQG  \HOOLQJ  OLQHV  

OLNH  Ú,ØP  D  EXWWKROH  VLUÛ  

2QH  ZRPDQ  UHPHPEHUV  -XGJH  .DYDQDXJKØV  ZHDULQJ  D  OHDWKHU IRRWEDOO  KHOPHW  ZKLOH  GULQNLQJ  DQG  DSSURDFKLQJ  KHU  

RQ  FDPSXV  WKH  QLJKW  KH  ZDV  WDSSHG  IRU  '.(  6KH  GHVFULEHG  KLV  JUDEELQJ  KLV  FURWFK  KRSSLQJ  RQ  RQH  OHJ  DQG  

FKDQWLQJ  Ú,ØP  D  JHHN  ,ØP  D  JHHN  ,ØP  D  SRZHU WRRO  :KHQ  ,  VLQJ  WKLV  VRQJ  ,  ORRN OLNH  D  IRROÛ  

1HDUO\  D  GR]HQ  SHRSOH  ZKR  NQHZ  KLP  ZHOO  RU VRFLDOL]HG  ZLWK  KLP  VDLG  -XGJH  .DYDQDXJK  ZDV  D  KHDY\ GULQNHU LQ  

FROOHJH  'U  6ZLVKHU VDLG  VKH  VDZ  KLP  ÚYHU\ GUXQNÛ  D  QXPEHU RI WLPHV  0U  5RFKH  KLV  IRUPHU IUHVKPDQ  \HDU  

URRPPDWH  GHVFULEHG  KLV  VWXPEOLQJ  LQ  DW  DOO  KRXUV  RI WKH  QLJKW  

,Q  D  VWDWHPHQW  .HUUL  .XSHF  D  :KLWH  +RXVH  VSRNHVZRPDQ  SOD\HG  GRZQ  WKH  GHVFULSWLRQV  RI 0U  .DYDQDXJKØV  KHDY\  

GULQNLQJ  DW  <DOH  ZLWKRXW  GLVSXWLQJ  WKHP  Ú7KLV  LV  JHWWLQJ  DEVXUGÛ  VKH  VDLG  Ú1R  RQH  KDV  FODLPHG  -XGJH  .DYDQDXJK  

GLGQØW  GULQN LQ  KLJK  VFKRRO  RU FROOHJHÛ  

0V  .XSHF  QRWHG  WKDW  LQ  D  )R[ 1HZV  LQWHUYLHZ  RQ  0RQGD\  0U  .DYDQDXJK  DFNQRZOHGJHG  WKDW  ÚDOO  RI XV  KDYH  

SUREDEO\ GRQH  WKLQJV  ZH  ORRN EDFN RQ  LQ  KLJK  VFKRRO  DQG  UHJUHW  RU FULQJH  D  ELWÛ  

6RPH  IRUPHU VWXGHQWV  FDXWLRQHG  DJDLQVW  DVVRFLDWLQJ  -XGJH  .DYDQDXJK  ZLWK  '.(ØV  KHDY\ SDUW\LQJ  FRQWLQJHQW  

Ú7KH\ ZHUH  D  W\SLFDO  IUDWHUQLW\ WKDW  VHUYHG  DOFRKRO  EXW  ,  GRQØW  UHFDOO  HYHU  VHHLQJ  %UHWW  .DYDQDXJK  GUXQNÛ  VDLG  -RKQ  

5LVOH\  ZKR  RYHUODSSHG  ZLWK  -XGJH  .DYDQDXJK  DW  <DOH  DQG  ZDV  IULHQGO\ ZLWK  PHPEHUV  RI  '.(  

2QH  QLJKW  0V  5DPLUH]  WROG  7KH  1HZ  <RUNHU  -XGJH  .DYDQDXJK  H[SRVHG  KLPVHOI WR  KHU GXULQJ  D  GULQNLQJ  JDPH  LQ  D  

GRUP  VXLWH  

6LWWLQJ  LQ  D  FLUFOH  ZLWK  D  VPDOO  JURXS  RI VWXGHQWV  VKH  UHFDOOHG  SHRSOH  VHOHFWHG  ZKR  KDG  WR  WDNH  D  GULQN  DQG  0V  

5DPLUH]  VDLG  VKH  ZDV  FKRVHQ  IUHTXHQWO\  6KH  EHFDPH  GUXQN  KHU KHDG  ÚIRJJ\Û  VKH  UHFDOOHG  $V  WKH  JDPH  

FRQWLQXHG  D  PDOH  VWXGHQW  EHJDQ  SOD\LQJ  ZLWK  D  SODVWLF  GLOGR  SRLQWLQJ  LW  DURXQG  WKH  URRP  

6XGGHQO\  0V  5DPLUH]  FODLPHG  VKH  VDZ  D  SHQLV  LQ  IURQW  RI KHU IDFH  

3')  *(1(5$7('  %< 6($5&+35248(67&20  3DJH  RI   
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:KHQ  VKH  UHPDUNHG  WKDW  LW  ZDVQØW  UHDO  WKH  RWKHUV  VWXGHQWV  EHJDQ  ODXJKLQJ  ZLWK  RQH  PDQ  WHOOLQJ  KHU WR  ÚNLVV  LWÛ  VKH  

WROG  7KH  1HZ <RUNHU LQ  DQ  LQWHUYLHZ  7KHQ  DV  VKH  PRYHG  WR  SXVK  LW  DZD\  VKH  DOOHJHG  VKH  VDZ  -XGJH  .DYDQDXJK  

VWDQGLQJ  ODXJKLQJ  DQG  SXOOLQJ  XS  KLV  SDQWV  

1HLWKHU 7KH  1HZ  <RUNHU QRU 7KH  1HZ  <RUN 7LPHV  ZKLFK  DWWHPSWHG  WR  YHULI\ 0V  5DPLUH]ØV  VWRU\ ODVW  ZHHN  ZHUH  

DEOH  WR  ILQG  ZLWQHVVHV  DFNQRZOHGJLQJ  WKH  HSLVRGH  7KH  7LPHV  GLG  QRW  REWDLQ  DQ  LQWHUYLHZ  ZLWK  0V  5DPLUH]  7KH  

1HZ  <RUNHU  KRZHYHU  UHSRUWHG  WKDW  D  IHOORZ  VWXGHQW  ZKRP  WKH  SXEOLFDWLRQ  GLG  QRW  LGHQWLI\  FRQILUPHG  KDYLQJ  

OHDUQHG  RI WKH  LQFLGHQW  ÖDQG  -XGJH  .DYDQDXJKØV  DOOHJHG  UROH  LQ  LW  ÖZLWKLQ  D  GD\ RU WZR  DIWHU LW  KDSSHQHG  

0V  5DPLUH]  LQLWLDOO\ WROG  IULHQGV  VKH  KDG  PHPRU\ JDSV  DQG  ZDV  QRW  FHUWDLQ  WKDW  -XGJH  .DYDQDXJK  ZDV  WKH  SHUVRQ  

ZKR  H[SRVHG  KLPVHOI  DV  VKH  UHODWHG  WR  0U  5RFKH  DQG  VRPH  RWKHU ROG  FODVVPDWHV  ODVW  ZHHN  %XW  DIWHU VL[ GD\V  RI  

DVVHVVLQJ  KHU PHPRULHV  7KH  1HZ  <RUNHU UHSRUWHG  VKH  VDLG  VKH  ZDV  FRQILGHQW  WKDW  -XGJH  .DYDQDXJK  ZDV  WKH  

PDQ  ZKR  KDG  KXPLOLDWHG  KHU  

+HU ODZ\HUV  GHFOLQHG  WR  FRPPHQW  IXUWKHU RQ  WKH  HSLVRGH  

&KULV  'XGOH\  D  IULHQG  DQG  VXSSRUWHU RI 0U  .DYDQDXJK  ZKR  EHORQJHG  WR  '.(  DQG  ZHQW  RQ  WR  SOD\ SURIHVVLRQDO  

EDVNHWEDOO  VD\V  WKH  DOOHJDWLRQV  GRQØW  VTXDUH  ZLWK  WKH  PDQ  KH  NQRZV  Ú7KDWØV  MXVW  QRW  %UHWWÛ  KH  VDLG  Ú7KDWØV  QRW  LQ  

KLV  FKDUDFWHUÛ  

0V  5DPLUH]  WROG  IHZ  SHRSOH  DERXW  WKH  LQFLGHQW  DW  WKH  WLPH  VKH  KDV  VDLG  WR  IRUPHU FODVVPDWHV  EHFDXVH  VKH  IHOW  

HPEDUUDVVHG  DQG  ZDQWHG  WR  IRUJHW  DERXW  LW  :KLOH  VKH  DQG  -XGJH  .DYDQDXJK  ZHUH  QRW  FORVH  IULHQGV  WKH\  

FRQWLQXHG  WR  FURVV  SDWKV  DW  <DOH  DQG  EH\RQG  ,Q     IRU H[DPSOH  WKH\ ERWK  DWWHQGHG  D  ZHGGLQJ  RI FODVVPDWHV  

DQG  DSSHDUHG  LQ  D  JURXS  SKRWR  

6RPH  RI KHU FORVHVW  <DOH  IULHQGV  VDLG  WKH\ ORVW  WRXFK  ZLWK  0V  5DPLUH]  LQ  WKH  ODVW  GHFDGH  7KDW  ZDV  LQ  SDUW  

EHFDXVH  VKH  EHFDPH  PRUH  SROLWLFDOO\ OLEHUDO  DQG  FRQVFLRXV  RI KHU /DWLQR  URRWV  DQG  QR  ORQJHU IHOW  DV  FRPIRUWDEOH  

DPRQJ  KHU <DOH  FRKRUW  VHYHUDO  IULHQGV  VDLG  VKH  WROG  WKHP  

2YHU WKH  SDVW     \HDUV  0V  5DPLUH]  D  UHJLVWHUHG  'HPRFUDW  ZKR  OLYHV  LQ  %RXOGHU  &ROR  ZLWK  KHU KXVEDQG  9LNUDP  

6KDK  D  WHFKQRORJ\ FRQVXOWDQW  KDV  ZRUNHG  ZLWK  D  GRPHVWLF  YLROHQFH  RUJDQL]DWLRQ  ERWK  DV  D  YROXQWHHU DQG  LQ  D  

SDLG  SRVLWLRQ  6KH  MRLQHG  WKH  ERDUG  RI WKH  RUJDQL]DWLRQ  LQ     

0V  5DPLUH]  DOVR  ZRUNV  IRU WKH  %RXOGHU &RXQW\ KRXVLQJ  GHSDUWPHQW  ZKHUH  VKH  FRRUGLQDWHV  IXQGLQJ  IRU ORZ  

LQFRPH  IDPLOLHV  DQG  UHFUXLWV  YROXQWHHUV  

$QQH  7DSS  H[HFXWLYH  GLUHFWRU RI WKH  GRPHVWLF  YLROHQFH  RUJDQL]DWLRQ  GHVFULEHG  0V  5DPLUH]  DV  UHPDUNDEOH  

FRPSDVVLRQDWH  DQG  WUXVWZRUWK\  DQG  VDLG  WKDW  WKH  WZR  ZRPHQ  KDG  GLVFXVVHG  PXOWLSOH  WLPHV  LQ  UHFHQW  GD\V  

ZKHWKHU VKH  ZRXOG  FRPH  IRUZDUG  ZLWK  KHU DFFRXQW  DERXW  -XGJH  .DYDQDXJK  0V  7DSS  VDLG  WKDW  VKH  KDG  WULHG  WR  

VXSSRUW  KHU  Ú6KH  KDV  VWUXJJOHG  RYHU WKH  SDVW  ZHHN RU VR  WR  FRPH  WR  WKH  GHFLVLRQ  WR  VKDUH  KHU YHU\ SHUVRQDO  VWRU\Û  

0V  7DSS  VDLG  

6HYHUDO  IRUPHU VWXGHQWV  ZKR  ZRUNHG  LQ  WKH  GLQLQJ  KDOO  DORQJ  ZLWK  0V  5DPLUH]  DQG  KHU \RXQJHU VLVWHU  'HQLVH  ZKR  

LV  DOVR  D  <DOH  JUDGXDWH  GLG  QRW  NQRZ  RI WKH  LQFLGHQW  0V  5DPLUH]  GHVFULEHG  DQG  KDYH  QRW  VHHQ  KHU LQ  \HDUV  WKH\  

VDLG  LQ  LQWHUYLHZV  %XW  WKH\ VDLG  WKH\ NQHZ  KHU WR  EH  DQ  KRQHVW  SHUVRQ  LQ  FROOHJH  

Ú6KH  ZDVQØW  PDQLSXODWLYHÛ  VDLG  /LVDQQH  6DUWRU  D  IRUPHU <DOH  VWXGHQW  ZKR  LV  QRZ  D  ZULWHU DQG  GLUHFWRU  Ú:KDW  \RX  

VDZ ZDV  ZKDW  \RX  JRW  7KLV  ZDV  QRW  VRPHRQH  VHHNLQJ  WKH  VSRWOLJKWÛ  

0U  5RFKH  WKH  IULHQG  VKH  FDOOHG  ODVW  ZHHN  GHVFULEHG  KHU VLPLODUO\  

Ú6KH  ZDV  EULJKWH\HG  DQG  JXLOHOHVV  FRPSDUHG  WR  WKH  VRSKLVWLFDWHG  DQG  RIWHQ  DJJUHVVLYH  SRSXODWLRQ  \RX  ILQG  DW  

<DOHÛ  KH  VDLG  LQ  DQ  LQWHUYLHZ  Ú7KH  LGHD  WKDW  VKH  ZRXOG  PDNH  VRPHWKLQJ  OLNH  WKLV  XS  LV  LQFRQFHLYDEOHÛ  KH  DGGHG  

Ú,WØV  QRW  FRQVLVWHQW  ZLWK  ZKR  ,  NQRZ KHU WR  EHÛ  

5HSRUWLQJ  ZDV  FRQWULEXWHG  E\  5HEHFFD  5  5XL]  (PLO\  6WHHO  -R  %HFNHU  *UDFH  $VKIRUG  6WHYH  (GHU  DQG  .LWW\  

%HQQHWW  

&UHGLW  %\ 67(3+$1,( 6$8/  52%,1  32*5(%,1  0,.(  0F,17,5(  DQG  %(1  3527(66  

'(7$,/6  

3')  *(1(5$7('  %< 6($5&+35248(67&20  3DJH  RI   
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Statement 
 

from 
 

James 
 

Roche 

I 
 

was 
 

Brett 
 

Kavanaugh's 
 

roommate 
 

at 
 

Yale 
 

University 
 

in 
 

the 
 

Fall 
 

of 
 

1983. 
 

We 
 

shared 
 

a 
 

two­
bedroom  unit  in  the  basement  of  Lawrence  Hall  on  the  Old  Campus.  Despite  our  living 
conditions,  Brett  and  I  did  not  socialize  beyond  the  first  few  days  of  freshman  year.  We  talked  at 
night  as  freshman  roommates  do  and  I  would  see  him  as  he  returned  from  nights  out  with  his 
friends.  It  is  from  this  experience  that  I  concluded  that  although  Brett  was  normally  reserved,  he 
was  a  notably  heavy  drinker,  even  by  the  standards  of  the  time,  and  that  he  became  aggressive 
and  belligerent  when  he  was  very  drunk.  I  did  not  observe  the  specific  incident  in  question,  but I 
do  remember  Brett  frequently  drinking  excessively  and  becoming  incoherently  drunk. 


I      became  close  friends  with  Debbie  Ramirez  shortly  after  we both arrived at Yale.  She  stood  out 
as  being  exceptionally  honest,  with  a  trusting  manner.  As  we  got  to  know  one  another,  I 

discovered  that  Debbie  was  very  worried  about  fitting  in.  She  felt  that  everyone  at  Yale  was  very 
rich,  very  smart  and  very  sophisticated  and  that  as  a  Puerto  Rican  woman  from  a  less  privileged 
background  she  was  an  outsider.  Her  response  was  to  try  hard  to  make  friends  and  get  along. 


Based 
 

on 
 

my 
 

time 
 

with 
 

Debbie, 
 

I 
 

believe 
 

her 
 

to 
 

be 
 

unusually 
 

honest 
 

and 
 

straightforward 
 

and 
 

I 



cannot 
 

imagine 
 

her 
 

making 
 

this 
 

up. 



Based 
 

on 
 

my 
 

time 
 

with 
 

Brett, 
 

I 
 

believe 
 

that 
 

he 
 

and 
 

his 
 

social 
 

circle 
 

were 
 

capable 
 

of 
 

the 
 

actions 
that  Debbie  described. 

I  do  not  consider  myself  to  be  a  political  person  and  I  have  no  political  agenda.  I  have  shared  this 
information  with  a  small  number  of  reporters  who  reached  out  to  me  directly  because  Debbie  has 
a  right  to  be  heard  and  I  believe  her. 

I  have  been  asked  for  more  detail  and  additional  stories,  but  this  is  all  that  I  am  comfortable 
sharing.  If  I  could  contribute  more  first-hand  information,  I  would,  but  I  will  not  be  granting  any 
more  interviews  or  answering  any  more  questions  at  this  time. 
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Statement  from  Dan  Murp..!J.y_;_ 


I  was  one  of  Brett's  roommates  or  suite  mates  for  most  of  our  time  at  Yale.  Along  with  our  other 

suite  mates,  I  not  only  socialized  wiith  Brett,  but  I  was  there  with  him  at  the  end  of  the  night  when 

we 

 

came 
 

home, 
 

and 
 

there 
 

in 
 

the 
 

m,oming 
 

when 
 

we 
 

got 
 

up. 
 

I 
 

never 
 

saw 
 

Brett 
 

black 
 

out 
 

or 
 

not 
 

be 



able 
 

to 
 

remember 
 

the 
 

prior 
 

evening's 
 

events, 
 

nor 
 

did 
 

I 
 

ever 
 

see 
 

Brett 
 

act 
 

aggressive, 
 

hostile, 
 

or 
 

in 



a  sexually  aggressive  manner  to  women.  Brett  was  and  is  a  good-natured,  kind,  and  friendly 

person, 

 

to 
 

men 
 

and 
 

women. 
 

The 
 

bHhavior 
 

I've 
 

heard 
 

other 
 

people 
 

want 
 

to 
 

attribute 
 

to 
 

him, 
 

but 



from 
 

people 
 

who 
 

did 
 

not 
 

live 
 

with 
 

Brett 
 

and 
 

therefore 
 

not 
 

in 
 

the 
 

same 
 

position 
 

to 
 

observe, 
 

is 



simply 
 

wrong, 
 

and 
 

such 
 

behavior 
 

is
 

. incompatible 
 

with 
 

what 
 

I 
 

know 
 

to 
 

be 
 

true. 
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Statement 
 

from 
 

Chris 
 

Dudley~ 



I 
 

have 
 

known 
 

Brett 
 

Kavanaugh 
 

for 
 

over 
 

35 
 

years 
 

as 
 

we 
 

met 
 

freshman 
 

year 
 

at 
 

Yale 
 

University. 
 

I 



was 
 

a 
 

kid 
 

coming 
 

all 
 

the 
 

way 
 

from 
 

California 
 

not 
 

knowing 
 

anyone 
 

but 
 

I 
 

was 
 

a 
 

driven 
 

athlete 
 

and 



student.  I  knew  Yale  would  be  a  tough,  especially  juggling  a  sport  and  school,  so  I  looked  to  find 

friends  who  had  the  similar  goals.  It  wasn't  long  before  Brett  became  one  of  my  best  friends  at 
Yale  because  he  too  expressed  that  he  was  driven,  had  goals,  one  of  which  was  to  be  the  top  of 
his  class.  His  desire  to  work  very  hard  and  make  school  his  number  one  priority  helped  me  stay 
focused.  But  like  nearly  every  other  college  student  we  took  breaks  from  school  and  went  out  for 
drinks  and  to  see  friends. 


I 
 

will 
 

say 
 

it 
 

again, 
 

we 
 

drank 
 

in 
 

college. I was with Brett frequently in 
 

college
           

, whether it be in the 
gym,  in  class  or  socializing.  I  never  ever  saw  Brett  blackout.  Not  one  time.  And  in  all  the  years  I 

have  known  him,  I  have  never  seen  him  to  be  disrespectful  or  inappropriate  with  women.  I  would 
also  like  to  point  out  that  going  out  never  came  before  working  hard  and  maintaining  our  focus  on 
our  goals. 

The person sometimes     being  described  in  the  press  is not  the  Brett  Kavanaugh  that  I  have 
known  as  a  good  friend  for  35  years.  The  person  they  are  trying  to  describe  would  not  be  able  to 

function  day  to  day.  But  what  is  indisputable  is  Brett  graduated  with  distinction  from  one  of   the top 
universities  in  our  country,  he  went  on  to  graduate  from  one  of  the  top  law  schools  and  has 
served  honorably  in  one  of  the  highest  courts  in  the  land. 
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Delta Kappa Epsilon 

W e are an inst itution built 
on friendship, tolerance, and 
success , . . not to mention on 
a few six packs and some free 
love. 
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MSNBC .1 p 

FBI expanding probe into Kavanaugh. TRANSCRIPT: 10/1/2018, The Beat w Ari Melber. | MSNBC  

The  Beat  With Ari Transcripts  / The  Beat  With Ari  

FBI  expanding probe  into  

Kavanaugh.  TRANSCRIPT:  

10  18,  The  Beat  Ari  /1/20  w  

Melber.  

10/01/18  06:00  PM  

Guests:  

Richard  Blumenthal, Carol  

Moseley  Braun, Lisa  Lerer, Mara  Gay, Eugene  Robinson,  

Julie  Swetnick, David  Corn  

Transcript:  

Show:  THE  BEAT  WITH  ARI  MELBER  

Date:  October  1, 2018  

Guest:  Richard  Blumenthal, Carol  Moseley  Braun, Lisa  

Lerer, Mara  Gay,  

Eugene  Robinson, Julie  Swetnick, David  Corn  

KATY  TUR, MSNBC  HOST:  That`s  all  for  tonight.  We`ll  be  

back  tomorrow  with  

more  MTP  DAILY.  “THE  BEAT  WITH  ARI  MELBER”  starts  

right  now.  Hi, Ari.  

ARI  MELBER, MSNBC  HOST:  Hi, Katy.  Thank  you  so  

much.  

We  begin  with  Donald  Trump  essentially  backing  down  in  

WKLV  .DYDQDXJK  ¿JKW  

and  this  has  really  been  the  second  time  in  less  than  a  

week.  It  was  just  

LIVE  

Best  of MSNBC  

http://www msnbc.com/transcripts/msnbc-live-with-ari-melber/2018-10-01[10/29/2018 4:37:28 PM]  
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FBI expanding probe into Kavanaugh. TRANSCRIPT: 10/1/2018, The Beat w Ari Melber. | MSNBC  

GD\V  DJR  WKDW  7UXPS  ¿UVW  UHOHQWHG  DJUHHLQJ  WR  UHRSHQ  WKH  

FBI`s  Kavanaugh  

probe  after  claiming, well, that`s  maybe  not  what  the  FBI  

does.  Tonight`s  

news  is  Trump  has  agreed, through  critics`  calls, to  an  

expanded  FBI  probe  

of  Brett  Kavanaugh.  That  means  FBI  agents  can  speak  to  

anyone  necessary  as  

long  as  it  all  ends  by  Friday.  

So  basically, the  White  House  is  no  longer  micromanaging  

the  director  of  

the  probe  of  who  they  can  talk  to  but  they`re  insisting  on  a  

tight  and,  

let`s  admit  it, arbitrary  deadline.  “The  New  York  Times”  

reporting  the  FBI  

has  already  interviewed  the  four  people  that  it  was  

authorized  to.  And  as  

Trump  alluded  to  today, those  people, that  list  does  not  

include  Julie  

Swetnick, a  third  Kavanaugh  accuser.  

(BEGIN  VIDEO  CLIP)  

UNIDENTIFIED  MALE:  So  just  to  be  clear, should  the  FBI  

interview  all  three  

of  Brett  Kavanaugh`s  accusers?  

TRUMP:  It  wouldn`t  bother  me  at  all.  Now, it  depends.  I  

don`t  know  all  

three  of  the  accusers.  Certainly, I  imagine  they`re  going  to  

interview  

two.  The  third  one, I  don`t  know  much  about  but  it  

wouldn`t  bother  me  at  

all.  I  mean  I`ve  heard  that  the  third  one  has, I  have  no  idea  

if  this  is  

true, has  very  little  credibility.  If  there  is  any  credibility,  

interview  

the  third  one.  

UNIDENTIFIED  MALE:  Should  Brett  Kavanaugh  be  

interviewed  by  the  FBI?  
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FBI expanding probe into Kavanaugh. TRANSCRIPT: 10/1/2018, The Beat w Ari Melber. | MSNBC  

75803  ,  WKLQN  VR  ,  WKLQN  LWCV  ¿QH  WKDW  WKH\  GR  

(END  VIDEO  CLIP)  

MELBER:  Swetnick`s  lawyer, Michael  Avenatti, has  

spoken  about  her  case  but  

she  has  not, until  tonight.  You  will  hear  from  Ms.  Swetnick  

IRU  WKH  ¿UVW  

time, an  NBC  News  exclusive, in  a  few  moments  right  

here  on  THE  BEAT.  

The  other  big  issue  though  tonight  is  testimony  from  

Kavanaugh`s  friends  

like  Mark  Judge, who  has  now  spoken  to  the  FBI, as  well  

as  their  

credibility.  New  reports  that  his  former  girlfriend  says  she  

wants  to  

speak  with  the  FBI  but  hasn`t  gotten  much  of  a  

substantive  response.  So  

the  FBI  can  talk  to  these  people  around  the  main  parties  

as  well.  NBC  

reporting  Kavanaugh`s  team  tried  to  talk  to  some  of  them,  

encouraging  

accounts  that  would  back  him  up.  Another  college  

classmate  of  Kavanaugh  

alleges  that  he  would  get  belligerent  and  aggressive  while  

drinking.  So  a  

lot  of  different  accounts  swirling  around.  

We  begin  tonight  with  Senator  Richard  Blumenthal, a  

Democrat  from  

Connecticut  who`s  on  the  Judiciary  Committee.  He  signed  

a  letter  today  

listing  about  two  dozen  witnesses  that  they  believe  the  FBI  

should  

interview.  I`m  also  joined  by  Former  Democratic  Senator  

Carol  Moseley  

Braun.  She  won  her  seat  in  1992, often  referred  to  as  The  

Year  of  Women.  

She  was  also  the  third  woman  ever  to  serve  on  the  Senate  

Judiciary  

Committee.  Thanks  to  both  of  you.  
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Senator  Blumenthal, when  you  look  at  the  direction  we`re  

going  in  here,  

what  the  president  said, the  FBI  expanding  aspects  of  the  

probe, do  you  

feel  this  is  the  right  direction?  

SEN.  RICHARD  BLUMENTHAL  (D)  CONNECTICUT,  

JUDICIARY  COMMITTEE:  It  certainly  

is  the  right  direction, but  whether  they  really  go  far  enough  

and  quickly  

enough  remains  to  be  seen.  My  mantra  is  distrust  but  

YHUL¿HG  7KRVH    

witnesses, potential  interviewees, that  I  sent  to  the  White  

House  and  to  

the  FBI  along  with  almost  all  my  colleagues  on  the  

Judiciary  Committee,  

Democratic  side, are  the  minimum  that  ought  to  be  

interviewed.  

And  as  you  well  know, from  your  own  experience,  

witnesses  can  lead  to  other  

witnesses  that  have  to  be  pursued.  So  I  believe  that  Jeff  

Flake  truly  

wants  a  real  investigation, not  a  check  the  box  sham.  And  

that`s  what  the  

)%,  RXJKW  WR  EH  GRLQJ  'LI¿FXOW  WKRXJK  EHFDXVH  DV  \RX  

said  very  well,  

this  deadline  is  tight  and  arbitrary.  In  fact, too  accelerated  

and  too  

DUWL¿FLDO  WR  UHDOO\  JHW  WKH  MRE  GRQH  

MELBER:  One  of  the  things  that`s  come  through  in  the  

process  is  increased  

scrutiny  on  whether  Brett  Kavanaugh, who  is  a  sitting  

federal  judge, who  

WHVWL¿HG  XQGHU  RDWK  KDV  EHHQ  ZKROO\  WUXWKIXO  WKURXJKRXW  

And  you  got  at  

that  point  in  your  exchange  with  him.  Let`s  take  a  look.  

(BEGIN  VIDEO  CLIP)  

BLUMENTHAL:  You`re  aware  of  the  jury  instruction  falsus  
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in  uno, falsus  in  

omnibus, are  you  not?  You`re  aware  of  that  jury  

instruction?  

BRETT  KAVANAUGH, SUPREME  COURT  NOMINEE:  

Yes, I  am.  

BLUMENTHAL:  You  know  what  it  means?  

KAVANAUGH:  You  can  translate  it  for  me, Senator.  You  

can  do  it  better  

than  I  can.  

BLUMENTHAL:  False  in  one  thing, false  in  everything.  

(END  VIDEO  CLIP)  

MELBER:  What  were  you  getting  at  there?  Are  you  at  a  

junction  after  a  few  

days  here  where  you  can  say  that  you  think  he  did  make  

materially  false  

statements  to  the  Senate  or  are  you  not  there  yet?  

%/80(17+$/  ,  WKLQN  KH  GH¿QLWHO\  ZDV  HYDVLYH  DQG  

seemingly  misleading.  

He  made  statements  that  were  directly  contradicted  by  

facts  and  now  have  

been  impugned  by  other  potential  witnesses  who  have  

come  forward, who  

should  be  interviewed  under  oath.  I  would  never  judge  

right  now  that  a  

sitting  judge  would  be  prosecuted  for  perjury  based  on  

what  we  know.  But  

there  is  certainly  reason  for  the  FBI  to  be  investigating  that  

issue.  And  

that  investigation, by  the  way, Ari, is  going  to  go  on,  

whether  it  occurs  

before  the  vote  or  afterwards.  It`s  not  like  the  wrongdoing  

goes  away  just  

because  of  the  vote.  

MELBER:  Senator, stay  with  me, as  I  turn  to  another  

former  Senator.  And  

Senator  Braun, I  want  to  play  for  you  a  little  sound  from  
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two  other  

senators.  I`m  sure  you  know  the  expression  ain`t  no  party  

like  a  senator  

SDUW\  EHFDXVH  D  VHQDWRU  SDUW\  LV  I  ¿OLEXVWHULQJ  'R  \RX  XOO  RI  

know  that  

one?  It`s  an  oldie  but  a  goody.  

CAROL  MOSELEY  BRAUN, FORMER  SENATOR  (D)  

ILLINOIS:  It`s  been  said  but  not  

everybody  said  it.  

MELBER:  Exactly.  But  this  is  relatively  short  for  a  senator-

on-senator  

analysis.  A  Republican  and  Democrat  in  a  much-watched  

or  much-intrigued  

“60  Minutes”  appearance  last  night  about  potential  false  

statements  by  

Kavanaugh.  Take  a  look.  

(BEGIN  VIDEO  CLIP)  

SCOTT  PELLEY, HOST, 60  MINUTES:  If  Judge  

Kavanaugh  is  shown  to  have  lied  

to  the  committee, the  nomination  is  over?  

SEN.  JEFF  FLAKE  (R), ARIZONA:  Oh, yes.  

SEN.CHRIS  COONS  (D), DELAWARE:  I  would  think  so.  

(END  VIDEO  CLIP)  

MELBER:  You  saw  the  Republican  there  Jeff  Flake  

nodding  his  head  

vigorously.  The  Democrats  who  seem  more  critical  here  

have  certainly  held  

that  view.  Do  you  hold  that  view?  Do  you  think  that  he  was  

evasive, as  

Senator  Blumenthal  has  just  said, or  something  more  

directly  false?  

MOSELEY  BRAUN:  Well, the  United  States  Constitution  

calls  on  the  Senate  to  

advise  and  consent.  So  this  is  supposed  to  be  a  search  for  

truth  and  not  
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just  a  matter  of  a  pure  power  play  and  patronage  politics,  

which  frankly  it  

may  come  down  to  be.  It  may  be  that  the  majority  leader  in  

the  Senate  will  

try  to  just  ram  this  thing  through  without  regard  to  the  

outcome  of  the  FBI  

investigation  or  any  other  evidence.  

So  the  question  is  whether  or  not  the  Senators  will  

discharge  their  

constitutional  duty, and  I  think  they  will, and  actually  

examine  the  –  all  

of  the  facts  of  this  case.  It`s  not  a  criminal  case, it`s  an  

advice  and  

consent  so  there`s  a  different  standard.  But  it  should  not  

be  allowed  to  

become  patronage  politics  and  be  a  straight  up  power  play  

over  whether  or  

not  this  is  the  spoil  system  and  the  Supreme  Court  can  go  

to  whatever  party  

is  in  power.  It  shouldn`t  be  that.  It  should  be  a  search  for  

the  truth  

and  a  search  to  get  to  the  bottom  of  what  all  has  occurred  

here.  

MELBER:  And  Senator  Moseley  Braun, the  other  issue  is  

not  only  how  Brett  

Kavanaugh  and  Dr.  Ford  conducted  themselves, much  

has  been  made  all  the  way  

out  to  “SNL”  on  how  it  was  the  accuser  who  seemed  so  

measured  and  calm, and  

the  person  being  accused  who  seemed  so, at  times,  

emotional  and  upset.  

MOSELEY  BRAUN:  Right.  

MELBER:  But  even  if  you  wanted  to  be  charitable  and  say  

people  may  respond  

differently  to  different  things, he`s  also  a  sitting  judge  who  

has  to  

return  to  the  bench  no  matter  what  happens.  And  so  I  

wonder  for  your  
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analysis  if  we  could  compare  that  to  what  we  might  call  the  

Kavanaugh  

standard, what  he  had  said  a  judge  is  ought  to  do  and  how  

they  ought  to  

act.  Take  a  look.  

(BEGIN  VIDEO  CLIP)  

KAVANAUGH:  To  be  a  good  judge  and  a  good  umpire, it`s  

important  to  have  

the  proper  demeanor.  Really  important, I  think.  And  to  

keep  our  emotions  

in  check, to  be  calm  amidst  the  storm.  On  the  bench, to  

put  it  in  the  

vernacular, don`t  be  a  jerk.  I  think  that`s  important.  

There`s  a  danger  

of  arrogance  as  for  umpires, referees  but  also  for  judges.  

(END  VIDEO  CLIP)  

MELBER:  Do  you  think  he  followed  his  own  advice  last  

week?  

MOSELEY  BRAUN:  He  clearly  did  not.  I  mean  that`s  the  

reality  there.  He  

just  lost  it  and  attacked  the  Senators  who  were  on  the  

panel, which  was  

just  I  thought  inappropriate  and  did  not  show  judicial  

temperament.  But  

having  said  that, what  concerns  me  is  why  Republican  

women  are  not  more  

outraged, because  the  Republican  side  of  the  committee,  

they  couldn`t  even  

have  –  they  didn`t  have  a  female  member  of  the  

Republican  side  of  the  

aisle  on  that  committee.  They  had  to  go  and  rent  a  person  

to  come  and  to  

be  the  stand-in  female  to  do  the  questioning.  

And  I  just  think  that  that  ought  to  energize  Republican  

women  to  say  why  

aren`t  there  more  Republican  women  sitting  on  that  other  

side  of  the  Senate  
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Judiciary  Committee, or  in  the  Senate, period?  So  I  think  

that  is  a  very  

important  issue  here.  

MELBER:  Senator  Moseley  Braun  and  Blumenthal, thanks  

to  both  of  you.  

I  want  to  turn  now  to  Mara  Gay  for  “The  New  York  Times”  

editorial  board  and  

an  MSNBC  analyst.  She  has  a  new  article  writing  about  

her  own  experience  

as  a  sexual  assault  survivor.  And  also  here, Lisa  Lerer, a  

political  

reporter  for  “The  New  York  Times”, as  well  as  Eugene  

Robinson, a  Pulitzer  

Prize  Winning  Columnist  for  “The  Washington  Post.”  My  

thanks  to  all  of  

you.  

Lisa, starting  with  you.  What  do  you  think  is  important  

now?  We  are  long  

ways, as  I  mentioned  in  the  open, from  Donald  Trump  

claiming  either  this  

isn`t  what  the  FBI  does  or  they  should  do  it  only  with  a  

narrow  account  of  

who  they  can  talk  to.  

LISA  LERER, POLITICAL  REPORTER, THE  NEW  YORK  

TIMES:  Look, what`s  important  

is  what  has  always  been  important  which  are  the  votes  of  

Senator  Flake,  

Collins, Murkowski, maybe  Manchin  or  Heitkamp.  In  the  

end, you  know, it`s  

hard  to  believe  that  a  time-limited  investigation  can  close  

every  door  and  

every  eye, especially  as  more  issues  seem  to  come  out  

every  day.  But  in  

the  end, that  may  not  matter.  If  Mitch  McConnell  feels  he  

has  the  vote  to  

push  this  thing  through, he  will  push  it  through.  

So  the  deciding  voices  on  this  will  be  that  said  of  three  or  

¿YH  6HQDWRUV  

http://www msnbc.com/transcripts/msnbc-live-with-ari-melber/2018-10-01[10/29/2018 4:37:28 PM]  

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  

http://wwwmsnbc.com/transcripts/msnbc-live-with-ari-melber/2018-10-01[10/29/20184:37:28PM


             


   


          


  


            


 


           


         


  


         


   


         


  


        


    


         


   


       


  


        


  


        


        


 


         


  


  


           


 


           


    


           


 


  


         


   


         


 


  

I

FBI expanding probe into Kavanaugh. TRANSCRIPT: 10/1/2018, The Beat w Ari Melber. | MSNBC 

LI WKH\ IHHO VDWLV¿HG ZLWK ZKDW KDV KDSSHQHG LQ WKH SDVW 

week, then he`ll 

EULQJ LW WR D YRWH ,I -H I  HHO VDWLV¿HG WKHQ)ODNH GRHV QRW I  

it`s hard 

to see how – then Republicans are in a pretty tough spot. 

MELBER: Right. And Eugene Robinson, I want to play a 

little more from 

Donald Trump today because what Lisa is referring to is 

the fact that this 

is a somewhat public, messy process. No one is claiming 

it`s all that 

logical and rational. Although, as I was pushing the 

Senator on it, if you 

want more time and more witnesses, this would seem to 

be going in that 

direction. Take a look at the president today. 

(BEGIN VIDEO CLIP) 

TRUMP: I want them to do a very comprehensive 

investigation. With that 

being said, I would like it to go quickly. 

UNIDENTIFIED MALE: Just for clarity, will you instruct the 

White House 

Counsel, Don McGahn, to give the FBI free reign to 

interview whomever they 

feel is necessary? 

TRUMP: Well, I have so instructed him, but I did also say 

within the 

bounds of what the Senate wants. We don`t want to go on 

a – to use an 

expression often used by me, we don`t want to go on a 

witch hunt. 

(END VIDEO CLIP) 

MELBER: Eugene, he had to get that in there. Please 

don`t feel any need 

to respond at that particular phraseology. But what do you 

think about 

http://www msnbc.com/transcripts/msnbc-live-with-ari-melber/2018-10-01[10/29/2018 4:37:28 PM] 

Document ID: 0.7.22222.238889-000002 

http://wwwmsnbc.com/transcripts/msnbc-live-with-ari-melber/2018-10-01[10/29/20184:37:28PM


             


   


          


  


       


   


       


   


      


           


  


           


 


          


   


          


  


        


   


         


            


 


              


  


         


  


       


  


          


  


         


  


          


   


    


      


     


          


  


        


  

FBI expanding probe into Kavanaugh. TRANSCRIPT: 10/1/2018, The Beat w Ari Melber. | MSNBC  

that  direction  the  president  –  look, you  could  say  low  bar,  

you  can  say  

low  expectations  but  something  has  moved  the  president,  

maybe  just  the  raw  

political  pressure  of  needing  a  couple  of  votes.  

EUGENE  ROBINSON, COLUMNIST, THE  

WASHINGTON  POST:  Well, at  the  very  least,  

we  have  a  good  cop, bad  cop  routine  going  on  in  here,  

where  the  president,  

for  a  change, is  the  good  cop  who  is  saying, “Have  an  

investigation.  Look  

into  everything.  Talk  to  anybody  you  need  to  talk  to.  This  

is  what  I  want  

the  FBI  to  do.”  And  on  the  other  end  of  Pennsylvania  

Avenue, you  have  

Mitch  McConnell  saying, “We`re  going  to  vote  this  week.  

I`m  going  to  call  

a  vote  and  we  are  going  to  put  it  up.”  

Now  that  is, I  think, in  part  a  bluff  because  he  certainly  will  

not  bring  

it  up  for  a  vote  if  he  doesn`t  think  he  has  the  votes  to  pass,  

to  get  Judge  

.DYDQDXJK  FRQ¿UPHG  EXW  LWCV  WKH  NLQG  RI URXWLQH  JRLQJ  RQ  

And  I`m  as  

confused  as  everybody  else  about  how  thorough  this  

investigation  will  be,  

how  quickly  it  can  be  done, and  what  the  standard  is,  

what`s  the  cutoff?  

<RX  ¿QG  RXW  KH  OLHG  WR  &RQJUHVV  EXW  \RX  FDQCW  

substantiate  the  sexual  

assault  charges, what  do  you  do?  Is  that  enough  for  Jeff  

Flake  or  is  that  

not  enough  for  Jeff  Flake?  

MARA  GAY, EDITORIAL  BOARD  MEMBER, THE  NEW  

YORK  TIMES:  Yes.  You  know  I  

don`t  want  to  get  too  caught  up  in  the  FBI  investigation,  

because  I  do  

think  it`s  important  because  it  means  that  Dr.  Blasey  
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Ford`s  claims  are  

being  taken  seriously  and  that`s  good.  But  we  already  

have  a  lot  of  

information  before  us  even  without  the  FBI  investigation,  

that  suggests  

WKDW  %UHWW  .DYDQDXJK  LV  XQ¿W  I  WKRVH  RU  WKLV  UROH  2QH  RI  

pieces  of  

evidence  is  Dr.  Blasey  Ford  herself.  Her  testimony  is  

credible.  Brett  

Kavanaugh`s  testimony  is  not  credible.  

And  there  are  reasons  for  that.  And  one  of  those  reasons  

is  because  he`s  

been  misleading  and  injudicious  and  temperamental  and  

KDG  D  KLVV\  ¿W  RQ  

national  television.  You  know  that  is  not  what  we  want  in  a  

Supreme  Court  

Justice.  And  I  think  that, you  know, we  should  kind  of  

remember  that,  

because  rather  than  fall  into  the  trap  of, let`s  see  whether  

it`s  possible  

to  prove  that  Dr.  Blasey  Ford  is  telling  the  truth  –  I  mean  it  

may  be  that  

there`s  no  evidence  36  years  later  that  can  prove  all  of  the  

claims  that  

VKH  KDV  EURXJKW  XS  EXW  \HW  WKHUH  DUH  ORWV  RI UHDVRQV  WR  ¿QG  

her  testimony  

credible.  And  frankly, Brett  Kavanaugh`s  not  credible.  

MELBER:  And  Lisa, doesn`t  that  go  to  the  very  peculiar  

maleness  or  male  

privilege  that  he  would  seem  to  inhabit, which  has  been, of  

course, a  part  

of  the  discussion  for  many  days  now, which  is  it  is  hard  to  

imagine  a  

female  judge, candidate, nominee, or  Senator, necessarily  

being  given  the  

same  dispensation  if  they  comported  themselves  over  

several  hours  like  

that?  

LERER:  I`m  smiling  because  it`s  not  hard  to  imagine.  It`s  
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completely  

inconceivably  impossible  to  imagine.  

MELBER:  I  do  a  little  bit  of  understatement  on  the  show.  

LERER:  Right.  You`re  a  little  understanding.  We`d  be  

talking  about  

temperament.  We`d  be  talking  about  all  kinds  of  things.  So  

clearly, there  

is  a  double  standard  at  play.  That  seems  fairly  obvious  for  

Anyone  who  has  

watched  these  testimonies, who  has  watched  Washington,  

who  has  watched  

Politics.  

I  also  think  there`s  another  thing  going  on  that`s  important  

to  remember,  

which  is  that  –  let`s  say  this  all  works  for  Mitch  McConnell  

and  he  gets  

FRQ¿UPHG  DQG  KH  JHWV  SXW  RQ  WKH  FRXUW  ZKDW  GRHV  LW  GR  WR  

the  institution  

of  the  court?  You  have  this  highly  controversial  nominee.  

You  have  a  

broad  swath, a  growing  swath  based  on  the  polling  of  the  

American  public,  

who  are  not  comfortable  with  him, and  then  you  have  

future  potential  

Justice  Kavanaugh  who  is  going  to  be  on  the  court  ruling  

potentially  on  

issues  of  women`s  rights, on  sexual  harassment.  

I  think  it  could  be  very  –  and  then  there`s  the  temperament  

issues,  

there`s  this  –  the  openly  partisan  statements  he  made  in  

his  testimony  

that  could  be  something  that`s  really  damaging  for  the  

court  as  an  

institution.  

MELBER:  Right.  And  that  also  goes  to  Eugene, something  

I  want  to  read  to  

you  that  really  cuts  into, I  think, another  heart  of  this  
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debate, which  is  

what  is  the  right  ratio?  And  I  don`t  think  anyone  has  the  

perfect  answer  

but  what  is  the  right  ratio  between  the  age  of  an  allegation  

and  the  

seriousness  of  an  allegation?  

Because  the  older  and  less  serious  at  some  extreme, you  

say, “Oh,  

jaywalking, and  it  was  60  years  ago, you  know.  And  it  was  

in  a  horse  and  

buggy  jaywalking  situation.  People  will  say, “You  know  

what, never  mind  

the  horse,`”  versus  something  super  serious  or  super  

recent.  

I  want  to  read  to  you  from  some  of  the  new  accounts  that  

are  coming  out.  

“The  Washington  Post”  quoting  on  the  record  Charles  

Ludington, a  declared  

friend  of  Kavanaugh`s  from  Yale  says, “Look, when  Brett  

got  drunk, he  was  

EHOOLJHUHQW  DJJUHVVLYH  VWDUWHG  D  ¿JKW  WKDW  HQGHG  XS  ZLWK  

one  of  our  

mutual  friends  in  jail.”  

Any  time  you  have  the  intersection  of  criminal  law  or  the  

alcohol  mixed  

with  allegations  of  violent  or  criminal  conduct, right, you`re  

in  a  little  

bit  of  a  different  space  than  just  what  some  people  like  to  

say.  Oh, 40  

years  ago  these  were  “Wild  parties.”  How  do  you  see  

these  accounts  

affecting  it?  

52%,1621  :HOO  \RX  NQRZ  WKDW  GH¿QLWHO\  JHWV  \RXU  

attention, but  I  want  

to  go  back  to  the  point  that  Mara  was  making  which  is  that  

Dr.  Blasey  

)RUGCV  WHVWLPRQ\  ¿UVW  RI DOO  ZKDW  VKH  DOOHJHV  LV  VHULRXV  

And  serious  
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enough  that  there`s  not  a  statute  of  limitations  on  that,  

both  literally  

and  I  think  in  terms  of  consideration  for  the  Supreme  

Court.  

And  second, her  testimony  is  evidence.  It  is  powerful.  I  

mean  she  is  an  

incredibly  credible  witness.  I  don`t  know  anyone  who  

listened  to  her  last  

Thursday  and  said  she  was  anything  less  than  believable.  

So  if  you`re  

going  to  say  she`s  believable, then  we  should  believe  her.  

We  should  

certainly  give  her  more  of  a  presumption  of  truthfulness  

than  is  being  

given  her  now.  And  when  we  say  in  the  Me  Too  era  

believe  the  woman, that  

doesn`t  mean  believe  the  woman  for, you  know, half  a  day  

and  then  tell  her  

to  go  away  and  shut  up.  

MELBER:  Right.  And  it  also  goes  to  the  procedural  point  

that`s  in  the  

news  tonight  which  is  she  came  out, spoke  under  oath  in  

public.  Mark  Judge  

speaking  in  private  and  only  speaking  under  oath  because  

of  what  Jeff  Flake  

and  others  pushed  for.  I  mean  that  wasn`t  at  all  

guaranteed.  

Eugene  Robinson, Lisa  Lerer  and  Mara  Gay, as  always,  

appreciate  your  

expertise.  

Coming  up, as  I  mentioned, something  quite  new.  The  

NBC`s  Kate  Snow  has  an  

exclusive  interview  with  Kavanaugh  accuser  Julie  

Swetnick  who  we  broadcast  

IRU  WKH  ¿UVW  WLPH  HYHU  WRQLJKW  RQ  7+(  %($7  

Later, a  deep  dive  into  what  FBI  agents  might  be  looking  

at  as  they  review  
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the  record  of  Mark  Judge.  And  later, Bob  Mueller  in  court  

defending  his  

authority  and  talking  about  Rod  Rosenstein.  We`re  also  

going  to  tell  you  

later  why  there  are  right  now  more  immigrant  children  than  

ever  in  a  Tent  

City  in  Texas, an  important  story  we`ll  be  covering  later.  

I`m  Ari  Melber.  You`re  watching  THE  BEAT  on  MSNBC.  

(COMMERCIAL  BREAK)  

MELBER:  Today, the  White  House  authorized  the  FBI  to  

expand  its  

investigation  into  sexual  misconduct  allegations  against  

Judge  Brett  

Kavanaugh.  Two  accusers, Dr.  Christine  Ford, and  

Deborah  Ramirez  have  

talked  to  the  FBI  as  part  of  this  probe.  Now, a  third  who  

came  forward  

recently, Julie  Swetnick, was  not  on  the  original  list  of  FBI  

interviews  

and  she  has  not  spoken  in  public  since  releasing  a  written  

statement, until  

now.  

NBC  News`  Kate  Snow  is  reporting  this  story  and  just  

interviewed  Ms.  

6ZHWQLFN  DQ  LQWHUYLHZ  WKDW  ZLOO  DLU  QRZ  IRU  WKH  ¿UVW  WLPH  ±  

Kate.  

KATE  SNOW, JOURNALIST, NBC  NEWS:  Ari, thanks.  

What  we  want  to  do  here  is  

lay  out  all  that  she  said, her  story, our  reporting.  We  want  

to  be  very  

transparent  because  these  are  very  serious  allegations.  

Kavanaugh  has  

called  Julie  Swetnick`s  story  nonsense  and  a  farce.  The  

president  today  

questioned  her  credibility.  And  NBC  News, for  the  record,  

has  not  been  

able  to  independently  verify  her  claims.  
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There  are  things  that  she  told  us  on  camera  that  differ  

from  her  written  

statement  last  week.  We`ve  been  trying  independently  to  

reach  out  to  

anyone  who  remembers  attending  parties  with  Julie  

Swetnick  and  Brett  

Kavanaugh, and  we`ve  been  asking  her  attorney  for  

names.  So  far, we`ve  not  

found  anyone  who  remembers  that.  She`s  also  unclear  

DERXW  ZKHQ  VKH  ¿UVW  

decided  to  come  forward.  

(BEGIN  VIDEOTAPE)  

SNOW:  Why  are  you  sitting  here  today?  

JULIE  SWETNICK, ACCUSER  OF  BRETT  KAVANAUGH:  

Well, I`m  quite  a  shy  person  

and  quite  a  private  person.  And  I  wouldn`t  be  here  today  

except  for  about  

six  weeks  ago, I  happened  to  learn  about  Brett  Kavanaugh  

becoming  one  of  

the  people  who  was  shortlisted  to  go  to  the  Supreme  

Court.  

SNOW:  This  is  in  July, summer?  

SWETNICK:  I  don`t  remember  exactly  but  it  was  about  six  

weeks  ago.  And  

then  I  became  aware  of  Dr.  Ford  and  her  description  of  

what  had  happened  to  

her  at  a  party  one  time, that  also  had  Brett  Kavanaugh  

involved.  And  I  

started  to  think  back  to  my  days  when  I  was  in  the  early  

`80s  in  Montgomery  

County  in  Maryland  and  I  thought  that  I  might  have  some  

information  that  

might  corroborate  some  of  the  things  that  she  had  stated.  

SNOW:  So  you  only  thought  about  coming  forward  when  

you  learned  about  Dr.  

Ford?  
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SWETNICK:  Yes.  Because  I  did  not  know  how  close  Brett  

Kavanaugh  was  to  

possibly  becoming  the  next  Supreme  Court  Justice.  

SNOW:  I  just  want  to  get  the  timeline  right  about  this  

because  he  was  

nominated  in  July.  Christine  Ford, Dr.  Christine  Blasey  

Ford, came  forward  

in  “The  Washington  Post”  more  recently  in  September.  So  

was  it  in  

September  that  you  –  

SWETNICK:  It`s  been  several  weeks.  But  I`m  not  

somebody  who  follows  the  

news.  I`m  not  political  at  all.  

(END  VIDEOTAPE)  

SNOW:  Julie  Swetnick  says  she  was  in  Community  

College  when  she  started  

attending  house  parties  that  included  high  schoolers.  

(BEGIN  VIDEOTAPE)  

SNOW:  You  graduated  in  1980  -

SWETNICK:  Correct.  

SNOW:  –  from  high  school, from  Gaithersburg  High  

School.  So  you  would  

have  been  out  of  high  school.  So  a  lot  of  people  wondered  

what  are  you  

doing  at  a  high  school  party  if  you`re  already  –  

SWETNICK:  It  wasn`t  a  high  school  party.  These  parties  

had  everybody  

between  about  an  age  range  of  15, 16  to  25, maybe  even  

more.  

SNOW:  How  did  you  meet  Brett  Kavanaugh?  Did  you  

actually  meet  him?  

SWETNICK:  I  did  actually  meet  him.  I  remember  meeting  

him  because  I  

remember  –  he`s  got  a  very  distinctive  face, very  
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distinctive  face  and  as  

GRHV  0DUN  -XGJH  $QG  ,  UHPHPEHU  VSHFL¿FDOO\  PHHWLQJ  

him, being  introduced  

to  him.  

SNOW:  Did  you  know  anything  about  Brett  Kavanaugh?  

SWETNICK:  No.  I  believe  he  might  have  been  wearing  a  

Georgetown  Prep  

uniform, which  a  lot  of  the  boys  used  to  wear  at  least  a  

uniform  or  parts  

of  their  uniform.  

SNOW:  At  the  party?  

SWETNICK:  Sometimes.  I  think  they  were  very  proud.  

SNOW:  In  your  statement  to  the  Judiciary  Committee, you  

described  a  range  

of  behavior.  

SWETNICK:  Mm-hmm.  

SNOW:  And  you  say  you  saw  –  

SWETNICK:  Oh, yes.  

SNOW:  –  Brett  Kavanaugh  do  these  things.  Can  you  

describe  to  me  what  you  

saw  him  do?  

SWETNICK:  He  was  very  aggressive, very  sloppy  drunk,  

mean  drunk.  I  saw  

him  go  up  to  girls  and  paw  on  them, try  to, you  know, get  a  

little  too  

handsy, touching  them  in  private  parts.  I  saw  him  try  to  

shift  clothing.  

(END  VIDEOTAPE)  

SNOW:  Later  in  the  interview, she  went  further.  

(BEGIN  VIDEOTAPE)  

SWETNICK:  I  saw  him  push  girls  against  walls.  He  would  

pretend  to  stumble  
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and  stumble  into  them  and  knock  them  into  a  wall.  He  

would  push  his  body  

against  theirs.  He  would  grope  them.  

(END  VIDEOTAPE)  

SNOW:  There  are  some  differences  between  Swetnick`s  

sworn  statement  last  

week  and  what  she  told  us.  In  that  statement, Swetnick  

said  she  became  

aware  of  efforts  by  Kavanaugh  and  his  friend  Mark  Judge  

to  spike  punch  at  

parties.  In  our  interview, she  said  she  saw  them  near  the  

punch  but  did  

QRW  VSHFL¿FDOO\  VD\  VKH  VDZ  HLWKHU  PDQ  VSLNH  LW  

(BEGIN  VIDEOTAPE)  

SNOW:  Did  you  see  Brett  Kavanaugh, you  know, spiking  

the  punch–  

SWETNICK:  Well, I  saw  him  giving  red  solo  cups  to  quite  

a  few  girls  during  

that  time  frame.  And  there  was  grain  punch  at  those  

parties.  And  I  would  

not  take  one  of  those  glasses  from  Mark  Kavanaugh  –  

Brett  Kavanaugh,  

excuse  me.  I  saw  him  around  the  punch, I  won`t  say  bowls  

or  the  punch  

containers.  I  don`t  know  what  he  did  but  I  saw  him  by  

them, yes.  

(END  VIDEOTAPE)  

SNOW:  In  her  declaration, Swetnick  wrote, “I  also  

witnessed  efforts  by  

Mark  Judge, Brett  Kavanaugh, and  others, to  cause  girls  

to  become  

inebriated  and  disoriented  so  they  could  then  be  gang-

raped  in  a  side  room  

RU  EHGURRP  E\  D  WUDLQ  RI QXPHURXV  ER\V  ,  KDYH  D  ¿UP  

recollection  of  

seeing  boys  lined  up  outside  rooms  at  many  of  these  
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parties, waiting  for  

their  turn  with  a  girl  inside  the  room.  These  boys  included  

Mark  Judge  and  

Brett  Kavanaugh.”  

(BEGIN  VIDEOTAPE)  

SNOW:  What  did  you  see?  

SWETNICK:  Well, until  what  happened  to  me  happened  to  

me, I  didn`t  put  two  

and  two  together.  But  I  would  see  boys  standing  outside  of  

rooms,  

congregated  together, sort  of  like  a  gauntlet.  And  I  didn`t  

know  what  was  

occurring  but  I  would  see  them  laughing, a  lot  of  laughing.  

SNOW:  Standing  in  lines  outside  of  rooms?  

6:(71,&.  1RW  OLQH  EXW  GH¿QLWHO\  KXGGOHG  E\  GRRUV  DQG  ,  

didn`t  understand  

what  it  could  possibly  be.  

SNOW:  And  in  your  declaration, you  described  Brett  

Kavanaugh  and  his  

friend  Mark  Judge, standing  outside, see  them  standing  

outside  a  door?  

SWETNICK:  Yes, with  other  boys.  

SNOW:  So  you`re  suggesting  that  in  hindsight  –  

SWETNICK:  Yes.  

SNOW:  –  you  think  he  was  involved  in  this  behavior?  

SWETNICK:  I  would  say  yes.  It`s  just  too  coincidental.  

(END  VIDEOTAPE)  

SNOW:  She  says  she  had  no  idea  exactly  what  that  

behavior  was  until  she  

herself  was  attacked.  

(BEGIN  VIDEOTAPE)  

SNOW:  Can  you  tell  me  what  happened?  As  much  as  

http://www msnbc.com/transcripts/msnbc-live-with-ari-melber/2018-10-01[10/29/2018 4:37:28 PM]  

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  

http://wwwmsnbc.com/transcripts/msnbc-live-with-ari-melber/2018-10-01[10/29/20184:37:28PM


             


   


 


 


        


  


         


   


          


   


        


  


     


             


  


            


  


       





        


  


        


         


   


    


         


  


         


   


         


  


         


   


         


  


 


           


 


        


  

FBI expanding probe into Kavanaugh. TRANSCRIPT: 10/1/2018, The Beat w Ari Melber. | MSNBC  

you`re  comfortable  

telling  us?  

SWETNICK:  What  happened  to  me  is  probably  the  most  

horrendous, awful  thing  

that  could  happen  to  any  human  being.  My  body  was  

violated.  My  soul  was  

broken.  I  was  not  able  to  have  somebody  stop  when  I  

said, “No, stop.”  I  

felt  like  somebody  took  me  and  basically  said, “You`re  

worthless.  You  are  

nothing  to  us.  You  are  disposable.”  

I  was  at  a  party  and  I  remember  I  started  not  to  feel  very  

well.  And  next  

thing  I  know, I  was  shoved  into  a  room, and  I`m  having  my  

clothes  torn  in  

different  directions.  I  was  touched  everywhere.  I  was  

physically  

assaulted  in  every  way  you  can  physically  assault  a  

woman.  It  was  

horrible.  I  had  no  way  to  fend  them  off.  

SNOW:  You  know  what  I`m  going  to  ask.  Everyone  is  

wondering  if  one  of  

those  people  was  Brett  Kavanaugh.  

6:(71,&.  ,  FDQQRW  VSHFL¿FDOO\  VD\  WKDW  KH  ZDV  RQH  RI  

the  ones  who  

assaulted  me.  But  before  this  happened  to  me, at  that  

party, I  saw  Brett  

Kavanaugh  there.  I  saw  Mark  Judge  there.  And  they  were  

hanging  about  the  

area  where  I  started  to  feel  disoriented  and  where  the  

room  was, and  where  

the  other  boys  were  hanging  out  and  laughing.  I  could  

hear  them  laughing  

and  laughing.  

It`s  very  hard  for  me  to  talk  about  this  but  it`s  important  

that  somebody  

says  something  because  if  Brett  Kavanaugh  was  one  of  
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those  people  that  did  

this  to  me, there  is  no  way  in  the  world  that  he  should  go  

scot-free  on  

this  and  that  he  should  be  on  the  Supreme  Court.  He  just  

–  it`s  just  

unthinkable  to  me.  If  he  does, there`s  no  justice  in  the  

world.  

SNOW:  After  you`re  –  what  you  describe  is  this  attack  on  

you  and  a  rape,  

did  you  tell  anyone?  

SWETNICK:  Oh  yes  I  contacted  the  Montgomery  County  

Police.  

SNOW:  You  did?  

SWETNICK:  And  I  also  I  told  my  mother  and  she  cried  

with  me.  She  held  me  

the  next  day.  I  was  so  distraught  I  would  –  she  wanted  me  

to  go  to  the  

police  immediately.  She  was  just  outraged.  She  was  so  

hurt  for  me.  

SNOW:  Do  you  remember  who  you  spoke  to?  

SWETNICK:  They  –  I  vaguely  remember  people  but  I`m  

not  quite  sure, not  

100  percent.  

SNOW:  Swetnick`s  mother  has  since  passed  away.  

Swetnick  also  named  one  of  

WKH  RI  ¿FHU  LV  QRZ  ¿FHUV  VKH  VDLG  VKH  VSRNH  ZLWK  7KDW  RI  

deceased.  NBC  

1HZV  YHUL¿HG  KH  ZRUNHG  IRU  WKH  0RQWJRPHU\  &RXQW\  

Police  at  that  time.  We  

have  requested  copies  of  any  records  but  Montgomery  

&RXQW\  3ROLFH  RI¿FLDOV  

said  today  it  could  take  up  to  a  month  for  them  to  respond.  

BRETT  KAVANAUGH, SUPREME  COURT  JUSTICE  

NOMINEE:  It`s  not  true.  It`s  not  

true.  
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SNOW:  Judge  Kavanaugh  has  said  he  doesn`t  know  who  

Swetnick  is  and  her  

allegations  are  from  the  twilight  zone.  

I  want  to  play  you  a  little  bit  of  what  he  said  on  Thursday.  

KAVANAUGH:  The  Swetnick  thing  is  a  joke.  That  is  a  

farce.  I`ve  never  met  

her, don`t  know  who  she  is.  There  was  a  letter  released  

within  two  hours  

of  that  breaking  yesterday  from  like  60  people  who  knew  

me  in  high  school  

men  and  women  and  said, it  was  their  words, nonsense.  

Totally  you  know,  

the  whole  thing.  That`s  totally  ridiculous.  

SEN.  JOHN  KENNEDY  (R), LOUISIANA:  None  of  these  

allegations  are  true?  

KAVANAUGH:  Correct.  

KENNEDY:  No  doubt  in  your  mind?  

KAVANAUGH:  Zero.  I`m  100  percent  certain.  

KENNEDY:  Not  even  a  scintilla.  

KAVANAUGH:  Not  a  scintilla.  100  percent  certain,  

Senator.  

KENNEDY:  You  swear  to  God?  

KAVANAUGH:  I  swear  to  God.  

SWETNICK:  You  know  what  I  said  to  that?  He`s  a  liar.  

SNOW:  Mark  Judge  put  out  a  statement.  He  said  –  he  

said  under  oath  that  

your  allegations  are  bizarre  and  that  he  would  remember  

actions  so  

outlandish  even  when  suffering  from  an  addiction, he`s  

talked  about  how  he  

has  an  addiction  to  alcohol, he  categorically  said  he  

denies  your  

allegations.  He  says  he  doesn`t  know  you.  What  do  you  
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say  to  that?  

SWETNICK:  What  I  say  about  that  is  he`s  an  admitted  

blackout  drunk  and  

drug  addict.  What  does  he  know  –  how  would  you  know  

what  you`ve  forgotten  

if  you  blacked  out?  

SNOW:  On  Sunday  Senate  Republicans  questioned  

Swetnick`s  credibility  and  

FLWHG  D  ODZVXLW  WKDW  ZDV  ¿OHG  DJDLQVW  KHU  LQ    E\  D  

former  employer.  

The  company  said  you  lied  about  graduating  from  Johns  

Hopkins  University  

and  about  your  work  experience.  

SWETNICK:  That`s  total  (INAUDIBLE)  and  that  never  –  I  

mean  I  remember  

when  this  happened  and  it  was  just  ridiculous  and  that`s  

why  they  dismissed  

it  and  it  didn`t  ever  go  anywhere.  

SNOW:  You  didn`t  –  you  didn`t  lie.  

SWETNICK:  No.  It  didn`t  go  anywhere.  

SNOW:  Education  or  your  work  experience.  

SWETNICK:  No, it  was  just  total  fabricated.  

SNOW:  What  was  it  about?  What  the  lawsuits  says, let  me  

just  –  the  

lawsuit  by  your  former  employer  said  that  you  engaged  in  

“unwelcome  sexual  

innuendo  and  inappropriate  conduct  after  three  weeks  on  

the  job  toward  

other  employees.”  

SWETNICK:  It  never  happened, that`s  why  it  didn`t  go  

anywhere  and  that`s  

why  it  was  dismissed.  

SNOW:  Senate  Republicans  and  other  critics  have  also  

noted  a  restraining  
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RUGHU  ¿OHG  DJDLQVW  6ZHWQLFN  E\  DQ  H[ER\IULHQG  LQ     

7KH\  ¿OHG  D  UHVWUDLQLQJ  RUGHU  DJDLQVW  \RX  ZKLFK  ZH  GLG  

¿QG  VRPH  HYLGHQFH  

of.  It  was  effective  for  I  think  12  days.  

SWETNICK:  That  is  absolutely  preposterous  and  honestly  

I  never  received  a  

restraining  order.  

SNOW:  Court  records  show  the  petition  for  the  restraining  

order  was  

GLVPLVVHG    GD\V DIWHU  LW  ZDV  ¿OHG  6ZHWQLFN  LV  

represented  by  Michael  

Avenatti  who  also  represents  Stormy  Daniels  and  is  an  

outspoken  critic  of  

the  President.  She  says  she  reached  out  to  him  after  a  

friend  who  went  to  

law  school  with  Avenatti  recommended  him.  

SWETNICK:  My  best  friend  went  to  George  Washington  

Law  School  with  him,  

and  Michael  knows  Washington.  I  wanted  an  attorney  who  

knew  Washington  and  

who  was  recommended.  

SNOW:  But  as  you  know, some  people, actually  probably  

a  lot  of  Americans  

have  expressed  doubt  about  your  stories  simply  because  

of  how  it  came  out  

and  who  represents  you.  

SWETNICK:  I  cannot  speak  for  other  people  and  why  they  

would  form  certain  

opinions.  I  just  know  that  I  wanted  to  have  good  

representation  and  I  

think  I  found  it.  

SNOW:  I  asked  Swetnick  if  any  of  her  friends  from  the  80s  

remember  going  

to  these  parties  with  her.  

Are  their  friends  who  remember  these  parties  too  and  

remember  you  go  –  
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SWETNICK:  Oh, I  think  everybody  in  the  county  

remembers  these  parties.  

SNOW:  Because  we  haven`t  –  we  haven`t  heard  from  

those  friends  so  I`m  

asking  you  know, are  there  people  alive  today  who  would  

say  yes, I  went  to  

those  parties  with  Julie.  

SWETNICK:  Yes, I  have  –  yes  there  are  people  that  know  

about  those  

parties.  

SNOW:  This  morning  Swetnick  provided  four  names  of  

friends  she  says  went  

to  the  parties  with  her.  One  of  them  said  he  does  not  recall  

a  Julie  

Swetnick.  Another  of  the  friends  she  named  his  deceased.  

We`ve  reached  

out  to  the  other  two  and  haven`t  heard  back.  Swetnick  

says  after  the  

alleged  attack  on  her  when  she  was  19, she  never  

returned  to  those  big  

house  parties.  

You  said  it  was  the  last  party  you  remember  going  to?  

SWETNICK:  That  was  the  last  party  I  consciously  

remember  going  to.  It  was  

GH¿QLWHO\  WKH  ODVW  SDUW\  ,  HYHU  ZHQW  WR  LQ  0RQWJRPHU\  

County.  The  next  

year  I  remember  being  at  beach  week  in  Ocean  City  

during  beach  week.  I  

wasn`t  there  for  beach  week, I  just  happened  to  be  there  

vacationing  and  I  

bumped  into  some  friends  and  somehow  we  ended  up  

going  to  a  get  together  in  

Ocean  City.  And  at  that  party  I  did  see  Brett  Kavanaugh  

there  again  and  it  

crushed  me.  I  was  –  I  fell  apart  and  I  had  to  get  out  of  

there.  
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(END  VIDEOTAPE)  

SNOW:  Swetnick  told  me  that  if  she  had  known  what  had  

–  what  was  

happening  to  her  had  possibly  happened  to  other  women  

or  men, she  would  

have  absolutely  tried  to  break  into  that  room, this  is  a  

quote, and  save  

whoever  the  person  was  at  those  parties.  She  would  

contact  authorities  as  

well  she  said.  Again, Judge  Kavanaugh  has  said  that  he  

does  not  know  Julie  

Swetnick  and  has  called  her  claims, Ari, nonsense.  

Apologies  for  my  voice.  

MELBER:  Well, even  working  hard, Kate  Snow.  It`s  a  –  it`s  

a  big  story  

that  touches  a  lot  of  things.  I  want  to  ask  you  some  

questions  about  it.  

:KDW  ZHCUH  JRLQJ  WR  GR  LV  ¿W  LQ  D  YHU\  VKRUW  EUHDN    

seconds, and  when  

I`m  back  I`ll  be  back  with  Kate  Snow.  

(COMMERCIAL  BREAK)  

MELBER:  Welcome  back  to  THE  BEAT.  I  am  here  with  

NBC  News`  Kate  Snow.  We  

just  aired  her  exclusive  interview  with  a  Kavanaugh  

accuser  who  is  speaking  

RXW  I  RU  \RXU  RU  WKH  ¿UVW  WLPH  -XOLH  6ZHWQLFN  7KDQN  \RX  I  

reporting.  

There`s  a  lot  for  people  to  see  there.  

SNOW:  There`s  a  lot  in  there.  

MELBER:  And  there  are  things  that  go  in  different  

directions  as  often  

happens  when  you  report  out  a  story  like  this.  You  press  

her  on  the  

timeline  of  when  she  decided  to  come  forward.  

SNOW:  Right.  Well, you  saw  that  at  the  top  of  the  piece  

and  frankly  we  
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I  XVLQJ  EHFDXVH  ¿UVW  VKH  VDLG  WKDW  LQ  RXQG  LW  D  OLWWOH  ELW  FRQI  

July  –  

¿UVW  VKH  VDLG  WKDW  VKH  KDG  KHDUG  DERXW  %UHWW  .DYDQDXJK  

being  on  a  short  

list  and  that  happened  in  July.  You  heard  me  ask  her, that  

wasn`t  that  in  

July  and  she  said  yes  and  I  think  she  said  that  was  six  

weeks  ago  but  

actually  July  is  about  three  months  ago.  

And  then  she  mentioned  Dr.  Ford  and  being  inspired  by  

her  and  wanting  to  

support  her  and  corroborate  some  of  what  she  was  

hearing  Dr.  Ford`s  say,  

but  just  for  the  record  that  was  in  September.  So  there`s  a  

little  

haziness  around  why  she  decided  and  when  she  decided  

to  come  forward.  

MELBER:  How  does  your  reporting  effort  to  account  for  

her  secondhand  

sources  or  validators  compare  to  other  stories  like  this  that  

you`ve  

covered?  

SNOW:  Well, that`s  a  good  question.  Here`s  what  I  can  

tell  you.  We  found  

out  about  –  I`m  going  to  be  fully  you  know, disclose  

everything  here.  We  

found  out  about  this, I  found  out  about  this  interview  on  

Friday  night.  On  

6DWXUGD\  PRUQLQJ  ,  KDG  P\  ¿UVW  FRQYHUVDWLRQ  ZLWK  KHU  

attorney  Michael  

Avenatti.  We  asked  him  –  I  asked  him  at  that  point, can  

you  provide  us  

with  any  names  of  people  who  went  to  the  parties  with  her  

just  because  we  

couldn`t  place  her  –  NBC  News  has  not  since  last  week  

been  able  to  place  

her  in  that  time  period  at  those  house  parties  in  that  group  

of  friends.  

There  aren`t  other  people  coming  forward  as  happens  in  
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many  other  stories  

we  cover  who  say  yes  I  was  there  too.  

And  we`re  not  you  know, discounting  what  she  said  in  any  

way.  We`re  just  

trying  to  do  our  reporting  and  make  sure  that  there  were  

people  who  said  

she  was  there.  And  to  date, as  of  today, we  haven`t  been  

DEOH  WR  ¿QG  

anyone  who  says  yes  I  saw  her  in  the  same  room  with  

Brett  Kavanaugh.  And  

of  course, Judge  Kavanaugh  says  he  was  not  in  the  same  

room  with  her.  He  

doesn`t  even  know  who  she  is.  

MELBER:  And  while  some  of  her  allegations  overlap  with  

things  we`ve  heard  

from  other  multiple  sources  that  has  been  part  of  the  

vetting  of  Judge  

Kavanaugh, it  seems  that  both  in  her  sworn  statement  and  

now  in  this  

interview, she  is  not  alleging  individual  misconduct  by  

Brett  Kavanaugh  

attacking  her.  

SNOW:  Well, she`s  not  sure  about  that.  Yes, that`s  right  

she`s  not  sure  

whether  –  she  said  he  she  thought  she  saw  him  in  the  

vicinity  and  then  her  

description  is  that  she  got  pushed  into  a  room  and  was  

sort  of  out  of  it  

and  there  were  a  number  of  men  in  that  room  and  I  won`t  

get  into  details  

but  you  know, she  says  she`s  not  sure  who  was  there.  

MELBER:  Right.  

SNOW:  I  think  we  should  just  also  say  that  you  know  

we`ve  been  trying  to  

verify  everything  she  said  you  know, as  much  as  we  

possibly  can.  The  

resources  of  NBC  News  are  way  beyond  me, Ari.  As  you  
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know, there  are  a  lot  

of  people  in  this  newsroom  working  on  this.  And  again,  

you  know, we`re  

interested  in  talking  to  anyone  else  who  may  have  seen  

what  she  says  she  

saw.  I  should  also  note  that  she  did  describe  not  direct  

behavior  against  

her  but  you  heard  her  in  the  interview  described  behavior  

against  other  

women  she  says  she  observed.  She  says  she  observed  

Judge  Kavanaugh  

behaving  inappropriately  pushing  women  against  walls,  

you  know, talking  to  

them  in  a  demeaning  way.  So  she`s  making  some  very  

serious  allegations  

here  and  I  think  it`s  up  to  the  viewers  to  decide  what  they  

make  of  this.  

MELBER:  Right.  About  what  she  said  she  saw  and  within  

this  process  as  

more  information  and  more  accounts  come  out  those  will  

be  weighed  through  

the  process.  NBC  News  Kate  Snow, thank  you  for  sharing  

your  reporting  with  

us.  We  want  to  turn  to  another  development  in  this  story  

right  now.  A  key  

friend  of  Brett  Kavanaugh  who  has  been  effectively  laying  

low  Mark  Judge,  

now, he  has  been  interviewed  by  the  FBI.  Mark  Judge  is  

important  because  

'U  )RUG  HVVHQWLDOO\  LGHQWL¿HV  KLP  DV  SDUW  ZLWQHVV  EXW  DOVR  

potentially  

part  accomplice  in  her  original  allegation.  

Now, he  had  responded  by  saying  that  “he  doesn`t  recall  

the  events  

described  by  Dr.  Ford  in  her  testimony  and  he  never  saw  

Brett  act  in  the  

manner  Dr.  Ford  describes”  Now, until  today  that  written  

statement  was  

basically  all  anyone  had  directly  from  Mark  Judge,  
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meaning  he  was  facing  

far  less  scrutiny  or  questions  than  Kavanaugh  or  Ford.  

She  of  course  had  

detailed  her  memories  about  Mark  Judge  and  Brett  

Kavanaugh  that  night.  

Brett  and  Mark  were  visibly  drunk  early  in  the  evening.  I  

went  up  a  very  

narrow  set  of  stairs  leading  from  the  living  room  to  a  

VHFRQG  ÀRRU  WR  XVH  

the  restroom.  When  I  got  to  the  top  of  the  stairs, I  was  

pushed  from  

behind  into  a  bedroom  across  from  the  bathroom.  I  

couldn`t  see  who  pushed  

me.  Brett  and  Mark  came  into  the  bedroom  and  locked  the  

door  behind  them.  

There  was  music  playing  in  the  bedroom.  It  was  turned  up  

louder  by  either  

Brett  or  Mark  once  we  were  in  the  room.  I  was  pushed  on  

to  the  bed  and  

Brett  got  on  top  of  me  he  began  running  his  hands  over  

my  body  and  grinding  

into  me.  

I  yelled  hoping  that  someone  downstairs  might  hear  me.  

Both  Brett  and  Mark  

were  drunkenly  laughing  during  the  attack.  They  seemed  

to  be  having  a  very  

good  time.  Mark  seemed  ambivalent  at  times  urging  Brett  

on  and  at  times  

telling  him  to  stop.  A  couple  of  times  I  made  eye  contact  

with  Mark  and  

thought  he  might  try  to  help  me  but  he  did  not.  

(END  VIDEO  CLIP)  

MELBER:  That  is  what  everyone  watching  heard  last  

week.  Now, Mark  Judge  

would  presumably  have  strong  views  about  that  allegation  

as  it  ricocheted  

effectively  across  the  country.  And  even  if  he  genuinely  

does  not  recall  
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that  night  one  way  or  the  other, the  FBI  would  potentially  

want  his  view  on  

many  of  these  wider  questions  that  Kavanaugh  already  

faced  under  oath  about  

their  alleged  drinking  together  in  their  parties.  And  for  

Judge  

VSHFL¿FDOO\  ZKHWKHU  KH  UHPHPEHUV  NQRZLQJ  IRUZDUG  RU  

seeing  her  after  the  

incident  she  details, and  Judge  could  also  have  plenty  to  

say  about  

excessive  drinking  in  blackouts  because  he  did  later  write  

about  his  own  

battles  with  alcoholism  and  recovery.  

RACHEL  MITCHELL, HEAD, SPECIAL  VICTIMS  

DIVISION, MARICOPA  COUNTY  ATTORNEY`S  

OFFICE:  Have  you  ever  passed  out  from  drinking?  

KAVANAUGH:  Passed  out  would  be  no  but  I`ve  gone  to  

sleep.  

SEN.  SHELDON  WHITEHOUSE  (D), RHODE  ISLAND:  

They  relate  to  alcohol.  

KAVANAUGH:  I  like  beer  –  I  like  beer.  I  don`t  know  if  you  

like  beer,  

Senator, or  not?  What  do  you  like  to  drink?  

SEN.  AMY  KLOBUCHAR  (D), MINNESOTA:  So  you`re  

saying  there`s  never  been  a  

case  where  you  drink  so  much  that  you  didn`t  remember  

what  happened  the  

night  before  or  a  part  of  what  happened?  

KAVANAUGH:  It`s  –  you`re  asking  about  you  know,  

blackout.  I  don`t  know,  

have  you?  

(END  VIDEO  CLIP)  

MELBER:  In  Mark  Judge`s  book  God  and  Man  at  

Georgetown  Prep, he  writes  

about  a  pledge  that  he  and  his  friends  made  in  high  school  

to  drink  a  
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hundred  kegs  of  beer  before  graduation.  On  their  way  to  

that  goal, there  

was  a  “disastrous  party  at  his  house.  The  place  was  

trashed.  And  

Kavanaugh  listed  himself  in  the  class  yearbook  as  

treasurer  of  the  hundred  

kegs  or  bust  club.”  There`s  also  a  1997  memoir  Wasted:  

Tales  of  a  Gen  X  

Drunk  where  Judge  writes  about  a  “beach  week”  and  has  

this  passage  “Do  you  

know  Bart  O`Kavanaugh  “yes, he`s  around  here  

somewhere.”  “I  heard  he  puked  

in  someone`s  car  the  other  night.”  “Yes, he  passed  out  on  

his  way  back  

from  a  party  as  the  exchange.”  

So  many  would  ask  well, is  that  Bart  O`Kavanaugh  name  

or  character  a  

reference  to  Brett  Kavanaugh?  

(BEGIN  VIDEO  CLIP)  

KAVANAUGH:  Mark  Judge  was  a  friend  of  ours  in  high  

school  who  developed  a  

very  serious  drinking  problem, an  addiction  problem  that  

lasted  decades  and  

ZDV  YHU\  GLI  RU  KLP  WR  HVFDSH  I  ¿FXOW  I  URP  

SEN.  PATRICK  LEAHY  (D), VERMONT:  I`m  trying  to  get  

a  straight  answer  from  

you  under  oath, are  you  Bart  Kavanaugh  that  he`s  

referring  to, yes  or  no.  

KAVANAUGH:  You`d  have  to  ask  him.  

(END  VIDEO  CLIP)  

MELBER:  You`d  have  to  ask  him.  Now  that`s  Judge  

Kavanaugh  docking  so  

another  Judge, if  you  will, would  take  the  question.  One  

can  now  imagine  

the  FBI  doing  exactly  that  asking  him  in  its  new  

questioning  as  well  as  of  
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course  his  recollection  of  the  account  about  running  in  to  

doctor  Ford.  

(BEGIN  VIDEO  CLIP)  

FORD:  Yes, I  was  going  to  the  Potomac  Village  Safeway,  

this  is  the  one  on  

the  corner  of  Falls  and  River  Road, and  I  was  with  my  

mother  and  I  was  a  

teenager  so  I  wanted  her  to  go  in  one  door  and  me  go  in  

the  other.  So  I  

chose  the  wrong  door  because  the  door  I  chose  was  the  

one  where  Mark  Judge  

was  –  looked  like  he  was  working  there  and  arranging  the  

shopping  carts.  

And  I  said  hello  to  him  and  his  face  was  white  and  very  

uncomfortable  

saying  hello  back, and  we  had  previously  been  friendly  at  

the  times  that  we  

saw  each  other  over  the  previous  two  years, albeit  not  

very  many  times  we  

had  always  been  friendly  with  one  another.  I  wouldn`t  

characterize  him  as  

not  friendly, he  was  just  nervous  and  not  really  wanting  to  

speak  with  me.  

He  looked  a  little  pale.  

SEN.  DICK  DURBIN  (D), ILLINOIS:  How  long  did  this  

occur  after  the  

incident.  I  would  estimate  six  to  eight  weeks.  

(END  VIDEO  CLIP)  

MELBER:  The  FBI  may  want  to  ask  about  that  non-drunk  

alleged  encounter.  

Mark  Judge`s  book  does  validate  parts  of  Ford`s  timeline  

saying  it  was  the  

summer  before  senior  year  and  even  though  I  wasn`t  

drinking  every  day, I  

was  completely  hooked  going  a  week  without  getting  

drunk  was  unthinkable.  

I  was  spending  between  four  and  seven  nights  with  the  
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gang  either  at  a  

party  or  at  O`Rourke`s.  And  a  former  girlfriend  of  Mark  

Judge  is  telling  

the  New  Yorker  the  Judge  had  told  her  ashamedly  of  an  

incident  that  

involved  him  and  other  boys  taking  turns  having  sex  with  a  

drunk  woman.  

Also  the  kind  of  question  the  FBI  might  want  to  explore  in  

the  context  of  

this  vetting.  Now, Dr.  Ford  was  asked  a  simple  question  

that  many  remember  

in  her  hearing  last  week.  

SEN.  RICHARD  BLUMENTHAL  (D), CONNECTICUT:  

Would  you  like  Mark  Judge  to  be  

interviewed  in  connection  with  the  background  

investigation  and  the  serious  

credible  allegations  that  you  made?  

FORD:  That  would  be  my  preference.  

(END  VIDEO  CLIP)  

MELBER:  That  would  be  my  preference.  Simply  stated,  

measured, modest  even  

the  way  she  was  throughout  much  of  the  hearing.  What`s  

easy  to  forget  

because  a  lot  is  happening  at  once  these  days  is  when  

she  gave  that  answer  

under  oath  and  then  when  Kavanaugh  came  in  after  and  

then  the  next  day, no  

one  knew  whether  this  would  ever  happen.  In  the  space  

from  her  answer  to  

today, a  span  of  a  few  days  political  pressure  and  activism  

have  changed.  

So  now  Mark  Judge  has  been  interviewed  by  the  FBI.  That  

wasn`t  the  

original  plan.  And  Mark  Judge  now  because  of  all  that, his  

testimony  true  

or  false, the  FBI  will  make  its  determination, could  be  key  

to  unlocking  so  
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many  open  questions  right  now.  

(COMMERCIAL  BREAK)  

MELBER:  Some  other  big  news  today.  Trump`s  former  

campaign  chair  Paul  

Manafort  in  the  hot  seat  today.  Bob  Mueller`s  people  sat  

him  down  for  a  

meeting  all  part  of  his  ongoing  cooperation  with  the  

Special  Counsel  probe.  

I`m  joined  by  David  Corn, Mother  Jones`  Washington  

Bureau  Chief  and  

specialist  in  the  Special  Counsel  probe.  What  do  you  

make  of  this  

development  and  also  the  push  coming  from  the  

Republican  side  to  meet  with  

Rod  Rosenstein?  

DAVID  CORN, WASHINGTON  BUREAU  CHIEF,  

MOTHER  JONES:  Well, one  is  a  true  

matter, the  other  is  a  distraction.  Finally, Mark  –  excuse  

me  –  Paul  

Manafort  is  sitting  down  with  Mueller.  Remember, we  

haven`t  heard  a  lot  

from  Mueller  in  the  last  couple  of  weeks.  It  might  be  

because  we`re  

nearing  an  election  and  he  doesn`t  want  to  do  too  much  

before  that  and  be  

accused  of  playing  partisan  politics.  But  what  Manafort  

knows, well  he  

know  about  the  Trump  campaign  but  also  about  lobbying  

for  the  Ukraine  but  

Russian  oligarchs.  

I  mean  this  could  be  hours, and  hours, and  hours, of  

GHEULH¿QJ  IRU  

Mueller`s  investigators  who  then  go  out  and  dig  and  look  

and  come  back  to  

Manafort  and  say  what  about  this, what  about  that.  It`s  a  

very  long  

process.  At  the  same  time, they`re  also  doing  this  with  a  

guy  named  
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Michael  Cohen.  So  you  know, they  have  a  lot  more  work  

to  be  done  on  these  

two  fronts  and  it`s  serious  it`s  –  you  know, we`ve  seen  

Mueller  and  his  

team  they  are  painstakingly  thorough  and  that  sometimes  

takes  a  while.  So  

there  may  be  weeks  months  before  we  see  any  signs  of  

ZKDW  WKHVH  GHEULH¿QJV  

with  Cohen  and  Manafort  are  bringing  forth  from  an  

investigative  point  of  

view.  

MELBER:  Do  you  think  –  do  you  think  with  the  White  

House  saying  well,  

maybe  this  famed  Rod  Rosenstein, Donald  Trump  

meeting  will  get  delayed  even  

further, do  you  think  that  New  York  Times  report  has  not  

aged  well  as  we  

say  in  the  business?  

CORN:  Well, let  me  look  at  it  from  Trump`s  perspective  

here.  He  shows  –  

MELBER:  As  you  always  do.  

CORN:  He  has  shown  amazing  self-restraint  on  this  front  

and  has  not  

tweeted  that  much  about  it, you  know, calmly  noted  last  

week  that  he  would  

not  bring  this  up  on  the  day  of  the  testimony  of  Christine  

Ford  and  Brett  

Kavanaugh, and  not  create  even  more  chaos.  We  know  

he  likes  to  create  

chaos.  And  –  

MELBER:  Are  you  –  are  you  low  key  complimenting  

Donald  Trump  right  now?  

CORN:  Well, listen  if  you  ever  just  called  Donald  Trump  a  

sane,  

reasonable, human  being  it`s  not  necessary  a  compliment.  

MELBER:  I  just  –  this  is  Mike  Pence, Kanye  West  side  of  
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you  I  didn`t  know  

about.  

CORN:  You  know, putting  those  two  together  kind  of  

blows  my  mind  

especially  –  

MELBER:  They`re  both  saga, they`re  both  saga, baby.  

CORN:  I  know, I  know.  I`d  like  to  see  Mike  Pence  dancing  

around  in  a  

Perrier  bottle.  But  putting  that  aside, Ari, your  distraction  

here, it  

could  –  it  could  well  be  that  Trump  doesn`t  want  to  make  a  

move  on  

Rosenstein  or  Sessions  until  after  the  election.  He`s  been  

convinced  that  

be  bad  politics  for  the  Midterm.  

MELBER:  So  you`re  saying  it  could  be  a  rational  thing  and  

that  doesn`t  

give  him  a  ton  of  credit  but  that  would  be  rationally  

reasonable  or  it  

could  be  a  bait  and  switch  to  then  do  something  attacking  

the  rule  of  law  

after  election  day.  

CORN:  I  know  the  odds  are  low  on  this  but  yes  it  could  be  

a  rational  

decision.  

MELBER:  Great.  And  thank  you  for  the  SNL  Perrier  

reference.  Do  you  know  

who  the  artist  was  performing  in  the  Fiji  Water  bottle  

adjacent  to  West?  

CORN:  Coochi  –  what  –  something  named  like  that.  

That`s  all  I  know.  

MELBER:  Lil  Pump, David.  

CORN:  Lil  Pump, OK, I  was  –  

MELBER:  Come  on, man.  
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MELBER:  You  were  so  close.  

CORN:  OK, I  was  –  next  time  I`ll  the  would  be  a  lifeline,  

you  know.  

Kanye  –  

MELBER:  We`re  out  of  time.  David  Corn  –  

CORN:  Kanye  is  not  on  my  playlist.  

MELBER:  Thank  you  as  always.  We`ll  be  right  back.  

(COMMERCIAL  BREAK)  

0(/%(5  7XUQLQJ  WR  D  VLJQL¿FDQW  VWRU\  WKDW  WKH  

government  may  not  want  

you  to  see.  The  Trump  administration  right  now  secretly  

moving  hundreds  of  

migrant  children  to  tent  cities.  This  is  all  happening  in  the  

middle  of  

the  night.  They  force  the  kids  on  buses  for  relocation  to  a  

tent  city  in  

South  Texas  often  without  warning.  1,600  children  moved  

under  darkness  

because  they  are  less  likely  to  try  to  run  away, that`s  

according  to  a  new  

account  in  “The  New  York  Times.”  And  these  facilities  

appear  worse  for  

children  than  where  they  were  staying  because  they  have  

no  school, they  

have  less  access  to  legal  services  to  protect  their  rights.  

And  while  some  

potential  caretakers  are  arrested  by  ICE, they  have  less  

caretakers.  

The  Trump  administration  had  set  regulations  for  the  new  

tent  camp  but  

let`s  be  clear, that  means  fewer  protections  than  where  

the  children  were  

previously  housed, places  regulated  by  state  child  welfare  

authorities.  We  

wanted  you  to  see  that  story  and  we`ll  have  more  on  it  in  

the  days  ahead.  
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From:- (Judiciary-Dem) 

Sent : 

 

Monday, 
 

September 
 

24, 
 

2018 
 

6:25 
 

PM 



 (Judiciary-Rep) 


All-

Pl ease  find  attached  a  letter  from  Senator  Whitehouse  to  Chairman  Grassley  and  Ranking  Member 
Feinstein. 

 

I 
 

believe 
 

he 
 

handed 
 

your 
 

bosses 
 

hard 
 

copies 
 

at 
 

the 
 

vote. 
 

Below 
 

is 
 

a 
 

summary 
 

of 
 

the 
 

substance 
of 
 

the 
 

allegations 
 

referenced 
 

in 
 

the 
 

letter: 

Our 
 

office 
 

received 
 

a 
 

call 
 

this 
 

morning 
 

from 
 

a 
 

Rhode 
 

Island 
 

constitue~
 

, 
 

who 
 

made 

allegations  regarding  U.S.  Supreme  Court  nominee  Brett  Kavanaugh. ~  that  early  on  a 

Sunday  morning  in  August  of  1985,  a  close  acquaintance  of  the  constituent  was  sexually  assaulted  by 


two  heavi ly  inebriated  men  she  referred  to  at  the  time  as  "Brett  and  Mark."  The  event  took  place  on  a 


36'  maroon  and  white  boat  in  the  harbor  at  Newport,  Rhode  Island,  after  the  three  had  met  at  a  local 
bar. 

 

According 
 

to_
 

, 
 

when 
 

he 
 

learned 
 

of 
 

the 
 

assault 
 

at 
 

approximately 
 

5:00 
 

a.m. 
 

that 
 

same 

morning,  he  and  another  individual  went  to  the  harbor,  located  the  boat  the  victim  had  described,  and 
physically 

 

confronted 
 

the 
 

two 
 

men, 
 

leaving 
 

them 
 

with 
 

significant 
 

injuries. -
 

recently 
 

realized 
 

that 
one  of  the  men  was  Brett  Kavanaugh  when  he  saw  Kavanaugh's  high  school  yearbook  photo  on 
television  over  the  weekend.  He  promptly  reported  t he  incident  to  our  office  on  Monday  morning, 
September 

 

24, 
 

2018. 

If 
 

your 
 

office 
 

wishes 
 

to 
 

pursue 
 

this 
 

matter, 
 

we 
 

can 
 

provide 
 

contact 
 

information 
 

for 
 

Mr. -
 

. 
 

It 
 

is 
 

not 

clear  that  the  victim  is  aware  that  Mr. - has  brought  these  allegations  forward  or  that  she  wishes 

-
to 
 

come 
 

forward 
 

herself. 



Thanks, 

 

-
Senator 

 

Sheldon 
 

Whitehouse 
Subcommittee 

 

on 
 

Crime 
 

& 
 

Terrorism 
Senate  Committee  on  the  Judiciary 
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'. Log in Sign up 

You  are  on 

_ 
 Twitter  Mobile  because  you  are  using  an  old  

.. 
version  of  Safari.  Learn 


more 

• 
 

here 
 

 

69 



84 



125 
1WEETS FOLLOWING FOLLOWERS 

View 
 

more 
 

photos 

Tweets 

Sep26 

.A,_ • Do 
 

everyone 
 

who 
        

 

is going crazy about what I had 
 

said 
 

I 
 

have 
 

recanted 



because  I  have  made  a  mistake  and  apologize  for  such  mistake 


View 
 

details 
 

• 
 

+-
 

u 

• Sep24 
 

  I  get  the  feeling  that  the  Republicans  want  The  days  of  gold  The  days  of  old 

The  days  of  49  That  is  1849 


View details 
 

+. 
 

u 

  

• 

Sep22  

.A. •   11  men  should  consider  making  condoms  the  law  of  the  land.  Then  you  can 

try  to  tell  women  what  they  can  do  with  their  bodies.  Then  men  will  know  how 

it  feels. 


View  details  •  +- u 

Sep21 
 

.A. • Replying  to    @SenWhitehouse 

Senator 
 

should 
 

look 
 

at 



missing 
 

person 
 

report 
 

filed 
 

by 
 

Brighton 
 

beach 
 

address 
for 
 

a 
 

tall, 
 

thin 
 

blonde 
 

with 
 

a 
 

very 
 

Russian 
 

name 
 

fall 
 

1983 
 

I 
 

have 
 

a 
 

good 
 

idea 



where 
 

she 
 

is 
 

and 
 

know 
 

who's 
 

responsible. 
 

A 
 

NY 
 

tower 
 

builder. 



View  conversation  •  +- t.l 
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..A..   Replying  to  @realDonaldTrump 

I  don't  have  a  President, 
I  have  a  BABY  in  charge.  If  not,  start  acting  like  you 
have  pair  of  BALLS  and  represent  everyone. 


View 
 
 

conversation 
 

• 
 

+. t."l 

• 
Sep  17 

..A..               


 

Hey President, and I use that term lightly, you ever have an original idea? 
Oh,  that's  right,  Fox  news  and  Putin  does  the  thinking,  you  just  respond. 

(PUPPET!)  


View 
 

details 
 

• 
 

+-
 

-t.'l 

• Sep 
 

17 

~ 
   

 

Replying to @hwinkler4real 

Hey 
 

what 
 

happened 
 

we 



got 
 

old, 
 

way 
 

to 
 

fast, 
 

but 
 

still 
 

good 
 

looking 

View 
 

conversation 
 

• 
 

+, 
 

t."l 

• Sep  15 

.A.     

 

Replying to @realDonaldTrump @lngrahamAngle 


Are  you  president  or  fox  parrot 


View  conversation  •  +.  -t."l 

Sep 13 

.A. •  

 Replying  to  
 

@SenJeffMerkley 

Donald 
 

has 
 

dark 
 

secret, 



and 
 

I 
 

know 
 

what 
 

it 
 

is 

View 
 

conversation 
 

• 
 

+, 
 

·u 

.A. • Sep 
 

13 

 

 

Replying  to  @realDonaldTrump 

Why  don't  you  just  go  tweet  yourself,  donny's  tweeting  off!  ! ! 


View 
 

conversation 
 

• 
 

+. 
 

t."l 

Sep  

.A. • 12 

 Replying  to  @realDonaldTrump  @TuckerCarlson 

Try  watching  the  History  channel,  your 
brain  will  thank  you 

View 
 

conversation 
 

• 
 

+-
 

·u 

• Sep  11 

.A.  
 

Replying  to  @realDonaldTrump 

There 
 

is 
 

a 
 

hurricane 
 

coming 

  

and 
 

this 
 

is 
 

the 
 

crap 
 

you're 
 

thinking 
 

about. 
 

They 
are 

 

right 
 

you 
 

are 
 

a 
 

man-child, 
 

shame 
 

on 
 

you 



View 
  

conversation 
 

• 
 

+- ·u 

 




 

  

) on Twitte1· 

Sep 19 • 

Sep 10 
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Replying 
 

to 
 

@PressSec 

Post  your  personal 
line  at  White  house,  must  be  fair  and  balanced,  right 
Sarah. 




View  conversation  •  +  t+ 


• Sep  10 

~    


 

Replying to @realDonaldTrump 

I  challenge  you  to  debate 
an  average  Joe,  in  my  case  Jeff.  I  think  you  will  not 
,  out  of  FEAR  that  a  nobody  will  beat  you.  The  game  is  afoot. 


View conversation • 
 
   

+. t+ 

• Sep2 

~ 
  

All 
 

hail 
 

the 
 

chief, 
 

to 
 

bad 
 

we 
 

don't 
 

have 
 

one. 
 

Instead 
 

we 
 

have 
 

a 
 

poor 
 

excuse 
 

of 
a 
 

human. 
 

I 
 

am 
 

so 
 

glad 
 

he's 
 

72 
 

maybe 
 

nature 
 

will 
 

solve 
  

our problems. 



View 
  

details 
 

• 
 

,.._ t.1 

~ • Aug26 

   


 

Replying to @realDonaldTrump 

You  are  such  a  emotional 
infant 

View 
 

conversation 
 

• 
 

+-
 

·t+ 

Aug20 

~ •    


 

Replying to @realDonaldTrump 

You  are  as  shallow  as  a 
lifeform  can  be.  I  am  sorry  you  were  so  abused  as  a 
child. 

 

It 
 

is 
 

the 
 

only 
 

thing 
 

that 
 

would 
 

cause 
 

you 
 

to 
 

be 
 

the 
 

way 
 

you 
 

are. 



View 
 

conversation 
 

• +-
  

·t+ 

• Aug20 

,A..  Replying  to  
 

@realDonaldTrump 


Mueller  started  after  Brennan  left  office,  please  explain  such  BS 


View  conversation  •  +- t"l 

• Aug20 
 

 Replymg  to  @webb_serf@edmu ndmalik1  and  2  others 


Why  do  you  believe  that  statement  and 
say  every  other  statement  is  a  lie, 
sorry  you  don't  get  to  have  it  both  way.  Use  your  common  sense. 


View   conversation  •  +- t."l 

• Aug20 

~ 
 

This 
 

is 
 

what 
 

Trump 
 

is 
 

trying 
 

to 
 

do. 
 

Block 
 

the 
 

truth 
 

seeing 
 

the 
 

light 
 

of 
 

day. 



pie. 
 

twitter. com/ cU857 
 

dlld3 



View 
 

photo 
 

• 
 

+ 
 

t.+ 



  

) on Twitte1· 

• 
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on Twitte1· 

Aug20 

   

 

Replying to @Corney 

We  need  to  talk  I  know  the  reason  why  he  loves  Putin 


View 
 

conversation 
 

• 
 

+. 
 

·t:l 



~ • 
Aug20 

    

 

Replying lo @edmundmalik1 @freedomfor_all @Comey 

Just  a  lie  repeated  doesn't  make  it  true 


View 
 

conversation 
 

• 
 

+. 
 

1..-i 



Aug20 

~ •      

 

Replying to @edmundmalik1 @freedomfor_all@Comey 

Edmund 
 

Malik 
 

is 
 

that 
 

a 
 

Russian 
 

surname 



View 
 

conversation 
 

• 
 

+. 
 

1..-i 



.A. • 
Aug20 

 Replying  @freedomfor_all@Comey  

 

to 

Your  so  Un  American,  siding  with  the  cult  of  lies  and  shame 


View 
 

conversation 
 

• 
 

+-
 

t."l 

Aug  19  

~ •   When  the  truth  isn't  the  truth  Rudy  it  is  called  a  lie.  So  you  and  the  Bozo  in 

the  white  house  understand  the  English  language. 


View 
 

details 
 

• 
 

+-
 

u 

• 
Aug 

 

18 

.A. 
  

I 
 

am 
 

asking 
 

for 
 

the 
 

military 
 

to 
 

do 
 

their 
 

constitutional 
 

duty 
 

and 
 

protect 
 

us 
 

from 



the 
 

domestic 
 

terrorist 
 

in 
 

the 
 

Oval 
 

Office. 
 

Please, 
 

please, 
 

please. 



View 
 

details 
 

• 
 

+-
 

u 

.A. • 
Aug  15  

  

Baby 
 

reactions 
 

cause 
 

Baby 
 

fingers 
 

to 
 

tweet 
 

from 
 

the 
 

Baby 
 

in 
 

charge 
 

in 
 

the 



White  house.  Words  hurt  more  than  bruises,  right  Baby. 


View 
 

details 
 

• 
 

+-
 

u 

• 
Aug  14 

_a._  Replying  
 

to  @maddow 

Excellent 
 

reporting 



, 
 

never 
 

doubt 
 

the 
 

Queen 
 

of 
 

News 

View 
 

conversation 
 

• 
 

+-
 

·u 

.A. • 
Aug 

 

13 

 When  are  we  going  to  do  something  about  Bozo,  that  sits  in  the  Oval  Office. 

We  are  being  raped  financial  and  ethical  by  this  band  of  thieves  and  it's 
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 Replying  lo  @Senfeinslein 

I  have  a  very  important 
story  to  tell  and  need  a  powerful  envoy  to  tell  it.  It  will 
explain  why  potus  loves  Putin 


View 
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9/26/2018 

,--

on Twitter: "Do everyone who is going crazy about what I had said I have recanted because I have made a mistake and a ... 

• ( ___ F_o_ 


  llo_w _   _,,)   V 

 

 

Do  everyone  who  is  going  crazy  about  what  I 

had 

 

said 
 

I 
 

have 
 

recanted 
 

because 
 

I 
 

have 
 

made 
a  mistake  and  apologize  for  such  mistake 
4:51 

 

PM 
 

-
 

26 
 

Sep 
 

2018 

95 Retweets 75 Likes O       9  1  ~ 
 
    


   


0 
 

139 
 

t.l. 
 

95 
 

75 

Claudia 
 

Koerner• 
 

@ClaudiaKoemer 
 

• 
 

2h 
 V 




Replying 
 

to 
 


Hi,  I'm  a  reporter  with  Buzzf eed  News  and  we're  a  bit  confused.  Could  you  get  in 

touch  to  explain?  Send  me  a  OM  or  I'm  at  claudia.koemer@buzzfeed.com. 

0  70  11  38 

REX 


 

@JmperatorRex_ 
 

• 
 

57m V 

He  lied,  as  have  the  others. 

BTW  FYI  Debra  Katz  (now  represented  by  #CreepyPomlawyer  Avennati)  was 


Stenwick's  lawyer  when  she  alleged  sexual  assault  against  a  former  employer. 

This  inconvenient  fact  has  been  'erased'  from  #FakeNews  reporting. 

n 

0 2 n 
 



 


Randall 
 

@Randall_Tex 
 

• 
 

53m V 

I 
 

think 
 

your 
 

phrasing 
 

there 
 

is 
 

off. 
 

Stenwick 
 

is 
 

represented 
 

by 
 

Avenatti. 
 

Not 
 

Katz. 



 

2 
 


32 43 




o n 
REX 

 

@_ImperatorRex_ 
 

• 
 

49m V 


Oh  man ,;;. 

I 



repeat: 



Katz 



represented 

 
 

her 



in an 



action 



against 

 

her 



ex-employer, 

 

NY 



Life. 



Avennati 
is 
'representing' 
 the 
 fraud now, but her 'real' 

attorney  is  al
most certainl
y 


Katz. 


It's 
 a  fraud. 

You 
 

starting 
 

to 



get 
 

it? 



0 
 

8 
 

n 
 

84 
 

166 



Karl 



Weathers 



@karlweathersesq • 
 

42m 
 

v 



It 
 

begs 
 

the 
 

question 
 

why 
 

would 
 

Stenwick 
 

hire 
 

Avenatti 
 

(who 
 

isn't 
 

known 
 

for 
 

sex 



abuse 
 

claims) 
 

when 
 

she 
 

has 
 

a 
 

successful 
 

relationship 
 

with 
 

Katz's 
 

firm 
 

(which 

specialises 
 

in 
 

t hose. 

It 
 

makes 
 

NO 
 

SENSE 



0  


 

2 
 

U1 4 

-
X 

1/3 

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  






  

Exhibit  46 

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  



  

Sept.  22,  2018 
Denver,  Colorado  80211 


Dear 
 

.Cory 
 

Gardner, 



I 
 

will 
 

remain 
 

anonymous 
 

but 
 

f 
 

feel 
 

obligated 
 

to. 
 

inform 
 

you 
 

of 
 

this 
 

1998 
incident 

 

involving 
 

Brett Kavanaugh. 



When 
 

he 
 

was 
 

author 
 

ofthe 
  

Starr 
 

Report, 
 

my 
 

daughter 
 

(from
 

-Boulder 



Colorado) 
 

occasionally 
 

socialized 
 

with 
 

Brett 
 

Kavanaugh . 
 

.She 
 

and 
 

a 
 

g.roup 



Df 
 

four 
 

{including 
 

Kavanaugh,
 

met in 
 

a 
 

Washington 
 

D.C. 
 

bar)
 

. 



Her 
 

friend ·was0datin_g 
 

him. 
 

When they 
  

left the 
 

_bar 
 

(under 
 

the 
 

in'ftuence 
 

of 
alcohol) 

 

they 
 

were
 

.all 
 

shocked whE3n 
 

Brett 
 

Kavanaugh shoved 
 

her 
 

frlendup 
 

against 
 

the 
 

wall 
 

very 



aggressively 
 

and 
 

sexually. 
There 

 

were 
 

at 
 

least four 
 

witnesses-including 
 

my 
 

daughter. 



Heririend:(stilltraumatize?). 
 

caUed 
 

my 
 

daughti3r yesterpay{$.~pt 
 

21, 
 

2018) 
wondering 

 

what 
 

to 
 

due 
 

about 
 

1t.. 
Th~y  ciecided  to  remairi  anonymous. 
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Sept.ember 
 

26, 
 

20 18 

The  Honorable  Charles  Grassley 
Chairman 
Committee  on  the  Judiciary 
United  States  Senate 
135  Harl  Senate  Office  Building 
Washington,  D.C.  205 I 0 

The    Honorable Dianne Feinstein 
Ranking  Member 
Committee  on  the  Judiciary 
United  States  Senate 
331  Hart  Senate  Office  Building 
Washington,  D.C.  20510 

Dear  Chairman  Grassley  and  Ranking  Member  Feinstein, 

I response to 
         

write 
 

in 
  

a phone call I received this evening from  Mike  Davis,  Chief  Nominations 
Counsel 

 

for 
 

the 
 

Committee. 
 

In  our  phone  call,  Mr.  Davis  read  to  me  an  anonymous  letter  sent  to 

Colorado  Senator  Cory  Gardner  dated  September  22,  2018. 

Mr. (I)           Davis  asked  me  whether I dated Brett Kavanaugh in 1998 and (2)  whether  he  ever 
shoved 

 

me 
 

against 
 

a 
 

wall. 
 

Mr. 
 

Davis 
 

also 
 

emailed 
 

me 
 

the 
 

attached 
 

letter  and  asked  me  to  provide 
an 
 

immediate 
 

and 
 

written 
 

response  to  the  Committee. 

As 
 

I 
 

informed 
 

Mr. 
 

Davis, 
 

I 
 

dated 
 

Brett  Kavanaugh  in  1998.  To  the  extent  the  attached  letter  is 

referring 

 

to 
 

me 
 

as 
 

the 
 

"friend 
 

[who] 
 was  dating  him,"  the  allegations  it  makes  are  both  offensive 

and 
 

absurd. 
 

At 
 

no 
 

time 
 

did 
 

Brett 
 

ever  shove  me  against  a  wall,  including  in  an  "aggressive[]  and 
sexual[]"  manner.  When  we  dated,  Brett  always  treated  me  with  the  utmost  respect,  and  we 
remain 

 

friends 
 

to 
 

this 
 

day. 
 

I 
 

have 
 

never  observed  (nor  am  I  aware  of)  Brett  acting  in  a  physically 
inappropriate  or  aggressive  manner  toward  anyone. 

Sincerely, 

Dabney 
 

L. 
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CHARLES E. GRASSLEV, IOWA,, CHAIRMAN 

OIANNE FEINSlEIN, CALIFORNIA 
A PATRICK J. LEAHY, VERMONT 

RICHARD J. DURBIN, ILLINOIS 
SHELDON WHITI:HOUSE, RHODE ISLAND 
AMY KL08UCHAR, MINNESOTA 
CHRISTOPHER A. COONS. CELAWARE 
RICHARD BLUMENTI-IAL. CONNECTICUT 
MAZIE K. HIRONO. HAWAII 
CORV A BOOKER, NEW J[RSCV 
KAMALA D HARRIS, CALIFORNIA 

ORRIN G. HATCH, UTAH 
l!NDS£V O GRAHAM. SOI/TH CAROLIN
JOHN CORNVN, TEXAS 
MICHAELS. LEE, UTAH 
TEO CRUZ, TEXAS 
SEN SASSE, NESRASl(,A. 
JEFF fl.AKE, ARIZONA 
MIKE CRAPO, IOAHO 
TMOM TIUlS, NORTH CAROLINA 
JOHN KENNEOY, LOUISIANA 

K~ L D•.v1s. Chlrf CoullSl!I and St;,ff Dir«:tor 
Jom1FEA Dua:. ~macrar,c Chief Counsol ,rtd Sr,ff Dlr,xror 

lftnitcd ~mtcs ~cnatc 
COMMITTEE ON THE JUDICIARY 

WASHINGTON, DC 20510-6275 

m

m

September 29, 2018 

VIA ELECTRONIC TRANSMISSION 

The Honorable Jeff Sessions The Honorable Christopher A. Wray 
Attorney General Director 
U.S. Department of Justice Federal Bureau of Investigation 
950 Pennsylvania Avenue, NW 935 Pennsylvania Avenue, NW 
Washington, DC 20530 Washington, DC 20535 

Dear Attorney General Sessions and Director Wray: 

As you know, the Senate Judiciary Com ittee recently processed the ination of Judge Brettm  nom  
M. Kavanaugh to serve as an Associate Justice on the e Court. As part of that process, theSuprem  
Co mittee has been investigating various allegations m  made against Judge Kavanaugh. The Com ittee’s 
investigation has involved com unicating with num  ing to have relevantm  erous individuals claim  
information. While m  of those individuals have acted in good faith in providing the many Com ittee 
inform  during have explained Iation the not. As below, 
write today respectfully referring Mr. of potential violations of 18 
U.S.C. §§ 1001 and 1505, for m  to m  asm  ade the Com ittee part of 

According to Senator Whitehouse and his m  staff, on the orning of Septem  24,Com ittee m  ber 
2018, Mr. contacted the Senator’s office to report an allegation of sexual isconductm  by Judge 
Kavanaugh. Mr. claim  that in August of 1985, Judge Kavanaugh sexually assaulted aed close 
acquaintance of Mr. on a boat in the harbor at Newport, Rhode m  staff tookIsland. Com ittee 
Mr. ’s allegation seriously, and asked Judge Kavanaugh erous questions about it undernum  
penalty of felony during an interview on ber 25, 2018. He categorically denied the allegation.Septem  
On Septem  26, 2018, the Co m  publicly released a redacted transcript of that interview, withber ittee 
Mr. ’s e redacted. Afterwards, at 7:51 pm  sam evening, Mr. “recanted”nam  that e and 
apologized for his allegation via social m  I have enclosed the relevant aterials documedia. m  enting these 
facts. 

Com ittee investigations in support of the judicial ination process are an essential part ofm  nom  
the Com ittee’s constitutional role. The m  is grateful to citizens who e forward withm  Com ittee com  
relevant information in good faith, even if they are not one hundred percent sure about what they know. 
But when individuals provide fabricated allegations to the m  Com itteeCom ittee, diverting m  resources 

investigation, unfortunately it appears some 
for investigation 

aterially false statements Mr. 
its investigation of allegations against Judge Kavanaugh. 

Document ID: 0.7.22222.238889-000002 



        

  


   


               

               


         

                 

                 


 
 

                 

             



     



   




           

    

    
    

    
  

   


   

 


    
   


  

m

Attorney General Sessions and Director Wray 

September 29, 2018 

Page 2 of 2 

during tim  m  pedes our work. Such acts are not only unfair; theye-sensitive investigations, it aterially im  
are potentially illegal. It is illegal to m  m  or fraudulent statem  toake aterially false, fictitious, ents 
Congressional investigators. It is illegal to mobstruct Com ittee investigations. 

Accordingly, in light of the seriousness of these facts, and the threat these types of actions pose 
to the Co m  to its constitutional duties, I hope you will give this referral the utmostittee’s ability perform  
consideration. 

Thank you for your prompt attention to this matter. If you have any questions, please contact a 
professional staff investigator in the Committee’s Oversight and Investigations Unit at (202) 224-5225. 

Sincerely, 

A 
Charles E. Grassley 
Chairman 
Com ittee the Judiciarym  on 

Enclosures: 
Letter from Senator Whitehouse Chairm  Grassley and Ranking Memto an ber Feinstein 
Em  Senator Whitehouse’ Staffail from  
Transcript of Kavanaugh Interview 
Tweet by Mr. 

cc: The Honorable Dianne Feinstein 
Ranking Member 
Com ittee the Judiciarym  on 

The Honorable Sheldon Whitehouse 
Ranking Member 
Subcom ittee Crim and Terrorismm on e 
Com ittee the Judiciarym  on 
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The  Honorable  Charles  E.  Grassley 
Chairman 
Committee  on  the  Judiciary 

United  States  Senate 
224  Dirksen  Senate  Office  Building 
Washington, 

 

DC 
 

20510 

The 
 

Honorable 
 

Dianne 
 

Feinstein 
Ranking 

 

Member 
Committee  on  the  Judiciary 

331  Hart  Senate  Office  Building 
Washington,  DC  20510 

September 
 24,  2018 

Dear  Chairman  Grassley  and  Ranking  Member  Feinstein: 


http:/fwhitehouse.senate.9011 

(202)  224-2921 
TTY 

 

1202) 
 

224--7746 

170 
 

WESTMINSTER 
 

STREET, 
 

SUITE 
 

200 
PROVIDENCE, 

 

RI 
 

02903 
(401) 

 

453-5294 

This  morning,  a  constituent  contacted  my  office  to  report  another  allegation  of  sexual 

misconduct  by  Judge  Brett  Kavanaugh,  nominee  to  be  Associate  Justice  of  the  Supreme  Court  of 
the  United  States.  At  the  constituent's  request,  I  provided  the  constituent  with  the  contact 
information  of  a  reporter  who  might  investigate  the  allegation.  I  have  also  alerted  the  Federal 
Bureau  of  Investigation. 


I  look  forward  to  hearing  what  further  action  you  would  like  to  take. 


United States Senator 

PRINTED ON RECYCLED PAPER 
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1  SENATE  JUDICIARY  COMMITTEE  

2  U.S.  SENATE  

3  WASHINGTON,  D.C  

4  

5  

6  

7  INTERVIEW:  

8  

9  

10  

11  TUESDAY,  SEPTEMBER  25,  2018  

12  

13  

14  

15  

16  The  interview  convened  at  12:34  p.m.  

17  
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1  [Telephone  ringing.]  

2  Hello?  

3  Hi,  this  is  from  the  Senate  

4  Judiciary  Committee.  

5  Oh,  hi,  How  are  you?  

6  Great.  

7  This  is  I'll  put  you  on  

8  speaker  with  the  judge.  I'm  with  Alex  Walsh,  his  counsel,  

9  and  then  the  rest  of  us  will  head  out  of  the  room.  

10  Okay.  Thank  you.  

11  Can  you  hear  us?  

12  Yes.  

13  

14  Yes.  Can  you  hear  us?  

15  Yes,  it's  a  little  quiet.  

16  Is  this  any  better?  

17  Judge  Kavanaugh.  I  can  hear  you.  This  is  Brett  

18  Kavanaugh.  And  Alex  Walsh  is  here.  It  sounds  like  you're  

19  in  kind  of  a  wind  tunnel,  but  --

20  Okay.  I'm  not  sure  how  to  fix  that.  

21  Why  don't  we  try  calling  them  back?  

22  We're  happy  to  try  one  more  time.  We'll  

23  just  dial  the  number  one  more  time  and  see  if  it's  a  better  

24  connection.  

25  Judge  Kavanaugh.  Okay.  Great.  

2  
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1  [Pause.]  

2  [Telephone  ringing.]  

3  Judge  Kavanaugh.  Hello?  

4  Hi,  it's  Is  this  any  better?  

5  Judge  Kavanaugh.  It  sounds  like  it.  Let  me  put  you  

6  on  speaker.  

7  You  there?  

8  Yes,  how  is  it?  

9  Judge  Kavanaugh.  We'll  make  do.  

10  Female  Speaker.  Yeah,  it's  fine.  We  can  hear  you.  

11  All  right.  Well,  we  apologize.  If  

12  there's  any  question  you  need  us  to  repeat  because  you  

13  didn't  hear  it  very  well,  please  just  let  me  know.  

14  Okay.  Well,  again,  thank  you  very  much  for  jumping  on  

15  the  phone  with  us  today.  

16  I  am  here  with  several  colleagues.  I'll  let  them  

17  introduce  themselves,  and  then  we  will  get  started.  

19  for  Chairman  Grassley.  

I'm  I'm  18  

20  

21  for  Chairman  Grassley.  

22  Hi,  Judge.  with  the  

23  minority.  We've  spoken  in  the  past.  

24  Judge  Kavanaugh.  Yes.  

Hi,  Judge.  We've  also  25  
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1  spoken.  I'm  with  the  ranking  member.  

2  Judge  Kavanaugh.  Yeah,  thanks,  

3  Hi,  Judge.  It's  I'm  a  

4  for  the  ranking  member.  

5  Judge  Kavanaugh.  Okay.  Thank  you.  

6  Before  we  begin,  I  just  want  to  make  clear  

7  that  the  Democratic  members  have  asked  the  FBI  to  

8  investigate  these  allegations,  and  they  believe  that's  

9  necessary  to  a  fair  process  and  fairness  more  generally.  

10  The  Democratic  members  do  not  believe  that  it's  appropriate  

11  for  staff  to  be  discussing  allegations  with  you  that  have  

12  not  yet  been  investigated.  

13  Also  want  to  make  clear  that  we  just  learned  about  the  

14  possibility  of  this  phone  call  today  at  11:15  a.m.  and  

15  weren't  advised  that  it  would  be  happening  at  12:30  p.m.  

16  until  about  11:50  a.m.  today.  So  it's  likely  that  we  will  

17  primarily  be  listening  during  this  call.  

18  And  again,  I  just  want  to  reiterate  that  the  

19  Democratic  members  do  not  believe  that  this  is  a  fair  or  

20  sufficient  process,  and  this  is  not  how  the  committee  

21  usually  handles  allegations  of  this  sort.  

22  I  would  just  say  -- this  is  I  

23  would  just  say  that  we  can  have  these  political  discussions  

24  offline.  Our  job  today  is  to  gather  evidence  in  the  form  

25  of  Judge  Kavanaugh's  testimony,  and  that's  how  we're  going  

4  

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  






         
 


 

         
 

   

           
 

        
 

        
 

            
 

          
 

       
 

         
 

          
 

  
 

    
 

        
 

            
 

       
 

         
 

           

    

       
 

        

     
 

        

        
 

  

1  to  proceed.  And  we  can  have  the  political  discussions  

2  offline.  

3  Judge,  for  your  knowledge,  this  is  being  

4  transcribed  as  well.  

5  Okay.  So  we  are  here  because  we  have  received  in  

6  various  forms,  but  not  through  the  normal  BI  process,  

7  various  allegations.  And  when  we  receive  allegations,  we  

8  typically  go  to  the  nominee  to  get  their  take  on  it.  So  

9  I'm  going  to  run  through  some  questions,  and  if  anyone  has  

10  follow-up  or  clarifications,  feel  free  to  jump  in.  

11  Judge  Kavanaugh,  by  now  we  assume  that  you've  heard  

12  about  the  New  Yorker  article  published  on  Sunday.  Have  you  

13  reviewed  the  article?  

14  Judge  Kavanaugh.  Yes.  

15  The  article  alleges  that  during  your  

16  freshman  year  at  Yale,  you  attended  a  -- and  I  quote  -- "a  

17  drunken  dormitory  party  at  which  you  exposed  yourself,  

18  thrust  your  penis  in  Deborah  Ramirez's  face,  and  caused  her  

19  to  touch  it  without  her  consent  as  she  pushed  you  away."  

20  Did  that  happen?  

21  Judge  Kavanaugh.  That  did  not  happen.  

22  Do  you  know  Deborah  Ramirez?  

23  Judge  Kavanaugh.  I  do.  

24  When  did  you  meet  her?  

25  Judge  Kavanaugh.  I  knew  her  in  college.  

5  
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together. and wedding,5 

1 And when did you last talk to her? 

2 Judge Kavanaugh. Many, many years ago. 

3 Would you say that was post college? 

4 Judge Kavanaugh. I'm pretty sure we were at a wedding 

6 which I believe was in 1 97 in the Baltimore area. And I 

7 don't think I've seen her since then. 

8 Okay. Will you describe your 

9  relationship with her? 

10 Judge Kavanaugh. I knew her. Friendly. Friendly, 

11 but not friends. 

12 Okay. So we're on the same page, I'm 

13 going to define "sexual or romantic behavior" as kissing, 

14 touching, or penetrating her genitals, anus, or breasts; 

15 touching or penetrating your -- her touching or penetrating 

16 your genitals or anus; seeing her genitals, anus, or 

17 breasts; or her seeing your genitals or anus. 

18 With that definition in mind, did you have any sexual 

19  or romantic encounters with Deborah Ramirez? 

20 Judge Kavanaugh. No. 

21 Are you aware of any reason Deborah 

22 Ramirez would lie about you? 

23 [Pause.] 

24 Judge Kavanaugh. I don't want to speculate. 

25 Okay. Ms. Ramirez says that she was 

6 
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1  invited  by  a  friend  on  the  women's  soccer  team  to  a  dorm  

2  room  party  that  occurred  at  Lawrence  Hall.  And  again,  she  

3  says  this  occurred  when  you  were  both  freshmen.  

4  Did  you  attend  any  such  party?  

5  Judge  Kavanaugh.  I  lived  in  Lawrence  Hall  freshman  

6  year  in  the  basement,  and  I  have  no  recollection  at  all  of  

7  the  party  she's  describing.  And  of  course,  I've  said  the  

8  incident,  the  specific  incident  didn't  happen.  

9  So  did  you  attend  any  such  party  with  

10  Ms.  Ramirez?  

11  Judge  Kavanaugh.  I  -- I  don't  know  all  the  parties  in  

12  Lawrence  Hall  or  get-togethers  in  Lawrence  Hall  that  might  

13  have  occurred.  What  I  do  know  is  this  incident,  this  

14  specific  incident  alleged  did  not  happen,  and  I  don't  

15  recall  the  general  party  that  she's  describing  in  

16  particular.  

17  Okay.  

18  Judge  Kavanaugh.  But  people  got  together,  of  course,  

19  in  the  dorm  rooms,  if  that's  the  question.  So  I  don't  want  

20  to  imply  that  people  weren't  in  the  dorm  rooms.  

21  And  the  dorms  had  common  rooms,  just  so  you  know.  So  

22  there  were  not  my  -- not  the  room  I  lived  in,  but  some  of  

23  the  other  rooms  in  Lawrence  Hall  were  six  rooms  off  a  

24  common  room  in  a  what  was  called  a  suite.  So  in  the  common  

25  rooms,  there  would  often  be  people  just  hanging  out.  

7  

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  






           
 

         
 

         
 

           
 

          
 

       

      
 

         
 

          
 

         
 

         

          
 

       
 

         
 

          
 

         
 

           
 

             
 

       

       
 

         
 

         
 

          
 

    
 

           
 

  

1  Okay.  Ms.  Ramirez  says  at  the  party  she  

2  identified,  a  small  group  of  students  decided  to  play  a  

3  drinking  game  together  at  which  students  were  sitting  in  a  

4  circle,  and  people  would  pick  who  drank.  She  says  that  she  

5  was  chosen  repeatedly  to  the  point  that  she  later  was  on  

6  the  floor,  foggy  and  slurring  her  words.  

7  Did  you  attend  any  such  party?  

8  Judge  Kavanaugh.  I  have  no  recollection  of  that.  

9  Ms.  Ramirez  says  that  at  one  point  during  

10  the  drinking  game  at  the  party  she  identified,  a  male  

11  student  pointed  a  gag  plastic  penis  in  her  direction.  

12  Did  you  attend  any  party  at  which  a  male  student  

13  pointed  a  gag  plastic  penis  at  Ms.  Ramirez?  

14  Judge  Kavanaugh.  I  have  no  recollection  of  that.  

15  Ms.  Ramirez  says  that  after  she  was  on  

16  the  floor,  foggy  and  slurring  her  words,  a  male  student  

17  exposed  herself  -- himself  to  her.  She  says,  "I  remember  a  

18  penis  being  in  front  of  my  face.  I  knew  that's  not  what  I  

19  wanted,  even  in  that  state  of  mind."  

20  According  to  the  article,  she  recalled  remarking,  

21  "That's  not  a  real  penis,"  and  the  other  students  laughing  

22  at  her  confusion  and  taunting  her,  one  encouraging  her  to  

23  kiss  it.  She  said  that  she  pushed  that  person  away,  

24  touching  it  in  the  process.  

25  Did  you  attend  a  party  at  which  any  of  this  happened,  

8  
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1  whoever  that  student  was?  

2  Judge  Kavanaugh.  I  know  that  -- I  couldn't  hear  all  

3  of  the  question.  

4  Repeat  it.  

5  Judge  Kavanaugh.  I  guess,  I  have  no  recollection  of  

6  what  you're  describing  generally,  and  of  course,  no  -- did  

7  not  -- the  specific  incident  you're  describing  didn't  

8  happen.  I  never  saw  anything  like  that.  

9  Judge,  we're  going  to  repeat  the  question.  

10  Judge  Kavanaugh.  Okay.  

11  Ms.  Ramirez  says  that  after  Ms.  Ramirez  

12  was  on  the  floor,  foggy  and  slurring  her  words,  a  male  

13  student  exposed  herself  -- himself  to  her.  She  says,  "I  

14  remember  a  penis  being  in  front  of  my  face.  I  knew  that's  

15  not  what  I  wanted,  even  in  that  state  of  mind."  

16  According  to  the  article,  she  recalled  remarking,  

17  "That's  not  a  real  penis,"  and  the  other  students  laughing  

18  at  her  confusion  and  taunting  her,  one  encouraging  her  to  

19  kiss  it.  She  said  that  she  pushed  that  person  away,  

20  touching  it  in  the  process.  

21  Did  you  hear  all  of  that?  

22  Judge  Kavanaugh.  Yes.  And  the  question  is?  

23  Did  you  attend  a  party  at  which  any  of  

24  this  happened,  whoever  that  student  was?  

25  Judge  Kavanaugh.  Never  -- I  never  saw  anything  like  

9  
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1  that.  

2  Ms.  Ramirez  says  that  after  this  event  

3  occurred,  she  remembers  you  standing  to  her  right  and  

4  laughing,  pulling  up  your  pants.  According  to  her,  you  

5  were  laughing,  and  she  can  still  see  your  face  and  your  

6  hips  coming  forward  like  when  you  pull  up  your  pants.  

7  She  states  that  another  student  shouted  about  the  

8  event,  "Somebody  yelled  down  the  hall,  'Brett  Kavanaugh  

9  just  put  his  penis  in  Debbie's  face.'  It  was  his  full  

10  name.  I  don't  think  it  was  just  'Brett,'  and  I  remember  

11  hearing  and  being  mortified  that  this  was  out  there."  

12  Did  this  ever  happen?  

13  Judge  Kavanaugh.  That  did  not  happen.  

14  The  article  reports  that  an  anonymous  

15  classmate  is  100  percent  sure  that  he  was  told  at  the  time  

16  that  Kavanaugh  was  the  student  who  exposed  himself  to  

17  Ramirez  and  that  he  independently  recalled  many  of  the  same  

18  details  offered  by  Ramirez,  including  the  party's  location.  

19  The  article  also  suggests  that  some  of  your  classmates  have  

20  discussed  this  alleged  event.  

21  At  any  point,  have  you  ever  heard  a  rumor  that  you  

22  exposed  yourself  to  Ms.  Ramirez?  

23  Judge  Kavanaugh.  No,  and  I  would  have,  because  it  

24  would  have  been  the  talk  of  campus.  

25  Okay.  The  article  identifies  Mr.  James  

10  
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1  Roche  as  your  roommate.  Is  that  his  -- how  do  you  

2  pronounce  his  name?  

3  Judge  Kavanaugh.  Roche.  Jamie.  

4  Roche.  Okay.  

5  Judge  Kavanaugh.  Jamie  is  what  he  went  by  then.  

6  Okay.  Generally  speaking,  he  supports  

7  Ms.  Ramirez's  account  of  the  story.  When  did  you  first  

8  meet  Mr.  Roche?  

9  Judge  Kavanaugh.  Can  you  hold  on  one  second?  

10  Yes.  

11  [Pause.]  

12  Judge  Kavanaugh.  Okay.  I'm  here.  

13  Great.  When  did  you  first  meet  

14  Mr.  Roche?  

15  Judge  Kavanaugh.  I  would  have  met  him  when  we  moved  

16  in  to  Lawrence  Hall  in  September  of  1983  when  I  was  18.  

17  And  when  did  you  last  communicate  with  

18  him?  

19  Judge  Kavanaugh.  I  saw  him  probably  at  our  25th  

20  reunion,  which  would  have  been  2000  and  -- 2012.  It  might  

21  have  been  our  20th  reunion,  but  I  saw  him  briefly  at  one  of  

22  those  reunions.  

23  And  will  you  describe  your  relationship  

24  with  him?  

25  Judge  Kavanaugh.  So  there  were  three  guys  who  lived,  

11  
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1  in  essence,  in  a  room  together  -- Dave  White,  Jamie  Roche,  

2  and  myself.  Jamie  and  Dave  White  hated  each  other.  They  

3  got  in  fights,  fist  fights  during  the  year.  One  time  Dave  

4  White  was  away  for  the  weekend.  Jamie  -- when  he  came  

5  back,  Jamie  had  moved  all  Dave  White's  furniture,  

6  everything,  like  into  some  other  area  of  Lawrence  Hall  in  a  

7  hallway.  

8  So  he  came  back,  and  Dave  White's  room  was  entirely  

9  empty.  They  had  a  very  contentious  -- they  had  a  

10  contentious  relationship,  didn't  like  each  other,  at  least  

11  as  I  recall  it.  

12  I  got  -- I  was  friends  with  Dave  White  more  than  

13  Jamie.  I  tried  to  be  civil.  Jamie  wasn't  around  a  lot.  I  

14  don't  know,  I  think  his  parents  lived  nearby,  and  so  he  was  

15  elsewhere  or  with  a  girl,  I  don't  know,  a  woman  at  Yale.  

He  didn't  hang  out  with  us  very  

17  much,  wasn't  a  great  situation.  

18  Are  you  aware  of  any  reason  Mr.  Roche  

19  would  lie  about  you?  

20  Judge  Kavanaugh.  I'm  not  going  to  speculate  beyond  --

21  I'm  not  going  to  speculate  beyond  what  I've  said.  My  

22  understanding,  of  course,  is  that  he  does  not  corroborate  

23  the  incident.  

16  
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1  

2  

3  

4  

5  

O6  

7  

8  

9  

10  

11  

12  What  is  your  knowledge  about  the  

13  relationship  between  Mr.  Roche  and  Ms.  Ramirez  while  at  

14  Yale?  

15  Judge  Kavanaugh.  I  don't  think  I  have  much  knowledge  

16  of  that,  or  at  least  not  much  -- I  don't  have  much  

17  recollection  of  that.  

18  Do  you  have  any  recollection  about  their  

19  relationship  after  their  time  at  Yale?  

20  Judge  Kavanaugh.  I  don't.  

21  So  Mr.  Roche  says,  "Debbie  and  I  became  

22  close  friends  shortly  after  we  both  arrived  at  Yale.  She  

23  stood  out  as  being  exceptionally  honest  and  gentle.  I  

24  cannot  imagine  her  making  this  up."  

25  Do  you  have  any  other  understanding  about  the  nature  

13  
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1 of their relationship, either then or now? 

2 Judge Kavanaugh . I don 't . 

3 ■■■■■■I According to the article, Mr . Roche never 

4 saw you engage in any sexual misconduct, but did recall you 

5 being f requently incoherently drunk . 

6 Were you frequently incoherently drunk in college? 

7 Judge Kavanaugh . No . Like - - like most people in 

8 coll ege, I went to parties and had beers, but that's 

9 that's not an accurate description, in my view. 

10 ■••••• Do you have any understanding of why 

11 Mr . Roche would characterize you as frequently incoherently 

12 drunk in col lege? 

13 Judge Kavanaugh. I'm not going to speculate on what ' s 

14 going on right now. We ' re in the twilight zone . 

15 

16 

17 

18 

In a recent interview 

Can I ask a question? 

Of course . 

Let me Jump in here, Judge . Talk about 

19 your academic performance at Yal e . 

20 Judge Kavanaugh . Yeah . So two things I was doing the 

21 most at Yale College were studyi ng and going to class and 

22 working very hard on my academics, doing well enough to get 

23 into Yale Law School, which was not obvious when I arrived 

24 in September of 1983. I worked my ass off . 

25 And the second thing was basketball. Throughout the 

14 
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1  freshman  year  when  I  lived  there,  I  was  playing  basketball  

2  every  day.  I  tried  out  for  the  varsity  basketball  team.  

3  As  soon  as  we  got  there,  literally  the  first  day,  the  

4  workouts  started.  Not  -- not  with  coaches  present  because  

5  they  weren't  allowed  by  NCAA  rules  to  be  present,  but  the  -

6  - the  play,  the  captain-led  workouts  started  immediately.  

7  Butch  Graves  was  the  captain  of  the  Yale  basketball  team.  

8  Chris  Dudley  was  my  classmate.  

9  So  we  had  basketball  every  day.  Those  were  intense,  

10  really  intense  afternoons,  early  evenings  of  basketball.  

11  And  then  I  played  JV  basketball  that  year,  practice  every  

12  day,  lots  of  games,  and  then  in  the  spring,  basketball  

13  again  for  the  same  kind  of  captain-led  workouts,  which  were  

14  every  weekday,  a  lot  of  running,  a  lot  of  lifting.  

15  So  the  two  primary  focuses  of  my  life  were  academics  

16  and  basketball.  And  of  course,  we  all  lived  on  Old  Campus.  

17  So,  of  course,  it  was  also  social.  I  had  friends.  Louisa  

18  Garry,  who  testified  at  the  hearing  for  me,  who  I  met  on  

19  the  first  day  of  Yale  College,  the  other  college  women  

20  friends  who  have  written,  who  joined  that  letter,  talked  

21  about  what  I  was  like  from  the  beginning  in  college.  

22  So  thank  you  for  the  question.  Happy  to  answer  any  

23  follow-up,  but  I  was  very  focused  on  doing  as  well  as  I  

24  could  in  school,  and  I  was  very  focused  on  trying  to  be  the  

25  best  basketball  player  I  could  be.  

15  
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1  So,  in  a  recent  interview,  you  denied  

2  ever  getting  blackout  drunk.  Would  anything  about  your  

3  college  drinking  in  any  way  impair  your  ability  to  remember  

4  whether  you  engaged  in  the  conduct  Ms.  Ramirez  identifies?  

5  Judge  Kavanaugh.  No.  

6  All  right.  The  article  reports  Mr.  Roche  

7  as  saying,  "Is  it  believable  that  she  was  alone  with  a  

8  wolfy  group  of  guys  who  thought  it  was  funny  to  sexually  

9  torment  a  girl  like  Debbie?  Yeah,  definitely.  Is  it  

10  believable  that  Kavanaugh  was  one  of  them?  Yes."  

11  So  did  you  ever,  either  alone  or  with  other  men,  

12  sexually  torment  any  student  at  Yale?  

13  Judge  Kavanaugh.  No.  

14  And  do  you  -- do  have  any  understanding  

15  of  why  your  college  roommate  would  make  such  an  accusation?  

16  Judge  Kavanaugh.  Well,  I'm  not  going  to  speculate.  

17  I've  described  the  contentious  relationship  in  that  room  

18  generally  and  his  issues  generally.  

19  

?  

And  his  issues  you  testified  being  

20  

21  Judge  Kavanaugh.  That's  my  understanding.  

22  According  to  the  New  Yorker  article,  

23  Ms.  Ramirez  continued  to  socialize  with  one  of  the  male  

24  classmates  who  had  egged  Kavanaugh  on  during  the  party  

25  during  college.  She  even  invited  the  classmate  to  her  

16  
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1  house  for  Thanksgiving  one  year  after  he  told  her  that  he  

2  had  nowhere  to  go.  She  also  attended  his  wedding  years  

3  later  as  a  guest  of  his  wife,  and  she  said  that  she  posed  

4  for  photographs  with  Kavanaugh,  smiling.  

5  You  mentioned  that  you  believed  you  were  probably  at  a  

6  wedding  with  her.  So  have  you  interacted  with  Ms.  Ramirez  

7  since  you  graduated  college,  including  potentially  that  

8  wedding  or  any  other  time?  

9  Judge  Kavanaugh.  Yeah,  so  her  best  friend  was  Karen  

10  Yarasavage.  Karen  Yarasavage  said  she  never  heard  about  

11  any  such  incident  like  this  and  that  she  would  have  heard  

12  about  it.  That's  what  she  said,  as  I  understand  it,  in  the  

13  story  -- or  some  story.  

14  would  have  been  the  person  who  had  

15  the  wedding,  marrying  ,  who  also  lived  -- who  

16  was  also  a  student  at  Yale  College  at  that  time.  And  so,  

17  anyway,  I  would  have  been  at  and  -- I  was  at  

18  and  wedding.  And  like  I  said,  said  she  

19  never  heard  about  any  such  thing  as  this  incident.  

20  Did  you  interact  with  Ms.  Ramirez  at  the  

21  wedding?  

22  Judge  Kavanaugh.  I'm  sure  -- I'm  sure  I  saw  her  

23  because  it  wasn't  a  huge  wedding.  And  at  any  wedding,  you  

24  would  see  the  people  that  you  went  to  school  with.  But  I  

25  don't  have  a  specific  recollection.  

17  
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1  Other  than  the  wedding,  have  you  had  

2  postgraduation  interactions  with  Ms.  Ramirez?  

3  Judge  Kavanaugh.  Not  that  I'm  remembering  right  now.  

4  The  incident  that  she  alleges  in  the  

5  article,  was  that  discussed  at  the  wedding?  

6  Judge  Kavanaugh.  No,  because  it  didn't  happen.  With  

7  me,  or  with  anyone  as  far  as  I  know,  but  not  with  me.  

8  All  right.  My  last  question  on  this  

9  subject  is  since  you  graduated  from  college,  but  before  the  

10  New  Yorker  article  publication  on  September  23rd,  have  you  

11  ever  discussed  or  heard  discussion  about  the  incident  

12  matching  the  description  given  by  Ms.  Ramirez  to  the  New  

13  Yorker?  

14  Judge  Kavanaugh.  No.  

15  Judge,  I  want  to  get  your  general  reaction  

16  to  this  New  Yorker  story,  including  the  allegations  made  in  

17  this  story.  

18  Judge  Kavanaugh.  This  didn't  happen.  I've  never  done  

19  anything  like  that.  The  story,  as  described  -- back  up.  

20  Karen  Yarasavage,  her  best  friend,  says  she  never  heard  

21  anything  like  this.  If  something  like  this  had  happened,  

22  it  would  have  been  the  talk  of  campus.  

23  The  New  York  Times  says  as  recently  as  last  week,  she  

24  was  calling  around  to  other  classmates  saying  she  wasn't  

25  sure  I  had  done  this.  And  you  know,  I  think  -- I  think  

18  

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  






          
 

      
 

            
 

         
 

            

          
 

        
 

         
 

          
 

        
 

       
 

    
 

              

       
 

          
 

       
 


 

          
 

          
 

          
 

           
 

   
 

             
 

          
 

        
 

  

9

1 we're -- this is an outrage for this kind of thin, 

2 uncorroborated, 35-year-old accusation to be leveled in 

3 this fashion at this time. I've been in the public eye for 

4 24 years, since I started with the independent counsel in 

5 the fall of 1 94, very public at various points in my life. 

6 I've been through six background checks. I worked in 

7 the White House at the highest levels, senior staff, 

8 traveling with the President all over the world, seeing the 

9  most highly sensitive secrets of our Nation for years. I 

10 went through a difficult confirmation process for the D.C. 

11 Circuit that was public with two separate confirmation 

12 hearings in 2004 and 2006. 

13 I've been a judge for 12 years in a very public way. 

14 I've been identified repeatedly as a potential Supreme 

15 Court nominee. Whether that was accurate or not, I've been 

16 publicly identified. My decisions have been publicly 

17 discussed. 

18 I've been very much a presence at the Yale College 

19  reunions. I've been on multiple panels there. So I've 

20 been active in the class. The class newsletter has talked 

21 about me. The people in my class have been at those 

22 reunions and those events. 

In all that time, not a word. And then 4 days, you 

24 know, when just right before a vote for the Supreme Court, 

25 after the nomination itself has been pending for months, 

19  
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1  and  I've  been  through  the  hearings  and  65  Senate  meetings  

2  and  all  the  written  questions,  and  then  -- and  then,  after  

3  all  these  years,  with  all  this  time,  and  all  these  

4  descriptions  with  no  corroboration  and  with  her  best  friend  

5  saying  she  never  heard  about  it,  you  know,  I'm  -- I'm  

6  really  just,  you  know,  stunned.  And  outraged.  

7  It's  the  twilight  zone.  I  guess  we're  going  to  get  to  

8  a  few  more  of  these  twilight  zone  things,  but  --

9  Well,  actually,  are  you  aware  that  the  New  

10  York  Times  passed  up  on  this  story  before  the  New  Yorker  

11  ran  the  story?  

12  Judge  Kavanaugh.  That's  what  I  read  in  the  New  York  

13  Times.  

14  What's  your  reaction  to  that?  

15  Judge  Kavanaugh.  They  couldn't  -- the  New  York  Times  

16  couldn't  corroborate  this  story  and  found  that  she  was  

17  calling  around  to  classmates  trying  to  see  if  they  

18  remembered  it.  And  I,  at  least  -- and  I,  myself,  heard  

19  about  that,  that  she  was  doing  that.  And  you  know,  that  

20  just  strikes  me  as,  you  know,  what  is  going  on  here?  When  

21  someone  is  calling  around  to  try  to  refresh  other  people,  

22  is  that  what's  going  on?  What's  going  on  with  that?  

23  That  doesn't  sound  -- that  doesn't  sound  good  to  me.  

24  It  doesn't  sound  fair.  It  doesn't  sound  proper.  It  sounds  

25  like  an  orchestrated  hit  to  take  me  out.  That's  what  it  

20  
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1  sounds  like.  

2  The  New  Yorker  story  discussed  how  

3  Ms.  Ramirez  had  a  lapse  of  memory  related  to  this  incident  

4  until  she  had  several  days  of  conversations  with  her  

5  attorney.  Did  you  read  that?  

6  Judge  Kavanaugh.  I  did.  Six  days  of  --

7  What's  your  -- what's  your  reaction  to  

8  that,  Judge?  

9  Judge  Kavanaugh.  I  mean,  what  is  that  all  about?  

10  What  are  we  talking  about  here?  This  is  serious  stuff,  and  

11  they're  -- you  know,  they’re  calling  around  to  other  people  

12  either  to  refresh  them,  or  I  don't  know  what's  going  on  in  

13  those  conversations,  but  it  takes  6  days  to  kind  of  dredge  

14  up  something  with  a  lawyer,  as  I  understand  it.  

15  And  in  the  context  of  a  highly  contentious  Supreme  

16  Court  nomination  where  people  understandably,  and  that  is  

17  understandably,  feel  strongly  about  the  Supreme  Court.  I  

18  don't  -- I  don't  want  to  say  anything  -- that's  appropriate  

19  in  America.  It's  appropriate  in  America  for  people  to  feel  

20  strongly  about  the  Supreme  Court.  

It's  not  appropriate  for  people  to  be  dredging  up  

22  uncorroborated  stories  and  trying  to  refresh  other  people's  

23  recollections  and  then  stoke  the  media  and  create  a  feeding  

24  frenzy  and  destroy  my  family  and  destroy  my  reputation  and  

25  take  me  down.  This  is  not  right.  It's  an  outrage.  

21  
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1  Judge,  your  wife,  Ashley,  and  you  recently  

2  did  an  interview  on  Fox  News  with  Martha  MacCallum.  Is  

3  that  correct?  

4  Judge  Kavanaugh.  That  is  correct.  

5  Everything  that  you  said  on  that  

6  interview,  do  you  -- do  you  affirm  that  today?  Do  you  

7  adopt  that  as  your  testimony  today?  

8  Judge  Kavanaugh.  Yes.  

9  And  do  you  understand  that  what  you  tell  a  

10  reporter  is  not  subject  to  felony  prosecution  if  you're  

11  lying?  Do  you  understand  that?  

12  Judge  Kavanaugh.  Yes.  

13  Do  you  understand  that  what  you  tell  

14  congressional  investigators  is  subject  to  felony  

15  prosecution  for  lying?  Correct?  

16  Judge  Kavanaugh.  Correct.  

17  So  are  you  saying  that  you're  -- again,  

18  with  that  in  mind,  are  you  adopting  today  that  what  you  --

19  as  your  testimony  what  you  told  Martha  MacCallum  on  Fox  

20  News?  

21  Judge  Kavanaugh.  Yes.  

22  Hey,  Judge.  So  we  have  a  few  more  

23  questions,  as  we've  had  a  few  more  allegations.  So  I  just  

24  want  to  start  walking  through  those  with  you  now.  

25  Michael  Avenatti  has  conveyed  to  the  committee  and  the  
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1  press  allegations  about  your  alleged  involvement  in  gang  

2  rape  parties  while  in  high  school.  

3  Have  you  had  the  opportunity  to  review  those  

4  allegations?  

5  Judge  Kavanaugh.  I've  heard  about  them  generally.  

6  Well  --

7  Judge  Kavanaugh.  Happy  to  -- happy  to  answer  

8  questions.  

9  So  tell  us  what  you've  heard  about  these  

10  allegations,  Judge.  

11  Judge  Kavanaugh.  Well,  can  you  just  give  me  an  

12  allegation?  I  think  I  saw  generally  described  in  an  email  

13  the  allegations.  So  if  you  can  ask  me  --

14  So  the  committee  investigators  --

15  Mr.  Avenatti  made  allegations  that  he  had  secret  evidence  

16  against  you.  Committee  investigators  reached  out  to  him  

17  immediately  via  email  and  asked  him  for  his  allegations  and  

18  his  evidence.  The  allegations  that  he  made  are,  to  

19  summarize,  he  alleged  a  drug- and  alcohol-induced  gang  rape  

20  that  you  participated  in.  

Judge  Kavanaugh.  That  is  false.  I've  never  

22  participated  in  a  gang  rape.  I've  never  participated  in  

23  sexual  activity  with  more  than  one  woman  present  and  me.  I  

24  think  -- yeah.  Just  making  sure  I  accurately  described  

25  that.  In  other  words,  I've  never  had  a  threesome  or  more  

23  
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1  than  a  threesome.  

2  So,  specifically,  Mr.  Avenatti  said,  "We  are  

3  aware  of  significant  evidence  of  multiple  house  parties  in  

4  the  Washington,  D.C.,  area  during  the  early  1980s  during  

5  which  Brett  Kavanaugh,  Mark  Judge,  and  others  would  

6  participate  in  the  targeting  of  women  with  alcohol/drugs  in  

7  order  to  allow  a  'train  of  men'  to  subsequently  gang  rape  

8  them."  

9  Were  you  involved  in  any  way  in  such  parties?  

10  Judge  Kavanaugh.  No.  And  I've  never  heard  of  such  a  

11  thing.  It's  an  outrageous  accusation.  Ridiculous.  

12  Okay.  So  we  have  some  more  specific  

13  questions.  These  are  -- these  are  Mr.  --

14  Judge  Kavanaugh.  Good.  

15  Mr.  Avenatti's  questions.  The  first  one,  

16  did  you  ever  target  one  or  more  women  for  sex  or  rape  at  a  

17  house  party?  

18  Judge  Kavanaugh.  No.  

19  Did  you  ever  assist  Mark  Judge  or  others  in  

20  doing  so?  

21  Judge  Kavanaugh.  No.  

22  Did  you  ever  attend  any  house  party  during  

23  which  a  woman  was  gang  raped  or  used  for  sex  by  multiple  

24  men?  

25  Judge  Kavanaugh.  No.  

24  

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  






            
 

          
 

         

    
 

         
 

          
 

        
 

 

    
 

          
 

        
 

   

    
 

          
 

          
 

        

            
 

    
 

        
 

        
 

        
 

             

         
 

   

        
 

  

1  Did  you  ever  witness  a  line  of  men  outside  a  

2  bedroom  at  any  house  party  where  you  understood  a  woman  was  

3  in  the  bedroom  being  raped  or  taken  advantage  of?  

4  Judge  Kavanaugh.  No.  

5  Did  you  ever  participate  in  any  sexual  

6  conduct  with  a  woman  at  a  house  party  with  whom  you  

7  understood  to  be  intoxicated  or  under  the  influence  of  

8  drugs?  

9  Judge  Kavanaugh.  No.  

10  Did  you  ever  communicate  with  Mark  Judge  or  

11  anyone  else  about  your  participation  in  a  "train"  involving  

12  an  intoxicated  woman?  

13  Judge  Kavanaugh.  No.  

14  Did  you  ever  object  or  attempt  to  prevent  

15  one  or  more  men  from  participating  in  the  rape  or  taking  

16  advantage  of  a  woman  at  any  house  party?  

17  Judge  Kavanaugh.  I  never  saw  such  a  thing.  So  the  

18  premise,  the  question  is  off.  

19  Mr.  Avenatti  has  also  conveyed  certain  

20  allegations  about  your  yearbook  and  calendar.  First,  he  

21  says  your  yearbook  and  calendar  refer  to  "FFFFFFFourth  of  

22  July,"  that  is  "Fourth  of  July"  with  a  total  of  seven  Fs.  

23  For  clarity,  I'll  just  refer  to  that  as  the  "FFFFFFFourth  

24  of  July  entry."  

25  Does  your  yearbook  contain  the  "FFFFFFFourth  of  July  
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1  entry"  described  by  Mr.  Avenatti?  

2  Judge  Kavanaugh.  Can  you  -- sorry,  you  were  breaking  

3  out.  Can  you  just  speak  a  little  closer  to  the  phone  and  

4  speak  up?  

5  Sure  

6  Reread  the  question,  please.  

7  Right.  Sorry.  It's  kind  of  a  long  one.  

8  Mr.  Avenatti  says  that  your  yearbook  and  calendar  

9  refer  to  "FFFFFFFourth  of  July,"  that  is  "Fourth  of  July"  

10  with  a  total  of  seven  Fs.  For  clarity,  I'll  just  refer  to  

11  that  as  the  "FFFFFFFourth  of  July  entry."  

12  Does  your  yearbook  contain  the  "FFFFFFFourth  of  July  

13  entry"  described  by  Mr.  Avenatti?  

14  Judge  Kavanaugh.  So  "FFF,"  all  that  refers  to  is  a  

15  friend  of  ours  in  the  class,  when  he  would  say  "fuck  you,"  

16  he  would  often  say  it  with  a  wind-up  like  "fffuck  you."  

17  And  for  reasons  that  are  not  clear  to  me  today,  at  age  15  

18  and  16,  the  whole  group  of  guys  thought  that  was  a  funny,  

19  inside  thing,  and  it  got  shortened  to  the  sound  I  just  made  

20  was  a  number  of  Fs  rolling  together.  

21  And  that  guy  would  sometimes  get  in  fights,  either  on  

22  the  football  field  or  otherwise,  where  he  would  say  "fuck  

23  you"  and  then,  you  know,  be  in  a  fight.  And  that  was  the  

24  reference.  

25  Okay.  But  what  does  ""FFFFFFFourth  of  July"  
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1  specifically  refer  to?  

2  Judge  Kavanaugh.  That  must  refer  to  a  specific  

3  incident  where  that  guy  -- hold  on  one  second.  

4  [Pause.]  

5  Judge  Kavanaugh.  Best  recollection  would  be  that  it's  

6  a  specific  party  where  he  got  in  a  fight.  

7  But  you  don't  recall  that  party  or  that  

8  fight?  

9  Judge  Kavanaugh.  I  don't  recall  the  specifics,  no.  I  

10  think  it's  referring  to  Rehoboth  Beach.  

11  Okay.  Mr.  Avenatti  says  he  has  reason  -- he  

12  has  reason  to  believe  that  the  "FFFFFFFourth  of  July  entry"  

13  stands  for  "find  them,  French  them,  feel  them,  finger  them,  

14  fuck  them,  and  forget  them."  

15  Have  you  ever  used  such  a  reference?  

16  Judge  Kavanaugh.  That's  wrong.  It  refers  to  this  one  

17  guy  and  his  -- and  a  joke  that  everyone  had  about  him  and  

18  how  he  said  "fuck  you."  

19  Have  you  ever  heard  of  such  a  reference  as  

20  Mr.  Avenatti  described  it  being  used?  

21  Judge  Kavanaugh.  I  have  never  heard  that  as  a  

22  reference,  and  I  know  for  a  fact  that  that  was  not  the  

23  reference  with  respect  to  the  yearbook.  

24  Why  did  you  include  the  "FFFFFFFourth  of  

25  July  entry"  in  your  yearbook  and  your  calendar?  
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1  Judge  Kavanaugh.  I  can't  remember.  The  yearbook  is  a  

2  lot  of  humor,  a  lot  of  farce,  a  little  bit  of  serious  where  

3  you  list  your  activities.  But  it's  a  lot  of  humor  and  a  

4  lot  of  farce  at  a  time  when  the  editors  of  the  yearbook  

5  were  probably  following  a  model  -- model  of  -- hold  on  one  

6  second.  

7  [Pause.]  

8  Judge  Kavanaugh.  Yeah,  the  yearbook  editors,  I  think,  

9  had  a  mindset  of  like  "Caddyshack,"  "Fast  Times  at  

10  Ridgemont  High,"  "Animal  House,"  or  something  and  made  the  

11  yearbook  into  kind  of  a  farce  in  that  respect.  And  that's  

12  -- you  know,  that  explains  some  of  the  yearbook.  

13  Judge,  I  just  want  to  get  some  clarity  on  

14  the  first  question  that  asked  you  on  this  line  of  

15  questioning.  I  just  want  to  make  sure  that  your  answer  is  

16  what  we  suspect  it  is.  

17  So  let  me  repeat  the  question,  and  then  I'm  going  to  

18  ask  you  the  first  question  again  to  get  a  clear  answer.  

19  Mr.  Avenatti  says  he  has  reason  to  believe  that  the  

20  "FFFFFFFourth  of  July  entry"  stands  for  "find  them,  French  

21  them,  feel  them,  finger  them,  fuck  them,  and  forget  them."  

22  And  here's  the  question.  Have  you  ever  used  such  a  

23  reference?  

24  Judge  Kavanaugh.  No,  never.  Nor  has  anyone  else,  to  

25  my  understanding.  And  I  know  for  a  fact  that  that  is  not  
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1  the  reference  in  the  yearbook  or  the  reference  related  to  

2  the  person  in  question  talking  about  his  use  of  it  and  how  

3  that  became  a  joke  among  some  of  the  classmates.  

4  Thank  you,  Judge,  for  the  clarification  on  

5  our  part,  and  will  continue  the  questioning.  

6  So  do  you  have  any  understanding  of  why  

7  Mr.  Avenatti  would  interpret  the  "FFFFFFFourth  of  July  

8  entry"  as  he  has?  

9  Judge  Kavanaugh.  No.  We  all  know  about  -- no,  I'm  

10  not  going  to  speculate  further.  

11  Well,  Judge,  tell  us  about  your  general  

12  reaction  to  Mr.  Avenatti  and  his  allegations.  

13  Judge  Kavanaugh.  I  think  it's  absurd,  outrageous,  a  

14  joke,  a  farce,  the  twilight  zone.  

15  Have  you  ever  met  Mr.  Avenatti?  

16  Judge  Kavanaugh.  No.  

17  We  have  not  received  any  evidence  from  

18  Mr.  Avenatti,  despite  Senate  investigators  requesting  his  

19  evidence  for  his  allegations.  We  don't  even  know  who  his  

20  client  is,  or  clients,  he's  apparently  representing  in  this  

21  matter.  

22  Are  you  aware  of  any  client  or  clients  of  Mr.  Avenatti  

23  related  to  this  matter?  

24  Judge  Kavanaugh.  I  am  not.  

25  Are  you  aware  of  any  evidence  that  
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1  Mr.  Avenatti  may  have  that  he  says  that  he's  going  to  

2  present  to  us  at  some  indeterminate  time  in  the  near  

3  future?  

4  Judge  Kavanaugh.  I  am  not.  

5  Okay.  So  we  have  a  few  more  questions  about  

6  some  of  these  yearbook  entries.  Mr.  Avenatti  also  says  

7  that  your  yearbook  and  calendar  include  the  phrase  "devil's  

8  triangle."  For  clarity,  I'll  refer  to  that  as  the  "devil's  

9  triangle  entry."  

10  Does  your  yearbook  contain  the  devil's  triangle  entry  

11  described  by  Mr.  Avenatti?  

12  Judge  Kavanaugh.  Hold  on  one  second.  

13  [Pause.]  

14  Judge  Kavanaugh.  Yes.  I  should  just  clarify,  too,  

15  you've  referred  to  my  calendars  a  couple  of  times.  He  has  

16  no  -- he's  never  seen  my  calendars.  

17  You  say  "he,"  you  mean  Mr.  Avenatti?  

18  Judge  Kavanaugh.  Yes,  Mr.  Avenatti,  of  course,  has  

19  never  seen  my  calendars.  

20  And  you  say  that  -- you've  referred  to  

21  your  calendars,  are  you  -- you  mean  -- are  you  looking  at  

22  your  calendars  today?  

23  Judge  Kavanaugh.  No.  I'm  just  saying  your  question,  

24  or  at  least  the  lead-up  to  the  question,  the  last  two  

25  questions  referred  to  calendar  and  yearbook,  and  I'm  just  
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1  pointing  out  that  Mr.  Avenatti  has  never  seen  my  calendars.  

2  So  we're  talking  about  the  yearbook  entry.  

3  On  the  yearbook  entry,  yes,  there  is  a  reference  to  

4  devil's  triangle.  

5  What  does  the  devil's  triangle  entry  refer  

6  to?  

7  Judge  Kavanaugh.  It  refers  to  a  drinking  game  where  

8  there  were  three  glasses  in  a  triangle.  Beer  drinking.  

9  Mr.  Avenatti  says  he  has  -- he  has  reason  to  

10  believe  the  devil's  triangle  entry  refers  to  a  situation  

11  where  two  men  engage  in  sex  with  one  woman  at  the  same  

12  time.  

13  Have  you  ever  used  the  term  "devil's  triangle"  to  

14  refer  to  sexual  behavior?  

15  Judge  Kavanaugh.  No.  

16  Have  you  ever  heard  "devil's  triangle"  being  

17  used  to  refer  to  sexual  behavior?  

18  Judge  Kavanaugh.  No.  

19  Why  did  you  include  the  devil's  triangle  

20  entry  in  your  yearbook?  

21  Judge  Kavanaugh.  I  don't  know.  We  were  17.  

22  Do  you  have  any  understanding  of  why  

23  Mr.  Avenatti  would  interpret  the  devil's  triangle  entry  as  

24  he  has?  

25  Judge  Kavanaugh.  I  think  I'll  refer  back  to  my  prior  
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9

9

1 answer about my reaction to his allegations. 

2 Thank you, Judge. 

3 This is again. I'm going to jump 

4 to the next set of questions unless you have anything else 

5 to add on that past topic? 

6 Judge Kavanaugh. That's fine by me. Thank you. 

7 Okay. Judge Kavanaugh, on September 22nd 

8 of this year, Senator Gardner received an anonymous letter, 

9  apparently sent from Denver, alleging that you engaged in 

10 certain conduct in 1 98. 

11 Have you had an opportunity to review that letter? 

12 Judge Kavanaugh. I did look at that, I believe, yeah. 

13 Okay. I'm going to read -- read from it. 

14 The letter states, "I will remain anonymous, but I feel 

15 obligated to inform you of this 1 98 incident involving 

16 Brett Kavanaugh." When you were the author of the Starr 

17 Report, the author's daughter from Boulder, Colorado, 

18 occasionally socialized with Brett Kavanaugh. She and a 

19  group of four, including Kavanaugh, met in a Washington, 

20 D.C., bar. 

21 "Her friend was dating him, and they left the bar 

22 under the influence of alcohol. They were all shocked when 

23 Brett Kavanaugh shoved her friend up against the wall very 

24 aggressively and sexually. There were at least four 

25 witnesses, including my daughter. Her friend, still 
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1  traumatized,  called  my  daughter  yesterday,  September  21,  

2  2018,  wondering  what  to  do  about  it.  They  decided  to  

3  remain  anonymous."  

4  Did  the  events  described  in  the  letter  occur?  

5  Judge  Kavanaugh.  No,  and  we're  dealing  with  an  

6  anonymous  letter  about  an  anonymous  person  and  an  anonymous  

7  friend.  It's  ridiculous.  Total  twilight  zone.  And  no,  

8  I've  never  done  anything  like  that.  

9  Just  a  few  more  specific  questions.  At  

10  any  point  while  you  were  involved  in  the  Starr  

11  investigation,  did  you  ever  shove  a  woman  up  against  a  wall  

12  very  aggressively  or  sexually  as  you  left  a  bar?  

13  Judge  Kavanaugh.  No.  

14  At  any  point  while  you  were  involved  in  

15  the  Starr  investigation,  did  you  ever  behave  violently  

16  toward  a  woman?  

17  Judge  Kavanaugh.  No.  

18  All  right.  Just  one  moment,  please.  

19  [Pause.]  

20  When  you  were  involved  in  the  Starr  

21  investigation,  do  you  recall  ever  socializing  with  a  woman  

22  from  Boulder,  Colorado?  

23  Judge  Kavanaugh.  No.  

24  While  you  were  involved  in  the  Starr  

25  investigation,  do  you  recall  ever  dating  a  woman  who  would  
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9

1 fairly fit the description in the letter provided to 

2 Senator Gardner? 

3 The anonymous letter. 

4 Judge Kavanaugh. What's the description? 

5 Just based on what I --

6 Judge Kavanaugh. Describe her appearance. 

7 No, it's -- all we have is what I read. 

8 Judge Kavanaugh. Well, then I don't know what I'm 

9  responding to then. 

10 Judge, I want to give you the opportunity 

11 again to respond more generally to these series of 

12 allegations that are made against you either by 

13 Mr. Avenatti or anonymous sources or others. I just want 

14 to get your general reaction to this. 

15 Judge Kavanaugh. I think this is -- this is crazy 

16 town. It's a smear campaign. I've been in the public eye 

17 for 24 years, really public at various points. Certainly 

18 1 98, when I was in the Starr investigation, that was a 

19  very public year. In the Bush White House, very public, 

20 especially in 2003 to 2006. Two notable confirmation 

21 hearings in '04 and '06. As a judge for 12 years. Named, 

22 whether correctly or not, a few times as a possible Supreme 

23 Court nominee, very public around those times. 

24 You know, go through this whole process, and the FBI 

25 background, six FBI backgrounds, intense scrutiny, and then 
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1  for  something  like  this  and  the  Avenatti  thing  are  just  

2  absurd  and  outrageous,  coordinated  perhaps.  I  don't  know.  

3  Twilight  zone.  And  I  don't  -- you  know,  it's  just  

4  outrageous.  It's  trying  to  take  me  down,  trying  to  take  

5  down  my  family.  

6  It's  bad  -- it's  doing  damage  to  the  Supreme  Court.  

7  It's  doing  damage  to  the  country.  It's  doing  damage  to  

8  this  process.  It's  become  a  total  feeding  frenzy,  you  

9  know?  Every  -- just  unbelievable.  

10  The  committee  has  received  four  separate  

11  allegations  related  to  you  and  sexual  misconduct.  Is  there  

12  a  kernel  of  truth  in  any  of  these  allegations?  

13  Judge  Kavanaugh.  No.  Are  we  going  to  talk  Rhode  

14  Island?  

15  We  are.  

16  Judge  Kavanaugh.  Okay.  Let's  get  that  one  out  of  the  

17  way,  too.  

18  Okay,  Judge.  

19  Judge  Kavanaugh.  I  don't  mean  to  cut  off  questions  

20  about  the  other  one.  

21  Oh,  no,  I  think  we  were  finished.  Judge  

22  Kavanaugh,  a  Rhode  Island  man  named  

23  recently  called  Senator  Whitehouse's  office  making  

24  allegations  concerning  a  rape  on  a  boat  in  August  of  1985.  

25  Have  you  had  the  opportunity  to  review  those  allegations?  
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,  

1  Judge  Kavanaugh.  Yes.  

2  So,  for  the  record,  the  report  from  Senator  

3  Whitehouse  states,  "Senator  Whitehouse  received  a  call  this  

4  morning  from  a  Rhode  Island  constituent,  

5  who  made  allegations  regarding  U.S.  Supreme  Court  nominee  

6  Brett  Kavanaugh.  reported  that  early  on  a  Sunday  

7  morning  in  August  of  1985,  a  close  acquaintance  of  the  

8  constituent  was  sexually  assaulted  by  two  heavily  

9  inebriated  men  she  referred  to  at  the  time  as  Brett  and  

10  Mark.  

11  "The  event  took  place  on  a  36-foot  maroon  and  white  

12  boat  in  the  harbor  at  Newport,  Rhode  Island,  after  the  

13  three  had  met  at  a  local  bar.  According  to  ,  when  

14  he  learned  of  the  assault  at  approximately  5:00  a.m.  that  

15  same  morning,  he  and  another  individual  went  to  the  harbor,  

16  located  the  boat  the  victim  had  described  and  physically  

17  confronted  the  two  men,  leaving  them  with  significant  

18  injuries.  

19  "  recently  realized  that  one  of  the  men  was  

20  Brett  Kavanaugh  when  he  saw  Kavanaugh's  high  school  

21  yearbook  photo  on  television  over  the  weekend.  He  promptly  

22  reported  the  incident  to  our  office  on  Monday  morning,  

23  September  24,  2018."  

24  Judge,  did  this  event  happen?  

25  Judge  Kavanaugh.  No.  I  was  not  in  Newport,  haven't  

36  

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  






             
 

         
 

            
 

  
 

          
 

    

    
 

           
 

      

    
 

            

    
 

       

    
 

        
 

       
 

        
 

      

           
 

        
 

          
 

         
 


 

            
 

               
 

  

1  been  on  a  boat  in  Newport.  Not  with  Mark  Judge  on  a  boat,  

2  nor  all  those  three  things  combined.  This  is  just  

3  completely  made  up,  or  at  least  not  me.  I  don't  know  what  

4  they're  referring  to.  

5  Did  you  ever  sexually  assault  a  woman  or  

6  women  in  Rhode  Island?  

7  Judge  Kavanaugh.  No.  

8  Were  you  ever  in  a  situation  where  two  men  

9  injured  you  and  someone  named  Mark?  

10  Judge  Kavanaugh.  No.  

11  Do  you  have  any  knowledge  of  such  a  boat?  

12  Judge  Kavanaugh.  No.  

13  Do  you  know  ?  

14  Judge  Kavanaugh.  No.  

appears  to  have  a  Twitter  

16  account  with  the  handle  .  Among  other  

17  things,  the  information  identifies  the  account  holder  as  a  

18  "hippie"  from  "  ,  Rhode  Island."  

19  Are  you  aware  that  on  June  27th  of  this  year,  the  

20  account  tweeted,  "A  question,  when  will  the  United  States  

21  military  decided  to  do  what  they  have  vowed  and  remove  the  

22  domestic  threat  to  the  Constitution  that  lives  in  the  White  

23  House?"  

24  Judge  Kavanaugh.  Can  you  repeat  -- you  broke  out.  So  

25  I  just  want  to  make  sure  I  got  it.  I  think  I  got  it,  but  

15  
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1  can  you  repeat  it?  

2  Sure.  So  has  a  Twitter  account  

3  with  the  handle  .  Among  other  things,  the  

4  information  identifies  the  account  holder  as  a  "hippie"  

5  from  "  ,  Rhode  Island."  

6  Are  you  aware  that  on  June  27  of  this  year,  this  

7  account  tweeted,  "A  question,  when  will  the  United  States  

8  military  decided  to  do  what  they  have  vowed  and  remove  the  

9  domestic  threat  to  the  Constitution  that  lives  in  the  White  

10  House?"  

11  Judge  Kavanaugh.  I'm  not  aware  of  his  Twitter  account  

12  or  what  might  be  on  his  Twitter  account,  if  that's  the  

13  question.  

14  So  you  are  not  aware  that  on  July  8th  of  

15  this  year,  this  account  tweeted,  "Dear  Pentagon,  please  

16  save  my  country  from  the  parasite  that  occupies  the  White  

17  House.  Our  you  waiting  until  Russians  parachute  in  like  in  

18  Red  Dawn?  Please  help!"  

19  Judge  Kavanaugh.  I'm  not  aware  of  that.  

20  So  you  are  also  not  aware  that  on  August  18  

21  of  this  year,  this  account  tweeted,  "I  am  making  for  the  

22  military  to  do  their  constitutional  duty  --"  

23  I  am  asking.  

24  "I  am  asking"  -- excuse  me.  "-- for  the  

25  military  to  do  their  constitutional  duty  and  protect  us  
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?  

1  from  the  domestic  terrorist  in  the  Oval  Office.  Please,  

2  please,  please."  

3  Judge  Kavanaugh.  I'm  not  aware  of  that.  

4  Having  heard  this  information,  do  you  know  

5  or  remember,  

6  Judge  Kavanaugh.  I  don't.  

7  What  are  your  general  reactions  to  this  

8  allegation,  Judge?  

9  Judge  Kavanaugh.  It's  just  totally  made  up.  

10  Ridiculous.  

11  Okay.  So,  Judge  Kavanaugh,  we've  asked  you  

12  now  about  a  number  of  very  recently  made  allegations  of  

13  sexual  misconduct,  and  I  want  to  make  sure  that  we  fully  

14  understand  your  testimony.  

15  Again,  you  understand  that  falsely  answering  my  

16  questions  -- our  questions  can  carry  criminal  penalties.  

17  Correct?  

18  Judge  Kavanaugh.  I  understand  that,  yes.  

19  Committee  investigators  previously  asked  you  

20  about  Dr.  Ford's  allegations.  You  categorically  and  

21  unequivocally  denied  them.  

22  Do  you  stand  by  that  testimony?  

23  Judge  Kavanaugh.  I  do.  

24  Today,  we've  ask  you  about  some  other  

25  allegations  that  became  public  after  Dr.  Ford's  allegations  
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1  became  public.  You  have  denied  all  of  them.  

2  Do  you  stand  by  that  testimony?  

3  Judge  Kavanaugh.  I  do.  

4  Have  you  ever  sexually  assaulted  anyone?  

5  Judge  Kavanaugh.  I  have  not.  

6  Have  you  ever  committed  any  kind  of  sexual  

7  misconduct?  

8  Judge  Kavanaugh.  No.  

9  Are  you  looking  forward  to  testifying  at  

10  Thursday's  hearing?  

11  Judge  Kavanaugh.  I  am  looking  forward  to  it.  And  to  

12  reiterate  what  I  said  last  Monday,  now  8  days  ago,  I  wanted  

13  to  testify  last  Tuesday  so  that  I  can  clear  my  name,  defend  

14  my  integrity,  defend  a  lifetime  of  good  work  that  I  have  

15  done  and  the  record  I've  built  as  a  judge  for  12  years,  

16  worked  in  the  White  House  for  5  1/2,  working  in  public  

17  service,  working  for  Justice  Kennedy.  I  look  forward  to  

18  defending  my  name,  defending  my  integrity.  

19  And  to  reiterate  also,  listen  to  all  the  people  who  

20  knew  me  best.  The  women  I  went  to  high  school  with  who've  

21  spoken.  You  know,  Julie  and  Suzanne  and  Meghan  and  Maura,  

22  and  Maura,  and  I'll  go  on,  who  were  my  friends  and  are  

23  still  my  friends,  and  who  knew  me  then  and  have  known  me  

24  since  age  13  or  14.  And  the  college  friends  like  Louisa  

25  and  Carolyn  and  Karen,  and  the  people  I  -- the  women  I  
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1  worked  with  in  the  Bush  White  House  who  have  repeatedly  

2  spoken  on  my  behalf  and  signed  a  letter  on  my  behalf  and  

3  talked  about  how  I've  always  treated  women  with  dignity  and  

4  respect  throughout  my  life.  

5  The  law  clerks  that  I've  hired,  and  I've  been  the  

6  leading  judge  in  the  United  States,  Federal  judge  in  the  

7  United  States  in  my  time  on  the  bench  in  promoting  women  

8  law  clerks  to  Supreme  Court  clerkships  and  hired  more  women  

9  than  men,  and  they've  all  spoken  out  in  support  of  me  and  

10  how  I've  been  an  advocate  for  women's  equality  throughout  

11  my  life.  

12  As  a  coach  for  the  last  7  years  of  girls  basketball  

13  teams,  and  training  and  encouraging  and  inspiring  girls  to  

14  do  -- to  have  confidence  and  do  better  at  basketball  and  

15  prepare  them  for  life  and  listen  to  their  moms  and  dads.  

16  And  all  this  inspired  by  my  mom,  who  taught  me  at  a  

17  young  age  to  break  barriers  and  who,  herself,  was  a  

18  trailblazer  and  overcame  sexual  harassment  and  barriers  

19  that  were  omnipresent  at  that  time  for  women  trying  to  

20  break  into  the  legal  profession.  And  I  watched  her  do  that  

21  and  learned  from  her  and  was  inspired  by  her.  

22  And  one  facet  of  my  life  that  has  been  important  to  me  

23  in  all  aspects  is  I've  always  been  friends  with  lots  of  

24  people,  and  I'm  blessed  by  my  friends,  and  I've  talked  

25  about  that  in  my  opening  statement  last  time.  And  one  of  
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1  the  things  that's  been  true  throughout  my  life  is  how  many  

2  women  I've  been  friends  with.  Not  talking  about  dating  

3  now,  talking  about  friends.  

4  From  an  early  age,  Julie  Hurson  DeVol  on  TV  the  other  

5  night  talking  about  how  I  always  helped  her  with  her  

6  homework  in  high  school.  Suzanne  Hohman  Matan  and  Amy  

7  O'Neill  and  Kristin  Blomquist  Treacy  and  Maura  Fitzgerald  

8  and  Maura  Molloy  Kane  and  Meghan  Molloy  McCaleb,  all  

9  friends  from  high  school  who  were  with  me  all  the  time  and  

10  were  my  friends  and  are  still  my  friends.  And  I  can  go  on  

11  and  on  on  the  names  and  the  people  in  college.  

12  I've  been  -- I've  been  a  supporter  and  promoter  of  

13  women's  equality,  and  then  the  women  -- women  I've  dated  

14  have  talked  about  that  as  well  and  how  I  treated  them.  And  

15  some  of  the  women  on  those  letters  are  people  I  went  out  

16  with.  Most  of  them,  of  course,  are  friends  and  never  had  

17  that  kind  -- but  they've  all  talked  about  how  I  treated  

18  them  with  dignity  and  respect  throughout  my  life.  

19  And  you  know,  who  would  want  to  go  through  this?  Who  

20  is  ever  going  to  want  to  go  through  this  in  the  future?  

21  What  is  this  doing  to  the  Court  when  -- and  the  country  and  

22  the  process  when  these  kind  of  -- this  kind  of  process  

23  happens  where  an  allegation  is  held  for  this  long,  an  

24  allegation  during  the  process  that  was  known.  And  then  I  

25  have  -- known  during  the  process,  I  mean,  by  a  Senator.  
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1  And  then  I  go  through  the  hearing  and  the  prompt  

2  background  check  and  the  individuals  meetings,  and  then  

3  it's  sprung  in  the  way  it  was  sprung.  And  you  know,  just  

to  go  back  to  that,  that's  the  summer  of  19  Well,  I4  82.  

wasn't  at  such  thing  in  the  summer  of  19  And  the  people  5  82.  

6  who  were  there  say  it  didn't  happen.  

7  And  since  we  last  talked,  the  other  -- the  woman  who  

8  was  there  says  she  doesn't  know  me  and  has  never  seen  me,  

9  as  far  as  she  can  remember,  at  a  party.  It's  just  -- it's  

10  a  disgrace.  It  is  a  total  -- what  this  process  has  become.  

11  I'll  end  with  that,  unless  you  have  further  questions.  

12  Just  one  more.  

13  Two  more.  Go  ahead.  

14  Two  more.  Excuse  me.  Do  you  object  to  the  

15  public  release  of  the  transcript  of  this  interview?  

16  Judge  Kavanaugh.  I  do  not  object.  

17  And  Judge,  we  had  a  transcribed  interview  

18  with  you  on  Monday,  September  17,  2018.  Correct?  

19  Judge  Kavanaugh.  Yes.  

20  And  in  that  interview,  we  discussed  the  

21  then-allegations  by  Dr.  Ford  contained  in  the  July  30,  

22  2018,  letter  sent  to  Senator  Feinstein's  office.  Correct?  

23  Judge  Kavanaugh.  Correct.  

24  Do  you  -- for  purposes  of  your  testimony  

25  today,  do  you  adopt  your  testimony  from  September  17th?  
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1  Judge  Kavanaugh.  Yes.  

2  And  do  you  object  to  the  public  release  of  

3  that  testimony  from  September  17th?  

4  Judge  Kavanaugh.  I  do  not  object  to  that.  

5  So  that  was  during  -- that  testimony  was  

6  during  a  background  investigation  call  with  you  between  the  

7  ranking  member's  staff  and  the  chairman's  staff.  Do  you  

8  understand  that?  

9  Judge  Kavanaugh.  I  thought  it  was  just  the  chairman's  

10  staff,  that  call.  Am  I  wrong  about  that?  

11  Excuse  me.  The  chairman's  staff.  The  

12  ranking  member's  staff  was  invited,  but  did  not  

13  participate.  I  stand  corrected.  But  you  understand  that  

14  that's  --

15  Judge  Kavanaugh.  Right.  That  --

16  -- part  of  the  BI  process?  

17  Judge  Kavanaugh.  That's  correct.  

18  So  I  just  want  to  make  sure  that  this  is  

19  crystal  clear.  You  do  not  object  to  having  that  testimony,  

20  that  transcript  of  that  testimony  attached,  because  you're  

21  adopting  it  for  purposes  of  today's  testimony,  to  your  

22  testimony  today,  and  so  we  can  publicly  release  both  

23  transcripts.  Is  that  correct?  

24  Judge  Kavanaugh.  That  is  correct.  

25  Do  you  have  anything  further  to  add,  

44  

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  







 

         
 

     

       
 


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

1  Judge?  

2  Judge  Kavanaugh.  Thank  you  all  for  your  time.  

3  Thank  you.  

4  [Whereupon,  at  1:36  p.m.,  the  interview  was  

5  concluded.]  

6  

7  

8  

9  

10  

11  

12  

13  

14  

15  

16  

17  

18  

19  

20  

21  

22  

23  

24  

25  

45  

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  



   


     

    

 




      





  

• - ( Follow 

Do  everyone  who  is  going  crazy  about  what  I 

had  said  I  have  recanted  because  I  have  made 
a 
 

mistake 
 

and 
 

apologize 
 

for 
 

such 
 

mistake 
7:51 PM - 26 Sep 2018 

140 Retweets 121 ~ikes • • 
Q 291 t..1. 140 0 121 B 

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  



 


  

Exhibit 51 

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  



  

Exhibit  52 


Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  



  

Exhibit 53 

Document  ID:  0.7.22222.238889-000002  


	Structure Bookmarks
	From: 
	AN ACCOMPLISHED MAYOR, MCADAMS HOPES TO BRING BIPARTISAN 
	APPROACH TO POLARIZED CONGRESS 
	WHERE HAVE ALL THE DEFICIT HAWKS GONE? 
	Data Gap in Measuring Alternative Work 
	About Stand With Parkland 
	MISSION STATEMENT 
	Arizona Senate Debate 
	Virginia 7th Congressional District Debate 
	Defunding America's Future: The Squeeze 
	on Public Investment in the United States 
	In The News 
	EVERY DAY IS SOME DAY: National Fossil Day 
	MIDTERMS 2018: POLLING AND ADS 
	EDF Action Launches Television Buy in NJ-03 
	Judicial Watch Files Bar Complaint Against Christine Blasey Ford’s Lawyers 
	Judicial Watch Files Bar Complaint Against Christine Blasey Ford’s Lawyers 
	USDOJ-Office of Public Affairs 
	Subject: 
	FOUR LOCAL MEMBERS OF WHITE SUPREMACY GROUP FACE FEDERAL CHARGES IN ATTACKS AT POLITICAL RALLIES ACROSS CALIFORNIA 
	iary Committee Investigation 
	Subj
	··r ~ 
	MQ_•. 
	From: 
	MEMORANDUM 
	(FQNKTWSNFUWTKJXXTW\WNYJWTKHTSKNIJSYNFQ'WJYY 0F[FSFZLMQJYYJWXUJFPXTZYFGTZYMJW FQQJLFYNTSTKXJ]ZFQFXXFZQY 
	CONFIDENTIAL 
	s;fc
	$[;! 
	KAPLAN HECKER & FINK LLP 
	DECLARATIONOFPAULRENDON 
	<TWQI(TS[JWLJI<NYM0F[FSFZLM̾X 
	/1/20 w Melber. 
	Guests: 
	Transcript: 




